

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် လတ်ဗီးယားသမ္မတနိုင်ငံ လွတ်လပ်ရေးနေ့သဝဏ်လွှာများ ပေးပို့

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်တွင်ကျရောက်သော လတ်ဗီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ လတ်ဗီးယားသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ အန်းဒရစ် ဘာဇင်စ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။

အလားတူ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော လတ်ဗီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ လတ်ဗီးယားသမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စလမ်ဒိုတာ စထရိုဂျူမာထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဩစတြေးလျနိုင်ငံမှ ပြန်လည်ရောက်ရှိ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ဘရစ္စဘိန်းမြို့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ဂျီ-၂၀ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၇

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ဘရစ္စဘိန်းမြို့တွင်ကျင်းပခဲ့သည့် ဂျီ-၂၀ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီးနောက် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ယနေ့ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၈ နာရီတွင် ခေတ္တတည်းခိုရာဟိုတယ်မှ မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ထွက်ခွာရာ ဘရစ္စဘိန်းအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များအား ဩစတြေးလျနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးမင်းသိန်းနှင့် သံရုံးမှတာဝန်ရှိသူများက ဘရစ္စဘိန်း အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် စင်ကာပူနိုင်ငံ ချန်ဂီ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိကြရာ စင်ကာပူနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးဌေးအောင်နှင့် သံရုံးမှတာဝန်ရှိသူများက လေဆိပ်တွင် ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ထိုမှတစ်ဆင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေကြောင်းအထူးလေယာဉ်ဖြင့် ထွက်ခွာလာခဲ့ရာ ညပိုင်းတွင် ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတအား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တွင် ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

- ဂျီ ၂၀ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်များ**
- ❖ ၂၀၁၈ ခုနှစ်တွင် ဂျီ ၂၀ နိုင်ငံများ၏ စုစုပေါင်း ဂျီဒီပီတိုးတက်မှုနှုန်း ၂ ဒသမ ၁ ရာခိုင်နှုန်းရရှိရေး။
 - ❖ ၂၀၃၀ ပြည့်နှစ်တွင် ဖြစ်ပေါ်လာမည့် အခြေခံအဆောက်အအုံတည်ဆောက်ရန် လိုအပ်မည့် ဒေါ်လာ ၇၀ ထရီလီယံကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေး။
 - ❖ အမျိုးသမီးသန်းတစ်ရာအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီးပေးရေး။
 - ❖ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအနေဖြင့် သင့်တင့်မှုတစွာ အခွန်ပေးဆောင်နိုင်ရန်အတွက် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုရည်မှန်းချက်များ ချမှတ်ဆောင်ရွက်ရေး။
 - ❖ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကို တုံ့ပြန်နိုင်ရန် ဂျီ ၂၀ နိုင်ငံများ တက်ကြွစွာ အတူလက်တွဲဆောင်ရွက်ရေး။
 - ❖ အိတ်ဂျီကပ်ရောဂါတားဆီးကာကွယ်ရေးအတွက် နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို ဆောလျင်စွာဆောင်ရွက်ရေး။

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီးနောက် အစွဲရေးကုမ္ပဏီများ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပိုမိုရောက်ရှိလာတော့မည်

တွေ့ဆုံမေးမြန်း - ဒေါက်တာသာစိန်
သတင်းဓာတ်ပုံ - အေဝမ်းစိုး(ကြေးမုံ)

လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အစွဲရေးအစိုးရနှင့် ကုလသမဂ္ဂ ဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်တို့ နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်မှ ၂၁ ရက်နေ့ထိပူးတွဲကျင်းပမည့် Mass Event and Disaster Preparedness အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲနှင့် ပတ်သက်ပြီး သင်တန်းပို့ချမည့် အစွဲရေးပညာရှင် မစ္စတာ ကိုဘာ စတင်အား မြန်မာ့သတင်းစဉ်(နိုင်ငံခြား)က နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်ညနေပိုင်းက နေပြည်တော်ရှိ တုံ့ပြန်ရေးအဖွဲ့မှ သွား

ရောက်တွေ့ဆုံ မေးမြန်းခဲ့ပါသည်။
မေး။ ဒီအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲရဲ့ အဓိကရည်မှန်းချက်နဲ့ ဒီအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် ဘယ်လို ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုတွေလုပ်ခဲ့သလဲဆိုတာ သိချင်ပါတယ်။
ဖြေ။ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲရဲ့ အဓိကရည်ရွယ်ချက်ကတော့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်နဲ့ ပတ်သက်တဲ့ ဗဟုသုတမျှဝေဖို့ပါ။ ထို့အပြင် အစွဲရေးနဲ့ မြန်မာတို့အကြား သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်

ရွက်မှုဖြင့်တင်ရေး၊ အရေးပေါ်စီမံခန့်ခွဲမှုမှာ အစွဲရေးရဲ့ မိုးလေဝသပညာနဲ့ တွေးခေါ်ကြံစည်မှုတွေကို မျှဝေခြင်းဖြင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုမှာ ပါဝင်တဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်များရဲ့ အရည်အသွေးတည်ဆောက်ပေးရေးနဲ့ အရေးပေါ်တုံ့ပြန်မှုရဲ့ အခြေခံသဘောတရားများ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်ပွားရာနေရာနှင့် ဖြစ်ရပ်စီမံခန့်ခွဲမှု၊ အစွဲရေးတို့၏ အလေ့အကျင့်များမျှဝေရေးစတဲ့ ရည်ရွယ်ချက်တွေနဲ့ ဒီအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ကျင်းပရတာ ဖြစ်ပါ

တယ်။ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ရဲ့ သဘောသဘာဝထက် တက်ရောက်လာသူတွေရဲ့ ဆွေးနွေးမှု၊ အမြင်ချင်းဖလှယ်မှု၊ စုပေါင်းအဖြေရှာမှု စတာတွေကို စားပွဲပေါ်ရောက်ရှိအောင် ပြုလုပ်တဲ့ဆွေးနွေးပွဲတစ်ခုလည်းဖြစ်ပါတယ်။ ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုတွေနဲ့ကတော့ မြန်မာနိုင်ငံမှာဖြစ်ပေါ်ခဲ့တဲ့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကို လေ့လာခဲ့သလို မနေ့က ရန်ကုန်မှာ ရဲတပ်ဖွဲ့ကအရာရှိကြီးတွေနဲ့ တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး သူတို့အိတ်ဂျီကပ် သတင်းအချက်အလက်တွေ ရယူစုဆောင်းခဲ့ပါတယ်။ (သတင်းစဉ်)

BBB

အိသုံးလုံး ကားရောင်းခင်တာ

38+40 ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်း
(နှင်းဆီကုန်း ဘိုးဘွားရိပ်သာရှေ့)၊ ဗဟန်း။
Phone: 09-7320-7777

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၁၈-၁၁-၂၀၁၄၊ အင်္ဂါနေ့

အာရှ၏ စီးပွားရေးနယ်မြေသစ်

မြန်မာ့မြေတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး၏ဦးဆောင်မှုဖြင့် အာဆီယံ၏ သမိုင်းမှတ်တိုင်သစ် စိုက်ထူနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ အာဆီယံသမိုင်းတွင် မြန်မာ့ မြေ၌ မြန်မာတို့၏ ပထမဆုံးဦးဆောင်မှု၊ ပထမဆုံးစွမ်းဆောင်မှုများဖြင့် ဂုဏ်ယူဝင့်ကြားနိုင်ခဲ့သည်။ တစ်ဆက်တည်းတွင် “အာရှတွင် နောက်ဆုံး ထွက်ပေါ်လာသည့် စီးပွားရေးနယ်မြေတစ်ခု”အဖြစ် ထပ်မံဂုဏ်ယူဝင့်ကြား ရသည့် သတင်းကောင်းကြားရပြန်ပါသည်။

ပြီးခဲ့သည့် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက်များက ၂၀၁၄ ခုနှစ်၏ အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် တာဝန်ယူထားသည့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့သည်။ ထို့နောက် ဩစတြေးလျနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ ဘရစ္စတိန်းကွန်ဗင်းရှင်း စင်တာ၌ ကျင်းပသော ဂျီ-၂၀ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ နိုင်ငံတော် သမ္မတကြီးဦးဆောင်၍ ဆက်လက်တက်ရောက်ခဲ့ပြန်သည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးသည် နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ဂျီ-၂၀ ထိပ်သီး အစည်းအဝေး အပိုင်း(၁) “ကမ္ဘာစီးပွားရေးတိုးတက်မှုနှင့် အလုပ်အကိုင် ဖန်တီးမှုအား မြှင့်တင်ပေးခြင်း” နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး

အပိုင်း(၂) “ကမ္ဘာစီးပွားရေး ရေရှည်တည်တံ့မှု”နှင့် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး အပိုင်း(၃) “စွမ်းအင်” ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ခဲ့သည်။

ထိုနေ့ညပိုင်းတွင် ဩစတြေးလျ-မြန်မာ ကုန်သည်ကြီးများ အသင်းဥက္ကဋ္ဌ က တည်ခင်းညှိနှိုင်းသော ညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက်ပြီး “မြန်မာနိုင်ငံသည် အချက်အချာကျသည့် တည်နေရာ၊ ကောင်းမွန်သည့် ဈေးကွက်အနေအထား နှင့် စွမ်းအင်မြင့်မားသည့် လုပ်သားအင်အားများသာမက နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ဆောင်ရွက်နေသည့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုလုပ်ငန်းများကြောင့် အာရှတိုက်တွင် နောက်ဆုံးပေါ်ထွက်လာသည့် စီးပွားရေးနယ်မြေတစ်ခု ဖြစ်ပါကြောင်း” ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ပွင့်လင်းမြင်သာမှု၊ တာဝန်ယူမှုနှင့် စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်မှုတို့ကို အာမခံသည့် ဝန်းကျင်ကောင်းတစ်ရပ်ကို ဖန်တီးနိုင်ရန်အတွက် ရှိပြီးအရင်းအမြစ်များနှင့် မိတ်ဆွေနိုင်ငံများ လက်တွဲကာ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေ ပေသည်။ လက်တွေ့တွင်လည်း မြန်မာနိုင်ငံ၌ ထိရောက်ပြီးတာဝန်ယူမှုရှိသည့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းများ၏ အားပေးကူညီမှုတို့ဖြင့် ရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှု အခွင့်အလမ်းသစ်များ ပိုမိုရရှိနိုင်မနေပြီဖြစ်သည်။

ဩစတြေးလျနိုင်ငံသည်လည်း မြန်မာနိုင်ငံ၏ မိတ်ဖက်ကောင်းဖြစ်ပြီး ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဧပြီလမှစတင်၍ မြန်မာနိုင်ငံအပေါ်တွင် ကန့်သတ်ထားသည့် ခရီးသွားလာမှုနှင့် ဘဏ္ဍာရေးပိတ်ဆို့ တားဆီးကန့်သတ်မှုများကို ဖယ်ရှားပေး

ခဲ့သည့်နိုင်ငံဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ဩစတြေးလျနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတို့၏ ကုန်သွယ်မှု သည် ၃၈ ဒသမ ၂ ရာခိုင်နှုန်းအထိ တိုးတက်ခဲ့ပြီး စုစုပေါင်း ကုန်သွယ်မှု ပမာဏသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၁၃၀ နီးပါး တိုးတက်လာခဲ့သည်။

မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ပြည်ပမှလာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသည့် နိုင်ငံပေါင်း ၃၀ အနက် ဩစတြေးလျနိုင်ငံသည် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၃ ဒသမ ၅ သန်းကျော်ရှိသည်။ ဩစတြေးလျနိုင်ငံအပါအဝင် မြန်မာ နိုင်ငံတွင် လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံကြသော အာရှတိုက်မှနိုင်ငံများတွင် စင်ကာပူ၊ ထိုင်း၊ တရုတ်၊ တရုတ် (ဟောင်ကောင်)၊ ဂျပန်၊ တောင်ကိုရီးယားနှင့် မလေးရှားနိုင်ငံတို့သည် လုပ်ငန်းအများဆုံးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပမာဏအများ ဆုံးနိုင်ငံများဖြစ်သည်။ လက်ရှိတွင်လည်း နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ပြုပြင် ပြောင်းလဲ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုများကြောင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများတိုးတက်လာပြီး အာရှတိုက်တွင် နောက်ဆုံးပေါ်ထွက်လာသည့် စီးပွားရေးနယ်မြေတစ်ခုဟု ဆိုရမည်ဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ ဩစတြေးလျနိုင်ငံအပါအဝင် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများမှ ပေါ်ထွက်လာသည့် မိတ်ဖက်နိုင်ငံများနှင့် နီးကပ်စွာဆောင်ရွက်မှုများ ဆက်လက်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ကြမည်ဟု ယုံကြည်ထားပါသည်။ ယုံကြည် သည့်အတိုင်းလည်း နှစ်နိုင်ငံစီးပွားရေး၊ ကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ဆက်လက်တိုးတက်ကာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုခိုင်မာလာသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အာရှတိုက်၏နောက်ဆုံးပေါ်ထွက်လာသည့် စီးပွားရေး နယ်မြေသစ်တစ်ခု ဖြစ်ထွန်းနေသည်မှာ မလွဲကောက်အမှန်ဖြစ်ပါသည်။ ။

ခရီးမိုင်ရှည် ဝိုးချဲ့ဖြင့်သွားကြသည့်မသန်စွမ်းသူများ ပဲခူးမြို့သို့ရောက်ရှိ

ပဲခူး နိုဝင်ဘာ ၁၇
အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများနေ့ကို ဂုဏ်ပြု သောအားဖြင့် ရွှေမင်းသားဖောင်ဒေးရှင်းနှင့် ရန်ကုန် မျက်မမြင်ကျောင်း(ခေတ်)တို့ပူးပေါင်း၍ မသန်စွမ်းသူများ ၏ ဝိုးချဲ့ဖြင့် ရန်ကုန်-မန္တလေးခရီးစဉ်ကို သွားကြသည့် မသန်စွမ်းအားကစားသမား ၂၄ ဦးတို့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် နံနက်ပိုင်းက ပဲခူးမြို့ တိုးဝိတ်သို့ရောက်ရှိလာရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစောဝင်းနှင့် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ဒေသခံပြည်သူများက ကြိုဆိုကြပြီး ရေသန့်၊ အအေးနှင့် အာဟာရများ ကျွေးမွေးလျှာဒါန်းကြ သည်။
အဆိုပါအဖွဲ့သည် ပဲခူးမြို့ ဗုဒ္ဓအသံဓမ္မဗိမာန်တွင်

ညအိပ်ရပ်နားကြမည်ဖြစ်ပြီး ညပိုင်းတွင် မြို့တော်ခန်းမ၌ အပြင်အာရုံချို့တဲ့သူများက စင်တင်တေးဂီတဖြင့် ဖျော်ဖြေ တင်ဆက်မည်ဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်-မန္တလေး ခရီးမိုင် ၄၃၄ မိုင်ကို ဝိုးချဲ့ဖြင့်သွားလာကြသည့် မသန်စွမ်းသူများ သည် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဖြတ်သန်းစဉ် ပဲခူး၊ ဒိုက်ဦး၊ ကျောက်တံခါး၊ ဖြူး၊ အုတ်တွင်း၊ ရေတာရှည်နှင့် ရေနီမြို့များ၌ ညအိပ်ရပ်နားမည်ဖြစ်သည်။
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဖြတ်သန်းသွားလာစဉ် သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာများမှ ဌာနဆိုင်ရာ များ၊ ဒေသခံပြည်သူများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက သောင်းသောင်းဖြူဖြူဆို အားပေးကာ ရေ၊ အအေးနှင့်အာဟာရများ ကျွေးမွေး လျှာဒါန်းကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (တင်စိုး-ပဲခူး)



ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန်	နိုဝင်ဘာ	၁၇
ရွှေဈေး	၆၅၁၅၀၀	- ၆၅၁၅၀၀
မန္တလေး	၆၅၁၅၀၀	- ၆၅၁၅၀၀

စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း

(က) ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၉၅၀ ကျပ်
(ခ) အောက်တိုန်း 95	တစ်လီတာ	၁၁၈၀ ကျပ်
(ဂ) အောက်တိုန်း 92	တစ်လီတာ	၉၄၀ ကျပ်
(ဃ) ဓာတ်ဆီ	တစ်လီတာ	၈၁၄ ကျပ်

နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	= ၁၀၂၉. ၀
(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို	= ၁၂၈၉. ၇
(ဂ) တရုတ်	တစ်ယွမ်	= ၁၆၇. ၈၈
(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ်	= ၃၁. ၃၆၂
(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	= ၃၀၇. ၆၂
(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	= ၁၆. ၆၇၃
(ဆ) ဂျပန်	တစ်ရာယန်း	= ၈၈၃. ၆၄
(ဇ) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာဝမ်	= ၉၃. ၄၇၃
(ဈ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ	= ၉၀၁. ၇၆
(ည) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	= ၇၉၃. ၅၅

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း

နေပြည်တော်(၂) မင်္ဂလာ စံပြု မင်္ဂလာ (၂) မင်္ဂလာဦးစွန်း နေပြည်တော်(၁) မင်္ဂလာဦးစွန်း မဟာမြိုင်(ဆင်းစိန်) ရွှေဆောင်(၁) မင်္ဂလာ စံပြု မင်္ဂလာဦးစွန်း

၄နံ - 251277 ၄နံ - ၀၉၇၃၀၇၀၀၀၀ ၄နံ - ၀၉၇၃၀၇၀၀၀၀ ၄နံ - ၀၉၇၃၀၇၀၀၀၀ ၄နံ - 251277 ၄နံ - ၀၉၇၃၀၇၀၀၀၀ ၀၄ . ၀၀ . ၂၀၁၄ ရက်မှစတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းမြေပြေ

ပွဲချိန်သတ်ပြု ၁၀:၀၀နာရီ ၁၂:၃၀နာရီ ၃:၃၀နာရီ ၆:၃၀နာရီ ၉:၃၀နာရီ

FORM THE CREATORS OF WRECK-IT RALPH AND FROZEN IN 3D AND real@ 3D

ပွဲချိန်သတ်ပြု ၁၀:၀၀နာရီ ၁၂:၃၀နာရီ ၃:၃၀နာရီ ၆:၃၀နာရီ ၉:၃၀နာရီ

ပွဲချိန်သတ်ပြု ၁၀:၀၀နာရီ ၁၂:၃၀နာရီ ၃:၃၀နာရီ ၆:၃၀နာရီ ၉:၃၀နာရီ

www.apunkachoice.com

ပြည်တွင်းရေးရာ

● ရှေးဦးမှ

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ အဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် လိုက်ပါသွားကြသည့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးတင်နိုင်သိန်း၊ ဦးဝင်းရှိန်၊ ဒေါက်တာ ကံဇော်၊ ဦးရဲထွဋ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးဘုန်းမော်ရွှေ၊ ကယား ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ဦးခင်မောင်ဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ ပြန်လည်လိုက်ပါ လာကြသည်။

၇- ၂၀ အဖွဲ့ကို ၁၉၉၇ ခုနှစ် အာရှငွေကြေးဂယက်ကြောင့် စတင်ဖွဲ့ စည်းခဲ့သည်။ ၇- ၂၀ တွင် အာရှတိုင်းဒေသကြီး၊ ဩစတြေးလျ၊ ဘရာဇီး၊ ကနေဒါ၊ တရုတ်၊ ပြင်သစ်၊ ဂျပန်၊ အိန္ဒိယ၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ အီတလီ၊ ဂျပန်၊ တောင်ကိုရီးယား၊ မက္ကဆီကို၊ ရုရှား၊ ဆော်ဒီအာရေဗျ၊ တောင်အာဖရိက၊ တူရကီ၊ ဗြိတိန်၊ အမေ ရိကန်ပြည်ထောင်စုနှင့် ဥရောပယူနိုက်တက်အဖွဲ့ဝင်အဖြစ်ပါဝင်ကြပြီး ကမ္ဘာ့ စီးပွားရေး(၈၀)ရာခိုင်နှုန်းနှင့် လူဦးရေသုံးပုံနှစ်ပုံကို ကိုယ်စားပြုသည့်အရေး ပါသော အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ဖြစ်သည်။

၂၀၀၈ ခုနှစ်တွင်မူ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးနှေးကွေးမှုကြောင့် ၇- ၂၀ အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များကို နှစ်စဉ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများကျင်းပပြီး ကမ္ဘာ့ စီးပွားရေးပျက်ကပ်များ ရှောင်ရှားနိုင်ရန် နိုင်ငံတကာစီးပွားရေး မူဝါဒများအား ထိန်းညှိပေးသည့်အဖွဲ့အစည်းအဖြစ်ပေါ်ထွက်လာသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌအနေဖြင့် ဖိတ်ကြား ခြင်းခံရသည့်အတွက် အာဆီယံနိုင်ငံများကိုယ်စား အထူးဧည့်သည်တော်အဖြစ် တက်ရောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

သရက်မြို့နယ်အတွင်း မိုးစပါး စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲကျင်းပ

သရက် နိုဝင်ဘာ ၁၇ အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ မကွေး တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်ဒေါ်ယဉ်ယဉ်လှ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးညွန့်လှိုင်၊ စိုက်ပျိုးရေးဌာနမှ ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးမှူး ဦးမင်းဇော်အောင် နှင့် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဌာနမှူးအဖွဲ့ စိုက်ပျိုးရေးဝန်ထမ်းနှင့် ကျေးရွာ အုပ်စု ခုနစ်အုပ်စုမှ တောင်သူများ မှ သိရသည်။

ရန်ကုန် ထော်လီကျွေ-ပုဇွန်တောင် ကမ်းနားလမ်းတစ်လျှောက် မြို့ပတ်ရထားပြေးဆွဲရန် ပြင်ဆင်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၇ ခရီးသွားပြည်သူများအား လွယ်ကူ လျင်မြန်စေရန်အတွက် ပို့ဆောင်နိုင် ရန်နှင့် ရန်ကုန်မြို့တော် ယာဉ်ကြော ကျပ်တည်းမှုများကို ဖြေလျှော့ရန်၊ လမ်းကြောင်းသစ်၊ ရထားအသစ်များ တိုးချဲ့ပြေးဆွဲခြင်း၊ ဘူတာနယ်မြေ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးရေးများ ဆောင်ရွက်ခြင်း တို့ကို ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီး ဌာနက ကြိုးပမ်းအကောင်အထည်

ဖော်လျက်ရှိရာ ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်းနှင့်ရထားပို့ဆောင် ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဌေးတို့သည် RBE ရထားနှင့် လျှပ်စစ်ရထားပြေးဆွဲမည့် ထော်လီ ကျွေ-ပုဇွန်တောင်ရထားလမ်းပိုင်းကို RBE ရထားဖြင့် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ရန်ကုန်မြို့တော် ယာဉ်ကြောကျပ် တည်းမှုဖြေလျှော့ရေးနှင့်ပြည်သူများ

သွားလာမှုလွယ်ကူရေးတို့ကို အမြန် ဆုံး အထောက်အကူရရှိအောင် ကြိုး ပမ်းဆောင်ရွက်ကြရန် မှာကြား သည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး များသည် ရန်ကုန်ဘူတာကြီးရှိ စခန်းသာရိပ်သာ အစည်းအဝေးခန်းမ ၌ မြန်မာ့မီးရထားမှ တာဝန်ရှိသူများ နှင့်တွေ့ဆုံ၍ လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက် များကို မှာကြားကြသည်။

ယင်းနောက် ရန်ကုန်ဘူတာကြီး အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုပြီး ခရီး သွားပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။ ထို့နောက် ရန်ကုန်ဘူတာကြီးရှိ ယာဉ် မောင်းလိုင်စင် သက်တမ်းတိုးငှာနံ့ သက်တမ်းတိုးလုပ်ငန်းများ နေ့ချင်းပြီး ဆောင်ရွက်ပေးနေမှုကို ကြည့်ရှုခဲ့ကြ ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (ကြေးမုံ)

ဝရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမှ မေး။ ဆရာက ပညာရှင်တစ်ဦး ဆိုတော့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကြို တင်ပြင်ဆင်မှုနဲ့ စီမံခန့်ခွဲမှုတွေမှာ ဆရာရဲ့ အတွေ့အကြုံကိုသိချင်ပါ တယ်။

အဆိုပါ စံကွက်ရိတ်သိမ်းအပြီးတွင် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဌာန မြို့နယ်ဦးစီး မှူး ဦးတင်နိုင်ဦးက ဗီယက်နမ်စပါးမျိုး စိုက်ပျိုးဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်မှုနှင့် ဒေသနှင့် ကိုက်ညီမှုရှိပြီး (GAP) စနစ်ဖြင့် စနစ်တကျစိုက်ပျိုးကြရန် ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးမှူး ဦးမင်းဇော်အောင် နှင့် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဌာနမှူးအဖွဲ့ စိုက်ပျိုးရေးဝန်ထမ်းနှင့် ကျေးရွာ အုပ်စု ခုနစ်အုပ်စုမှ တောင်သူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဇော်ထက်(သရက်)

ရန်ကုန်မြစ်အတွင်း ဒိုက်ပုံများ စက်တပ်သမ္မန်များဖြင့် ဆယ်ယူရှင်းလင်း

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ဒလမြို့နယ်တွင် သမ္မတ ကမ်းခြေ၊ ကမာအောင်၊ တံလျှပ်၊ ရေကန်ဆိပ်၊ ကမာက သွယ်၊ စက်ခြေ၊ ကမာကဆိပ်၊ မှော်စက်၊ ဆာပါချောင်နှင့် ကျောင်းစုဟူ၍ စက်တပ်သမ္မန်ကူးတို့ဆိပ် ၁၀ ဆိပ်ရှိ သည်။ ထိုသမ္မန်ဆိပ် ၁၀ ဆိပ်မှ တစ်ဆိပ်လျှင် တစ်စင်း နှုန်း စုစုပေါင်း စက်တပ်သမ္မန် ၁၀ စင်းဖြင့် နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် မှ ၁၅ ရက်အထိ သုံးရက်တိုင်တိုင် ရန်ကုန်မြစ် အတွင်းရှိ "ဒိုက်ပုံ(အမှိုက်ဖတ်)များ ဆယ်ယူရှင်းလင်းခြင်း လုပ်ငန်း" ကို ဒလမြို့နယ်ထွေ/အုပ်စိုက်ဌာနမှ တာဝန်ရှိ သူများနှင့် မြို့နယ်စက်တပ်ရေယာဉ်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌတို့က ကြီးကြပ်၍ ရေယာဉ်ပိတ်များနှင့်ရေယာဉ်မောင်းများ က ကိုယ့်အားကိုးစိုက် စုပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ ထိုသို့ ရန်ကုန်မြစ်အတွင်း ရေပေါ်ရေအောက်မျော ပါနေသော ဒိုက်ဖတ်များ ဆယ်ယူခြင်းလုပ်ငန်းကို JICA မှ လျှင်မြန်သော ချယ်ရီကူးတို့ရေယာဉ်သုံးစင်းပြေးဆွဲရာ နေရာ ဒလ-ပန်းဆိုးတန်းသင်္ဘောဆိပ်နေရာ အနီးတစ်ဝိုက်

ဖြေ။ ။ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုတွေ မှာ နှစ်နှစ်ဆယ်ကျော် လုပ်ဆောင်ခဲ့တဲ့ အတွေ့အကြုံရှိပါတယ်။ နိုင်ငံတော်ရုံးမှာ၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ ဘရာဇီး၊ ဟွန်ဒူးရတ်၊ ဂွါတီမာလာ၊ အာမေရိက၊ ကော် စတာရီကာ စတဲ့နိုင်ငံတွေမှာ သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေး နွေးပွဲ၊ နီးနောဖလှယ်ပွဲတွေပြုလုပ်ခဲ့ ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ဟိုင်ဖာတက္ကသိုလ် မှာ အရေးပေါ်နဲ့ သဘာဝဘေး အန္တရာယ်အစီအစဉ်ဆိုင်ရာ သင်တန်း တွေပို့ချခဲ့သလို ကုလသမဂ္ဂသဘာဝ ဘေးအန္တရာယ် စင်တာ၊ အစွဲအမူ လုံခြုံရေး အာဏာပိုင်၊ အစွဲအမူ သားဘဏ်နဲ့ တဲလ်အပစ်စတော့ အိတ်ချိန်းတွေမှာ အကြံပေးတစ်ဦး အဖြစ်လုပ်ကိုင်ခဲ့ပါတယ်။ မေး။ ။ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုနဲ့ ကြိုတင် ပြင်ဆင်မှုနဲ့ပတ်သက်ပြီး မှတ်ချက် ပေးစရာများရှိပါသလား။ ဖြေ။ ။ လောလောဆယ်တော့

ဘာမှတ်ချက်မှ ပေးဖို့မရှိသေးပါဘူး။ မှတ်ချက်ပေးနိုင်ဖို့ကတော့ အချိန်စော နေပါသေးတယ်။ ပြီးနောက်မြန်မာ့သတင်းစဉ် (နိုင်ငံ ခြား) အဖွဲ့သည် အစွဲအမူအမတ်ကြီး မစွတာ ဒင်နီယယ်လ် ဇွန်ရှိုင်ကို ထပ်မံတွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့ပါသည်။ မေး။ ။ မြန်မာ့ အစွဲအမူ အကြား စီးပွားရေးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုနဲ့ အပြန်အလှန် သွားရောက် လည်ပတ်မှုနဲ့ ပတ်သက်ပြီး အနာဂတ် အစီအစဉ်များကို သိချင်ပါတယ်။ ဖြေ။ ။ လာမယ့်ဇန်နဝါရီလမှာ အစွဲအမူလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးဝန်ကြီး မြန်မာနိုင်ငံကို လာရောက်ဖို့အစီအစဉ် ရှိပါတယ်။ အဲဒီနောက်ပိုင်း အစွဲအမူ အရာရှိများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ မြန်မာနိုင်ငံကို လာရောက်ကြမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့လက မြန်မာ့ အစွဲအမူတို့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကုမ္ပဏီကွယ် ရေးဆိုင်ရာ စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီးတဲ့ အတွက် အစွဲအမူကုမ္ပဏီတွေ ရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှုကုမ္ပဏီမှာ ပိုမိုစိတ်ဝင်စားလာ

ကြပြီးမြန်မာနိုင်ငံကို ထပ်မံရောက်ရှိ လာမှာဖြစ်ပါတယ်။ နှစ်နိုင်ငံခေါင်း ဆောင်များ အပြန်အလှန်လည်ပတ် မှုအပြင် အဆင့်မြင့် အရာရှိများ၊ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍမှ ပုဂ္ဂိုလ်များ အပြန် အလှန်လည်ပတ်မှု ပိုမိုလုပ်ဆောင်နိုင် ရေးကိုလည်းအစွဲအမူဘက်က ကြိုးပမ်း နေပါတယ်။ မေး။ ။ အစွဲအမူကုမ္ပဏီတွေ အနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ဘယ်ကဏ္ဍ တွေမှာ ပိုမိုစိတ်ဝင်စားကြပါသလဲ။ ဖြေ။ ။ အဓိကတော့ ကျန်းမာ ရေး၊ ပညာရေး၊ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး၊ ဆက်သွယ်ရေးနဲ့ ရေစီမံခန့်ခွဲမှု စတဲ့ ကဏ္ဍတွေဖြစ်ပါတယ်။ လက်ရှိမှာ လည်း ဆက်သွယ်ရေးတာဝါတိုင်များ တည်ဆောက်ရေးမှာ ပါဝင်ကြပါ တယ်။ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ပိုမိုထိရောက် ရေးအတွက် အစွဲအမူအနေနဲ့ နှစ်နိုင်ငံ အကြားရှိပြီးသား ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုနဲ့ ချစ်ကြည်ရေးကို ပိုမိုခိုင် မြဲအောင် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါ တယ်။



Advertisement for SP GEMS' Myanmar Natural Gems & Fine Jewellery Special Sale Promotion 2014. The ad features a large image of a ring with a red gemstone. Text includes: 'YOUR MOST RELIABLE JEWELLER', 'SP GEMS' MYANMAR NATURAL GEMS & FINE JEWELLERY SPECIAL SALE PROMOTION 2014', 'From 21st November 2014 to 23rd November 2014, 8:30 am to 6:00 pm (3 Days Only)', and 'Do not miss The Big Chance! Save up to 40% Off'. Contact information: No. 30 (A), Pyay Road, (7 mile), Mayangone Township, Yangon, Myanmar. P. O 11061 Tel: (95)-1-660 397, 654 398, 654 399 Fax: (95)-1-664 574 E-mail : spgems.myanmar@gmail.com



ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီး ပရန်စစ် လာမည့်နှစ်တွင် အမေရိကန်သို့လည်ပတ်မည်

နယူးယောက် နိုဝင်ဘာ ၁၇

အသင်းသားအသင်းသူ လူဦးရေ ၁ ဒသမ ၂ ဘီလီယံရှိသော ရိုမန်ကက်သလစ်ဘုရားကျောင်းတော်၏ အကြီးအကဲဖြစ်သူ ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးသည် အသင်းတော်၏အကြီးအကဲအနေဖြင့် လာမည့်နှစ်တွင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသို့ သွားရောက်လည်ပတ် မည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ယနေ့ ပြောကြားလိုက်သည်။

ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီး ဖရန်စစ်က ဘာသာရေးကွန်ဖရင့်တစ်ခုတွင် ပြောကြားရာ၌ မိမိအနေဖြင့် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ရိုမန်ကက်သလစ် ဘုရားကျောင်းများ၏ မိသားစုများတွေ့ဆုံပွဲကို တက်ရောက်ရန် စက်တင်ဘာလတွင် ဖလယ် ဒီဇီယားသို့ သွားရောက်ရန်ရှိကြောင်း ပြောကြားလိုက်သည်။ ၎င်း၏ခရီးစဉ်အတွင်း အိမ်ဖြူတော်၊ ဝါရှင်တန်

ဒီစီရို ကွန်ဂရက်နှင့် ကမ္ဘာ့ကုလသမဂ္ဂရိုရာ နယူးယောက်တို့တွင် ခရီးတစ်ထောက် ဝင်ရောက်ရန်ရှိသော်လည်း ၎င်း၏မိန့်ခွန်းတွင် ထိုအချက်ကိုထည့်သွင်းပြောကြားခြင်းမရှိခဲ့ပေ။

ကက်သလစ်ဘာသာရေးတာဝန်ရှိသူများ၏ ပြောကြားချက် အရ ဖလယ်ဒီဇီယားတွင်ကျင်းပမည့် ဘာသာရေးဝတ်ပြု ဆုတောင်းပွဲတွင် လူတစ်သန်းခန့် တက်ရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးသည် ဒုတိယအကြိမ်မြောက် အာရှခရီးစဉ် အဖြစ် ဇန်နဝါရီလက ဖိလစ်ပိုင်နှင့် သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသို့ သွားရောက် ခဲ့သည်။

ရိုက်တာ။

နိုင်ဂျီးရီးယားတွင် အမျိုးသမီးတစ်ဦးက အသေခံပုံးခွဲတိုက်ခိုက်

လေ့စွဲ နိုဝင်ဘာ ၁၇

နိုင်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံမြောက်ပိုင်း မိုဘိုင်းဖုန်းရောင်းချ သည့်ဈေးတစ်ရပ်ကို အမျိုးသမီးတစ်ဦးက အသေခံပုံးခွဲ တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ၁၃ ဦး သေဆုံးပြီး ၆၅ ဦးဒဏ်ရာရခဲ့ ကြောင်း မျက်မြင်တွေ့ရှိသူများက ပြောကြားသည်။

ယင်းတိုက်ခိုက်မှုမှာ ဘိုကိုဟာရမ် အစ္စလာမစ်များ၏ တိုက်ခိုက်မှုများ အဆိုးရွားဆုံးခံနေရသည့် ပြည်နယ်သုံးခု အနီးတွင်ရှိသော ဘာယူချီပြည်နယ် အဇာရီမြို့တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဗိုလ်မှူးချုပ်သည် အမျိုးသမီးနှင့်အတူ ပါလာသူ အမျိုးသားတစ်ဦးအား ဒေါသထွက်နေသော လူတစ်စုက သတ်ဖြတ်ခဲ့သည်။

ဗိုလ်မှူးချုပ် အမျိုးသမီးက ဈေးဝယ်သူ ဖောက်သည် များဆီသို့ တိုးဝင်ရောက်ပြီး ဗိုလ်မှူးချုပ်ကြောင်း မျက်မြင်သက်သေတစ်ဦးက အေအက်ဖ်ပီသတင်းဌာနသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။ ထိုအမျိုးသမီးက အမျိုးသား နှစ်ဦး နှင့် အတူလာရောက်ပြီး ၎င်းတို့လူလားသော ဖောက်ခွဲရေးပစ္စည်းများကို လူပုံအလယ်တွင် ဖောက်ခွဲခဲ့ ကြောင်း ၎င်းက ဆိုသည်။ ယင်းအမျိုးသား နှစ်ဦးအား ဖမ်းဆီးခဲ့စဉ် တစ်ဦးကို ဒေါသထွက်နေသော လူအုပ်က သတ်ခဲ့ပြီးနောက် တစ်ဦးကို လက်ရဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

ဗိုလ်မှူးချုပ်ကြောင့် မီးလောင်သွားသော ဖုန်းဆိုင် များကို မီးသတ်သမားများက အချိန်မီငြိမ်းသတ်နိုင်ခဲ့ သည်။ အဇာရီအားကစားကွင်း အနီးပတ်ဝန်းကျင်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သော ယခုဖောက်ခွဲမှုသည် လွန်ခဲ့သောရက် သတ္တပတ်အတွင်း မြို့တွင်းဖောက်ခွဲမှုများအနက် သုံးခုမြောက်ဖြစ်သည်။

လွန်ခဲ့သောသီတင်းပတ်က ငွေထုတ်စက် တစ်လုံးအနီး တွင် ဗိုလ်မှူးချုပ်ဖြစ်ပွားရာ လူအများအပြားသေဆုံးခဲ့ ရပြီး အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်နေ့တွင် ဘတ်စ်ကား မှတ်တိုင်တစ်ခုအနီးတွင် ဗိုလ်မှူးချုပ်ကြောင့် အနည်းဆုံး လူ ၅ ဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **အေအက်ဖ်ပီ။**



ဆွစ်ဇာလန်နှင့် အီတလီနိုင်ငံတို့၌ ရွံ့မြေများပြိုကျ၍ လူလေးဦးထက်မနည်းသေဆုံး

ဂျီနီဗာ နိုဝင်ဘာ ၁၇

ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံတောင်ပိုင်းနှင့် အီတလီနိုင်ငံမြောက်ပိုင်းဒေသများ၌ ရက်အတန်ကြာ သည်းထန်စွာ ရွာသွန်းခဲ့သောမိုးကြောင့် နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် လူနေအိမ်များပေါ်သို့ ရွံ့မြေများပြိုကျကာ လူလေးဦးထက် မနည်း သေဆုံးကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းများ၌ ဖော်ပြသည်။

ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ လူဂိုနိုမြို့အနီးရှိ နေအိမ်တစ်လုံးပေါ်သို့ ရွံ့မြေကျတိုင်း ပြိုကျမှုကြောင့် အမျိုးသမီးနှစ်ဦး သေဆုံးခဲ့သည်။

လူဂိုနိုမြို့နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင် အီတလီနယ်စပ်အနီးတွင် မြေပြိုကျမှု ကြောင့် အငြိမ်းစားတစ်ဦးနှင့် ၎င်း၏ မြေးမလေးတို့ သေဆုံးခဲ့သည်။

ဆွစ်ဇာလန်နှင့် အီတလီနိုင်ငံ အာဏာပိုင်များက မိုးအဆက်မပြတ် ရွာသွန်းမည်ဟု ခန့်မှန်းထားပြီး အဆိုပါဒေသများ၌ ရေကြီးရေလျှံမှု များ ဖြစ်ပေါ်နိုင်ကြောင်း အသိပေးချက် ထုတ်ပြန်ထားသည်။

ဆွစ်ဇာလန်နှင့် အီတလီနိုင်ငံများ အတွင်းရှိ လူဂိုနိုနှင့် မက်ဂီသိုနို ရေကန်ကြီးများတွင် ရေမျက်နှာပြင် များ တေးအန္တရာယ်ရှိသည့်အဆင့်သို့ မြင့်တက်လာနေသည်။

ယင်းဒေသအတွင်း၌ ရက်အနည်း ငယ်အတွင်း ရွာသွန်းခဲ့သောမိုး ယခုနှစ်အတွင်း ပုံမှန်ရွာသွန်းရာ၌ မျှော်လင့်ထားသည်ထက် ပိုမိုနေ မည်ဟု သတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။

မိုးသည်ထန်စွာရွာသွန်းမှု ကြောင့် အီတလီမြောက်ပိုင်းမှ ဗီဂျီဗာနိုမြို့ အနီးရှိ တီစီနိုမြစ်ကမ်း၌ ရေလျှံမှုများ ဖြစ်ပေါ်နေကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

ဘီဘီစီ။

ဘိုကိုဟာရမ်အဖွဲ့သိမ်းယူထားသည့် ချီဘော့ခံမြို့အား နိုင်ဂျီးရီးယား အစိုးရတပ်ဖွဲ့များ ပြန်လည်သိမ်းပိုက်

လေ့စွဲ နိုဝင်ဘာ ၁၇

ဘိုကိုဟာရမ်စစ်သွေးကြွအဖွဲ့က နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်တွင် သိမ်းယူထား ခဲ့သော နိုင်ငံအရှေ့မြောက်ပိုင်းမှ ချီဘော့ခံမြို့အား ပြန်လည်သိမ်းယူ ခဲ့ကြောင်း နိုင်ဂျီးရီးယားအစိုးရတပ်က နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် ပြောကြား သည်။

ယခုနှစ် ဧပြီလအတွင်းက အဆိုပါ မြို့အနီးကျေးရွာမှ ကျောင်းသူ ၂၀၀ ကျော်ကို ဘိုကိုဟာရမ်စစ်သွေး ကြွများက ပြန်ပေးဆွဲသွားခဲ့သည်။

ယင်းအဖွဲ့က နိုင်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံ အား အစ္စလာမစ်နိုင်ငံ ထူထောင်ရေး အတွက် တိုက်ခိုက်မှုများ လုပ်ဆောင် သွားမည်ဟု ပြောကြားပြီး မကြာသေးမီ လများအတွင်းက ဘိုနိုပြည်နယ် အတွင်းရှိ ကျေးရွာများအား ၎င်းတို့ က ပစ်မှတ်ထားခဲ့ကြောင်း သတင်း များ ထွက်ပေါ်ခဲ့သည်။

နိုဝင်ဘာ ၁၆ရက်တွင် ချီဘော့ခံ မြို့အား နိုင်ဂျီးရီးယားတပ်ဖွဲ့များ ပြန်လည်သိမ်းယူရာ၌ ဘိုကိုဟာရမ် အဖွဲ့ဝင် အများအပြား သေဆုံးခဲ့သည် ဟု သတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။

ဘီဘီစီ။

ဆော်သစ်ကြန်ဖာ 09-5029456
ကျိုက်ထီးရီး/ချောင်းသာ (နေဝှဲ)
 ၊ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ကိုလုံ
 ၊ ပန္နဲလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ ပုဂံ
 ၊ ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ပုပ္ဖိုး၊ ပခုက္ကူ
 ၊ နေပြည်တော် ၊ လှိုင် (တနင်္ဂနွေ)
09-450023156, 09-254200684

COHABO
ချောင်းသာ/ငွေဆောင်
ဝန်ထုပ်ငွေ - 70000
 No-၁၁/၁၃၊ ၁၄၊ ၁၅၊ ၁၆၊ ၁၇၊ ၁၈၊ ၁၉၊ ၂၀၊ ၂၁၊ ၂၂၊ ၂၃၊ ၂၄၊ ၂၅၊ ၂၆၊ ၂၇၊ ၂၈၊ ၂၉၊ ၃၀၊ ၃၁၊ ၃၂၊ ၃၃၊ ၃၄၊ ၃၅၊ ၃၆၊ ၃၇၊ ၃၈၊ ၃၉၊ ၄၀၊ ၄၁၊ ၄၂၊ ၄၃၊ ၄၄၊ ၄၅၊ ၄၆၊ ၄၇၊ ၄၈၊ ၄၉၊ ၅၀၊ ၅၁၊ ၅၂၊ ၅၃၊ ၅၄၊ ၅၅၊ ၅၆၊ ၅၇၊ ၅၈၊ ၅၉၊ ၆၀၊ ၆၁၊ ၆၂၊ ၆၃၊ ၆၄၊ ၆၅၊ ၆၆၊ ၆၇၊ ၆၈၊ ၆၉၊ ၇၀၊ ၇၁၊ ၇၂၊ ၇၃၊ ၇၄၊ ၇၅၊ ၇၆၊ ၇၇၊ ၇၈၊ ၇၉၊ ၈၀၊ ၈၁၊ ၈၂၊ ၈၃၊ ၈၄၊ ၈၅၊ ၈၆၊ ၈၇၊ ၈၈၊ ၈၉၊ ၉၀၊ ၉၁၊ ၉၂၊ ၉၃၊ ၉၄၊ ၉၅၊ ၉၆၊ ၉၇၊ ၉၈၊ ၉၉၊ ၁၀၀၊ ၁၀၁၊ ၁၀၂၊ ၁၀၃၊ ၁၀၄၊ ၁၀၅၊ ၁၀၆၊ ၁၀၇၊ ၁၀၈၊ ၁၀၉၊ ၁၁၀၊ ၁၁၁၊ ၁၁၂၊ ၁၁၃၊ ၁၁၄၊ ၁၁၅၊ ၁၁၆၊ ၁၁၇၊ ၁၁၈၊ ၁၁၉၊ ၁၂၀၊ ၁၂၁၊ ၁၂၂၊ ၁၂၃၊ ၁၂၄၊ ၁၂၅၊ ၁၂၆၊ ၁၂၇၊ ၁၂၈၊ ၁၂၉၊ ၁၃၀၊ ၁၃၁၊ ၁၃၂၊ ၁၃၃၊ ၁၃၄၊ ၁၃၅၊ ၁၃၆၊ ၁၃၇၊ ၁၃၈၊ ၁၃၉၊ ၁၄၀၊ ၁၄၁၊ ၁၄၂၊ ၁၄၃၊ ၁၄၄၊ ၁၄၅၊ ၁၄၆၊ ၁၄၇၊ ၁၄၈၊ ၁၄၉၊ ၁၅၀၊ ၁၅၁၊ ၁၅၂၊ ၁၅၃၊ ၁၅၄၊ ၁၅၅၊ ၁၅၆၊ ၁၅၇၊ ၁၅၈၊ ၁၅၉၊ ၁၆၀၊ ၁၆၁၊ ၁၆၂၊ ၁၆၃၊ ၁၆၄၊ ၁၆၅၊ ၁၆၆၊ ၁၆၇၊ ၁၆၈၊ ၁၆၉၊ ၁၇၀၊ ၁၇၁၊ ၁၇၂၊ ၁၇၃၊ ၁၇၄၊ ၁၇၅၊ ၁၇၆၊ ၁၇၇၊ ၁၇၈၊ ၁၇၉၊ ၁၈၀၊ ၁၈၁၊ ၁၈၂၊ ၁၈၃၊ ၁၈၄၊ ၁၈၅၊ ၁၈၆၊ ၁၈၇၊ ၁၈၈၊ ၁၈၉၊ ၁၉၀၊ ၁၉၁၊ ၁၉၂၊ ၁၉၃၊ ၁၉၄၊ ၁၉၅၊ ၁၉၆၊ ၁၉၇၊ ၁၉၈၊ ၁၉၉၊ ၂၀၀၊ ၂၀၁၊ ၂၀၂၊ ၂၀၃၊ ၂၀၄၊ ၂၀၅၊ ၂၀၆၊ ၂၀၇၊ ၂၀၈၊ ၂၀၉၊ ၂၁၀၊ ၂၁၁၊ ၂၁၂၊ ၂၁၃၊ ၂၁၄၊ ၂၁၅၊ ၂၁၆၊ ၂၁၇၊ ၂၁၈၊ ၂၁၉၊ ၂၂၀၊ ၂၂၁၊ ၂၂၂၊ ၂၂၃၊ ၂၂၄၊ ၂၂၅၊ ၂၂၆၊ ၂၂၇၊ ၂၂၈၊ ၂၂၉၊ ၂၃၀၊ ၂၃၁၊ ၂၃၂၊ ၂၃၃၊ ၂၃၄၊ ၂၃၅၊ ၂၃၆၊ ၂၃၇၊ ၂၃၈၊ ၂၃၉၊ ၂၄၀၊ ၂၄၁၊ ၂၄၂၊ ၂၄၃၊ ၂၄၄၊ ၂၄၅၊ ၂၄၆၊ ၂၄၇၊ ၂၄၈၊ ၂၄၉၊ ၂၅၀၊ ၂၅၁၊ ၂၅၂၊ ၂၅၃၊ ၂၅၄၊ ၂၅၅၊ ၂၅၆၊ ၂၅၇၊ ၂၅၈၊ ၂၅၉၊ ၂၆၀၊ ၂၆၁၊ ၂၆၂၊ ၂၆၃၊ ၂၆၄၊ ၂၆၅၊ ၂၆၆၊ ၂၆၇၊ ၂၆၈၊ ၂၆၉၊ ၂၇၀၊ ၂၇၁၊ ၂၇၂၊ ၂၇၃၊ ၂၇၄၊ ၂၇၅၊ ၂၇၆၊ ၂၇၇၊ ၂၇၈၊ ၂၇၉၊ ၂၈၀၊ ၂၈၁၊ ၂၈၂၊ ၂၈၃၊ ၂၈၄၊ ၂၈၅၊ ၂၈၆၊ ၂၈၇၊ ၂၈၈၊ ၂၈၉၊ ၂၉၀၊ ၂၉၁၊ ၂၉၂၊ ၂၉၃၊ ၂၉၄၊ ၂၉၅၊ ၂၉၆၊ ၂၉၇၊ ၂၉၈၊ ၂၉၉၊ ၃၀၀၊ ၃၀၁၊ ၃၀၂၊ ၃၀၃၊ ၃၀၄၊ ၃၀၅၊ ၃၀၆၊ ၃၀၇၊ ၃၀၈၊ ၃၀၉၊ ၃၁၀၊ ၃၁၁၊ ၃၁၂၊ ၃၁၃၊ ၃၁၄၊ ၃၁၅၊ ၃၁၆၊ ၃၁၇၊ ၃၁၈၊ ၃၁၉၊ ၃၂၀၊ ၃၂၁၊ ၃၂၂၊ ၃၂၃၊ ၃၂၄၊ ၃၂၅၊ ၃၂၆၊ ၃၂၇၊ ၃၂၈၊ ၃၂၉၊ ၃၃၀၊ ၃၃၁၊ ၃၃၂၊ ၃၃၃၊ ၃၃၄၊ ၃၃၅၊ ၃၃၆၊ ၃၃၇၊ ၃၃၈၊ ၃၃၉၊ ၃၄၀၊ ၃၄၁၊ ၃၄၂၊ ၃၄၃၊ ၃၄၄၊ ၃၄၅၊ ၃၄၆၊ ၃၄၇၊ ၃၄၈၊ ၃၄၉၊ ၃၅၀၊ ၃၅၁၊ ၃၅၂၊ ၃၅၃၊ ၃၅၄၊ ၃၅၅၊ ၃၅၆၊ ၃၅၇၊ ၃၅၈၊ ၃၅၉၊ ၃၆၀၊ ၃၆၁၊ ၃၆၂၊ ၃၆၃၊ ၃၆၄၊ ၃၆၅၊ ၃၆၆၊ ၃၆၇၊ ၃၆၈၊ ၃၆၉၊ ၃၇၀၊ ၃၇၁၊ ၃၇၂၊ ၃၇၃၊ ၃၇၄၊ ၃၇၅၊ ၃၇၆၊ ၃၇၇၊ ၃၇၈၊ ၃၇၉၊ ၃၈၀၊ ၃၈၁၊ ၃၈၂၊ ၃၈၃၊ ၃၈၄၊ ၃၈၅၊ ၃၈၆၊ ၃၈၇၊ ၃၈၈၊ ၃၈၉၊ ၃၉၀၊ ၃၉၁၊ ၃၉၂၊ ၃၉၃၊ ၃၉၄၊ ၃၉၅၊ ၃၉၆၊ ၃၉၇၊ ၃၉၈၊ ၃၉၉၊ ၄၀၀၊ ၄၀၁၊ ၄၀၂၊ ၄၀၃၊ ၄၀၄၊ ၄၀၅၊ ၄၀၆၊ ၄၀၇၊ ၄၀၈၊ ၄၀၉၊ ၄၁၀၊ ၄၁၁၊ ၄၁၂၊ ၄၁၃၊ ၄၁၄၊ ၄၁၅၊ ၄၁၆၊ ၄၁၇၊ ၄၁၈၊ ၄၁၉၊ ၄၂၀၊ ၄၂၁၊ ၄၂၂၊ ၄၂၃၊ ၄၂၄၊ ၄၂၅၊ ၄၂၆၊ ၄၂၇၊ ၄၂၈၊ ၄၂၉၊ ၄၃၀၊ ၄၃၁၊ ၄၃၂၊ ၄၃၃၊ ၄၃၄၊ ၄၃၅၊ ၄၃၆၊ ၄၃၇၊ ၄၃၈၊ ၄၃၉၊ ၄၄၀၊ ၄၄၁၊ ၄၄၂၊ ၄၄၃၊ ၄၄၄၊ ၄၄၅၊ ၄၄၆၊ ၄၄၇၊ ၄၄၈၊ ၄၄၉၊ ၄၅၀၊ ၄၅၁၊ ၄၅၂၊ ၄၅၃၊ ၄၅၄၊ ၄၅၅၊ ၄၅၆၊ ၄၅၇၊ ၄၅၈၊ ၄၅၉၊ ၄၆၀၊ ၄၆၁၊ ၄၆၂၊ ၄၆၃၊ ၄၆၄၊ ၄၆၅၊ ၄၆၆၊ ၄၆၇၊ ၄၆၈၊ ၄၆၉၊ ၄၇၀၊ ၄၇၁၊ ၄၇၂၊ ၄၇၃၊ ၄၇၄၊ ၄၇၅၊ ၄၇၆၊ ၄၇၇၊ ၄၇၈၊ ၄၇၉၊ ၄၈၀၊ ၄၈၁၊ ၄၈၂၊ ၄၈၃၊ ၄၈၄၊ ၄၈၅၊ ၄၈၆၊ ၄၈၇၊ ၄၈၈၊ ၄၈၉၊ ၄၉၀၊ ၄၉၁၊ ၄၉၂၊ ၄၉၃၊ ၄၉၄၊ ၄၉၅၊ ၄၉၆၊ ၄၉၇၊ ၄၉၈၊ ၄၉၉၊ ၅၀၀၊ ၅၀၁၊ ၅၀၂၊ ၅၀၃၊ ၅၀၄၊ ၅၀၅၊ ၅၀၆၊ ၅၀၇၊ ၅၀၈၊ ၅၀၉၊ ၅၁၀၊ ၅၁၁၊ ၅၁၂၊ ၅၁၃၊ ၅၁၄၊ ၅၁၅၊ ၅၁၆၊ ၅၁၇၊ ၅၁၈၊ ၅၁၉၊ ၅၂၀၊ ၅၂၁၊ ၅၂၂၊ ၅၂၃၊ ၅၂၄၊ ၅၂၅၊ ၅၂၆၊ ၅၂၇၊ ၅၂၈၊ ၅၂၉၊ ၅၃၀၊ ၅၃၁၊ ၅၃၂၊ ၅၃၃၊ ၅၃၄၊ ၅၃၅၊ ၅၃၆၊ ၅၃၇၊ ၅၃၈၊ ၅၃၉၊ ၅၄၀၊ ၅၄၁၊ ၅၄၂၊ ၅၄၃၊ ၅၄၄၊ ၅၄၅၊ ၅၄၆၊ ၅၄၇၊ ၅၄၈၊ ၅၄၉၊ ၅၅၀၊ ၅၅၁၊ ၅၅၂၊ ၅၅၃၊ ၅၅၄၊ ၅၅၅၊ ၅၅၆၊ ၅၅၇၊ ၅၅၈၊ ၅၅၉၊ ၅၆၀၊ ၅၆၁၊ ၅၆၂၊ ၅၆၃၊ ၅၆၄၊ ၅၆၅၊ ၅၆၆၊ ၅၆၇၊ ၅၆၈၊ ၅၆၉၊ ၅၇၀၊ ၅၇၁၊ ၅၇၂၊ ၅၇၃၊ ၅၇၄၊ ၅၇၅၊ ၅၇၆၊ ၅၇၇၊ ၅၇၈၊ ၅၇၉၊ ၅၈၀၊ ၅၈၁၊ ၅၈၂၊ ၅၈၃၊ ၅၈၄၊ ၅၈၅၊ ၅၈၆၊ ၅၈၇၊ ၅၈၈၊ ၅၈၉၊ ၅၉၀၊ ၅၉၁၊ ၅၉၂၊ ၅၉၃၊ ၅၉၄၊ ၅၉၅၊ ၅၉၆၊ ၅၉၇၊ ၅၉၈၊ ၅၉၉၊ ၆၀၀၊ ၆၀၁၊ ၆၀၂၊ ၆၀၃၊ ၆၀၄၊ ၆၀၅၊ ၆၀၆၊ ၆၀၇၊ ၆၀၈၊ ၆၀၉၊ ၆၁၀၊ ၆၁၁၊ ၆၁၂၊ ၆၁၃၊ ၆၁၄၊ ၆၁၅၊ ၆၁၆၊ ၆၁၇၊ ၆၁၈၊ ၆၁၉၊ ၆၂၀၊ ၆၂၁၊ ၆၂၂၊ ၆၂၃၊ ၆၂၄၊ ၆၂၅၊ ၆၂၆၊ ၆၂၇၊ ၆၂၈၊ ၆၂၉၊ ၆၃၀၊ ၆၃၁၊ ၆၃၂၊ ၆၃၃၊ ၆၃၄၊ ၆၃၅၊ ၆၃၆၊ ၆၃၇၊ ၆၃၈၊ ၆၃၉၊ ၆၄၀၊ ၆၄၁၊ ၆၄၂၊ ၆၄၃၊ ၆၄၄၊ ၆၄၅၊ ၆၄၆၊ ၆၄၇၊ ၆၄၈၊ ၆၄၉၊ ၆၅၀၊ ၆၅၁၊ ၆၅၂၊ ၆၅၃၊ ၆၅၄၊ ၆၅၅၊ ၆၅၆၊ ၆၅၇၊ ၆၅၈၊ ၆၅၉၊ ၆၆၀၊ ၆၆၁၊ ၆၆၂၊ ၆၆၃၊ ၆၆၄၊ ၆၆၅၊ ၆၆၆၊ ၆၆၇၊ ၆၆၈၊ ၆၆၉၊ ၆၇၀၊ ၆၇၁၊ ၆၇၂၊ ၆၇၃၊ ၆၇၄၊ ၆၇၅၊ ၆၇၆၊ ၆၇၇၊ ၆၇၈၊ ၆၇၉၊ ၆၈၀၊ ၆၈၁၊ ၆၈၂၊ ၆၈၃၊ ၆၈၄၊ ၆၈၅၊ ၆၈၆၊ ၆၈၇၊ ၆၈၈၊ ၆၈၉၊ ၆၉၀၊ ၆၉၁၊ ၆၉၂၊ ၆၉၃၊ ၆၉၄၊ ၆၉၅၊ ၆၉၆၊ ၆၉၇၊ ၆၉၈၊ ၆၉၉၊ ၇၀၀၊ ၇၀၁၊ ၇၀၂၊ ၇၀၃၊ ၇၀၄၊ ၇၀၅၊ ၇၀၆၊ ၇၀၇၊ ၇၀၈၊ ၇၀၉၊ ၇၁၀၊ ၇၁၁၊ ၇၁၂၊ ၇၁၃၊ ၇၁၄၊ ၇၁၅၊ ၇၁၆၊ ၇၁၇၊ ၇၁၈၊ ၇၁၉၊ ၇၂၀၊ ၇၂၁၊ ၇၂၂၊ ၇၂၃၊ ၇၂၄၊ ၇၂၅၊ ၇၂၆၊ ၇၂၇၊ ၇၂၈၊ ၇၂၉၊ ၇၃၀၊ ၇၃၁၊ ၇၃၂၊ ၇၃၃၊ ၇၃၄၊ ၇၃၅၊ ၇၃၆၊ ၇၃၇၊ ၇၃၈၊ ၇၃၉၊ ၇၄၀၊ ၇၄၁၊ ၇၄၂၊ ၇၄၃၊ ၇၄၄၊ ၇၄၅၊ ၇၄၆၊ ၇၄၇၊ ၇၄၈၊ ၇၄၉၊ ၇၅၀၊ ၇၅၁၊ ၇၅၂၊ ၇၅၃၊ ၇၅၄၊ ၇၅၅၊ ၇၅၆၊ ၇၅၇၊ ၇၅၈၊ ၇၅၉၊ ၇၆၀၊ ၇၆၁၊ ၇၆၂၊ ၇၆၃၊ ၇၆၄၊ ၇၆၅၊ ၇၆၆၊ ၇၆၇၊ ၇၆၈၊ ၇၆၉၊ ၇၇၀၊ ၇၇၁၊ ၇၇၂၊ ၇၇၃၊ ၇၇၄၊ ၇၇၅၊ ၇၇၆၊ ၇၇၇၊ ၇၇၈၊ ၇၇၉၊ ၇၈၀၊ ၇၈၁၊ ၇၈၂၊ ၇၈၃၊ ၇၈၄၊ ၇၈၅၊ ၇၈၆၊ ၇၈၇၊ ၇၈၈၊ ၇၈၉၊ ၇၉၀၊ ၇၉၁၊ ၇၉၂၊ ၇၉၃၊ ၇၉၄၊ ၇၉၅၊ ၇၉၆၊ ၇၉၇၊ ၇၉၈၊ ၇၉၉၊ ၈၀၀၊ ၈၀၁၊ ၈၀၂၊ ၈၀၃၊ ၈၀၄၊ ၈၀၅၊ ၈၀၆၊ ၈၀၇၊ ၈၀၈၊ ၈၀၉၊ ၈၁၀၊ ၈၁၁၊ ၈၁၂၊ ၈၁၃၊ ၈၁၄၊ ၈၁၅၊ ၈၁၆၊ ၈၁၇၊ ၈၁၈၊ ၈၁၉၊ ၈၂၀၊ ၈၂၁၊ ၈၂၂၊ ၈၂၃၊ ၈၂၄၊ ၈၂၅၊ ၈၂၆၊ ၈၂၇၊ ၈၂၈၊ ၈၂၉၊ ၈၃၀၊ ၈၃၁၊ ၈၃၂၊ ၈၃၃၊ ၈၃၄၊ ၈၃၅၊ ၈၃၆၊ ၈၃၇၊ ၈၃၈၊ ၈၃၉၊ ၈၄၀၊ ၈၄၁၊ ၈၄၂၊ ၈၄၃၊ ၈၄၄၊ ၈၄၅၊ ၈၄၆၊ ၈၄၇၊ ၈၄၈၊ ၈၄၉၊ ၈၅၀၊ ၈၅၁၊ ၈၅၂၊ ၈၅၃၊ ၈၅၄၊ ၈၅၅၊ ၈၅၆၊ ၈၅၇၊ ၈၅၈၊ ၈၅၉၊ ၈၆၀၊ ၈၆၁၊ ၈၆၂၊ ၈၆၃၊ ၈၆၄၊ ၈၆၅၊ ၈၆၆၊ ၈၆၇၊ ၈၆၈၊ ၈၆၉၊ ၈၇၀၊ ၈၇၁၊ ၈၇၂၊ ၈၇၃၊ ၈၇၄၊ ၈၇၅၊ ၈၇၆၊ ၈၇၇၊ ၈၇၈၊ ၈၇၉၊ ၈၈၀၊ ၈၈၁၊ ၈၈၂၊ ၈၈၃၊ ၈၈၄၊ ၈၈၅၊ ၈၈၆၊ ၈၈၇၊ ၈၈၈၊ ၈၈၉၊ ၈၉၀၊ ၈၉၁၊ ၈၉၂၊ ၈၉၃၊ ၈၉၄၊ ၈၉၅၊ ၈၉၆၊ ၈၉၇၊ ၈၉၈၊ ၈၉၉၊ ၉၀၀၊ ၉၀၁၊ ၉၀၂၊ ၉၀၃၊ ၉၀၄၊ ၉၀၅၊ ၉၀၆၊ ၉၀၇၊ ၉၀၈၊ ၉၀၉၊ ၉၁၀၊ ၉၁၁၊ ၉၁၂၊ ၉၁၃၊ ၉၁၄၊ ၉၁၅၊ ၉၁၆၊ ၉၁၇၊ ၉၁၈၊ ၉၁၉၊ ၉၂၀၊ ၉၂၁၊ ၉၂၂၊ ၉၂၃၊ ၉၂၄၊ ၉၂၅၊ ၉၂၆၊ ၉၂၇၊ ၉၂၈၊ ၉၂၉၊ ၉၃၀၊ ၉၃၁၊ ၉၃၂၊ ၉၃၃၊ ၉၃၄၊ ၉၃၅၊ ၉၃၆၊ ၉၃၇၊ ၉၃၈၊ ၉၃၉၊ ၉၄၀၊ ၉၄၁၊ ၉၄၂၊ ၉၄၃၊ ၉၄၄၊ ၉၄၅၊ ၉၄၆၊ ၉၄၇၊ ၉၄၈၊ ၉၄၉၊ ၉၅၀၊ ၉၅၁၊ ၉၅၂၊ ၉၅၃၊ ၉၅၄၊ ၉၅၅၊ ၉၅၆၊ ၉၅၇၊ ၉၅၈၊ ၉၅၉၊ ၉၆၀၊ ၉၆၁၊ ၉၆၂၊ ၉၆၃၊ ၉၆၄၊ ၉၆၅၊ ၉၆၆၊ ၉၆၇၊ ၉၆၈၊ ၉၆၉၊ ၉၇၀၊ ၉၇၁၊ ၉၇၂၊ ၉၇၃၊ ၉၇၄၊ ၉၇၅၊ ၉၇၆၊ ၉၇၇၊ ၉၇၈၊ ၉၇၉၊ ၉၈၀၊ ၉၈၁၊ ၉၈၂၊ ၉၈၃၊ ၉၈၄၊ ၉၈၅၊ ၉၈၆၊ ၉၈၇၊ ၉၈၈၊ ၉၈၉၊ ၉၉၀၊ ၉၉၁၊ ၉၉၂၊ ၉၉၃၊ ၉၉၄၊ ၉၉၅၊ ၉၉၆၊ ၉၉၇၊ ၉၉၈၊ ၉၉၉၊ ၁၀၀၀၊ ၁၀၀၁၊ ၁၀၀၂၊ ၁၀၀၃၊ ၁၀၀၄၊ ၁၀၀၅၊ ၁၀၀၆၊ ၁၀၀၇၊ ၁၀၀၈၊ ၁၀၀၉၊ ၁၀၁၀၊ ၁၀၁၁၊ ၁၀၁၂၊ ၁၀၁၃၊ ၁၀၁၄၊ ၁၀၁၅၊ ၁၀၁၆၊ ၁၀၁၇၊ ၁၀၁၈၊ ၁၀၁၉၊ ၁၀၂၀၊ ၁၀၂၁၊ ၁၀၂၂၊ ၁၀၂၃၊ ၁၀၂၄၊ ၁၀၂၅၊ ၁၀၂၆၊ ၁၀၂၇၊ ၁၀၂၈၊ ၁၀၂၉၊ ၁၀၃၀၊ ၁၀၃၁၊ ၁၀၃၂၊ ၁၀၃၃၊ ၁၀၃၄၊ ၁၀၃၅၊ ၁၀၃၆၊ ၁၀၃၇၊ ၁၀၃၈၊ ၁၀၃၉၊ ၁၀၄၀၊ ၁၀၄၁၊ ၁၀၄၂၊ ၁၀၄၃၊ ၁၀၄၄၊ ၁၀၄၅၊ ၁၀၄၆၊ ၁၀၄၇၊ ၁၀၄၈၊ ၁၀၄၉၊ ၁၀၅၀၊ ၁၀၅၁၊ ၁၀၅၂၊ ၁၀၅၃၊ ၁၀၅၄၊ ၁၀၅၅၊ ၁၀၅၆၊ ၁၀၅၇၊ ၁၀၅၈၊ ၁၀၅၉၊ ၁၀၆၀၊ ၁၀၆၁၊ ၁၀၆၂၊ ၁၀၆၃၊ ၁၀၆၄၊ ၁၀၆၅၊ ၁၀၆၆၊ ၁၀၆၇၊ ၁၀၆၈၊ ၁၀၆၉၊ ၁၀၇၀၊ ၁၀၇၁၊ ၁၀၇၂၊ ၁၀၇၃၊ ၁၀၇၄၊ ၁၀၇၅၊ ၁၀၇၆၊ ၁၀၇၇၊ ၁၀၇၈၊ ၁၀၇၉၊ ၁၀၈၀၊ ၁၀၈၁၊ ၁၀၈၂၊ ၁၀၈၃၊ ၁၀၈၄၊ ၁၀၈၅၊ ၁၀၈၆၊ ၁၀၈၇၊ ၁၀၈၈၊ ၁၀၈၉၊ ၁၀၉၀၊ ၁၀၉၁၊ ၁

ပြည်တွင်းရေးရာ

သစ်တောကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးမှုကို အထောက်အကူပြုနိုင်မည့် သုတေသနစာတမ်းဖတ်ပွဲ ကျင်းပ

ရာမည(ကြေးမုံ)

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၇

နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့ အဖွဲ့အစည်းတစ်ဖွဲ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့ လုပ်ငန်းနယ်ပယ်တစ်ခု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့အတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရာတွင် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် သုတေသနလုပ်ငန်းများသည် အလွန် အခြေခံကျပြီး အရေးကြီးလှပါကြောင်း၊ ရင်ဆိုင်တွေ့ကြုံနေကြရသည့် လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး၊ ပတ်ဝန်းကျင်နှင့် နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ ပြဿနာများ၊ အခက်အခဲ များကို ဖြေရှင်းနိုင်ရန်အတွက်သာမက ခေတ်စနစ်အလိုက် ဖြစ်ပေါ်ပြောင်းလဲမှု များနှင့်အညီ ဆန်းသစ်တီထွင်နိုင်ရန်အတွက် သုတေသနလုပ်ငန်းများကို ငွေကြေး၊ အချိန်နှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံပြီး တစိုက် မတ်မတ်ဆောင်ရွက်ကြရပါကြောင်း၊ သုတေသန၏ အခြေခံဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သည့် “သုတေသနမှသည် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆီသို့ (Progress Through Research)” နှင့်အညီ လက်ရှိအခြေအနေအထားအရ အသွင်သဏ္ဍာန်ရော အနှစ်သာရပါ ပိုမိုကောင်းမွန် သည်ထက် ကောင်းမွန်အောင် သုတေသနလုပ်ငန်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြဖို့လိုကြောင်း ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ခန်းမ၌ကျင်းပသော သစ်တော သုတေသနစာတမ်းဖတ်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအေးမောင်မြင့်က ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။



ဦးဇော်ဝင်းမြင့်



ဒေါက်တာစန်းဝင်း

ဦးဇော်ဝင်းမြင့် (ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ သစ်တောသုတေသနဌာန၊ သစ်တောဦးစီးဌာန) “မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ သစ်တောသုတေသနသမိုင်းကြောင်းကိုပြန်ကြည့်မယ် ဆိုရင် ၁၉၁၄ ခုနှစ်ကစပြီးတော့ သစ်တောသုတေသနလုပ်ငန်းများကို စတင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီထက်ပိုပြီး ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်လုပ်ဆောင်နိုင်ဖို့အတွက် နိုင်ငံတော်နဲ့ ကုလသမဂ္ဂဖွံ့ဖြိုးမှုအစီအစဉ်(UNDP)တို့ ပူးပေါင်းပြီး သစ်တော သုတေသနဌာနကို ၁၉၇၈ ခုနှစ်က ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး ယခုအခါမှာ စတင် တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပါတယ်။ အခုလို သုတေသနစာတမ်းဖတ်ပွဲကို နှစ်စဉ် ပြုလုပ်ခဲ့တာ အခုနှစ်ဆိုရင် (၂၅) နှစ်မြောက်ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပြီး စာတမ်းပေါင်း ၂၈၂ စောင်ကို ပြုစုထုတ်ဝေ အသိပညာဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ခဲ့ပါပြီ။ ဒီလိုလုပ်ရတဲ့ အဓိကရည်ရွယ်ချက်ကတော့ သုတေသနတွေ ရှိချက်များကို လက်တွေ့နယ်ပယ်မှာ အသုံးပြုနိုင်ဖို့၊ သစ်တောပညာရှင်များ၊ သုတေသီများ အချင်းချင်း အတွေ့အကြုံ အသိအမြင်၊ ဗဟုသုတများ ဖလှယ်နိုင်ဖို့နဲ့ သုတေသီ များရဲ့ သုတေသနစွမ်းဆောင်ရည်ပိုမိုမြင့်မားလာဖို့၊ ပြောင်းလဲလာတဲ့ ခေတ် ကာလနဲ့အညီ သုတေသနလုပ်ငန်းတွေကို ဘယ်လိုတိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်ကြရမယ် ဆိုတာ အဖြေရှာနိုင်ဖို့၊ တက်ရောက်လာသူတွေရဲ့ အကြံဉာဏ်ကောင်းတွေ ကိုရရှိနိုင်ဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။”

ဒီလိုလုပ်ရတဲ့ အဓိကရည်ရွယ်ချက်ကတော့ သုတေသနတွေ ရှိချက်များကို လက်တွေ့နယ်ပယ်မှာ အသုံးပြုနိုင်ဖို့၊ သစ်တောပညာရှင်များ၊ သုတေသီများ အချင်းချင်း အတွေ့အကြုံ အသိအမြင်၊ ဗဟုသုတများ ဖလှယ်နိုင်ဖို့နဲ့ သုတေသီ များရဲ့ သုတေသနစွမ်းဆောင်ရည်ပိုမိုမြင့်မားလာဖို့၊ ပြောင်းလဲလာတဲ့ ခေတ် ကာလနဲ့အညီ သုတေသနလုပ်ငန်းတွေကို ဘယ်လိုတိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်ကြရမယ် ဆိုတာ အဖြေရှာနိုင်ဖို့၊ တက်ရောက်လာသူတွေရဲ့ အကြံဉာဏ်ကောင်းတွေ ကိုရရှိနိုင်ဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။
ဒေါက်တာစန်းဝင်း (ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ သစ်တောတက္ကသိုလ်) “ဆရာအဖြစ်ပြောရရင်တော့ ဒီလိုစာတမ်းဖတ်ပွဲတွေလုပ်တာကောင်း ပါတယ်။ ဘာလို့လဲဆိုတော့ စာတမ်းဖတ်တယ်ဆိုတာက နှစ်ပိုင်းရှိတယ်လေ၊ တစ်ခုက မူဝါဒပိုင်းလိုအပ်ချက်တွေကို အလေးပေးပြီး နောက်တစ်ခုကတော့ သိပ္ပံပညာဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်တွေကို အလေးပေးတာဖြစ်ပါတယ်။ စာတမ်း ဖတ်တယ်ဆိုတာ တကယ်တော့ လူတွေကျန်းမာရေးပုံမှန်စစ်ဆေးသလိုပဲလေ၊ အားနည်းချက်တွေကို စစ်ဆေးရတာပဲ။ အဲလိုလုပ်တဲ့အခါ အားနည်းချက်တွေ ပေါ်လာရင်လက်ခံနိုင်ရမယ်။ အဲလိုစစ်ဆေးပြီး တွေ့ရှိလာတဲ့ အားနည်းချက်၊ အားသာချက်တွေကိုလက်ခံပြီး ပြုပြင်ဖော်ဆောင်ဖို့လိုတယ်လေ။ အထူးသဖြင့် ဝေဖန်မှုတွေကိုခံနိုင်ရမယ်။ အဲဒီလိုပဲဖြစ်ပါတယ်။”

ဆရာတတ်ကျွမ်းတဲ့အပိုင်းကတော့ ဝါးကဏ္ဍဖြစ်တဲ့အတွက် အဲဒီအပိုင်းကို ပြောရရင် နိုင်ငံတစ်ဝန်းမှာရှိတဲ့ ဝါးတောအရေအတွက်ကတော့ သိသိသာသာ လျော့နည်းလာတာတော့ အမှန်ပဲ။ ဘာလို့လျော့နည်းလာရလဲ ပြန်ကြည့်ရင် အခြေခံလူတန်းစားတွေက ဝါးကိုမိုခိုပြီးအသက်မွေးနေရတဲ့အတွက်ကြောင့် လို့ ယေဘုယျပြောလို့ရတယ်။ ရှင်းရှင်းပြောရရင်တော့ သစ်ပင်တစ်ပင်ကို ခုတ်ယူဖို့အတွက်က နှစ် ၂၀ ကျော်၊ ၃၀ ကျော် စောင့်ရတယ်။ ဝါးဆိုတာက နှစ်နှစ်၊ သုံးနှစ်အတွင်း ခုတ်လို့ရတယ်။ သစ်က ကန့်သတ်မှုတွေရှိနေလို့ ထုတ်ယူလို့မလွယ်ဘူး။ ဝါးကတော့ ထုတ်ယူရတာပိုလွယ်တယ်လို့ဆိုနိုင်တယ် လေ။ အဲဒါကြောင့် ဝါးကို အခြေခံလူတန်းစားတွေက အဓိကမိုခိုရပ်တည် နေကြရတာ။

နောက်ပြီး ဝါးဆိုတာက လူမှုဘဝနေထိုင်မှုမှာ မပါမဖြစ်လို့တောင် ပြောလို့ရတယ်။ အထောက်အကူပြုနေတယ်လေ။ ဝါးက မြေ/ရေကို ထိန်း ထားနိုင်ပြီး ကာဗွန်ထုတ်လွှတ်မှုကိုလည်း လျော့ချနိုင်လို့ သေချာလေ့လာ၊ သေချာစိုက်ကြမယ်ဆိုရင် အကျိုးဖြစ်ထွန်းနိုင်မှာပါ။ ကျေးလက်ဒေသတွေမှာ တစ်အိမ် ကျွန်းတစ်ပင် စိုက်သလိုမျိုး တစ်အိမ်ထောင် ဝါးတစ်ရုံစိုက်ကြမယ် ဆိုရင်တော့ ပိုကောင်းတာပေါ့။ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကိုလည်း အထောက်အကူ ပြုနိုင်တယ်လေ။ အဓိကပြောချင်တာကတော့ စိုက်ဖို့နေရာမရှိတာရယ်။ စိုက်ရ ကောင်းမှန်း မသိတာရယ်တွေကြောင့် ဝါးတွေက တဖြည်းဖြည်း အရေအတွက် နည်းလာရတာပေါ့။ ခုတ်မယ့်သူပဲရှိပြီး ပြန်စိုက်မယ့်သူက အတော်လေးကို ရှားနေတယ်လေ။ အဲဒါတွေကို ဂရုပြုလုပ်ဆောင်ဖို့ တိုက်တွန်းချင် ပါတယ်။”

၂၀ ရာစု၏ စိန်ခေါ်မှုများဖြစ်သည့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု၊ စားနပ်ရိက္ခာ ရှားပါးလာမှု၊ ရေသယံဇာတရှားပါးလာမှု၊ စွမ်းအင်အရင်းအမြစ်များ လျော့ နည်းလာမှု၊ ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲများ ပျောက်ကွယ်လာမှု၊ သဲကန္တာရဖြစ်ထွန်းမှု အစရှိသည့် ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာပြဿနာများကို သုတေသနစွမ်းပကားဖြင့် ဖြေရှင်းနိုင်ရန်၊ ကျော်ဖြတ်နိုင်ရန်အတွက် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



ချယ်ရီရေယာဉ်များ နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်အထိ တိုးမြှင့်သယ်ယူပို့ဆောင်မည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၇
ဂျပန်နိုင်ငံမှ ချယ်ကြည်ရေ ယာဉ်များကို အခြေခံရောက်ရှိလာသည့် ချယ်ရီရေယာဉ်သစ်များသည် နိုဝင် ဘာ ၁၉ ရက် ညနေပိုင်းတွင် ရေယာဉ် အင်ဂျင်များ၏ အအေးပေးစနစ်ပိုင်း တွင် လိုအပ်ချက်ဖြစ်ပေါ်လာသဖြင့် ရေယာဉ်များပြေးဆွဲခြင်းကို ခေတ္တ ရပ်နားထားပြီး ဂျပန်အင်ဂျင်နီယာ များက ပြုပြင်ပေးခဲ့ရာ ချယ်ရီရေယာဉ် မှုပန်နိုင်ငံမှ ချယ်ကြည်ရေ ယာဉ်များကို အခြေခံရောက်ရှိလာသည့် ချယ်ရီရေယာဉ်သစ်များသည် နိုဝင် ဘာ ၁၉ ရက် ညနေပိုင်းတွင် ရေယာဉ် အင်ဂျင်များ၏ အအေးပေးစနစ်ပိုင်း တွင် လိုအပ်ချက်ဖြစ်ပေါ်လာသဖြင့် ရေယာဉ်များပြေးဆွဲခြင်းကို ခေတ္တ ရပ်နားထားပြီး ဂျပန်အင်ဂျင်နီယာ များက ပြုပြင်ပေးခဲ့ရာ ချယ်ရီရေယာဉ်

မြန်မာ့အကောင်းဆုံး နဂါးနီ ကုမ္ပဏီ မှ အုတ်၊ သဲ၊ ကျောက် နှင့် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံး Wheel Loader, Dumper & Truck များကို ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ PH-01 700956, 09 448026388, 73104046 ဆက်သွယ်ရန်- အမှတ်(၁၅)၊ ကျန်စစ်သားလမ်းမကြီး၏အတွင်းလမ်း၊ ကျန်စစ်သားစက်မှုဇုန်(ရွာသာကြီး DENKO ဆီဆိုင်အနီး) ဒဂုံမြို့၊ သစ်တောင်ပိုင်း၊ ရန်ကုန်မြို့။

အဆီကျ အကြောပြေ ဆီး၊ ဝမ်း၊ မှန်စေ့၊ မုံရွာ ဆရာမိုး ရှောက်တစ်လုံးဝမ်းမှန်ဆေး အမှတ်တံဆိပ်

မူး၊ မော၊ ကင်းဝေး၊ မုံရွာဆရာမိုး အမောလုံနလုံးအားဆေး အမှတ်တံဆိပ် ပင်ရင်း- အမှတ်(၅/၃၅၆)၊ မေမိလမ်းမ၊ ရတနာသင်္ဂြိုဟ်၊ မ/ဥက္ကလာပ၊ ပုန်း- ၀၉-၅၅၀၈၆၃၂၊ ၀၁-၉၆၉၀၅၈၇၊ ၀၁-၆၉၁၀၇၉



ဆောင်းပါး

ဆက်တိုက်ကျင်းပခဲ့သည့် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများ၏ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲများ

နှစ်တစ်နှစ်၏ ကုန်ဆုံးချိန်ရောက်ခါနီး၌ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများ၏ထိပ်သီးအစည်းအဝေးရာသီကျရောက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ (၂၂) ကြိမ်မြောက် အေပက်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို တရုတ်နိုင်ငံ ပေကျင်းမြို့တွင် ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၁၀ ရက်အထိ လည်းကောင်း၊ (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့်(၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးတို့ကို မြန်မာနိုင်ငံ နေပြည်တော်တွင် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်မှ ၁၃ ရက်အထိလည်းကောင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် G-20 ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်မှ ၁၆ ရက်အထိလည်းကောင်း ကျင်းပခဲ့ပါသည်။

အဆိုပါထိပ်သီးအစည်းအဝေးများတွင် ဒေသဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးမှုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှင့်ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး တည်ငြိမ်စေရန် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများအရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၊ နိုင်ငံများအကြားမျှတသော ဖွံ့ဖြိုးမှုဖြစ်ပေါ်စေရေး၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဘက်လုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးမှု၊ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများ၏ဈေးကွက်ရရှိမှုအခြေအနေ၊ ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်မှုနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းများ၊ ဒေသများအကြားဘက်စုံဆက်သွယ်ယှက်နှယ်မှုနှင့်အခြေခံအဆောက်အအုံဖွံ့ဖြိုးမှုများအတွက် မည်သည့် ဆောင်ပုဒ်များဖြင့် မည်သည့် နယ်ပယ်များအား ချဉ်းကပ်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်ကို မျှဝေလိုပါသည်။

အေပက်ထိပ်သီးအစည်းအဝေး(APEC CEO Summit 2014)

(၂၂)ကြိမ်မြောက် အေပက်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၁၀ ရက်အထိ တရုတ်နိုင်ငံပေကျင်းမြို့တွင် ကျင်းပခဲ့ပါသည်။ ၁၉၉၆ ခုနှစ်မှ စတင်ဆွေးနွေးခဲ့သည့် အာရှ-ပစိဖိတ် စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အမှုဆောင်အရာရှိများ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး(APEC CEO Summit)သည် ဒေသတွင်းနှင့် ဒေသတွင်းမဟုတ်သော စီးပွားရေးခေါင်းဆောင်များနှင့်အဆင့်မြင့် စီးပွားရေးခေါင်းဆောင်များ၏ အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသ၏ ကနဦးတွင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအကြောင်းဆွေးနွေးသည့် ဖိုရမ်ဖြစ်ပါသည်။ အာရှ-ပစိဖိတ်စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအဖွဲ့(သို့မဟုတ်) အေပက်ကို ၁၉၈၉ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလတွင် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ကင်ဘာရာမြို့တွင် အဖွဲ့ဝင် ၁၂ နိုင်ငံဖြင့် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ရာ ယခုအခါ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံပေါင်း ၂၁ နိုင်ငံရှိပါသည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံမှ အလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ထမ်းဆောင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

အေပက်၏ ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်မှာ အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသအတွင်း စဉ်ဆက်မပြတ် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့် ကြွယ်ဝချမ်းသာမှုတို့ဖြစ်ပေါ်စေရန် ဖြစ်သည်။ အေပက်အဖွဲ့ဝင်အားလုံးတို့သည် ခေတ်မီ၍ ညီညွတ်မှုရှိသော အာရှ-ပစိဖိတ် လူ့အဖွဲ့အစည်းကို ထူထောင်ရန်ဖြစ်သည်။ ဤသို့ ထူထောင်ရန် ကြိုးပမ်းရာတွင် လွတ်လပ်ပွင့်လင်းမှုရှိသော ကုန်သွယ်မှု၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ၊ ဒေသဆိုင်ရာ စီးပွားရေးပေါင်းစည်းမှုပိုမိုဖြစ်ထွန်းစေရေး၊ စီးပွားရေးနှင့်နည်းပညာပူးပေါင်းမှုများ၊ လူသားလုံခြုံမှု၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများလုပ်ကိုင်ရာတွင် အဆင်ပြေချောမွေ့စေမည့် ဝန်းကျင် စသည်တို့ဖြစ်ပေါ်စေနိုင်ရေးတို့ကို အဓိကထား၍ ဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်သည်။

အေပက်သည် လုပ်ဆောင်ချက်မဏ္ဍိုင်သုံးရပ်အဖြစ် ကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလွတ်လပ်ခွင့်၊ စီးပွားရေး လွယ်ကူချောမွေ့စေရေးနှင့် စီးပွားရေးနှင့်နည်းပညာပူးပေါင်းမှုတို့ကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဒေသ၏ စီးပွားရေး၊ အလုပ်အကိုင်ဖန်တီးမှု၊ လူနေမှုအဆင့်အတန်းမြှင့်တင်ရေးနှင့်နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးတို့အပါအဝင်ဒေသတစ်ခုလုံး၏ ဖွံ့ဖြိုးမှုကိုလှမ်းခြုံစေပါသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် အာရှ-ပစိဖိတ် စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အမှုဆောင် အရာရှိများ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး ဆောင်ပုဒ်မှာ **“အာရှ-ပစိဖိတ် ပူးပေါင်းမှုမှ တစ်ဆင့် အနာဂတ်အားပုံဖော်ခြင်း-Shaping the Future through Asia-Pacific Partnership.”** ဖြစ်ပါသည်။ အထူးအလေးပေး ဆွေးနွေးခဲ့သည့် ခေါင်းစဉ်များမှာ-

- ❖ ဒေသဆိုင်ရာ စီးပွားရေး ပူးပေါင်းမှုများအား ခေတ်မီစေခြင်း(Advancing Regional Economic Integration)
- ❖ တီထွင်ဆန်းသစ်မှုရှိသည့် ဖွံ့ဖြိုးမှု၊ စီးပွားရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုနှင့် တိုးတက်မှု (Promoting In-

novative development,Economic Reform and Growth)

❖ ဘက်စုံဆက်သွယ် ယှက်နှယ်မှုနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုးမှုအား အားကောင်းစေခြင်း “Strengthening Comprehensive Connectivity and Infrastructure Development” တို့ပင်ဖြစ်ပါသည်။

(၂၂)ကြိမ်မြောက် အေပက်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် ဒေသတွင်းစီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများအား ခေတ်မီစေခြင်း၊ တီထွင်ဆန်းသစ်သည့် ဖွံ့ဖြိုးမှုနည်းလမ်းများ မြှင့်တင်ခြင်း၊ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ၊ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးစေသည့် ဘက်စုံဆက်သွယ်ယှက်နှယ်မှုနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံဖွံ့ဖြိုးမှုတို့အား အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသနိုင်ငံများ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့် တိုးတက်ဖြစ်ပေါ်စေရန်နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့်ဘုံကြွယ်ဝမှုတို့ကို ဖြစ်ပေါ်စေရေးတို့အား ဦးတည်ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါသည်။ အေပက်ခေါင်းဆောင်များ၏ ကြေညာချက်တွင်-

- ❖ အာရှ-ပစိဖိတ်လွတ်လပ်သည့် ကုန်သွယ်မှု ဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် အေပက်၏ ပေကျင်းလမ်းပြမြေပုံ (Beijing Roadmap for APEC’s Contribution to the Realization of the Free Trade Area of the Asia-Pacific-FTAAP)
- ❖ ကမ္ဘာ့တန်ဖိုးမြှင့် တွင်းဆက်ဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမြှင့်တင်ရေးအတွက် အေပက်၏ မဟာဗျူဟာ လမ်းပြမြေပုံ(APEC Strategic Blueprint for promoting Global Value Chain Development and Cooperation)
- ❖ တီထွင်ဆန်းသစ်သည့် ဖွံ့ဖြိုးမှု၊ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် အေပက်၏ ကြေညာချက် (APEC Accord on Innovative Development Economic Reform and Growth)
- ❖ ၂၀၁၅ မှ ၂၀၂၅ ခုနှစ်အထိ အေပက်၏ ဘက်စုံဆက်သွယ်ယှက်နှယ်မှုလမ်းပြမြေပုံ (APEC Connectivity Blueprint for 2015-2025) စသည့် လမ်းပြမြေပုံနှင့် ကြေညာချက်များအား ထုတ်ပြန်ခဲ့ပါသည်။

အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် အရှေ့အာရှထိပ်သီး အစည်းအဝေး

(၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် (၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးတို့အား နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်မှ ၁၃ ရက်အထိ မြန်မာနိုင်ငံ နေပြည်တော်တွင် ကျင်းပခဲ့ပါသည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကုန်တွင် အာဆီယံအသိုက်အဝန်း ထူထောင်နိုင်ရေးအတွက် **အာဆီယံနိုင်ငံရေးနှင့်လုံခြုံရေးမဏ္ဍိုင်၊ အာဆီယံ စီးပွားရေးမဏ္ဍိုင်၊အာဆီယံလူမှုရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှုမဏ္ဍိုင်ဟူသည့် အဓိကမဏ္ဍိုင်ကြီးသုံးရပ်မှ ခေါက်တိုင်သဖွယ်** ပံ့ပိုးလျက်ရှိရာ အဆိုပါ မဏ္ဍိုင်သုံးရပ်အတွက် သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးဌာနများမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ အာဆီယံနိုင်ငံရေးနှင့်လုံခြုံရေးအသိုက်အဝန်း(ASEAN Political and Security Community-APSC)၊ အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက်အဝန်း(ASEAN Economic Community- AEC)၊ အာဆီယံလူမှုရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအသိုက်အဝန်း (ASEAN Social and Cultural Community -ASCC) ထူထောင်ရေးဟူ၍ **ဟန်ချက်ညီညီ**နှင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

အာဆီယံဒေသ၏တိုးတက်မှုနှုန်းသည် နှစ်စဉ်ပျမ်းမျှ ၄.၅ ရာခိုင်နှုန်းထက်ကျော်လွန်ခဲ့ပြီး ယခုအချိန်တွင် အာဆီယံသည် လူဦးရေ ၆၀၉ သန်းရှိသည့် ဈေးကွက်ကြီးဖြစ်ပါသည်။ စုစုပေါင်းကုန်ထုတ်တန်ဖိုး GDP မှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂ ဒသမ ၅ ထရီလီယံရှိလာခဲ့ပြီဖြစ်ပြီး လာမည့်နှစ်များတွင်လည်း ဒေသဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို ပိုမိုမြှင့်တင်နိုင်မည်ဖြစ်သည့်အတွက် ဆက်လက်တိုးတက်နိုင်စေရန် အလားအလာကောင်းမွန်လျက်ရှိပါသည်။

အာဆီယံအသိုက်အဝန်း တည်ထောင်ရေးသည် အာဆီယံ၏စည်းလုံးညီညွတ်မှုကိုအခြေခံထားပြီး မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် အာဆီယံအလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ထမ်းဆောင်ချိန်တွင် ဆောင်ပုဒ်အဖြစ် “ရှေ့သို့တည်တက်လှမ်းချီ၊ ငြိမ်းချမ်းဝေစည် အသိုက်အဝန်းဆီ” ဟူ၍ အနှစ်သာရပြည့်ဝသည့် ဦးတည်ချက်ကို ရှေးချယ်သတ်မှတ်ပြီး အောင်မြင်စွာကျင်းပဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါသည်။ အာဆီယံစီးပွားရေး အသိုက်အဝန်းထူထောင်ခြင်းဖြင့်

ဒေါက်တာ ဝါဝါမောင်

ဒေသတွင်းမှာ ကုန်စည်များ၊ ဝန်ဆောင်မှုများ၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများနှင့် ငွေကြေးများလွတ်လပ်စွာ စီးဆင်းစေနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများလည်း လွတ်လပ်စွာရွှေ့ပြောင်းလုပ်ကိုင်နိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ယခုအခါ အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းထူထောင်မှုသည် ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော်ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ပြီး မြန်မာ အာဆီယံအလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ယူသည့်ကာလအတွင်း အာဆီယံစီးပွားရေးမဏ္ဍိုင်အနေဖြင့် ဦးစားပေးကဏ္ဍ (၃)ရပ်ကို ချမှတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အသေးစားနှင့်အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် အစိုးရ-ပုဂ္ဂလိက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေးတို့ ပါဝင်ပါသည်။

နိုင်ငံများ ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် အခြေခံအဆောက်အအုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးမှာ အဓိကကျသဖြင့် အခြေခံအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအပါအဝင် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာပေါင်းစည်းဆက်သွယ်ရေးအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလိုအပ်ချက်များ ဖြည့်ဆည်းနိုင်ရန် ပုဂ္ဂလိက၏ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တိုးမြှင့်ရေးကို အလေးပေးဆောင်ရွက်နိုင်ရန် (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် အစိုးရနှင့် ပုဂ္ဂလိက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မူဘောင်ဆိုင်ရာအာဆီယံမူများကို မှတ်တမ်းတင်ခဲ့ပါသည်။ အခြေခံအဆောက်အအုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာသည်နှင့်အမျှ ကုန်သွယ်မှုနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပိုမိုတိုးတက်လာခြင်းဖြင့် အလုပ်အကိုင်များ ဖန်တီးဖြစ်ပေါ်ကာ ဝင်ငွေပိုမိုတိုးတက်လာခြင်းဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုကွာဟချက်များအား လျော့နည်းစေမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် လူငယ်များ၏အခန်းကဏ္ဍမှာ အလွန်အရေးပါသဖြင့် အရည်အသွေးပြည့်ဝသည့်အလုပ်အကိုင်ဖန်တီးပေးရေး၊ လူသားရင်းမြစ်နှင့် စွမ်းရည်မြှင့်တင်ပေးရေး၊ စွန့်စားတီထွင်သူများပေါ်ပေါက်လာရေးတို့ကိုလုပ်ဆောင်ပေးရမည်ဖြစ်ခြင်းကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ဥက္ကဋ္ဌရာထူးရယူစဉ်အချိန်အတွင်း အာဆီယံဒေသတွင်း လူငယ်စွန့်စားတီထွင်သူများ (Young Entrepreneurs) ပေါ်ပေါက်လာရေးအတွက် Initiative ဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါသည်။

အလားတူပင် နဝမအကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင်လည်း အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌနိုင်ငံမြန်မာအနေဖြင့် အာဆီယံနိုင်ငံများ၏ ရပ်တည်ချက်ဖြစ်သည့် အာဆီယံဗဟိုပြုမှု (ASEAN Centrality)၊ အာဆီယံ၏ခိုင်မာသည့် စည်းလုံးညီညွတ်မှု (ASEAN Solidarity)အပေါ် အခြေခံ၍ အရှေ့အာရှနိုင်ငံများနှင့် ဒေသဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ စီးပွားရေး ပိုမိုတိုးတက်ခိုင်မာရေး၊ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးနှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာတိုးတက်မှုများ အတွက်ပါ ဦးဆောင်ဆွေးနွေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ထို့ပြင် အာဆီယံအနေဖြင့် အေပက်၊ G 20 နိုင်ငံများနှင့်လည်း ဘက်စုံဆက်သွယ်ယှက်နှယ်မှုနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုးမှု၊ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှု၊ စဉ်ဆက်မပြတ်ဖွံ့ဖြိုးမှု၊ စွမ်းအင်ဆိုင်ရာ လုံခြုံမှု၊ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အပေါ် တုံ့ပြန်မှုနှင့် ပြင်ဆင်မှုများစသည့် နယ်ပယ်များတွင် ပူးပေါင်းမှုများ မြှင့်တင်ရန် ကိစ္စရပ်များအားလည်း ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပါသည်။ လာမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌနိုင်ငံအဖြစ် မလေးရှားနိုင်ငံမှ ထမ်းဆောင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

G20 ထိပ်သီးအစည်းအဝေး

၂၀၁၄ ခုနှစ် G-20 ထိပ်သီးအစည်းအဝေးအား ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ဘရစ်ဘိန်းမြို့ Brisbane Convention and Exhibition Centre(BCEC) တွင် ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်မှ ၁၆ ရက်အထိ ရေရှည်တည်တံ့၍ ခိုင်မာပြီး ဘက်ညီမျှတသော ဖွံ့ဖြိုးမှုဖြစ်ပေါ်စေရေး (Strong,Sustainable and Balanced Growth) ဟူသည့် ဆောင်ပုဒ်ဖြင့် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။

G20 အုပ်စုသည် စုစုပေါင်း ကမ္ဘာထုတ်လုပ်မှု၏ ၈၅ ရာခိုင်နှုန်းရှိပြီး ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်မှု၏ ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် ကမ္ဘာ့လူဦးရေ၏ သုံးပုံနှစ်ပုံသော ဈေးကွက်ရှိခြင်းကြောင့် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေးအရ အင်အားကြီးမားသောနိုင်ငံများဖြစ်ပါသည်။ G20 သည် ၁၉၉၉ ခုနှစ်တွင် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအဆောက်အအုံ၏ အဓိကကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးနိုင်ရန် ဖွံ့ဖြိုးပြီးစက်မှုနိုင်ငံအချို့နှင့်အရေးပါသည့် ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံအချို့တို့ စနစ်တကျပူးပေါင်းကာ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးများနှင့်ဗဟိုဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌများ (Finance Ministers and

Central Bank Governors) တို့ ဖွဲ့စည်းထူထောင်ထားသည့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ဖြစ်ပါသည်။ G20 သည် ၂၀၀၇-၂၀၀၉ ခုနှစ်များအတွင်းဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် ကမ္ဘာ့ဘဏ္ဍာရေးအကျပ်အတည်းကို ကျော်လွှားရာတွင် အရေးပါသည့် ဦးဆောင်ဦးရွက်များပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ပြီး ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအဆောက်အအုံနှင့်ဘဏ္ဍာရေးစနစ်ကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင် လွှမ်းမိုးနိုင်မှု ဒီဂရီပိုမိုမြင့်မားစေသည့် အဖွဲ့ဖြစ်ပါသည်။

G20 သည် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး အဆောက်အအုံအား တည်ငြိမ်မှု ရရှိစေရန် စက်မှုနိုင်ငံများနှင့် တိုးတက်နေသည့် နိုင်ငံများ (Emerging-market countries) တို့အကြားအဓိကကိစ္စရပ်များကို ပွင့်ပွင့်လင်းလင်းနှင့် အပေါင်းလက္ခဏာဆောင်သော (Open and Constructive Discussion) ပြုလုပ်သည့် Informal forum တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ G20 ဥက္ကဋ္ဌ တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် အချိန်အတွင်း G20 ၏ အခန်းကဏ္ဍအားဖွံ့ဖြိုးစေရန်၊ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ စီမံအုပ်ချုပ်မှု (Global Governance) ဆက်လက်မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်ရာတွင် အဖွဲ့ဝင်မဟုတ်သော နိုင်ငံများ၊ အဖွဲ့အစည်းများ၏ပါဝင်မှု တိုးမြှင့်စေရေး ဆောင်ရွက်ရာတွင် အာဆီယံ ဥက္ကဋ္ဌရာထူးထမ်းဆောင်နေစဉ်အချိန်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံအား ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ရန် ဖိတ်ကြားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

G20 ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးပြန်လည်ဦးမော့လာစေရေး၊ ပိုမိုခိုင်မာသော၊ စဉ်ဆက်မပြတ်ဖြစ်၍ ဘက်ညီသည့် စီးပွားရေးတိုးတက်မှုများ ဖြစ်ပေါ်စေရေး၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေးပုံသဏ္ဍာန်နှင့်လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု၊ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးနှင့်ဘဏ္ဍာရေးအကျပ်အတည်းများ ထပ်မံမဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် အရေးပါသည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို ဆွေးနွေးခဲ့ပါသည်။ G20 အဖွဲ့အစည်း၏ လက်တွေ့ဆောင်ရွက်မှု(Legitimacy) နှင့်အဖွဲ့ အစည်းဆိုင်ရာ ထိရောက်မှု (Institutional Effectiveness) ဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက်သက်ဆိုင်သည့် ပါဝင်သူများ (Stakeholder) များအပြည့် အဝပါဝင်စေရေး၊ ကျယ်ပြန့်သည့်အမြင်နှင့်ထင်မြင်ယူဆချက်များ ဖြစ်ပေါ်စေရန် G20 အဖွဲ့ဝင်မဟုတ်သည့် နိုင်ငံများ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၊ အလုပ်သမားသမဂ္ဂများ၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ၊ လူငယ်များ၊ ပညာရှင်နှင့် Think Tank များတို့ လုပ်ငန်းအဖွဲ့များဖြင့် ပါဝင်တက်ရောက် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

G20 ကမ္ဘာ့ထိပ်သီးခေါင်းဆောင်များအပြင် ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်များအနေဖြင့် စင်ကာပူ၊ နယူးဇီလန်၊ စပိန်၊ အာဖရိကသမဂ္ဂမှ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံဖြစ်ကြသည့် မာရီတာနီးယား၊ အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌနိုင်ငံဖြစ်သည့် မြန်မာ၊ အာဖရိကဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့ (NEPAD) ဥက္ကဋ္ဌနိုင်ငံဖြစ်သည့်ဆီနီဂါနိုင်ငံတို့မှ ခေါင်းဆောင်များ၊ **အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ငွေကြေးရန်ပုံငွေအဖွဲ့ (IMF)၊ ကမ္ဘာ့ဘဏ်(WB)၊ ကမ္ဘာ့ဘဏ္ဍာရေးတည်ငြိမ်မှု ဘုတ်အဖွဲ့(FSB)၊ အိုအီးစီစီ၊ ကမ္ဘာ့ကုလသမဂ္ဂ(UN)၊ ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးအဖွဲ့(WTO)၊ ကမ္ဘာ့အလုပ်သမားအဖွဲ့(ILO)စသည်ဖြင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများမှ ခေါင်းဆောင်များ၊ အကြီးအကဲများ စုစုပေါင်း ၃၄ ဦးတို့ တစ်ပြိုင်တည်း တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ကြသည့် အစည်းအဝေး**ဖြစ်ပါသည်။ ၂၀၁၁ ခုနှစ်မှ စတင်၍ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို နှစ်စဉ်ကျင်းပခဲ့ကြရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် တူရကီနိုင်ငံတို့မှ အလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌ တာဝန်ထမ်းဆောင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးမူဝါဒများ၊ ပိုမိုခိုင်မာသော၊ စဉ်ဆက်မပြတ်ဖြစ်၍ ဘက်ညီသည့် စီးပွားရေးတိုးတက်မှုများ ဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် G20 နိုင်ငံများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ မူဝါဒဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် G20 အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ မဟုတ်သည့် နိုင်ငံများ၊ ဒေသဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများ၏ အလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌများ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများမှ ထိပ်တန်းခေါင်းဆောင်များ စုစုပေါင်း ၃၄ ဦးအားဖိတ်ကြားတက်ရောက်စေခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးတွင် ဝယ်လိုအားအရ ပြည့်ပြည့်ဝဝမရှိသကဲ့သို့ ရောင်းလိုအားဘက်တွင်လည်း တိုးတက်ရန် အတားအဆီးများရှိနေသဖြင့် ရေရှည်အားနည်းမှုများ ရင်ဆိုင်နေရပါသည်။ ဘဏ္ဍာရေး (financial markets)၊ ပထဝီဒေသအရ စိုးရိမ်ရမှု(geopolitical tensions) အပါအဝင် စွန့်စားရမှုများလည်းရှိနေပါသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ဖြူးမြို့နယ် ကညွတ်ကွင်းဒေသရှိ ထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ကြီးကြပ်သူ ဆရာ ဆရာမများအားတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၇

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်(၁၁)ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေး (၂၇)ရက်မြောက်နေ့သို့ လာရောက်လေ့လာကြည့်ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဖြူးမြို့နယ် ကညွတ်ကွင်းဒေသရှိ အထက်တန်း၊ အလယ်တန်း၊ မူလတန်းများမှ ထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ကြီးကြပ်သူ ဆရာ ဆရာမများ စုစုပေါင်းလေ့လာရေးအဖွဲ့ဝင် ၁၈၃ ဦးအား ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံဇေယျသီရိခန်းမဆောင်၌ တွေ့ဆုံသည်။(ယာဝုံ)



လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးခင်မောင်ထွန်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှတာဝန်ရှိသူများ၊ ဖြူးမြို့နယ်ပညာရေးမှူးဒေါ်အံ့ကျင်ခေါင်းဆောင်သည့်

အထက်တန်း၊ အလယ်တန်း၊ မူလတန်းများမှ ထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ကြီးကြပ်သူ ဆရာ ဆရာမများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကက အမှာစကားပြောကြားပြီး ဖြူးမြို့နယ် ကညွတ်ကွင်းဒေသရှိ အထက်တန်း၊ အလယ်တန်း၊ မူလတန်းများမှ ထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး လိုက်လံနှုတ်ဆက်သည်။

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်နိုင်ရေးအကောင်အထည်ဖော်မှုကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာအပေါ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၇

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန် အစည်းအဝေး (၂၇)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပရာ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်နိုင်ရေးအကောင်အထည်ဖော်မှုကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအစီရင်ခံစာအပေါ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆက်လက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၂၇)ရက်မြောက်နေ့ကျင်းပစဉ်။

(သတင်းစဉ်)

ထိုသို့ဆွေးနွေးကြရာတွင် တပ်မတော်သားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးလှိုင်အောင်က တရားစီရင်ရေးမဏ္ဍိုင်အကြီးအကဲအတွက် အုပ်ချုပ်ရေးမဏ္ဍိုင်နှင့် ဥပဒေပြုရေးမဏ္ဍိုင်တို့မှ အပြန်အလှန်ထိန်းကျောင်းမှုကို ကျင့်သုံး၍ ခန့်အပ်ခြင်းဖြစ်သကဲ့သို့ ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရကျင့်သုံးသည့် အစိုးရစနစ်သည် သမ္မတဦးဆောင်သည့် အစိုးရစနစ်၊ ဒီမိုကရေစီစနစ်ဖြစ်သည့် အတွက် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီးများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်တရားသူကြီးချုပ်နှင့် တရားသူကြီးများကို နိုင်ငံတော်သမ္မတကသာ ခန့်အပ်သင့်ကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

ကော်မရှင်၏ သက်တမ်းကာလကို ပြဋ္ဌာန်းသင့်ကြောင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သည် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကိုသာ တိကျစွာဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

ကျိုက်မရေမဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါ်ဖိလှိုင်အောင်က ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေးသို့တက်ရောက်၍ မိန့်ခွန်းပြောကြားလိုကြောင်း သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လိုကြောင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတက အကြောင်းကြားလျှင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအား ဖိတ်ကြားရမည်ဟု ပြင်ဆင်သင့်ကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

လက်ဝဲတန်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးကျော်မင်းက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအား ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တွင် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခြင်းခံရသော ကိုယ်စားလှယ်အားလုံး၏ သုံးပုံနှစ်ပုံ သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ထက်ဝက်ကျော်၏ ဆန္ဒမဲဖြင့် ပြင်ဆင်နိုင်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

မူဆယ်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးစိုင်းဘိုးအောင်က ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အချိုးသည် ၂ အချိုး ၁ ဖြစ်သဖြင့် ဥပဒေပြုအာဏာ ချိန်ခွင်လျှာညီမျှစေရန် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဖွဲ့စည်းပုံဦးရေကို တိုးချဲ့သင့်ပါကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားအများစုက ပြင်ဆင်ရန်

အကြံပြုထားသော ဖက်ဒရယ်နှင့်သက်ဆိုင်သည့် နိုင်ငံတော်အခြေခံမူ ဥပဒေပြုရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး၊ တရားစီရင်ရေး ကဏ္ဍများနှင့် အာဏာခွဲဝေမှု၊ သယံဇာတခွဲဝေမှုဆိုင်ရာ နောက်ဆက်တွဲဇယားများ ပြင်ဆင်နိုင်ရေးကို လက်တွေ့ကျကျဆောင်ရွက်ရန် တိုက်တွန်းအပ်ကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

ထန်တလန်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါ်ဇော်လင်းက ဒီမိုကရေစီနှင့် ပြည်သူ့အစိုးရစနစ်ကို ပုံစံလက်ခံအောင် နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးအဖွဲ့ကို သီးသန့်ထားရှိသင့်ပါကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ ဝန်ကြီးများကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များထံမှသာ ခန့်ထားရန် ပြင်ဆင်သင့်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

ကရင်ပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၆)မှ ဒေါ်နန်းနီနီအေးက ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကော်မတီ၊ ကော်မရှင်များနှင့် အဖွဲ့များ၏အဆင့်ကို တိကျစွာဖော်ပြထားခြင်း မရှိသည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ကော်မတီ၊ ကော်မရှင်နှင့်အဖွဲ့များသည် နိုင်ငံတော်၏ အရေးပါဆုံးလုပ်ငန်းများဖြစ်သည့် ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများ၊ နိုင်ငံတော်၏ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေများ စီစစ်ခြင်း၊ ဆွေးနွေးခြင်း၊ ဖြတ်တောက်ခြင်း၊ လျှော့ချခြင်း၊ အတည်ပြုခြင်း စသည်လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခြင်းကြောင့် ပြည်ထောင်စုအဆင့်အဖွဲ့အစည်းဝင်ဖြစ်မှသာ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် လွယ်ကူချောမွေ့နိုင်ပြီး အချင်းချင်း အပြန်အလှန်ထိန်းကျောင်းနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။ (သတင်းစဉ်)

စာမျက်နှာ ၆ မှ

G20 နိုင်ငံများအနေဖြင့် တိုးတက်မှုမြှင့်တင်ရန်၊ စီးပွားရေးအဆောက်အအုံအား ပိုမိုရေရှည်တည်တံ့စေရန်နှင့် ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများ၊ ဘဏ္ဍာရေးအဖွဲ့အစည်းများ ခိုင်မာအားကောင်းလာစေရန် လိုအပ်ကြောင်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါသည်။

G20 နိုင်ငံများ၏ ဖွံ့ဖြိုးမှုမဟာဗျူဟာဖြစ်သည့် နိုင်ငံစုံကုန်သွယ်မှု၊ အရည်အသွေးပြည့်ဝသည့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၊ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၊ စွမ်းအင်ဆိုင်ရာ စွမ်းဆောင်ရည်တိုးတက်မှုနှင့် စွမ်းအင်ဈေးကွက်အတွက် ပူးပေါင်းမှုများ၊ စားနပ်ရိက္ခာလုံလုံရေး၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုးမှု၊ အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေး၊ အခွန်အကောက်နှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေးပုံသဏ္ဍာန်နှင့်လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုကိစ္စရပ်များ၊ အရည်အသွေးရှိသည့် အလုပ်အကိုင်ဖန်တီးရေးနှင့် အမျိုးသမီး လုပ်သားအင်အားစုတိုးတက်စေရေးကို ချဉ်းကပ်ဖြေရှင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး အဆိုပါကိစ္စရပ်များဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ချဉ်းကပ်မည့် ဘရစ္စဘဲန်းလုပ်ငန်းစဉ်ကို ကြေညာခဲ့ပါသည်။

G20 နိုင်ငံများ၏ စုစုပေါင်း GDP အား လာမည့်ငါးနှစ်တွင် နှစ်ရာခိုင်နှုန်းတိုးတက်လာစေရန်အတွက် ရည်မှန်းချက်တစ်ခုအနေဖြင့် ချမှတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအား အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂ ထရီလီယံ တိုးတက်လာမည်ဖြစ်ပြီး အလုပ်အကိုင်သစ် သန်းပေါင်းများစွာအား ဖန်တီးနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမြှင့်တင်ရန်၊ ကုန်သွယ်မှုနှင့် ယှဉ်ပြိုင်နိုင်မှု

တိုးတက်စေရန်နှင့် အလုပ်အကိုင်တိုးတက်စေသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများသည် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် အလုံးစုံတိုးတက်မှုတို့ကို အထောက်အကူဖြစ်စေမည်ဖြစ်ပြီး မည်မျှများကို ဖြေရှင်းရေးနှင့်ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးတို့ကို ကူညီနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

G20 ၏ အောင်မြင်မှုများအနေဖြင့် ကမ္ဘာ့ဖွံ့ဖြိုးမှုမူဝါဒများ တိုးတက်ကောင်းမွန်လာခြင်း၊ အဂတိလိုက်စားမှုများ လျော့ပါးခြင်း၊ ဘဏ္ဍာရေးအကျပ်အတည်းများကို ဖြေရှင်းနိုင်ခြင်း၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့်ပတ်သက်သော အကြမ်းဖက်မှုများကို တိုက်ဖျက်နိုင်ခြင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးမှုတို့အပါအဝင် ကိစ္စရပ်များကို ပါဝင်ဖြေရှင်းနိုင်ခဲ့သည်။ G20 သည် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအား ဘဏ္ဍာရေးမူဝါဒပွင့်လင်းစေခြင်း၊ အကောက်အခွန်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပွင့်လင်းထင်သာမြင်သာရှိစေသည့် စံချိန်မြင့်မားလာခြင်း၊ သတင်းအချက်အလက်ဖလှယ်မှုတိုးတက်လာမှု၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကော်ပိုရေးရှင်း၊ ကုမ္ပဏီများ၏ အခွန်ရှောင်ခြင်း (Tax Evasion) တို့ကိုတိုက်ဖျက်ရန် တိုက်တွန်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဘဏ္ဍာရေးအဆောက်အအုံတည်ငြိမ်စေရန် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ အထူးသဖြင့် ကမ္ဘာ့ဘဏ္ဍာရေးဈေးကွက်တည်ငြိမ်စေရန်အတွက် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ၊ ကြီးကြပ်မှုများပြုလုပ်ရာတွင် နက်ရှိုင်းသောပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ပါသည်။ G20 သည် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးနှင့် ဘဏ္ဍာရေးစနစ်အား ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးစေရန် ဘုံအမြင် (Common view)ကို ဖွံ့ဖြိုးစေခဲ့သည်။

G20 တွင်အရေးပါသော အဖွဲ့ဝင် ဖွံ့ဖြိုးပြီးနိုင်ငံများ၊ ထွန်းသစ်စပြုနေသည့် ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများအပြင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏

အကြီးအကဲများလည်း တက်ရောက်ခြင်းကြောင့် စီးပွားရေးအရအရေးပါမှု (Economic weight)နှင့် ကျယ်ပြန့်သည့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ (Broad membership)ပါဝင်နေမှုသည် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအဆောက်အအုံနှင့် ဘဏ္ဍာရေးစနစ်ကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင် လွှမ်းမိုးနိုင်မှုဒီဂရီ ပိုမိုမြင့်မားစေသည့်အဖွဲ့ဖြစ်ပါသည်။ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအကျပ်အတည်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးအကျပ်အတည်းများပေါ်ပေါက်ပါက တုံ့ပြန်ရန်၊ ထပ်မံဖြစ်ပွားမှုမရှိစေရန်၊ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအခြေအနေ ပိုမိုကောင်းမွန်စေရန်၊ နိုင်ငံများအကြား မျှတသောဖွံ့ဖြိုးမှုဖြစ်ပေါ်စေရန် အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်အဖြစ် ဖွဲ့စည်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအခြေအနေအကျိုးကို ဆွေးနွေးရန် အဓိကကျသည့် ဈေးကွက်စီးပွားရေး နိုင်ငံများ၊ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများအနေဖြင့် အပြည့်အဝပါဝင်နိုင်မှုမရှိခဲ့သည့် အားနည်းချက်ကို ပြည့်ဆည်းသည့်အနေဖြင့် ဖွဲ့စည်းခြင်းဖြစ်သည်။

နိုင်ငံတစ်ခု၏ စီးပွားရေးသည် ဒေသဆိုင်ရာစီးပွားရေး၊ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအဆောက်အအုံများနှင့် ချိတ်ဆက်နေရာ ဈေးကွက်တိုးတက်မှုနှင့် ယှဉ်ပြိုင်မှုများတိုးမြှင့်ရန်၊ နည်းပညာပူးပေါင်းမှုများ ဆောင်ရွက်ရန် ပူးပေါင်းမှုများလိုအပ်ပါသည်။ အေပက်အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၊ အာဆီယံနှင့် အရှေ့အာရှအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၊ G20 နိုင်ငံများအနေဖြင့် နိုင်ငံဘာလအတွင်း ဆက်တိုက်ကျင်းပခဲ့သည့် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများတွင် ဆွေးနွေးချက်များအရ ဒေသဆိုင်ရာနှင့် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများအကြား ဦးတည်ဆွေးနွေးခဲ့သည့် ကိစ္စရပ်များနှင့် ဆောင်ပုဒ်များသည် မည်သို့ဆက်စပ်နေသည်၊ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးမူဝါဒများသည် မည်သည့်လားရာသို့ ဦးတည်နေသည်ကို စုစည်းရေးသားတင်ပြအပ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ



အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းထားသော အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေနှင့် စပ်လျဉ်း၍...

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေသည် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်က ပြဋ္ဌာန်းခဲ့သည်။ အဆိုပါဥပဒေသည် ပါဝင်သော အချို့သောအချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆန္ဒသဘောထားဖော်ထုတ်ပြသမှုများ ဖြစ်ပေါ်လာသည်။ ထိုကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ သိရှိလိုသည်များကို ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ်ဒေါက်တာခိုင်မြအား မြန်မာ့သတင်းစဉ်အဖွဲ့က သွားရောက်မေးမြန်းခဲ့ပါသည်။

မေး။ ။ အခုဆန္ဒသဘောထားဖော်ထုတ်နေတဲ့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူတွေက အချက်(၆)ချက် တောင်းဆိုထား တယ်လို့ ကြားသိရပါတယ်။ ဆရာတို့ ဘယ်လိုဆောင်ရွက် သွားမလဲဆိုတာ ပြောပြပေးပါ။

ဖြေ။ ။ တောင်းဆိုတဲ့အချက် (၆)ချက်ကို ခြုံငုံကြည့်ရင် အဓိကအချက်(၃)ချက် ပါပါတယ်။ ပြဋ္ဌာန်းပြီးတဲ့အမျိုးသား ပညာရေးဥပဒေဟာ ကျောင်းသားထုတစ်ရပ်လုံးရဲ့ ဆန္ဒ မပါဘဲနဲ့ အတည်ပြုခဲ့တယ်ဆိုတဲ့ အချက်ဖြစ်ပါတယ်။

ဒုတိယအချက်ကတော့ အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေ မှာ ပါဝင်တဲ့အချက်တွေဟာ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုဆက်လက်ရုံနေ တယ်ဆိုတဲ့အချက်ဖြစ်ပါတယ်။

တတိယအချက်ကတော့ ကျောင်းသားသမဂ္ဂဖွဲ့စည်း ခွင့်ရရှိရေးအချက်ဖြစ်ပါတယ်။

အဲဒီအချက်(၃)ချက်ထဲက ပထမအချက်ဖြစ်တဲ့ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို စတင်ရေးဆွဲစဉ်ကာလ ကတည်းက ကျောင်းသားတွေရော၊ ဆရာ ဆရာမတွေရော၊ နောက်အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးက ပုဂ္ဂိုလ်တွေ၊ မြန်မာ အမျိုးသားပညာရေးကွန်ရက် ဒေါက်တာသိန်းလွင် ဦးဆောင်တဲ့ ကိုယ်စားလှယ်တွေ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ပါတီမျိုးစုံက ကိုယ်စားလှယ်တွေ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်တွေ၊ INGO / NGO က ကိုယ်စားလှယ်တွေ၊ ကျောင်းသားမိဘ တွေ အကြိမ်ကြိမ်ဆွေးနွေးပြီးတဲ့အခါကြာမှ ဒေသန္တရ ဆွေးနွေးပွဲလုပ်တယ်။ အဲဒါက တစ်ဆင့်အမျိုးသားအဆင့် ဆွေးနွေးပြီးမှ ညှိနှိုင်းရရှိတဲ့ ဥပဒေမူကြမ်းကို လုပ်ထုံး လုပ်နည်းနဲ့အညီ လွှတ်တော်ကိုတင်ပြတယ်။ လွှတ်တော် နှစ်ရပ်ကလည်း နှစ်နှစ်နီးပါးအချိန်ယူကာ အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးပြီးမှ စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်က အမျိုးသား ပညာရေးဥပဒေပေါ်ထွက်လာတာဖြစ်ပါတယ်။ ကျောင်းသား အသင်းအဖွဲ့ပါတဲ့ အထောက်အထားဓာတ်ပုံတွေကို တိတိ ကျကျထုတ်ဖော်ပြသနိုင်ပါတယ်။

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေမှာ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုရှိနေ တယ်ဆိုတာနဲ့ပတ်သက်ပြီးတော့လည်း အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေထဲမှာ တက္ကသိုလ်တွေက ကိုယ်ပိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုရှိတယ်။ အမျိုးသားပညာရေးကော်မရှင်ဆိုတာကလည်း မူဝါဒနဲ့ ဘဏ္ဍာရေးကိစ္စကိုပဲ အဓိကဆောင်ရွက်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အဆင့်မြင့်ပညာပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းရေးမှူး ကော်မတီဆိုတာ ကလည်း မူဝါဒတွေ၊ ဘဏ္ဍာရေးကိစ္စတွေ တောင်းခံပေး ဖို့ရယ်၊ နောက်ပညာရေးအဆင့်အတန်း စံနှုန်းတွေ ညီမညီ အက်ဖြတ်တဲ့ကိစ္စတွေ၊ နိုင်ငံတကာဆက်သွယ်ရေးကိစ္စတွေ၊ နိုင်ငံတကာဖွံ့ဖြိုးမှုကိစ္စတွေ၊ ဆက်သွယ်ပေါင်းစပ်ပေးမယ့် ကိစ္စတွေကို ဆောင်ရွက်မှာဖြစ်ပါတယ်။

စီမံခန့်ခွဲမှုကိစ္စတွေကို လွတ်လပ်စွာစီမံခန့်ခွဲဖို့ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေမှာ အတိအကျဖော်ညွှန်းထား တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုအချက်တွေကို ဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့ ရှေ့ဆက်ရေးဆွဲမယ့် အမျိုးသားပညာရေး နည်းဥပဒေနဲ့ တကွ တက္ကသိုလ်ပညာဥပဒေပေါ်တဲ့ တက္ကသိုလ်ပညာဥပဒေ စာတမ်းတွေမှာ တိတိကျကျ ထည့်သွင်းဖို့လိုပါတယ်။ ဒီလို ထည့်သွင်းနိုင်ဖို့လည်း ခုနပြောသလို ဆရာ ဆရာမတွေ၊ ကျောင်းသားကျောင်းသူတွေ၊ ကျောင်းသားမိဘတွေ၊



ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာခိုင်မြ

Stake Holder တွေအားလုံးက ဝိုင်းဝန်းဆွေးနွေးကြဖို့လိုပါ တယ်။

တတိယအချက်ဖြစ်တဲ့ ကျောင်းသားသမဂ္ဂဖွဲ့စည်းခွင့် ရရှိရေး၊ ဒါကလည်း ခုနပြောသလို ရှေ့ဆက်ပြီးတော့ တက္ကသိုလ်အလိုက်ရေးဆွဲနေတဲ့ တက္ကသိုလ်ပညာဥပဒေစာတမ်း တွေမှာ ဝိုင်းဝန်းဆွေးနွေးပြီးတော့ ထည့်သွင်းဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

လောလောဆယ်မှာ ပေါ်ပေါက်လာမယ့် တက္ကသိုလ် ကျောင်းသားအဖွဲ့အစည်းတွေမှာ သမဂ္ဂပုံစံပေါ်ခေါ်၊ ဒီအဖွဲ့ အစည်းတွေကို ဘယ်လိုအနေအထားမျိုးနဲ့ ဖွဲ့စည်းမယ် ဆိုတာကို ကြိုတင်စဉ်းစားနိုင်ဖို့အတွက် ကျောင်းသား အသင်း ယာယီဖွဲ့စည်းခွင့်ပြုထားပါတယ်။ ကျောင်းသား အသင်း ယာယီဖွဲ့စည်းခွင့်အခါ ဖွဲ့စည်းတဲ့အခါမှာ တန်းခွဲအလိုက်၊ အတန်းအလိုက်၊ အထူးပြုဘာသာ အလိုက် ဖွဲ့မယ်။ ဖွဲ့ပြီးတဲ့အခါကျတော့ အဲဒီအဖွဲ့တွေဟာ ကျောင်းသားတွေရဲ့ဆန္ဒတွေကို ရယူမယ်။ ကျောင်းသား တွေက တက္ကသိုလ်ပညာဥပဒေတွေနဲ့ အဆင့်မြင့်ပညာ ဥပဒေမှာ ဘယ်အချက်တွေပါချင်တယ်ဆိုတဲ့ ဆန္ဒတွေနဲ့ စုမယ်။ ဆန္ဒတူတာတွေကိုယူမယ်။ ဆန္ဒတူပြီးတော့ နိုင်ငံရဲ့ ပကတိအခြေအနေနဲ့ ကိုက်ညီပြီးတော့ ဆောင်ရွက်နိုင်တဲ့ အခြေအနေကိုယူပြီးတော့ ဒီစုစည်းချက်တွေကို တစ်ပြည် လုံးမှာရှိတဲ့ တက္ကသိုလ်တွေအားလုံးဝိုင်းဝန်း ညှိနှိုင်းပြီးတော့ ဥပဒေကြမ်းတွေ ပြုစုဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

ဥပဒေကြမ်းတွေကို လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနဲ့အညီ လွှတ်တော်နှစ်ရပ်ကိုတင်ပြပြီးတော့ အတည်ပြုချက် ရယူသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်မို့လို့ ကျောင်းသားသမဂ္ဂ ဖွဲ့စည်းခွင့်ရရှိရေးသည် တက္ကသိုလ် ပညာဥပဒေပေါ်ပြီး တဲ့အခါက ပေါ်ပေါက်လာမှာဖြစ်ပါတယ်။ ပညာဥပဒေ မပေါ်ပေါက်ခင် ဒီကြားထဲမှာလည်း ကျောင်းသားအသင်း (ယာယီ) ဖွဲ့စည်း ပြီးတော့ ဆောင်ရွက်နိုင်မယ့်အနေအထား ဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ တက္ကသိုလ်များလွတ်လပ်စွာ အုပ်ချုပ်ခွင့်က ဘယ် အချိန်မှာ သက်ဝင်လှုပ်ရှားလာမလဲ ဆရာ။

မြန်မာ-အိန္ဒိယနယ်စပ် နယ်ဘက်အာဏာပိုင်များ၏ (၁၉)ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၇
မြန်မာ-အိန္ဒိယနယ်စပ် နယ်ဘက်အာဏာပိုင်များ၏ (၁၉) ကြိမ်မြောက် နိုင်ငံတော်အဆင့် အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ အင်းယားလိတ်ဟိုတယ်၌ ကျင်းပခဲ့သည်။(ဝိပုံ)

အဆိုပါအစည်းအဝေးတွင် နှစ်နိုင်ငံ နယ်စပ်ဒေသ တစ်လျှောက် မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးလုပ်ငန်း များ၊ အပြန်အလှန်သတင်းဖလှယ်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်မှုခင်းများ ပူးပေါင်းကိုင်တွယ်ဖြေရှင်း ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၊ နယ်စပ်လုံခြုံရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၊ နယ်နိမိတ်ကိစ္စများနှင့် နှစ်နိုင်ငံနယ်စပ် သောင်းကျန်းသူ များ အရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဆွေးနွေး ခဲ့ကြသည်။

ဆွေးနွေးပွဲတွင် မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ကို ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ်ကျော်မြင့်က

ဖြေ။ ။ အခုပညာရပ်လွတ်လပ်ခွင့်က အကုန်ရနေပါပြီ။ ဘာလို့လဲဆိုတော့ တက္ကသိုလ်တွေအနေနဲ့ မိမိကိုယ်တိုင် စာသင်လို့ရတယ်။ ဘယ်သူ့လွှဲပေးမှုမှမပါဘူး။ ကိုယ့်ဟာ ကိုသင်၊ ကိုယ့်မေးခွန်းကိုယ်ထုတ်၊ အောင်စာရင်း ကိုယ့် ဘာသာကို သတ်မှတ်လို့ရတယ်။ သူတေသနကို လွတ်လွတ် လပ်လပ်နဲ့ပြုလုပ်လို့ရတယ်။ တက္ကသိုလ်တွေမှာ အခု ကတည်းက နိုင်ငံခြားဆက်သွယ်မှုတွေ၊ နားလည်မှုစာ ချွန်လွှာရေးထိုးတာတွေကို မညီညွတ်မှ ခွင့်ပြုချက် တောင်း ခံစရာမလိုဘဲ ရေးထိုးလို့ရတယ်။ ပညာရပ်လွတ်လပ်ခွင့်က အပြည့်အဝ ရရှိပြီးသားဖြစ်ပါတယ်။

စီမံခန့်ခွဲမှုအပိုင်းမှာတော့ နည်းဥပဒေတွေ ပဋိညာဉ် တွေ ပေါ်ပေါက်လာပြီးတဲ့အချိန်မှာ အဲဒီမှာပါတဲ့အချက် အလက်တွေက ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု ကင်းလွတ်ပြီးတော့ ခုနက လွတ်လပ်စွာစီမံခန့်ခွဲမှုကိုအကောင်အထည်ဖော်နိုင်အောင် အချက်အလက်တွေကို ထည့်သွင်းပြီးရင် အကောင်အထည် ဖော်လို့ရမှာဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ ကျောင်းသားသမဂ္ဂဖွဲ့စည်းဖို့ကို ကျောင်းသားတွေ ကိုယ်တိုင် လွတ်လပ်စွာနဲ့ ဖွဲ့စည်းခွင့်ပြုမယ့်ဆိုတဲ့ သဘော လားဆရာ။

ဖြေ။ ။ ကျောင်းသားအသင်း(ယာယီ)ကို ဘယ်သူကမှ By Forceနဲ့ လုပ်လို့မရပါဘူး။ သူတို့ဘာသာ သူတို့ တန်းခွဲ အလိုက်၊ အတန်းလိုက်၊ အထူးပြုဘာသာအလိုက်၊ လွတ်လွတ်လပ်လပ် ဖွဲ့စည်းခွင့်ပြုတယ်။ အခုကတည်းက ကို လွတ်လွတ်လပ်လပ် ဖွဲ့စည်းခွင့်ပေးပြီးတော့ နောင်တစ်ချိန် မှာ ဘယ်လိုလွတ်လွတ်လပ်လပ် ဖွဲ့စည်းမယ်၊ ကျောင်းသား သမဂ္ဂကို ဘယ်လို ဖွဲ့ကြမယ်၊ ဘယ်လိုအဖွဲ့အစည်းတွေနဲ့ ဖွဲ့မယ်ဆိုတာကို ဒီကိစ္စကို ကိုယ့်ဟာကိုပဲ လွတ်လွတ် လပ်လပ်လုပ်နိုင်မယ့် အနေအထားကို ရေးဆွဲရမှာဖြစ် တယ်။ ဘယ်မှာရေးဆွဲရမယ်ဆိုရင် တက္ကသိုလ်ပညာဥပဒေ ထဲမှာ မိမိဆောင်ရွက်ရမယ့်အစီအစဉ်ကို မိမိထည့် ပြီး တော့ မိမိတို့ကပဲ လွတ်လွတ်လပ်လပ်ဆောင်ရွက်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ကျောင်းသားလူငယ်တွေဆိုတာ နိုးကြားတက်ကြွပြီး တော့ အားမာန်ပြည့်ဝတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ အနာဂတ် ပိုင်ဆိုင်တဲ့ မျိုးဆက်လူငယ်တွေဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်မို့လို့ သူတို့ရဲ့အားက အလွန်အရေးကြီးပါတယ်။ အခုအချိန်မှာ ကျောင်းသားလူငယ်တွေက ဘာကို သဘောပေါက်ရမလဲဆို ရင် ပြဋ္ဌာန်းလိုက်တဲ့အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေဟာ ပင်မ ဥပဒေ (Mother Law)ခေါ်တဲ့အတွက် ရွှေတံခါးကြီး ပွင့်တာလည်းဖြစ်ပါတယ်။ ရွှေတံခါးကြီးပွင့်တာက လုပ်ခွင့် သာဖို့အတွက် ဖွင့်ပေးလိုက်တာပဲဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒါကြောင့် မို့လို့ ဒီအထဲမှာပါတဲ့ အချက်တွေက တံခါးပွင့်တဲ့အဆင့် ပဲရှိတယ်။ ဘာလုပ်ရမယ်၊ ဘာလုပ်သင့်တယ်၊ ဘယ်လို လုပ်လို့ရှိရင် ညီမျှမှု၊ လွတ်လပ်မှု၊ တရားမျှတမှု ရှိမယ်ဆို တာ ရှေ့ဆက်ရေးဆွဲမယ့် နည်းဥပဒေနဲ့ ကဏ္ဍဥပဒေတွေက အရေးကြီးပါတယ်။ အဲဒါကြောင့်မို့လို့ ဒီဥပဒေတွေကို ကျောင်းသားထုတစ်ရပ်လုံး ပါဝင်ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းပြီးတော့ ရရှိတဲ့အချက်တွေကို ရှေ့ဆက်ရေးဆွဲမယ့် ဥပဒေမှာ ထည့် သွင်းရေးဆွဲလို့ရှိရင် အနာဂတ်မြန်မာနိုင်ငံတော်ကို အကောင်းဆုံး ဖော်ဆောင်နိုင်ပါမယ်။ ဖော်ဆောင်တဲ့အခါ မှာလည်း ဒီပြင်လူဖော်ဆောင်တာမဟုတ်ဘူး။ ကျောင်းသား တွေကိုယ်တိုင်က ဖော်ဆောင်တာပဲဖြစ်ပါတယ်။

ဦးဆောင်ဆွေးနွေးပြီး အိန္ဒိယကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ကို အိန္ဒိယ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယအတွင်းဝန် မစ္စတာ ဆာအိုလ် ဝိုဆွာမီက ဦးဆောင်ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ဆွေးနွေးပွဲအပြီးတွင် အိန္ဒိယကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ရွှေတံခါးတံဆိပ်နှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ နောက်ဆုံး မဂ်မင်းဆက် မဟာဒူး ဇေးရှားဂူဗိမာန်တို့ကို သွားရောက်လေ့လာခဲ့ကြ သည်။ မြန်မာ-အိန္ဒိယနယ်စပ် နယ်ဘက်အာဏာပိုင်များ၏ (၁၉)ကြိမ်မြောက် နိုင်ငံတော်အဆင့် အစည်းအဝေးကို နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာ-အိန္ဒိယနယ်စပ် နယ်ဘက်အာဏာပိုင်များ၏ (၁၇) ကြိမ်မြောက် နိုင်ငံတော်အဆင့် အစည်းအဝေးတွင် မြန်မာရေလုပ်သားများအနေဖြင့် အိန္ဒိယရေလုပ်သားအတွင်း သို့ တရားမဝင် ပင်လယ်မျှောဝင်ရောက်ဖမ်းဆီးပါက အိန္ဒိယ ဥပဒေအရ ပြင်းထန်စွာ အရေးယူခံရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။
အောင်စိုး(ကြေးမုံ)

မေး။ ။ ယာယီကျောင်းသားအသင်းအဖွဲ့ကို ဘယ်အချိန် ကာလမှာ စတင်ဖွဲ့ခွင့်ရမှာလဲဆရာ။

ဖြေ။ ။ ယာယီကျောင်းသားအသင်းကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်၊ ၂ ရက် ကျောင်းစဖွင့်တဲ့အခါမှာ တန်းခွဲအလိုက်၊ အတန်းလိုက်၊ အထူးပြုဘာသာရပ်အလိုက်၊ ကျောင်းသား အသင်း (ယာယီ)တွေ ဖွဲ့စည်းကြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဖွဲ့စည်း တဲ့အခါမှာ ဘယ်သူ့ရဲ့ ချုပ်ကိုင်မှုမှမပါပါဘူး။ ကျောင်းသား တွေ မိမိဘာသာမိမိ လွတ်လွတ်လပ်လပ် ရွေးကောက်တင် မြှောက်တဲ့စနစ်နဲ့ ဖွဲ့စည်းကြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဖွဲ့စည်းပြီး တော့ အဲဒီယာယီအဖွဲ့ကပဲ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းမှုတွေလုပ် ရမှာ။ ကျောင်းသားတွေက ရှေ့ဆက်ရေးဆွဲမယ့် နည်း ဥပဒေနဲ့ ဆက်စပ်ဥပဒေမှာ ဘာတွေပါချင်သလဲဆိုတဲ့ အချက်ကို သူတို့က ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းရမယ်။ အနာဂတ်ဖြစ် လာမယ့် သမဂ္ဂဖြစ်ဖြစ်၊ ဘယ်လိုပေါ်ခေါ်ခေါ် အဲဒီဖြစ်ပေါ် လာမယ့် ကျောင်းသားအသင်းဟာ ဘယ်လိုအနေအထား ဖြစ်ရမယ်ဆိုတဲ့ အနာဂတ်အသင်းရဲ့ ပုံစံမျိုးကို စိတ်ကူးပြီး တော့ ပုံဖော်ကြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီလိုစိတ်ကူး ပုံဖော်နိုင်ဖို့ အတွက် ဆရာတို့က ယာယီဖွဲ့စည်းပေးခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ ဆရာဆရာမတွေ အသင်းဖွဲ့စည်းဖို့ကိုလည်း ဆရာတို့ ဘယ်လိုစဉ်းစားထားပါသလဲ။

ဖြေ။ ။ ကျောင်းသားအဖွဲ့(ယာယီ)နည်းတူ ဆရာ ဆရာမ (ယာယီ)အဖွဲ့ကိုလည်း ဖွဲ့စည်းနိုင်ဖို့ ရည်ရွယ်ထားပါတယ်။

အမေး၊ အရေး၊ ဓာတ်ပုံ - ဒင်ချိုဝင်း၊ ဝင်းဝင်းမော်

သားကောင်းသမီးကောင်းရတနာ

- မိသားစုအကျိုး ရွက်သယ်ပိုး ကြိုးစားဆောင်ရွက်ပါ။
- ရပ်ရွာအကျိုး ရွက်သယ်ပိုး ကြိုးစားဆောင်ရွက်ပါ။
- နိုင်ငံအကျိုး ရွက်သယ်ပိုး ကြိုးစားဆောင်ရွက်ပါ။
- အဲဒါမှ ဝေသာပြီးလှစ် အားခွန်သစ် မျိုးသက်သစ်ရတနာ ဖြစ်ကြမှာ ဖြစ်ကြမှာ။
- ကြိုးစားပါ... ကြိုးစားပါ။

(သာသနာရေး)

ပြည်တွင်းရေးရာ

၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း နှစ်နိုင်ငံဆက်သွယ်သည့် ချစ်ကြည်ရေးတံတားပြီးစီးမည်ဖြစ် နှစ်နိုင်ငံပွံ့ ပြီးတိုးတက်မှုအတွက် အခွင့်အရေးများကို ရယူအသုံးချရန်လို

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၇
တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝေယျာသီရိဗိမာန်ရှေ့၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေး ခရီးရောက်ရှိလာသော လာအိုပြည်သူ့ ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ အမျိုးသား ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး Lt. Gen. Sengnuan Saiyalath အား ဂုဏ်ပြု အခမ်းအနားဖြင့် ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်သည်။



ရေဦးစီးချုပ်သည် ဝေယျာသီရိဗိမာန် နေပြည်တော်၌ လာအိုအမျိုးသား ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးအား လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။(အပေါ်ပုံ)
တွေ့ဆုံပွဲ၌ နေပြည်တော်ဝန်ကြီးက လက်ရှိကမ္ဘာပေါ်နှင့် ဒေသတွင်း အခြေအနေအထား ငြိမ်းချမ်းသည်ဟုဆို နိုင်သော်လည်း စိန်ခေါ်မှုများနှင့် ရင်ဆိုင်နေရကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့တက္ကသိုလ်နှင့် ငွေကြေးဆိုင်ရာ ပြဿနာများသည် လည်း မိမိတို့နိုင်ငံများ၏ စီးပွားရေးနှင့် လူမှုဘဝတိုးတက်ရေးတို့တွင် သက်ရောက်မှုများရှိပါကြောင်း၊ ကမ္ဘာကြီး ပူးတွဲမှုကြောင့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုများ၊ ကူးစက်ရောဂါဆိုးများ၊ လေကြောင်းပိုင်နက် လုံခြုံရေးဖြစ်စဉ် ကိစ္စရပ်များနှင့် ရင်ဆိုင်နေရမှုများ၊ နှစ်နိုင်ငံနယ်စပ်ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့အား ဆွေးနွေးခဲ့သည်။
တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း နှစ်နိုင်ငံဆက်သွယ်သည့် ချစ်ကြည်ရေးတံတားပြီးစီးမည်ဖြစ်၍ မြေမုဆက်သွားပြီဟု ဆို

နိုင်ကြောင်း၊ နှစ်နိုင်ငံကူးလူးဆက်ဆံမှုများစွာ ကောင်းမွန်လာမည်ဖြစ်၍ နှစ်နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အခွင့်အရေးများကို ရယူအသုံးချရန် လိုကြောင်း၊ နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေး၌ သာမက ကမ္ဘာပေါ်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးသည် စိန်ခေါ်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်၍ ထိထိရောက်ရောက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် လိုကြောင်း၊ တပ်မတော်အနေဖြင့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်နှင့် ဈေးကွက် စီးပွားရေးစနစ် အောင်မြင်စေရန် အပြည့်အဝပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း၊ အလားတူဒေသတွင်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ ချစ်ကြည် ရင်းနှီးရေးတို့တွင်လည်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ပြောကြားသည်။
ထို့နောက် နှစ်နိုင်ငံတပ်မတော် နှစ်ရပ်အကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ နှစ်နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် တူညီသောစိုက်ပျိုးရေးအခြေခံသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာများကို ရင်းနှီးစွာ အမြင်ချင်း ဖလှယ်ဆွေးနွေးခဲ့သည်။
ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က လာအိုအမျိုးသား

ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့အား ဂုဏ်ပြုနေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်း ဧည့်ခံသည်။
မြန်မာနှင့်လာအိုနိုင်ငံတို့အကြား သံတမန်ဆက်သွယ်မှုကို ၁၉၅၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၂ ရက်တွင် စတင်ထူထောင်ခဲ့သည်။ မြန်မာ-လာအိုနှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်မှုအခြေအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံမှ အဓိကပို့ကုန် ကုလားပဲတင်ပို့ရောင်းချပြီး သွင်းကုန်များအဖြစ် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးနှင့် တပ်ဆင်ရေး ပစ္စည်းများ၊ ပလတ်စတစ်ကုန်ကြမ်း ပစ္စည်းများ၊ ဆေးဝါးပစ္စည်းများ အဓိက တင်သွင်းသည်။ မြန်မာနှင့်လာအို နှစ်နိုင်ငံအကြား ဆောက်လုပ်လျက်ရှိသည့် မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေး တံတားသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လအတွင်း တည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် အဆိုပါ တံတားပြီးစီးပါက နှစ်နိုင်ငံချစ်ကြည် ရင်းနှီးမှုများ ပိုမိုတိုးတက်ခိုင်ခံ့လာပြီး ကုန်စည်စီးဆင်းမှုများလည်း ပိုမို လွယ်ကူချောမွေ့လာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
(မြဝတီ)

လယ်ယာထွက်ကုန်ဈေးကွက်များ အက်ဥပဒေကို ရုပ်သိမ်းသည့်ဥပဒေကြမ်း

လယ်ယာထွက်ကုန်ဈေးကွက်များ အက်ဥပဒေကို ရုပ်သိမ်းသည့်ဥပဒေကြမ်း (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေအမှတ်။)
၁၃၇၆ခုနှစ်၊ လ ရက်
(၂၀၁၄ခုနှစ်၊ လ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။
၁။ ဤဥပဒေအား လယ်ယာထွက်ကုန်ဈေးကွက်များ အက်ဥပဒေကို ရုပ်သိမ်းသည့် ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
၂။ လယ်ယာထွက်ကုန်ဈေးကွက်များအက်ဥပဒေ(၁၉၄၁ ခုနှစ် အက်ဥပဒေအမှတ် ၁၇ ကို) ဤဥပဒေဖြင့် ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

ပြည်သူ့အများ သိရှိလေ့လာအကြံပြုနိုင်ရန် ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်တွင်ကျရောက်သော လတ်ဗီးယားသမ္မတ နိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ တော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံမှ လတ်ဗီးယားသမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ အဒ်ဂါစ် ရင်းကဗစ် ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာ- အင်ဒိုနီးရှား နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်မှုပမာဏ ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် အပေါ်ကုန်အင်္ဂါ လာ သန်းတစ်ထောင်အထိ တိုးမြှင့်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်မည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၇

မြန်မာနိုင်ငံနှင့် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ တို့အကြား နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်မှု ပမာဏကို လာမည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် အပေါ်ကုန်အင်္ဂါ လာသန်း တစ်ထောင် အထိ တိုးမြှင့်သွားနိုင်ရေးဆောင်ရွက် မည်ဟု သတင်းရရှိသည်။
မြန်မာနိုင်ငံနှင့် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံတို့ အကြား ကုန်သွယ်မှုကဏ္ဍကို ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်နောက်ပိုင်းတွင် တိုးမြှင့်လာခဲ့ ရာ လက်ရှိအစိုးရ လက်ထက်တွင် ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး လာမည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် အပေါ်ကုန်အင်္ဂါ လာသန်းတစ်ထောင် အထိ တိုးမြှင့်သွားနိုင်ရန်အတွက် မစ္စတာဂျိုကိုဝီဒိုဒို က မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကျင်းပခဲ့သည့် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ခဲ့စဉ် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် သီးသန့်တွေ့ဆုံစဉ်၌ အဆိုပြုခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။
အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသည် မြန်မာနိုင်ငံ ၏ အဓိကကုန်သွယ်ဖက်နိုင်ငံများ စာရင်းတွင် ပါဝင်နေပြီး စားအုန်းဆီ၊ ဆောက်လုပ်ရေးသုံးသံနှင့် သံမဏိ ပစ္စည်းများ၊ အီလက်ထရွန်နစ်ပစ္စည်း များ၊ ပလတ်စတစ်ကုန်ကြမ်း၊ ဆေး ပစ္စည်းများ၊ စက္ကူများ၊ မော်တော်ယာဉ် ပစ္စည်းများကို အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ တင်သွင်းလျက်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံမှ လယ်ယာထွက်ကုန် ပစ္စည်းများကို တင်ပို့လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ဝဝဝ)

❖ **လွန်မှ**
ထို့ပြင် မိုင်တိုင်အမှတ် (၂၂/၁) မှ (၂၂/၂) တွင်လည်း ကမ်းပါးနှင့်တာတမ် မှာ ပေ ၂၅၀ သာ ကွာဝေးနေပါ၍ တာတမ်ကျွန်းပေါက်မည်ကို စိုးရိမ်လျက်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် ဒေသခံများက မြစ်ဟောင်းပေါက်အား မြစ်ကြောင်းအမှန်ဖြစ် ပေါ်စေရန် အချိန်နှင့် တစ်ပြေးညီ ဆောင်ရွက်ပေးစေလိုကြောင်း သိရသည်။ (လွန်-အေးခိုင်)

နိုင်ငံတကာမှ
Miss.Heidy Heffner (အမေရိကန်) က ဒုတိယ၊ Miss.Natasha Martin (ကနေဒါ)က တတိယတို့ရရှိခဲ့ကြပြီး မာရသွန်ပြိုင်ပွဲ အမျိုးသားတွင် Mr. Oliver Carey (နယူးဇီလန်)က ပထမ၊ Mr.Lars Henrik Mattfolk (ဆွီဒင်) က ဒုတိယ၊ Mr.Luis Arturo Vieyra Buenfil (မက်ဆီကန်)က တတိယ၊ မာရသွန်ပြိုင်ပွဲ အမျိုးသမီးတွင် Miss. Alma Edith Gomez-Vanallman (အမေရိကန်)က ပထမ၊ Miss.Ingrid Helene Jensen(နေဝင်)က ဒုတိယ၊ Miss.Nicola Jean Simpson (တောင်အာဖရိက)က တတိယတို့ ရရှိခဲ့ကြသည်။
အဆိုပါပြိုင်ပွဲသို့ ဒိန်းမတ်၊ အမေရိ ကန်နှင့် မြန်မာအပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၂၀ မှ အားကစားသမား ၉၇ ဦး ဝင် ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။
(ခရိုင်ပြန်/ဆက်)

ဥတုရာသီ တောက်ပိုမို၏



ကျောဖုံးမှ
ဒီလို ပြုပြင်ပြောင်းလဲရာမှာ အခက် အခဲအနေနဲ့ online မီဒီယာအပါအဝင် sensational မီဒီယာတွေနဲ့ ရင်ဆိုင် ရမှာပါ” ဟုပြောပြသည်။
ထို့ပြင် အများပြည်သူဝန်ဆောင်မှု ဆောင်ရွက်ရာတွင် ဝန်ထမ်းများနှင့် ပတ်သက်၍လည်း “ဝန်ထမ်းတွေ အနေနဲ့လည်း တစ်သားတည်းဖြစ်ဖို့ အရေးကြီးပါတယ်။ ဘီဘီစီမှာတော့ ဝန်ထမ်းအားလုံးရဲ့ အမြင်ကို အလေး ထားပါတယ်။ ယေဘုယျအားဖြင့် ဘီဘီစီမှာတော့ သတင်းအစီအစဉ်က ၄၀ ရာခိုင်နှုန်း၊ ဖျော်ဖြေရေး အစီအစဉ် က ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် ပညာပေးအစီ အစဉ်က ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းသတ်မှတ်ထား ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် သတင်းထဲမှာပဲ ပြည်သူလူထုကို ပညာပေးနိုင်တဲ့သတင်း တွေကို များများတင်ဆက်ပါတယ်။ “ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုမီဒီယာဆိုတာ ပြည်သူတွေကို အကျိုးပြုတဲ့ မီဒီယာဖြစ် ပါတယ်။ လက်ရှိ တိုးတက်ပြောင်းလဲ နေတဲ့အချိန်အဟုန်ကို တာဝန်ရှိသူတွေ အနေနဲ့ ထိန်းသိမ်းဖို့လိုအပ်ပါတယ်။ ပြည်သူ့အသိနဲ့ အမြင်တွေကို အလေး ထားဖို့က အရေးကြီးပါတယ်။ မြန်မာ

ကြေးမုံ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေအပေါ် ဆန္ဒထုတ်ဖော်ကြေညာသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တွေ့ဆုံညှိနှိုင်း

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၇
၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်တွင်ထုတ်ပြန်ခဲ့သော အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေအား ကျေနပ်မှုမရှိသဖြင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူအချို့က နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင် ဆူးလေဘုရားတစ်ဝိုက်၌လည်းကောင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် လှည်းတန်းခုံးတံတားအောက်၌လည်းကောင်း ဟောပြောပွဲများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန (အောက်မြန်မာပြည်)

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဇော်ဌေး ဦးဆောင်၍ အမှတ်(၃) အခြေခံပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမင်းဇော်၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာအောင်သူ၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာခင်နိုင်ဦး၊ ရန်ကုန်ပညာရေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာအောင်မင်း၊ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ်ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာခိုင်မြ၊ မြန်မာစာအဖွဲ့ ဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသန့်

ဇော်ထွန်းတို့ ပါဝင်သောအဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ဗဟန်းမြို့နယ် ကြားတောရလမ်းရှိ ကြေးသွန်းဘုရားကြီးအတွင်း၌ ဆန္ဒထုတ်ဖော်ကြေညာသော ကျောင်းသားကျောင်းသူများနှင့်တွေ့ဆုံကာ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ ထိုသို့ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးကြရာတွင် ဆန္ဒထုတ်ဖော်ကြေညာသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူအချို့က တောင်းဆိုချက် (၆)ချက်ကို တောင်းဆိုကြပြီး ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူ

များက တောင်းဆိုချက်(၆)ချက်နှင့် ပတ်သက်၍ ဆက်လက်ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းရမည့်အချက်များ ရှိနေသကဲ့သို့ ပညာရေးဌာနက ဆက်လက်ရေးဆွဲမည့် နည်းဥပဒေများတွင်ပါဝင်လာမည့် အချက်များနှင့်တူညီလျက်ရှိပါကြောင်းစသည်ဖြင့် နှစ်ဖက်အမြင်ချင်းဖလှယ်ကာ ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း ရင်းရင်းနှီးနှီး ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ ကျောင်းသားအဖွဲ့များသည် နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် မြို့တော်ခန်းမရှေ့ရှိ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံအနီး၌ ဆန္ဒထုတ်ဖော်ပွဲကျင်းပပြီးနောက် ရပ်နားသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပညာရေးမြှင့်တင်မှုအကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်

၁။ တက္ကသိုလ်များအားလုံးသည် မိမိတက္ကသိုလ်အလိုက် ဖွဲ့စည်းထားသည့် စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့၏ စီစဉ်ပံ့ပိုးမှုဖြင့်-

စဉ်	ဆောင်ရွက်ရန်အကြောင်းအရာ
၁	တန်းခွဲအလိုက်၊ အတန်းအလိုက်၊ အထူးပြုအလိုက် စသည်ဖြင့် ကျောင်းသားကိုယ်စားလှယ်များ အဆင့်ဆင့်ရွေးချယ်ပြီး ကျောင်းသားအဖွဲ့(ယာယီ) ဖွဲ့စည်းရန်။
၂	မိမိကျောင်းသားများအားလုံးကို အသိပေးဖိတ်ကြား၍ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေပါ ပညာရေးမူဝါဒများ၊ ပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ ဦးတည်ချက်များနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်သည့်အချက်များကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးရန်။
၃	စိတ်ပါဝင်စားသူ မိမိကျောင်းသားများပါဝင်စေလျက် ကျောင်းသားများ၏ဆန္ဒနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်လိုသည့် လုပ်ငန်းအကြောင်းအရာ အချက်အလက်များကို ပြုစုဖော်ထုတ်ရန်။
၄	ပြုစုရရှိသည့်ဆောင်ရွက်လိုသည့် အချက်တစ်ချက်ချင်းအပေါ် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်မှုရှိ/မရှိ၊ တစ်ချက်နှင့် တစ်ချက် ဆန့်ကျင်နေမှုရှိ/မရှိ၊ အများဆန္ဒနှင့်ကိုက်ညီမှုရှိ/မရှိနှင့် လက်တွေ့ဆောင်ရွက်နိုင်သော အချက်များ ဟုတ်/မဟုတ်ကို ကျောင်းသားများကိုယ်တိုင် ပြန်လည်စိစစ်ပြီး အများဆန္ဒနှင့်ကိုက်ညီ၍ လက်တွေ့ဆောင်ရွက်နိုင်သောအချက်များကို ပြန်လည်ပြုစုရန်။
၅	အပိုဒ် ၂၊ ၃၊ ၄ ပါလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် အပိုဒ် ၁ အရ ဖွဲ့စည်းထားသည့် ကျောင်းသားအဖွဲ့(ယာယီ)က ညှိနှိုင်းပေးပေးဆောင်ရွက်သည့်အနေအထားဖြင့် ဆောင်ရွက်ရန်။
၆	ဖော်ပြပါ ညှိနှိုင်းရရှိချက်သည် ထိုတက္ကသိုလ်ကျောင်းသားများ၏ ဆန္ဒနှင့်အညီရရှိသောအချက်များအဖြစ် ဆက်လက်ရေးဆွဲပြဋ္ဌာန်းမည့် အမျိုးသားပညာရေးနည်းဥပဒေ၊ ကဏ္ဍအလိုက်ဥပဒေနှင့် တက္ကသိုလ်ပဋိညာဉ်တို့အနက် ဆိုင်ရာဥပဒေတွင် ပါဝင်ရမည့်အချက်များဖြစ်စေရန်။
၇	တက္ကသိုလ်အသီးသီးမှ အပိုဒ် ၆ ပါ ညှိနှိုင်းရရှိချက်ကို အခြေခံ၍ ဆက်လက်ရေးဆွဲပြဋ္ဌာန်းမည့် အမျိုးသားပညာရေးနည်းဥပဒေမူကြမ်း၊ ကဏ္ဍအလိုက်ဥပဒေမူကြမ်းနှင့် တက္ကသိုလ်ပဋိညာဉ်မူကြမ်းတို့ကို ရေးဆွဲပြုစုရန်။

၂။ တက္ကသိုလ်များအားလုံးသည် မိမိတက္ကသိုလ်အလိုက် ဖွဲ့စည်းထားသည့် စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့၏စီစဉ်ပံ့ပိုးမှုဖြင့် တက္ကသိုလ်ဆရာများအဖွဲ့အစည်း ဖွဲ့စည်းရေးနှင့် ဥပဒေရေးဆွဲရေးတွင် ပါဝင်ရေးအတွက် အထက်ပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရန်။

နှင့် တက္ကသိုလ်ပဋိညာဉ်မူကြမ်းများကိုရေးဆွဲပြီး မိဘပြည်သူများအားလုံး ထံသို့တင်ပြမည်ဖြစ်ရာ ကျောင်းသားလူငယ်များ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ မိဘပြည်သူများနှင့် ပညာရေးနှင့်ပတ်သက်ဆက်သွယ်သူများအနေဖြင့် တက္ကသိုလ်အလိုက်ဖြစ်စေ၊ အစုအဖွဲ့အလိုက်ဖြစ်စေ တစ်ပြိုင်နက်ဆွဲချက်များအပေါ် ၎င်းဝန်းညှိနှိုင်းရေးဆွဲနိုင်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းပါဝင်ကြပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ပညာရေးမြှင့်တင်မှုအကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေနှင့်ပတ်သက်၍ ကျောင်းသားအချို့၏ ထုတ်ပြန်ချက် (၆)ချက်အပေါ် ရှင်းလင်းချက်နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ဖိတ်ခေါ်ချက်

၍ ကျောင်းတွင်းအသင်းအဖွဲ့များ လွတ်လပ်စွာဖွဲ့စည်းခွင့်ကို အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေ၏ ဆက်စပ်ဥပဒေဖြစ်သော တက္ကသိုလ်တစ်ခုချင်း၏ ပဋိညာဉ်ဥပဒေရေးဆွဲရာတွင် သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ် စီမံခန့်ခွဲသူများ၊ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများ ညှိနှိုင်းသဘောတူညီချက်ဖြင့် ထည့်သွင်းသွားရန် ဖြစ်ပါသည်။

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေတွင် ဖော်ပြထားသည့် အဆင့်မြင့်ပညာပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီသည် ပညာရေးစီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရန် လိုအပ်သည့် နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေကိုတောင်းခံခြင်း၊ လွတ်လပ်စွာ စီမံခန့်ခွဲရေးစနစ်ကို ကျင့်သုံးရမည်”ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ဆက်လက်ရေးဆွဲမည့် တက္ကသိုလ်အသီးသီး၏ ပဋိညာဉ်ဥပဒေတွင် လွတ်လပ်စွာ သင်ကြားသင်ယူမှုနှင့်ပတ်သက်သည့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များ ထည့်သွင်းသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ရေးဥပဒေတွင် မဖော်ပြထားသော်လည်း အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေဥပဒေပုဒ်မ ၂၆ တွင် “အဆင့်မြင့်ပညာရေးကို အကောင်အထည်ဖော်သည့်ကျောင်းများတွင် လွတ်လပ်သည့် သင်ကြားသင်ယူမှုနှင့် လွတ်လပ်စွာ စီမံခန့်ခွဲရေးစနစ်ကို ကျင့်သုံးရမည်” ဟု ပြဋ္ဌာန်းသည့်အတွက် အထက်တွင်ဖော်ပြခဲ့သည့်အတိုင်း ကျောင်းတွင်းအသင်းအဖွဲ့များ လွတ်လပ်စွာဖွဲ့စည်းခွင့်ကို အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေ၏ ဆက်စပ်ဥပဒေဖြစ်သော တက္ကသိုလ်တစ်ခုချင်း၏ ပဋိညာဉ်ဥပဒေရေးဆွဲရာတွင် သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ် စီမံခန့်ခွဲသူများ၊ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ ညှိနှိုင်းသဘောတူညီချက်ဖြင့် ထည့်သွင်းသွားရန်ဖြစ်ပါသည်။

သော ကျောင်းသားလူငယ်များသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အနာဂတ်ကို ပိုင်ဆိုင်သည့် မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များ ဖြစ်ပါသည်။ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေရေးဆွဲရာတွင် ကျောင်းသားလူငယ်များ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ မိဘပြည်သူများနှင့် ပညာရေးနှင့်ပတ်သက် ဆက်သွယ်သူများအားလုံးထံသို့ တင်ပြခြင်း၊ အားလုံး၏ ဝိုင်းဝန်းဆွေးနွေးအကြံပြုချက်များအပေါ် စုစည်း၍ အကြိမ်ကြိမ် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပြီး ညှိနှိုင်းရရှိသော ဥပဒေမူကြမ်းကို လွှတ်တော်က အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေအဖြစ် အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းပြီးဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီလီမိတက်

ကုမ္ပဏီ၏ နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးဖိတ်ကြားစာ

မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၇၆ နှင့် အညီ နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးကြီးကို အောက်ပါ အစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်၍ “က” အစုရှယ်ယာဝင်နှင့် “ခ” အစုရှယ်ယာဝင်များအားလုံးကိုယ်တိုင် တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းမည်ဖြစ်ပါ၍ ကိုယ်တိုင်မတက်ရောက်နိုင်သူများသည် မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၇၆ (၂)(ဆ) အရ အခြားအစုရှယ်ယာဝင်တစ်ဦးဦးကို ကုမ္ပဏီသင်းဖွဲ့စည်းမှုနှင့်အညီ အစည်းအဝေး မကျင်းပမီ (၇၂)နာရီ ကြိုတင်စာရင်း ပေးသွင်း၍ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန်အလို့ငှာ ကိုယ်စားတက်ရောက်စေနိုင်ပါသည်။ ဆွေးနွေးလိုသည့် မေးခွန်းနှင့်အဆိုများကို (၇) ရက် ကြိုတင်ပေးပို့ပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
နေ့ရက် - ၉-၁၂-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့)၊ အချိန် - နံနက် (၉:၀၀) နာရီမှ (၁၂:၀၀) နာရီ၊ နေရာ - ချူးလေ(Shangri-La Hotel)
 အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက စုံစမ်းရန် ပုန်း-၀၉ ၂၅၄၂၀၂၀၂၀၁၊ ၀၁ ၃၉၈၀၈၁



apple®
Ginseng Silky Hair Coat

FDA မှ အလှကုန် ထုတ်လုပ်ခြင်း၊
ထောက်ခံချက်အမှတ် - 1309 PC 0021



အစိုးတန်ဂျင်စင်းမြစ်နှင့် ဝိတာမင်အီးတို့၏ အစွမ်းကြောင့်ဆံပင်နီခြင်း၊ ဆံပင် နှစ်ခွ ဖြစ်ခြင်း၊ ဆံသားပျက်စီးခြင်းများကို ပြန်လည်ကောင်းမွန်စေပါသည်။ နေ့စဉ်ပုံမှန် လိမ်းပေးခြင်းဖြင့် ဆံပင်သားကို ပိုမိုသားကဲ့သို့ နက်မှောင်တောက်ပစေပါသည်။

ရန်ကုန် (ရေဖျော်) - အမှတ်(A/၂၉)၊ ဦးစိစာရလမ်း (၃၄)တိုးချဲ့ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဘက်ပုဂံရန်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ၅၆ - (၀၁) ၅၈၁၃၉၁၊ ၅၈၁၀၆၆၊ ၅၈၁၀၆၄ (၀၉) ၀၆ ၀၈၀၁၀၊ ၀၉ ၃၀၆၄၀၀

မန္တလေး (ရေဖျော်) - အမှတ်(၅၀/၅၁)၊ တထ(၁၂)၊ (၈) ရပ်ကွက်၊ မြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊
 - (၀၂) ၅၅၅၂၃၂၊ ၅၅၅၂၃၂၀

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်တွင်းစားသုံးမှုပုံစံပြောင်းလဲခြင်းနှင့် နိုင်ငံခြားငွေရှာဖွေပေးနေသည့် မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်

ဖျာပုံ နိုဝင်ဘာ ၁၇

မြန်မာနိုင်ငံသည် ရေသယံဇာတပေါကြွယ်ဝသော နိုင်ငံဖြစ်ပြီး မြစ်ချောင်းအင်းအိုင်၊ ကန်ကြီးများနှင့် ဆည်တံမံများသည် ဧရိယာဟက်တာ ၈ ဒသမ ၂ သန်းကျယ်ဝန်းပြီး ရေချိုရေငန် ငါး၊ ပုစွန် ပင်လယ်ပြင်ဧရိယာသည် စီးပွားရေးဇုန် ၁၂ မိုင်အတွင်း ၃၃၃၆၈ စတုရန်းမိုင်နှင့် ကုန်းတွင်းရေပြင်ဧရိယာမိုင် ၄၂၁၁ ဒသမ ၅၉ စတုရန်းမိုင် အကျယ်အဝန်းရှိကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာ့သားငါးကဏ္ဍတွင် ရေလုပ်ငန်းကဏ္ဍသည် ၂၈၃၂ ကီလိုမီတာ ရှည်လျားသော မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းဒေသကိုလည်း ပိုင်ဆိုင်ထားသည်။ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်၏ အကျိုးကျေးဇူးကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ငါး၊ ပုစွန်ထုတ်လုပ်မှုသည် အာဆီယံဒေသအဆင့် ၄ တွင်ရှိနေပြီး ကမ္ဘာတွင် အဆင့် ၁၄ တွင်ရှိနေသည်ဟု သိရသည်။

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ် ပထမလေးလပတ် အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတက သားငါးကဏ္ဍကို ၈ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်းတိုးတက်ဖြစ်ပေါ်စေရန် လမ်းညွှန်ထားရှိရာ လျာထားချက်ပြည့်မီရန် မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်မှ ငါး၊ ပုစွန်များ တိုးမြှင့်ဖမ်းဆီးထုတ်လုပ်ရရှိရေးသည် အဓိကပင်ဖြစ်သည်။

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်၏ ငါး၊ ပုစွန်ဖမ်းဆီးထုတ်လုပ်ရရှိမှုကို လေ့လာရာ ၁၉၇၉-၁၉၈၀ ခုနှစ်များတွင် ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာအဖွဲ့ (FAO)အကူအညီဖြင့် မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင် စီးပွားရေးဇုန် (EEZ)ရေအနက်မီတာ ၂၀၀ မှ ၄၀၀ အတွင်း ငါး၊ ပုစွန်သယံဇာတအခြေအနေကို ရက်ပေါင်း ၁၀၂ ရက်ကြာ ပထမအကြိမ် သုတေသနပြုလုပ်ခဲ့ရာ ရေချိုရေငန် ငါး၊ ပုစွန်မျိုးစုံ နှစ်စဉ်တန်ချိန် တစ်သန်းကျော်အထိ ပမာဏကိုမျိုးမသွင်းစေဘဲ ဖမ်းယူရရှိနိုင်ကြောင်း မှတ်တမ်းများအရ သိရသည်။

ပထမအကြိမ် သုတေသနပြုလုပ်ပြီး နောက်ပိုင်းကာလများတွင် မြန်မာ့လူဦးရေ တိုးပွားလာသကဲ့သို့ ကမ္ဘာ့လူဦးရေတိုးပွားလာခဲ့ပြီး လူတို့သည် အသားစားသုံးမှုထက် ငါး၊ ပုစွန်ကိုအားထားစားသုံးလာကြရာ ငါး၊ ပုစွန်လိုအပ်ချက် မြင့်မားလာခဲ့သည်။ သို့အတွက် ငါး၊ ပုစွန်ဖမ်းဆီးရာတွင် သမားရိုးကျ မဟုတ်တော့ဘဲ ပိုက်ကွက်များစိပ်၍ ငါးအသေးစေ့ အကြီးပါမချန် ဖမ်းဆီးလာကြသည်။ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၏ “စားလည်းစား ထားလည်းထား၊ ငါးရစ်ငါးသန် ဘေးမဲ့ချန် ပုံမှန်စားသုံးမျိုးမသွင်း၊ သေးတဲ့ငါးကို ကြီးစေလို ဖမ်းကို မဖမ်းနှင့်” စသည့် ဆောင်ပုဒ်များကို မျက်ကွယ်ပြုသည့်အပြင် မျိုးပွားရန် ဥချရာသီပင်မချန် တရားမဝင်ဖမ်းဆီးလျက်ရှိနေကြသည်။ ထို့အပြင် မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်နှင့် ဆက်စပ်နေသည့် အချို့နိုင်ငံများမှ မြန်မာနိုင်ငံရှိ ငါးဖမ်းရေယာဉ်များထက် အဘက်ဘက်မှ နည်းပညာမြင့်မားစွာဖြင့် ခိုးယူဖမ်းဆီးခြင်းတို့နှင့်



မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်မှ ဖမ်းယူရရှိသည့် ငါးပုစွန်များ

ရာသီဥတု မမှန်ကန်ခြင်းတို့ကြောင့် မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်၏ ငါး၊ ပုစွန်ဖမ်းဆီးရရှိမှုအခြေအနေမှာ အနာဂတ်ကာလအတွက် မျှော်မှန်းရခက်ခဲနေသည်ဟု ပညာရှင်တို့က သုံးသပ်ထားရှိကြသည်။

သို့အတွက် မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် ၂၀၁၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက်ထိ ၃၈ ရက်ကြာ နော်ဝေနိုင်ငံ Norwegian Agency For Development Cooperation (NORAD) နှင့် EAF-Nansen စီမံကိန်းအကူအညီဖြင့် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ငါးသိန်းကျော် အကူအညီအဖြစ် သုတေသနပြုလုပ်ခဲ့ရာတွင် ငါးသယံဇာတသည် ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းသာရှိတော့ကြောင်း ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနက ထုတ်ပြန်ခဲ့သည့် မှတ်တမ်းအရသိရသည်။

ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ရေသယံဇာတ ထိန်းချုပ်သောအားဖြင့် နှစ်စဉ် ဧပြီ ၁ ရက်မှ မေ ၃၀ ရက်အထိ ငါးဖမ်းရေယာဉ် ၆၅ ရာခိုင်နှုန်းသာ ခွင့်ပြုထားပြီး ဇွန် ၁ ရက်မှစတင်၍ ကမ်းနီးကမ်းဝေးရေယာဉ်အားလုံး မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်တွင် ငါးဖမ်းဖမ်းဆီးခွင့်ပြုထားကြောင်း သိရသည်။

ပြည်တွင်းစားသုံးမှု ဖူလုံစေပြီး နိုင်ငံခြားငွေရှာဖွေပေးနေသည့် မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်တွင် ငါး၊ ပုစွန်များ တိုးမြှင့်ဖမ်းဆီးရရှိရေးအတွက် နိုင်ငံတော်၊ ပြည်သူ့၊ ရေလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ရေလုပ်သားတို့ အနာဂတ်အရေး အစဉ်မြှင့်တင်ရေးလျက် ဝိုင်းဝန်းအမြေရှာသင့်ပြီဖြစ်ပါသည်။

အောင်ဝင်း(ဖျာပုံ)

(၉၄)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ ကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရန်ကုန်မြို့မ ကျောင်းသားကျောင်းသူဟောင်းအသင်း၏ (၉၄)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို ယမန်နေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲက ဒဂုံမြို့နယ် မြို့မကျောင်းသားကျောင်းသူဟောင်းအသင်း၏ မြတ်မွန်ရတနာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားသို့ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျောင်းသားကျောင်းသူဟောင်းများ၊ အထက(၂)ဒဂုံ၊ အထက(၃)ဒဂုံတို့မှ ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ကင်းထောက်လူငယ်များ တက်ရောက်ကြသည်။ အခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ (၉၄)နှစ်မြောက် သဝဏ်လွှာကို ဦးခင်မောင်သိန်းက ဖတ်ကြားပြီး မြို့မကျောင်းသားကျောင်းသူဟောင်းအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးညွန့်မြိုင်က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာက အမျိုးသားနေ့ အမှာစကားပြောကြားပြီးနောက် ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်တွင် မြောက်ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် အထက(၂)ဒဂုံမှ မဆောင်းဟေမာန်အား သမီးမြို့မစလွယ်ဆုကိုလည်းကောင်း၊ သူရဦးတင်ဦးက အထက(၃)ဒဂုံမှ မြောက်ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် မအေးဖြူသန်းအား သမီးမြို့မစလွယ်ဆုကိုလည်းကောင်း ချီးမြှင့်ခဲ့ကြသည်။

ခင်မောင်ဝင်း(ကြေးမုံ)

တနင်္သာရီမြို့နယ် ဥပဒေရုံးအဆောက်အအုံသစ်ပွင့်

မြိတ် နိုဝင်ဘာ ၁၇ ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။ တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီး ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီး တနင်္သာရီမြို့နယ် ဥပဒေရုံးအဆောက်အအုံသစ်ပွင့်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါရုံးသစ်ရှေ့၌ ကျင်းပရာ အဆောက်အအုံသစ်အား တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေအရာရှိ ဦးသိန်းတင်၊ မြိတ်ခရိုင် ဥပဒေအရာရှိ ဦးလှထွန်းနှင့် တနင်္သာရီမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်သူတို့က ဖဲကြီးဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ကြသည်။ ဆက်လက်၍ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေချုပ် ဦးစိုးမြင့်က တနင်္သာရီမြို့နယ် ဥပဒေရုံးဆိုင်းဘုတ်အား စက်ခလုတ်နှိပ်၍

ခိုင်ထူး(ခရိုင်ပြန်/ဆက်)

မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံး ရွေးကောက်ပွဲကြီးကြပ်ရေးကော်မရှင် ကြေညာချက်-၀၄/၁၄ မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံး အမှုဆောင်သစ်များ ပြန်လည်ရွေးချယ်ပွဲအတွက် အဆိုပြုလွှာများ တင်သွင်းရန် နောက်ဆုံးရက်ကို ၁၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက် အစား ၂၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက်ထိ တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။ အစည်းအရုံးဝင် ကတ်ပြားအဟောင်း ကိုင်ဆောင်ထားသူများ ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၃၁ ရက် နောက်ဆုံးထားပြီး ကတ်ပြားအသစ်ဖြင့် လဲလှယ်ကြပါရန် နှိုးဆော်လိုက်ပါသည်။ ရွေးကောက်ပွဲကြီးကြပ်ရေးကော်မရှင်

စေတနာ့အဖွဲ့ ကျိုက်ထီးရိုး (မုန့်) ချောင်းသာ (မုန့်) ပုပွါး၊ ပုဂံ-ညောင်ဦး (သေကြာ) 01-392704, 095066657, 0973017110 TOP STAR ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုပွါး (သေကြာ) ချောင်းသာ (စားစား+ပုပွါး) ကမ္ဘာလုံးကျယ်စွာ ရောင်းချနေပါသည်။ 448544658, 09-43179331 မဂ္ဂလာပွဲ Fully Air-con Express ကျိုက်ထီးရိုး ၅-ဦးဝယ် ချောင်းသာ ၂-ဦး-Free ပုဂံ (ဥယ်တော်လေးဆူ)၊ ပုပွါး 35000 တောင်ကြီး၊ စာင်းလေး၊ ထမင်း 45000 01-387973, 09-420051117

ဦးအောင်ဝင်း (ရွှေတံဆိပ်ဆုရှင်-လန်ဒန်) LCCI သင်တန်းများ ခုံနိပါတ်ယူထားနိုင်ပြီ။ Dec-13 (Sat) စမည်။ Aircon စာသင်ခန်းမ LCCI အနှစ်(၂၀)အတွေ့အကြုံကြောင့် သင်ကြားမှုပြီးပြည့်စုံစေသည်။ အမှတ်(၂၅၀)၊ တတယ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(အထက်ဘလောက်)။ ☎-01-371741, 240824, 381350 ချစ်ပိုင်သမ္မာ 562829, 09-73198239 569782, 09-450006779 ကျိုက်ထီးရိုး (မုန့်) / ချောင်းသာ (မုန့်) ကျိုက်ထီးရိုး ဝဲလ် (သုတ္တံ/ပုဂံ) (သေကြာ) ကျိုက်ထီးရိုး (ခေမာမုန့်) ပုဂံ (ဥယ်တော်လေးဆူ)၊ ပုပွါး၊ ပရကူ၊ စာသင်မြင့်မိုးစဉ် ကားမျိုးစုံ စီးလှည်း စီစဉ်ပေးပါသည်။ အခမဲ့အမြဲတမ်းသတင်းပို့ပေးပါ။ ဝေဖန်ပေးနိုင်ပါသည်။ www.chitpaithitsar.blogspot.com

လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း ၁။ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံးတွင် အသုံးပြုရန် လိုအပ်သော ရုံးသုံးစာရေ ကိရိယာပစ္စည်း(၃၃)မျိုးနှင့် လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်း(၄)မျိုး (မိတ္တူကူးဆေးနှင့် Printer Cartridge)တို့အား မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ခါတင်သွင်းရန် မိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။ ၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါတင်သွင်းလွှာများကို ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက်၊ ညနေ ၁၆:၃၀ နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရပါမည်။ ၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါ စည်းကမ်းချက်များနှင့် တင်ခါခေါ်ယူမည့် ပစ္စည်းများ၏ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း (၁)စောင်လျှင် ကျပ် ၅၀၀/- (ကျပ်ငါးထောင်တိတိ)နှုန်းဖြင့် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး၊ ရုံးအမှတ်(၄၈)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၃၁၀၀၁၊ ၀၆၇-၄၃၁၀၀၂

မိုးမြင့်ကြွယ် စာရင်းပေးစေ၊ ဈေးဝယ်ထွက်ပေးစေ၊ ကားမျိုးစုံဝယ်ယူပေးစေ၊ ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ကရင်ပြည်နယ် (၅) ဂျာ၊ မြောက်၊ မိစောက် (၄)ရက် Nov(21,28) 120000/- ချောင်းသာ (စရိတ်ပြင်)၊ ငွေဆောင် ကျိုက်ထီးရိုး (စရိတ်ပြင်) 35000/ 85000 Hotel 65000 33000 အမှတ်(၂၆၃)၊ ကျိုက္ကဆံလမ်း၊ တာပေး 01-549380, 09-5093704, 09-450012971

JUNE INDUSTRY LTD. June Industry Ltd. မြန်မာ့ ဝါးပြားရေညှိ ထုတ်ကုန်များအား သတ်မှတ်ထားသော အရေအတွက်နှင့်အညီ ဝယ်ယူ၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ် လုပ်ငန်းသုံး ပြက္ခဒိန်တစ်စုစီအား (၁-၁၁-၂၀၁၄)မှစ၍ အရောင်း ကိုယ်စားလှယ်ဆိုင်များတွင် ထုတ်ယူနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း ကြိုတင်သတင်းကောင်းအပ်ပါသည်။ (ပြက္ခဒိန်လက်ကျန်ရှိသည့်အထိသာ ဖြစ်ပါသည်။) Spirlulina Bio Fertilizer

ASIA KING 09-43114301, 09-420221257 ခိုင်းတာ/ခိုင်းတာ +ပန္နလေး၊ မြင့်ဦးလွင်၊ မုံရွာ၊ ရွှေဘို ခရီးစဉ် 120000 Nov 14, 21, 28 +တောင်ကြီး၊ ဘင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ထမင်း 120000 Dec 5, 12 +ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုပွါး Hotel 55000 / 85000 19, 24, 31 +ကျိုက်ထီးရိုး / ချောင်းသာ / ငွေဆောင် (မုန့်) ကားမျိုးစုံစီးလှည်း အထူးရုံး +ပြည်၊ ထုံးဘို၊ ဘကောင်တောင် Package 20000

NATURAL BREEZE Travels & Tours ဗန်ကောက် - ပတ္တရာ - အယုဒ္ဓယ (ရွှေရောင်) Dec 28 စင်ကာပူ - မလေးရှား (ရွှေရောင်) Dec 25 ကွမ်မိုင်း - ရုန်းကျန် (ရွှေရောင်) Dec 28 ဟောင်ကောင် - မကာအို ရင်းမိုင်၊ ဝီယက်နမ်၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ ဘာလီ၊ ဖူးဂေ၊ မော်လဒိုက်၊ Star Cruise၊ ကိုရီးယား၊ ဂျပန်၊ ဒုခိုင်း၊ ခရီးစဉ်များအား အထူးစီစဉ်ပေးလျက်ရှိပါသည်။ အမှတ်(၁၅)၊ ပထမထပ်၊ ကျွန်းတော်လမ်း၊ စမ်းချောင်း၊ 09 732 11441, 09 732 11442, 09 732 11077

အားကစား

(၂၀၁၄)မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည်ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးပွဲစဉ်(နေပြည်တော်)တွင် ကျင်းပမည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၇

မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည်ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ၏ နောက်ဆုံးပွဲစဉ်ကို နေပြည်တော်ရှိ ဇေယျာသီရိဂေါက်ကွင်းတွင် နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက်မှ ၃၀ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ် မြန်မာပီဂျီအေတို့မှ ကြီးမှူးပြီး အင်းဝ ဘက်လီမိတက်မှ အဓိကကူညီပံ့ပိုးပေးသော မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ(၂၀၁၄)နောက်ဆုံးပွဲစဉ် (နေပြည်တော်)တွင် ပရော်ဖက်ရှင် နယ်အဆင့်၊ အပျော်တမ်းအမျိုးသားအဆင့် H'Cap (0-12)၊ အမျိုးသမီးအဆင့် H'Cap (0-24)ပြိုင်ပွဲများတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည့် ပြိုင်ပွဲဝင်များသည် နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီနောက်ဆုံးထား၍ ဖုန်း-၀၉- ၂၀၃၇၆၇၁၊ ၀၉-၄၂၀၀၇၈၃၇၊ ၀၉-၇၃၃၀၄၇၄ တို့တွင် စာရင်းပေးသွင်းရမည်ဖြစ်သည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်ကြေး နောက်ကျပေးသွင်းသောကစားသမားများအား ပြိုင်ပွဲ အတွဲ ဇယားတွင် တည့်သွင်းရေးဆွဲမဟုတ်သဖြင့် ပြိုင်ပွဲဝင်ကြေးငွေကျပ် ၂၀၀၀၀ အား နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်နောက်ဆုံးထားပေးသွင်းရမည်ဖြစ်သည်။

ပြိုင်ပွဲဝင်များအား ကြိုတင်လေ့ကျင့်မှုများပြုလုပ်နိုင်ရန်အတွက် Official Practice Round ကို နိုဝင်ဘာ ၂၅ မှ ၂၆ ရက် နေ့တစ်ဝက်အထိ ခွင့်ပြု ထားမည်ဖြစ်ပြီး ပြိုင်ပွဲဝင်များ သွားလာမှုအဆင်ပြေစေရန်အတွက် ဗန္ဓုလ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးမှ(ရွှေမန်းသူ)ကား စီစဉ်ထားရှိပေးထားပါသဖြင့် ရန်ကုန် မြို့မှ နေပြည်တော်သို့ နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်တွင် ကားထွက်ခွာမည်ဖြစ်သည်။ စီးနင်းလိုက်ပါလိုသော ပြိုင်ပွဲဝင်များသည် ရန်ကုန်မြို့ ကျောက်ရေတွင်းရှိ (မြန်မာဂေါက်သီးရိုက်လေ့ကျင့်ရေးကွင်း) HAN Event Management သို့ ကြိုတင်စာရင်းပေးရမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည်ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးပွဲစဉ် အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် အင်းဝဘက်လီမိတက်မှ အဓိကကူညီပံ့ပိုးပေးပြီး မြန်မာ့သောက်ရေသန့်၊ နေပြည်တော်သောက်ရေသန့်၊ မြဝတီသောက်ရေသန့်၊ Dagon Malta Fresh၊ ဗန္ဓုလသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ Official Golf Ball အဖြစ် Volviki ဇေယျာသီရိဂေါက်ကွင်း (နေပြည်တော်)နှင့် HAN Event Management တို့က ထပ်မံပံ့ပိုးပါဝင်ကူညီကြောင်း သိရသည်။ (ဖိုးသော်ဇော်)

ကမ္ဘောဇဘက်လီမိတက်၏ဘက်ခွဲပေါင်း ၃၀၀ အောင်မြင်စွာဖွင့်လှစ်ပြီးစီးခြင်း အထိမ်းအမှတ် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲနှင့် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ



နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၇

ကမ္ဘောဇဘက်လီမိတက်၏ဘက်ခွဲပေါင်း ၃၀၀ အောင်မြင်စွာဖွင့်လှစ်ပြီးစီးခြင်း အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲနှင့် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက် ညနေပိုင်းက နေပြည်တော်ရှိ Famous Parami Hotel မြတ်ခင်းပြင်၌ပြုလုပ်ရာ အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ကမ္ဘောဇဘက်လီမိတက်မှ ဌာနအကြီးအကဲများနှင့် ဘက်ဝန်ထမ်းများ၊ ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်များ၊ ဂေါက်သီးအားကစားသမားများ တက်ရောက်ကြသည်။

ယင်းအခမ်းအနားတွင် ပထမဦးစွာ ကမ္ဘောဇဘက်လီမိတက်၏ဘက်ခွဲပေါင်း ၃၀၀ အောင်မြင်စွာ ဖွင့်လှစ်ပြီးစီးခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကမ္ဘောဇကုမ္ပဏီများအုပ်စုမှ အကြီးတန်းအုပ်ချုပ်မှု ဒါရိုက်တာ ဦးညိုမြင့်က ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ဆုဂေါက်သီးအားကစားသမားများအား ဆုများကို အသီးသီးပေးအပ်ကာတက်ရောက်လာသော ဧည့်သည်များအား ဂုဏ်ပြုညစာဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံသည်။ ညစာဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံချိန်တွင် Marshal တေးဂီတအဖွဲ့မှ တေးသီချင်းများဖြင့် ဧည့်ခံဖျော်ဖြေပေးခဲ့ကြောင်းသတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

အက်သလက်တီကိုနောက်ခံလူ မီရန်ဒါအား ခေါ်ယူရန် မန်ယူစီစဉ်

အင်္ဂလန်ထိပ်သီးကလပ် မန်ယူအသင်းသည် လာမည့်ဇန်နဝါရီအပြောင်းအရွှေ့ကာလအတွင်း အသင်း၏ ခံစစ်ကို အားပြည့် ရန်အတွက် အက်သလက်တီကိုအသင်း၏ ဘရာဇီးနောက်ခံလူ မီရန်ဒါအား ခေါ်ယူရန် ပြင်ဆင်နေကြောင်းသိရသည်။ ထို့ပြင် မီရန်ဒါမှာလည်း အက်သလက်တီကိုအသင်းနှင့် စာချုပ်သတ်

တမ်းကုန်ဆုံးရန် နီးစပ်နေပြီး ၎င်းအား ပရီမီယာလိဂ်ကလပ်အသင်းများဖြစ်ကြသည့် မန်ယူ၊ ချယ်လ်ဆီး စသည့်အသင်းများအပြင် ပီအက်စ်ဂျီ၊ အင်တာမီလန်တို့ကလည်း ခေါ်ယူရန် ပစ်မှတ်ထားနေခြင်းဖြစ်သည်။ ၎င်းအား လာမည့်ဇန်နဝါရီကာလတွင် မန်ယူအသင်းက ကြိုတင်လက်ဦးမှုရယူကာ ကမ်းလှမ်းသွားရန် ပြင်ဆင်နေပြီး

ပေါင်သန်း ၂၀ ခန့်ဖြင့်တရားဝင်ကြီးပမ်းသွားဖွယ်ရှိကြောင်း Goal.com က ဖော်ပြခဲ့သည်။ မန်ယူအသင်းမှာ မီရန်ဒါအား စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် ၎င်း၏ အေးဂျင့်ဖြစ်သူနှင့် ဆွေးနွေးလျက်ရှိနေပြီး ကစားသမားကိုယ်တိုင်နှင့် သဘောတူညီချက်ရရှိရန်သာ ကျန်ရှိတော့ကြောင်း ဗြိတိန်မီဒီယာများက ဖော်ပြခဲ့ကြသည်။ (ကိုရံ)



ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲအား သပိတ်မှောက်ရန် ဒေးဗစ်ဘန်းစတိန်းတောင်းဆို

ကမ္ဘာ့ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်(ဖီဖာ)အနေဖြင့် အဓိပ္ပာယ်မဲ့သော ပြောင်းလဲမှုများကိုသာ လုပ်ဆောင်ခဲ့ပါက လာမည့် ၂၀၁၈ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲအား သပိတ်မှောက်ရန် အင်္ဂလန် ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်အား အင်္ဂလန်ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌဟောင်းတစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေးဗစ်ဘန်းစတိန်းက တောင်းဆိုထားကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ၂၀၁၈ ကမ္ဘာ့ဖလားသည် ဥရောပအသင်းများပါဝင်ခြင်းမရှိခဲ့ပါက အားနည်းချက်ရှိသွားလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် လက်ရှိဥရောပဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်၏ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအဖြစ် ဂျာမနီ၊ စပိန်၊ အီတလီ၊ ပြင်သစ်၊ နယ်သာလန် စသည့်အသင်းများ ပါဝင်ပြီး ယူအီးအက်ဖ်အေတွင် နိုင်ငံပေါင်း ၅၄ နိုင်ငံရှိကြောင်း ဘန်းစတိန်းက ပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့ပြင် လက်ရှိကမ္ဘာ့ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဆက်ဘလက်တာကိုပါ ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ်မှ နုတ်ထွက်ပေးရန် ဒေးဗစ်ဘန်းစတိန်းအနေဖြင့် တောင်းဆိုထားခဲ့ကြောင်း (ငွေကြယ်)

Advertisement for Huawei Ascend Mate 7. It features the slogan 'MAKE IT POSSIBLE' and the Huawei logo. The phone is shown in various orientations, highlighting its thin profile and fingerprint sensor. Text includes 'Your Best Privacy Keeper' and 'HUAWEI Ascend Mate 7'. A list of features is provided: 7.9 mm အထူရှိပြီး ပါးလွှာကြည်လင်တဲ့ 6" မြင်ကွင်းကျယ်၊ မြန်ဆန်မှုကိုပေးမယ့် 8+1 Core Processor၊ နှစ်ရက်ကြာအသုံးပြုနိုင်မယ့် 4100 mAh ဘက်ထရီ၊ Android ဖုန်းတွေထဲက အကောင်းဆုံး Finger Print Sensor၊ User Friendly Interface EMUI 3.0 ဖျက်နှာပြင်၊ ကြည်လင်တဲ့ ရုပ်ထွက်ရေစမယ့် Main 13MP နဲ့ Front 5MP Camera၊ လျှပ်တပြက်မှတ်တမ်းရယူရန် 1.2 စက္ကန့်သာ ကြာမယ့် Ultra Snapshot. Contact information for the Myanmar distributor is also included.

Advertisement for Asia Top. It lists various services and prices: ၆ ပုဂံ (ဥယျာဉ်ပေးပေး)၊ ဧည့်ခန်း၊ ပုပ္ဖား၊ ပခုက္ကူ 60000၊ မန္တလေး၊ ငြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ (လမ်းဘေးရပ်) 65000၊ တောင်ကြီး၊ ဘင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ဗွေတော်ကတ္တူ၊ ထမ့်စမ်း 65000၊ မဲလ်ဆီတော်ရင်ဘုရားပုရားစုနှင့် ပြည်ဘုရားစုနှင့် ထုံးတုံးအကောက်တောင် ၂ ဝေလှိုင် (ဧည့်ခန်းပြန်)၊ မြို့ကြီးထိုးရုံ/ချောင်းသာ (ခရိုင်)၊ ကားခရီးစဉ်စီစဉ်ပေးမည့် ဧည့်ခန်း (ခရိုင်)။ ဝန်ဆောင်မှုများကို အောက်ဖော်ပြပါ နံပါတ်များဖြင့် ခေါ်ဆိုနိုင်ပါသည်။ နံပါတ်များ: 0943164118, 09421099574, 0933377844။

Advertisement for Modern Myanmar Travels. It lists travel packages and prices: +တောင်ကြီး၊ ဘင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ကုလား၊ ကုလား၊ ထမ့်စမ်း၊ ဗွေတော်ကတ္တူ၊ +ပုဂံ၊ ဧည့်ခန်း (ဥယျာဉ်ပေးပေး)၊ ပခုက္ကူ၊ +မန္တလေး၊ ငြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မင်းကွန်း၊ +မြဝတီ၊ မဲဆောက်၊ ဘားတံ၊ လမ်းဘေးရပ်၊ +ကျိုင်းတုံ၊ မဲဆောက်၊ ဘားတံ၊ လမ်းဘေးရပ်၊ +ကျိုင်းတုံ၊ မဲဆောက်၊ ဘားတံ၊ လမ်းဘေးရပ်၊ +ကျိုင်းတုံ၊ မဲဆောက်၊ ဘားတံ၊ လမ်းဘေးရပ်။ နံပါတ်များ: 09-450047016, 09-253540004။

ဖလားတန်ဖိုးဖြိုးဖို့ စာအုပ်စာပေ လေ့လာဖို့

မူသင်း

ဘိန်းဖြူ၊ ဘိန်းစိမ်းနှင့် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၇
 နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်က မိုင်းလုံ နယ်မြေရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မိုင်းလုံမြို့၊ နမ့်ပိန်ကျေးရွာအုပ်စု လီဆူးကျေးရွာ ကျောက်မဲ-မိုးကုတ် သွားလမ်း မိုင်တိုင်(၅၇/၃)လမ်းဘေး ယာဘက်တောစပ်တွင် တွေ့ရှိသူ မဂ္ဂလေး(ခ)အလေးမိအား ရှာဖွေရာ ၎င်းအနီးမှ ပလတ်စတစ်ကပ်ခွာ အိတ်ဖြင့်ထည့်လျက် စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြား ၂၄၀၊ ဘိန်းဖြူ ၅ ဒဿမ ၁၇၁၀၄ ဂရမ် သိမ်းဆည်းရမိပြီး ၎င်း၏ နေအိမ်ကိုရှာဖွေရာ ခင်ပွန်း ဖြစ်သူ ဆွမ်သာအား တွေ့ရှိပြီး ဆွမ်သာလွယ်ထားသည့် လွယ်အိတ် အတွင်းမှ ပလတ်စတစ်ပိုက်ဖြတ်စ များဖြင့်ထည့်လျက် ဘိန်းဖြူ ၅ ဒဿမ ၁၇၀၉၈ ဂရမ်နှင့် စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြား ၃၅ ပြား ထပ်မံသိမ်းဆည်း ရမိသဖြင့် ဆွမ်သာ(၆၃)နှစ်နှင့် မဂ္ဂလေး(ခ)အလေးမိ(၆၀)နှစ်တို့နှစ်ဦး အပေါ် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများ ဆိုင်ရာဥပဒေအရ အရေးယူထား ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။



သို့ နာဆာနှင့် မောင်းနှင်လာသည့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်ကို ရှာဖွေရာ ၎င်း၏ခန္ဓာကိုယ် ယာဘက်ချိုင်း ကြားမှ ပလတ်စတစ်ဖြင့်ထည့်လျက် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၂၉၀ အား သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် နာဆာနှင့်(၄၀) နှစ်အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများ ဆိုင်ရာဥပဒေအရ အရေးယူထား ကြောင်း သိရသည်။

ထို့နောက် နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်က နမ့်ပိန်နယ်မြေရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင် များသည် ညောင်ရွှေမြို့နယ် နမ့်ပိန် လမ်းဆုံ၊ ညောင်ရွှေ-တုံဟူးကားလမ်း တံတားအမှတ် (၁/၃၅) တွင် မော် တော်ယာဉ်တစ်စီးအား မသင်္ကာ ဖွယ်ရာတွေ့ရှိကြောင်း သတင်းအရ သွားရောက်စစ်ဆေးရာ MARK-II အမျိုးအစား မော်တော်ယာဉ်ကို တွေ့ရှိပြီး မော်တော်ယာဉ်အနီးရှိ

(ရဲပြန်ကြား)

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၇
 အင်းစိန်မြို့နယ် ရွာမအရှေ့ ရပ်ကွက် အောက်မင်္ဂလာဒုံလမ်းနှင့် အေးသိဒ္ဓိလမ်းထောင့်၌ နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခန့်က မူးယစ်ဆေးဝါးများ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

အင်းစိန်မြို့နယ်၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ သိမ်းဆည်းရမိ

များရှေ့တွင် စစ်ဆေးမှုများပြုလုပ်ရာ ပြည့်စုံထက်(ခ) ကိုပြည့်ဝတ်ဆင် ထားသော အဖြူရောင်အပြာကျား စွပ်ကျယ်တွင် ချိတ်ထားသည့် အုန်းခွံရောင် သားရေဓားအိမ် အတွင်းမှ ပလတ်စတစ်ဖြင့် ထုပ်ထား

သည့်(WY) စာတန်းပါ နီညိုရောင် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၀ ပြားပါ တစ်ထုပ်၊ ကိုးပြားပါတစ်ထုပ် တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိကြောင်း သိရ သည်။

မြင့်ဦး (အင်းစိန်)

ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိရပ်ကွက်ရှိ အန္တရာယ်များသည့်မြင်ကွင်း

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၇
 နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဇေယျသီရိမြို့နယ် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိရပ်ကွက် (အကွက်ကြီး/၅) ညွှန်မှူးအိမ်ရာ ရှေ့လမ်းနှင့် တိုက်အမှတ် (၅၃၆၅) ထောင့်ရှိ ကွန်ကရစ်တံတားပေါ်တွင် ယာဉ်များအန္တရာယ်ကြီးစွာ ဖြစ်ပေါ် စေနိုင်သော အပေါက်ကြီးများ၊ ချိုင့်ခွက်ကြီးများ၊ ကွဲအက်နေသော လမ်းများနှင့် Slow down ကဲ့သို့

ကြွတက်နေသော လမ်းကွန်ကရစ် များကို အန္တရာယ်ကြီးစွာ တွေ့မြင် ရသည်။(အောက်ပုံ)

ယင်းလမ်းမကြီးပေါ်တွင် ဓမ္မာရုံ၊ မူလတန်းကြိုကျောင်း၊ စားသောက် ဆိုင်များနှင့် အထူးပင်စည်ကားလျက် သည့်အပြင် ယာဉ်အသွားအလာ ထူထပ်လျက်ရှိပြီး ရှေ့သို့ဆက်သွား သော် အာဆီယံပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပ ခဲ့သော ကျောက်ခိုးပစ်(ပိတန်း)

အားကစားကွင်းကြီးသို့ ရောက်သည့် လမ်းမကြီးဖြစ်သည်။ ထိုလမ်းမကြီးပေါ်တွင် ညအချိန် ဆိုလျှင် ယာဉ်အန္တရာယ်အလွန်ကြီး ကြောင်းနှင့် ယင်းတံတားပေါ်တွင် ဆိုင်ကယ်များ မကြာခဏတိမ်းမောက် ခြင်းများရှိခြင်းကြောင့် သက်ဆိုင်ရာ မှ အမြန်ဆုံး ပြင်ဆင်သင့်ကြောင်း တင်ပြအပ်ပါသည်။

သန်းနိုင်(ဇေယျသီရိ)



လျှပ်ယူဝှမ်းမြောက်ခြင်း

Lafarge Group နှင့် MY Associates Co., Ltd. တို့၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြစ်သော **Thilawa Cement and Building Materials Ltd (TCBM)** ၏ **Cement Processing Plant** ကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်တွင် ဖွင့်လှစ်လုပ်ကိုင်နိုင်ခြင်းနှင့် **Star Cement Brand** ကိုဖြန့်ဖြူးရောင်းချနိုင်ခြင်းတို့အတွက် အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝှမ်းမြောက်မိ ပါကြောင်း။

• ဦးအောင်ကိုဝင်း (ဥက္ကဋ္ဌ၊ ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်)	• ဦးဇော်ဇော် (ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက်)	• ဦးခင်မောင်အေး (ဥက္ကဋ္ဌ၊ CB Bank Ltd.)	• ဦးချစ်ခိုင် (ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ်လီမိတက်)
• Dr. စိုင်းဆမ်ထွန်း (ဥက္ကဋ္ဌ၊ လွယ်ဟိန်းကုမ္ပဏီလီမိတက်)	• OCBC Bank Ltd (Singapore)	• ဦးမြဟန် (Fortune Intl ; Ltd)	• Dr. မောင်မောင်အေး (မိုးထက်ကမ္ဘာ့ကုမ္ပဏီ)
• ဦးဇော်ဝင်းရှိန် (ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဧရာဟင်္သာ ကုမ္ပဏီများအုပ်စု)	• SoilBuild Ltd (Singapore)	• ဦးအောင်မျိုးမင်းဒင် (Adventure Myanmar Group)	• Dr. ဇော်ထွန်း (ယူနီဗာဆယ်ဆောက်လုပ်ရေး)
• ဦးဇော်မိုးခိုင် (AA Group)	• ဦးအောင်သန်းမြင့် (Super Power)	• ဦးအောင်မြတ် (Mother Trading Group)	• ဦးဝင်းအောင် (MGW ဆောက်လုပ်ရေး)
• ဦးဝင်းလွင် (ကျော်သာဆောက်လုပ်ရေး)	• ဦးမျိုးသိန်း (ဓနသီဟဆောက်လုပ်ရေး)	• ဦးဇော်ဝင်းဦး (Horizon Telecom)	• ဦးဇေယျသူရမွန် (ZY & A Co., Ltd)
• ဦးချိုမြင့် (မြင့်မိသားစုကုမ္ပဏီနှင့်မြတ်နန်းယုဟိုတယ်)	• ဦးစိုးညီညီ (Feel Restaurants Group)	• ဦးအောင်ကျော်မိုး (ပြည်ဖြိုးအောင်ကုမ္ပဏီ)	• ဦးကျော်လင်း (MD, Line Of Perfect Co., Ltd)
• ဦးအောင်မင်း (MD First Top Co., Ltd)	• ကိုပြေတီဦး (ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင်)		

ပြည်တွင်းရေးရာ

စစ်ကိုင်းမြို့တည်နန်းတည် နှစ် (၇၀၀) ပြည့်ပွဲတော် အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး ရုံးခန်းဖွင့်လှစ်

စစ်ကိုင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇
 စစ်ကိုင်းမြို့တည်နန်းတည် နှစ် (၇၀၀) ပြည့်ပွဲတော်ကျင်းပနိုင်ရေး ရုံးခန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် ပွဲတော်ကျင်းပရေး ဗဟိုကော်မတီအစည်းအဝေးကို နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်က ပိုးတန်းလမ်းနှင့် ဆေးရုံကြီးလမ်းထောင့်ရှိ စည်ပင်သာယာကော်မတီ အင်ဂျင်နီယာရုံးခန်းမ၌ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် စစ်ကိုင်းမြို့တည်နန်းတည် နှစ် (၇၀၀) ပြည့်ပွဲတော်အထိမ်းအမှတ် ပြက္ခဒိန်နှင့် စာအုပ်ထုတ်ဝေရေး၊ တရားပွဲများ၊ စာတမ်းဖတ်ပွဲများနှင့် ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲများ၊ အားကစားပြိုင်ပွဲများကျင်းပရေး၊ ဖိတ်ကြားရေး၊ ကြိုဆိုနေရာချထားရေး၊ ဧည့်ခံကျွေးမွေးရေး၊ ပြပွဲပြခန်းများဖွင့်လှစ်ပြသရေး၊ ဘဏ္ဍာငွေရှာဖွေရေး၊ အခမ်းအနားကျင်းပမည့်နေ့ရက် သတ်မှတ်ရေး၊ ပွဲတော်ကျင်းပမည့် အားကစားဝင်းကြီးအား ရှင်းလင်းပြီးစီးမှုအခြေအနေ၊ ပြခန်းများနေရာချထားရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်

နေမှု စသည်ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင်ကျရောက်မည့် စစ်ကိုင်းမြို့တည်နန်းတည် နှစ် (၇၀၀) ပြည့်ပွဲတော်ကြီးကို ခမ်းနားအောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် စစ်ကိုင်းတောင်ရိုးမှ သာသနာ့တံခွန်ဆရာတော်ကြီးများ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ ခရိုင်နှင့်မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီများ၊ စစ်ကိုင်းမြို့ရှိ တက္ကသိုလ်ငါးခုနှင့် ကောလိပ်နှစ်ခုတို့မှ ပါမောက္ခချုပ်ကြီးများ၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးများ၊ မြို့မိမြို့ဖများနှင့် မြို့သူမြို့သားများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

စစ်ကိုင်းမြို့တည်နန်းတည် နှစ် (၇၀၀) ပြည့်ပွဲတော် အောင်မြင်စွာကျင်းပရေးနှင့်ပတ်သက်၍ အစည်းအဝေးများကျင်းပခြင်း၊ လုပ်ငန်းရပ်များဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဆက်သွယ်မှုလွယ်ကူစေနိုင်ရေးအတွက် ရုံးခန်းဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။



နှစ် (၇၀၀) ပြည့်ပွဲတော်ကျင်းပရေးရုံးခန်းကို ပိုးတန်းလမ်းနှင့်ဆေးရုံလမ်းထောင့်တွင် ဖွင့်လှစ်ထားကြောင်း သိရသည်။
 အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ စစ်ကိုင်းမြို့တည်နန်းတည် နှစ် (၇၀၀) ပြည့်ပွဲတော်ကျင်းပရေး ဗဟိုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်မင်းညိုနှင့် ဗဟိုကော်မတီဝင်များ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ ခရိုင်နှင့်မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဝင်များ ဆက်ကော်မတီ ၁၃ ခုတို့မှ ဥက္ကဋ္ဌများနှင့်ကော်မတီဝင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။
နန္ဒာမင်းလွင်

ညောင်ရွှေမြို့နယ်ပုလဲသွယ်စံပြစိုက်ခင်း၌ ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များဖြင့် မိုးစပါးစံကွက်ရိတ်သိမ်း

ညောင်ရွှေ၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇
 ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးရာသီတွင် ညောင်ရွှေမြို့နယ် တီလောကျေးရွာအုပ်စု ကွင်းအမှတ် (၅) ဦးပိုင် (၁၁) ရှိ တောင်သူဦးမဲက ဗီယက်နမ်ပုလဲသွယ် စပါးမျိုးနှင့် ပုလဲသွယ်ဘာစမာတီစပါးမျိုးစပါးမျိုးများကို ပုလဲသွယ်စံပြစိုက်ခင်းအဖြစ် ၁၃ ဒဿမ ၉၄ ဧက စိုက်ပျိုးခဲ့ရာ ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များဖြင့် နိုဝင်ဘာလတွင် ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်ဖြင့် ရိတ်သိမ်းခြင်းကြောင့် သီးနှံလေလွင့်ဆုံးရှုံးမှု လျော့နည်းခြင်း၊ အချိန်ကုန်ငွေကုန်သက်သာခြင်း၊ လုပ်သားရှားပါးမှုပြဿနာများကို ဖြေရှင်းပေးနိုင်ခြင်း စသည့်အခြေအနေများကို တောင်သူဦးကြီးများ လက်တွေ့သိမြင်ပြီး လိုက်နာကျင့်သုံးဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ ယခုလို ပြသဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ လယ်ယာကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဈေးကောင်းရမည့် အထွက်ကောင်းမျိုးနှင့် အထူးအထွက်တိုးစပါးမျိုးများ ပြောင်းလဲအသုံးပြုခြင်း၊ ခေတ်မီသိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးစနစ်များ ပြောင်းလဲအသုံးပြုခြင်းနှင့် မိရိုးဖလာလက်မှုလယ်ယာစနစ်မှ စက်မှုလယ်ယာစနစ်သို့ ပြောင်းလဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးဇော်ဝင်းထွန်းက ရှင်းပြသည်။

လယ်ယာကဏ္ဍ ပြောင်းလဲခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် လုပ်ငန်းခွင် ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများလည်း မရှိမဖြစ်လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း၊ လယ်ယာလုပ်သား စံပြမောင်မယ်များပေါ်ထွန်းလာစေရန် ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ခုနှစ်မှစတင်၍ စပါးစိုက်ပျိုးရေးစတင်လုပ်ငန်း၊ ခေတ်မီသိပ္ပံနည်းကျ စိုက်ပျိုးစနစ်အသုံးပြု စံပြစိုက်ခင်းများတွင် ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများဖြစ်အောင် စနစ်တကျလေ့ကျင့်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ကောက်စိုက်စက်ဖြင့် စိုက်ပျိုးခြင်းလုပ်ငန်းများတွင် လည်း ကျွမ်းကျင်စွာစိုက်ပျိုးဆောင်ရွက်နိုင်ရန် လေ့ကျင့်ပေးခဲ့ကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ရှင်းပြသည်။

ပုလဲသွယ် စံပြစိုက်ခင်းမှ ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များဖြင့် ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့ခဲ့ရာ ဗီယက်နမ်ပုလဲသွယ် တစ်ဧကအထွက်နှုန်း (အစို) ၁၈၁ ဒဿမ ၄၃ တင်း၊ (အခြောက်) ၁၆၀ ဒဿမ ၁၀ တင်း၊ ပုလဲသွယ်ဘာစမာတီ တစ်ဧကအထွက်နှုန်း (အစို) ၁၁၅ ဒဿမ ၆၉ တင်း၊ (အခြောက်) ၁၀၅ ဒဿမ ၂၈ တင်း ထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ညောင်ရွှေမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးရာသီတွင် လယ် ၁၀၂၃၃ ဧက၊ ယာ ၆၀၇၈ ဧက၊ တောင်ယာ ၂၄၀ ဧက စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ပြီး ရွှေရင်အေး ၆၄၅၁ ဧက၊ ဆင်းရွှေဝါ ၁၀၀၆ ဧက၊ ရွှေဝါထွန်း ၁၁၈၉ ဧက၊ ပုလဲသွယ် ၁၄၈၇ ဧက စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
နေမျိုးသူရိန်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှထောက်ပံ့သော အခြေခံတိရစ္ဆာန် ကျန်းမာရေးအထောက်အကူပြုဆေးဝါးနှင့် ဆေးပစ္စည်းများ ပေးအပ်

ရေဦး၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှထောက်ပံ့သော အခြေခံတိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးအထောက်အကူပြု ဆေးဝါးနှင့် ဆေးပစ္စည်းများပေးအပ်ခြင်းကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာခင်စန်းတင်က ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချနိုင်ရေးအတွက် သင်တန်းမှပို့ချပေးသည့် အခြေခံတိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးနှင့် မွေးမြူနည်းစနစ်များ၊ မေထုန်မဲ့သားစပ်

နည်းများ၊ ကြိုတင်ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်းစသည့် ပညာရပ်များကို လက်တွေ့အသုံးပြုကုသနိုင်ကြောင်း၊ မိမိတို့ကျေးရွာသာမက နီးစပ်ရာပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများကိုလည်း စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းမှ ဝင်ငွေရရှိသလို မွေးမြူရေးနှင့်တွဲဖက်လုပ်ကိုင်ပါက မိသားစုအပိုဝင်ငွေတိုးကြောင်းကို စည်းရုံးမှုဖြင့် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ကြရန်၊ တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေး မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် အခက်အခဲများရှိပါက မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနသို့ဆက်သွယ်၍ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းလုပ်ကိုင်သင့်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် တက်ရောက်လာကြသော မြို့နယ်

တာဝန်ရှိသူများမှ သင်တန်းသား ၂၀ တို့အား တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးနှင့် မွေးမြူရေး အထောက်အကူပြုဆေးဝါးနှင့် ဆေးပစ္စည်းများကို ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားသို့ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးညိုဝင်း၊ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးချစ်၊ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ဦးဇော်မင်းဦး၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ ၂၀ တို့မှ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် အခြေခံတိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးသင်တန်းသားများ တက်ရောက်ကြသည်။
သန်းထိုက်(ရေဦး)

ဥပဒေဆိုင်ရာ အသိပညာပေး ဟောပြော

ဈေးဝင်းဆုံ၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇
 ချောင်းဆုံမြို့နယ်၊ ကရင်ဝင်းစိန်ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးအစည်းအဝေးခန်းမတွင် နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကျေးရွာနေပြည်သူများအား ဥပဒေဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဥပဒေအရာရှိ ဦးမျိုးမင်းဇော်က ဥပဒေပြစ်မှု၊ ပုဒ်မဆိုင်ရာနှင့် မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှုအကြောင်း ပြောကြားပြီး ရဲအုပ်တင်မျိုးဇော်က ယာဉ်စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးနှင့်ပတ်သက်သည့် အကြောင်းအရာများ ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်မိသူဇာက စံညီစာကြည့်တိုက်ဖြစ်ပေါ်လာရေးအကြောင်း အရာများ ပြောကြားပြီး တက်ရောက်လာသူများက မရှင်းလင်းသည်များ ပြန်လည်မေးမြန်းခဲ့ရာ တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် တက်ရောက်လာသူများသည် မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ် တားဆီးကာကွယ်ရေး နံရံကပ်ပြကွက်များအား ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။ **ထူးအိမ်(ပြန်/ဆက်)**

အထူးဝမ်းမြောက်စွာ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းခြင်း

ကိုင်းလွင်ဦး Managing Director (a.g.o.p Co.,Ltd & Beaver Group) ၏ ချစ်ဇနီး မညိုမိဆွေမြင့် Director (Tiger Supply Co.,Ltd) မှ ၁၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့) တွင် ပန်းလှိုင်ဆေးရုံ၌ ဒုတိယသားရတနာလေးကို ဆရာမကြီး ဒေါက်တာဒေါ်ခင်သိန်းဦးဖြင့် အောင်မြင်စွာ မွေးဖွားပေးခြင်းအား MD နှင့် ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်းများမှ အထူးဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် ချမ်းသာကျန်းမာပြီး အသိဉာဏ်ပညာနှင့် ပြည့်စုံသော သားကောင်းရတနာဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါသည်။

MD နှင့်
 ရန်ကုန် Tiger Supply Co.,Ltd မှ ဝန်ထမ်းများ
 မန္တလေး Tiger Supply Co.,Ltd မှ ဝန်ထမ်းများ
 နေပြည်တော် Tiger Supply Co.,Ltd မှ ဝန်ထမ်းများ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျန်းမာရေးဆောင်းပါး

သွေးတိုးရောဂါရှိသူများ ဆောင်းရာသီမှာ သတိထားစရာ

à Mung (ဒေါ်ကျော်)

သွေးတိုးရောဂါသည် ပူလွန်းသောရာသီနှင့်လည်း မသင့်၊ အေးလွန်းသောရာသီနှင့်လည်းမသင့်သော ရောဂါမျိုးဖြစ်သည်။ ပူလွန်းလျှင် အပူဒဏ်ကြောင့် သွေးကြောများ ကျယ်ပြန့်ကာ သွေးလျှော့ပြီး ဦးနှောက်သို့ သွေးဆောင်၍ တိုးကာ မူးလဲတတ်သည်။ အေးလွန်းလျှင်လည်း သွေးကြောများ ကျုံ့ပြီးမာကျစ်ကာ သွေးဖိအားတက်လာသည်။ သွေးမရောက်သော အစွန်အဖျားနေရာများသို့ သွေးရောက်စေရန် နှလုံးမှပို့၍ ညှစ်ရာမှ သွေးဖိအားတက်လာခြင်း ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် လူကြီးများ ဆောင်းရာသီတွင် သွေးပေါင်ချိန် အနည်းငယ်ပိုတက်လေ့ရှိသည်မှာ ရောဂါမဟုတ်ပေ။

ဆောင်းတွင်း နံနက်စောစော ကျန်းမာရေးတွင် လမ်းလျှောက်နေကျ လူကြီးတစ်ဦးသည် ခေါင်းမူးလာသဖြင့် အိမ်ပြန်လာပြီးနောက် သမီးဖြစ်သူ ဆရာဝန်မက သွေးပေါင်ချိန်ကြည့်သောအခါ သွေးပေါင်ချိန်တက်နေကြောင်း တွေ့ရသည်။ အအေးပတ်ပြီး သွေးတိုးလာခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုသူသည် အင်္ကျီလက်ရှည်ဝတ်ထားပြီး အပေါ်မှ ကုတ်အင်္ကျီထပ်ဝတ်ထားသေးသည်။ သူ၏အိမ်က ချိုယွင်းချက်မှာ အင်္ကျီလည်ပင်း ကြယ်သီးဖွင့်ထားခြင်းကြောင့်ဖြစ်သည်။ သတိမမူပဲမမြင်ဆိုသောစကားအတိုင်း အနွေးထည်ဝတ်ထားသဖြင့် လုံခြုံပြီဟု ထင်ကြသော်လည်း လည်ပင်းဖွင့်ထားသောအခါ လည်ပင်းသေးနှစ်ဖက်ရှိ ဦးနှောက်အထိ သွေးပို့သော သွေးကြောကြီးနှစ်ချောင်းမှာ အအေးပတ်ပြီး ကျုံ့လာသည်။ ထိုအခါ ဦးနှောက်သို့ သွေးအရောက်နည်းသွားသည်။ နှလုံးက သွေးပို့ရောက်စေရန် ပို၍ညှစ်ပေးသည်။ ထို့ကြောင့် သွေးပေါင်ချိန် သွေးဖိအား တက်လာခြင်းဖြစ်သည်။ ရှေးခေတ်ကလူကြီးများ လမ်းလျှောက်ထွက်ကြသောအခါ အပေါ်က ကုတ်အင်္ကျီနှင့် အောက်ပိုင်းက ပုဆိုးနှင့်၊ ရှူးဖိနပ်နှင့်၊ လက်တွင် တုတ်ကောက်ကိုင်းထားကာ၊ ထူးခြားချက်မှာ လည်ပင်းတွင် မာဖလာပတ်ထားကြသည်။ ဦးခေါင်းတွင် နှင်းမကျစေရန် ဦးထုပ်တစ်လုံးကို ဆောင်းထားသည်။ ဤသည်ကို ရှေးက ဗိုလ်အောင်ဒင်စတိုင်လ်ဟု ခေါ်ကြသည်။ ဤဝတ်စားဆင်ယင်မှုမှာ ကျန်းမာရေးရှေ့ထောင့်မှကြည့်လျှင် အမှန်ကန်ဆုံးဖြစ်သည်။ တုတ်ကောက်ပါသဖြင့် ရုတ်တရက် လဲကျမှာလည်း မပူရ။ လည်ပင်းတွင် မာဖလာပတ်ထားသဖြင့် လည်ပင်းသွေးကြောများအအေးပတ်ပြီး သွေးတိုးမှာလည်း မပူရသောစတိုင်လ် ဖြစ်ပေသည်။

အဝတ်ပြီးလျှင် အစားဘက်သို့သတိပြုရမည်။ ဆောင်းရာသီမှာ ကိုယ်တွင်းအပူပိုသောရာသီ၊ ချွေးမထွက်သောရာသီဖြစ်သဖြင့် ဝမ်းတွင်းပူပြီး ဆာလောင်တတ်သည်။ အစားများလျှင် အစာမကြေဖြစ်တတ်သည်။ အစာကို နည်းနည်းနှင့် အကြိမ်များများစားရမည်။ နှစ် နာရီ၊ သုံး နာရီ တစ်ကြိမ်ခန့် အစာစားပေးလျှင် သင့်သည်။ ကောက်ညှင်းပေါင်း၊ ကောက်ညှင်းထုပ်၊ ဆန်စေး၊ ရှမ်းဆန်များကို သင့်ရှိသော စားသင့်သည်။ အစား

များသွားသည်ဟုထင်လျှင် စားပြီးလျှင် ရေနွေးကြမ်းတွင် ဆားလှော်အနည်းငယ်မျှ ထည့်၍ သောက်လျှင် အစာကြေပြီး လေလည်းကြေစေနိုင်သည်။ နေ့လယ်စာစားပြီးလျှင် ထန်းလျက်ခဲစားခြင်းဖြင့်လည်း အစာကြေစေနိုင်ပါသည်။

ဝမ်းတစ်လုံးကောင်းလျှင် ခေါင်းတစ်လုံးမပူသော စကားသည် ရိုးနေပြီဟု ထင်ရသော်လည်း အလွန်မှန်ကန်သောစကားဖြစ်သည်။ ဆောင်းဥတုတွင် ဝမ်းချုပ်လျှင် အပူအထက်ပြန်ပြီး နှုတ်ခမ်းကဲ့၊ အာခေါင်ခြောက်ပြီး သွားနာ၊ သွားဖုံးနာ၊ အာသီးရောင်နာရောဂါများ ဖြစ်တတ်သည်။ ဝမ်းမချုပ်စေရန် သုံးရက်လျှင်တစ်ကြိမ်ခန့် မန်ကျည်းမှည့်နှင့် ဆားခါးကို တေဆေးပြုလုပ်၍ စားခြင်း၊ သို့မဟုတ် မန်ကျည်းမှည့်အနစ်ကို ထန်းလျက်နှင့်ဆားအနည်းငယ် ထည့်စိမ်းပြီး ညအိပ်ရာဝင်ခါနီးအချိန်တွင် သောက်ပေးခြင်းဖြင့် ဝမ်းမှန်ကာ ကျန်းမာစေနိုင်သည်။

ဝမ်းချုပ်ခြင်းသည် သွေးတိုးတက်ခြင်း၏ အကြောင်းရင်းခံဖြစ်သည်ကို ဆေးပညာရှင်များစွာက သတိပြုမိလာကြသဖြင့် မိမိ၏လူနာများကို ဝမ်းမှန်စေသည့်ဆေးကိုပါ တွဲဖက်၍ ပေးလေ့ရှိသည်။ မာသောအစာ၊ ကောက်ညှင်းကဲ့သို့ အစာကြေခဲသောအစားများကြောင့် အူမကြီး၏အဆုံးတွင် ပိတ်မိကာ စပျင်းခဲပြီး မအိမလည်ဖြစ်သလိုခဲစားနေရသူများကို သွေးပေါင်ချိန်ကြည့်သောအခါ သွေးတိုးနေသည်ကို တွေ့ရသည်။ ထိုသွေးတိုးသည် ရောဂါကြီးရှိ၍ မဟုတ်။ လတ်တလောဝမ်းချုပ်ခြင်းကြောင့် ဖြစ်ရသော ယာယီသွေးတိုးမျှသာ ဖြစ်သည်။ ဝမ်းသွားအောင် ဝမ်းနုတ်ပေးခြင်း၊ လိုအပ်လျှင် ဝမ်းချူးပေးခြင်းဖြင့် သွေးတိုးကျသွားအောင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ပေသည်။

ဆောင်းဥတုတွင် ဝမ်းတွင်း၌ အပူပိုပြီး အပြင်သို့ကန်ထွက်စရာ ချွေးထွက်ခြင်းမရှိသဖြင့် ဆီးသွားခြင်းဖြင့် အပူကိုထုတ်ရသည်။ ဆောင်းတွင် ဆီးမကြောခဏသွားရခြင်းသည် အပြစ်မရှိပေ။ ရောဂါလည်း မဟုတ်ပေ။ သဘာဝက ဤသို့သွားအောင်ပြုခြင်းဖြစ်သည်။ ဝမ်းတွင်း အပူများသဖြင့် ရေများများသောက်သင့်သည်။ အထူးသဖြင့် နံနက်အိပ်ရာထချိန်နှင့် ညအိပ်ရာဝင်ချိန်များတွင် ရေများများသောက်သင့်သည်။ ရေသောက်နည်းလျှင် ဆီးသွားနည်းမည်။ ဆီးသွားနည်းလျှင် ကျောက်ကပ်တွင် အပူအောင်းပြီး သွေးတိုးတက်လာလေ့ရှိသည်။ အချို့သွေးတိုးတတ်သော သက်ကြီးရွယ်အိုများကို ဆရာဝန်များက သွေးတိုးကျဆေးအပြင် ဆီးဆေးကိုပါ ထည့်ပေးလေ့ရှိသည်ကို တွေ့ရသည်။

လေချုပ်ခြင်းကြောင့်လည်း သွေးတိုးတတ်သည်။ အနောက်တိုင်းဆေးပညာနှင့် ဆရာဝန်များသည် လေလည်သည် မလည်သည်ကို မေးလေ့မရှိသော်လည်း ရှေးမြန်မာသမားတော်ကြီးများသည် လေလည်မလည်ကို လူနာကို စစ်မေးလေ့ရှိသည်။ လေချုပ်ခြင်းကြောင့် နေထိုင်မကောင်းဖြစ်နိုင်သည်ဟု အာယုဗေဒဆေးကျမ်းများတွင်လည်း တွေ့ရသည်။ အာယုဗေဒဆေးပညာတွင် လေပါးမျိုးရှိရာ 'အပါနလေ' သည် အစာဟောင်းအိမ်၌တည်ရှိပြီး ခါး၊ ပေါင်မှ အောက်ပိုင်းသို့ သွေးစီးဆင်းမှုကို တွန်းအားပေး

တတ်သောလေ ဖြစ်သည်။ ဝမ်းချုပ်၍ ထိုလေပျက်သောအခါ အောက်ပိုင်းသို့ သွေးအသွားအလာမကောင်းတော့သဖြင့် သွေးသည် အထက်သို့ဆန်တက်ကာ သွေးတိုးရောဂါကို ဖြစ်စေနိုင်ပေသည်။ သွေးတိုးရောဂါကို ကာကွယ်ရန် အတွက် လေချုပ်မည့်အစားများကို အထူးသတိပြု ရှောင်ကြဉ်သင့်သည်။ တညင်းသီး၊ ဖန်ခါးသီး၊ မာလကာသီး၊ သဖန်းသီး၊ သစ်ဆိမ့်သီး၊ အာလူး၊ လက်ဖက်၊ ကောက်ညှင်းဆန်၊ ဘဲဘား၊ ပုစွန်၊ ကဏန်း စသည်တို့သည် လေချုပ်စာများ ဖြစ်သည်။

ဆီး၊ ဝမ်း၊ သွေး၊ လေ ဓာတ်လေးပါးညီညွတ်နေလျှင် လူတိုင်းကျန်းမာနေမည်သာ ဖြစ်သည်။ ထိုဓာတ်လေးပါးကို လည်း အရမ်းမည့်၍မရ။ ရိုးရာဆေးပညာက ဓာတ်လေးပါးမသိ ဥတုနှင့်ညီဟုဆိုသဖြင့် ဆောင်းတွင် ဆောင်းဥတုနှင့်ညီပြီး လေမချုပ်၊ သွေးမချုပ်၊ ဆီးမချုပ်၊ ဝမ်းမချုပ်သော ဓာတ်စာ၊ ဆေးဝါးကိုပေးမှသာ ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်မည်ဖြစ်သည်။

သွေးတိုးရောဂါသည် မြန်မာဆေးပညာအလိုအရ လေတိုးရောဂါပင်ဖြစ်သည်။ ထိုလေသည် အပူပိုသော ဆောင်းရာသီတွင် ကိုယ်တွင်း၌လှည့်လည်နေရာမှ အောက်သို့စုန်မသက်ဘဲ အထက်သို့ဆန်တက်လျှင် သွေးတက်လာသည်ကို သတိပြုဆောင်ရွက်နိုင်စရာ ရေးသားတင်ပြရခြင်း ဖြစ်သည်။ အအေးပတ်ခြင်းကြောင့်လည်း လေသည် ကိုယ်တွင်းမှ အပြင်သို့မထွက်နိုင်ဘဲ အတွင်းမှာလှည့်နေကာ ဒုက္ခပေးတတ်သည်။ လေအေးမှ လေပူဖြစ်ကာ အထက်သို့ကန်တက်တတ်သဖြင့် သွေးတိုးရောဂါရှိသူများ ဦးနှောက်သွေးကြောပြတ်ကာ လဲကျတတ်သည်ကို တွေ့ရသည်။ သက်ကြီးရွယ်အိုများတွင် သွေးကြောပိုက်လိုင်း

များ ဆွေးမြည်ပြီးဖြစ်သဖြင့် လူငယ်များနှင့်မတူ အအေးမပတ်အောင် ပိုပြီးသတိရှိဖို့လိုသည်။

အချုပ်အားဖြင့် သွေးတိုးရောဂါရှိသူများသည် ဆောင်းရာသီတွင် ဆင်ခြင်စရာများမှာ -

၁။ အပြင်ထွက်လျှင် အဝတ်ထူထူဝတ်ဆင်ပါ။ အင်္ကျီလည်ပင်းကို ဖွင့်မထားပါနှင့်။ ဖြစ်နိုင်လျှင် မာဖလာပတ်ထားပါ။

၂။ ဝမ်းမချုပ်ပါစေနှင့်။ နေ့စဉ်ဝမ်းမှန်အောင် အသီးအနှံစားပါ။ ရေများများသောက်ပါ။ လမ်းလျှောက်ပေးပါ။

၃။ မာကြောသောအစာ၊ အစာကြေခဲသောအစားများကို မစားပါနှင့်။ အစာကို နည်းနည်းနှင့် အကြိမ်များများစားသင့်ပါသည်။

၄။ လေချုပ်စေသောအစာ၊ ဆားအင်နီများသော အစာ၊ အပုပ်ခံထားသောအစာ၊ အချဉ်ဖောက်ထားသော အစားများကို ရှောင်ကြဉ်ပါ။

၅။ နံနက်စောစောရေချိုးခြင်း၊ ညနေနှင့်ညပိုင်းတွင် ရေချိုးခြင်းကို လုံးဝရှောင်ကြဉ်ပါ။ နေ့လယ်နေအလင်းရောင်ရှိသော အချိန်တွင်သာရေချိုးပါ။

၆။ နေရောင်ခြည်ရအောင် နေ့စဉ်နေထိုင်ပါ။ နေရောင်ခြည်မဝသောအခန်းတွင် အိပ်စက်ခြင်းကို ရှောင်ကြဉ်ပါ။ အိပ်ယာ၊ စောင်များကို တစ်ပတ်လျှင် တစ်ကြိမ်ခန့် နေလှန်းပေးပါ။

သွေးတိုးရောဂါသည် သတိပြုနေထိုင်လျှင် သက်တမ်းစေ့နေနိုင်ပါသည်။ သတိမပြုဘဲ အနေအထိုင် အစားအသောက်များလျှင် လေဖြတ်ခြင်း၊ ဦးနှောက်သွေးကြောပေါက်ခြင်းတို့ကြောင့် မစွမ်းမသန်ဘဝရောက်ခြင်း၊ အသက်ဆုံးရှုံးခြင်းတို့ဖြစ်နိုင်သဖြင့် အထူးသတိပြုစေလိုသည်။

မြင်းခြံခရိုင် တောင်သာမြို့နယ် အမှတ်(၅) ရေကျော်ရပ်ကွက်အတွင်း စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

တောင်သာ၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇ - မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မြင်းခြံခရိုင်၊ တောင်သာမြို့နယ်၊ အမှတ်(၅) ရေကျော်ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၄ နာရီက ရေကျော်မြေပွဲဌာန ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ကန်တော့ခံအဘိုး ခြောက်ဦး၊ အဘွား ၁၂ ဦးနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီဝင်များနှင့် စေတနာရှင်ပြည်သူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ရေကျော်ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ စေတနာရှင်ပြည်သူများက ကန်တော့ခံအဘိုး၊ အဘွားများအား လက်အုပ်ချိမ်း ကန်တော့ခံအဘိုး၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီဝင်များက ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။ ယင်းနောက် အဘိုး၊ အဘွားများကိုယ်စား သက်ကြီးပူဇော်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်အေးက သက်ကြီးပူဇော်ပွဲကျင်းပရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲတွင် ကန်တော့ခံအဘိုး၊ အဘွားတစ်ဦးလျှင် ဝမ်းစောင့်၊ တဘက်၊ ရေခွက်၊ ဆပ်ပြာမွှေးနှင့် ဆပ်ပြာမှုန့်၊ ဆေးမျိုးစုံ၊ လုံချည်နှင့် ပဲဆီသန့်တစ်ဘူး စုစုပေါင်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၆၀၀၀၀ ဖြင့် ပူဇော်ကန်တော့ခံကြကြောင်း သိရသည်။

Myanmar WWW Institute မှ သင်ကြားပေးလျှက်ရှိသော လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ရောက်နိုင်မည့် Professional သင်တန်းများ

WEB ESSENTIALS Sat+Sun 12:45 pm-3:45 pm လူငယ်သင်တန်း Web Page များပုံနှိပ်နိုင်စွမ်း HTML 5, CSS, Java Script, Dreamweaver CS6 Web page ထဲတွင် Animation များထည့်သွင်းနိုင်စွမ်း Adobe Photoshop CS6, Adobe Flash CS6 Network နှင့် Internet နည်းပညာကိုအသုံးပြုတတ်စွမ်း WebDesign, TCP/IP	Professional Multi-Designer Mon+Wed+Fri 12:45 pm-3:45 pm Sat+Sun 9:15 am-12:15 pm ဒီဇိုင်းဆရာအဖြစ်လုပ်ငန်းများဝင်ရောက်နိုင်စွမ်း Adobe Illustrator CS6, Photoshop CS6 2D, 3D Animation များကိုယ်တိုင်ပြုလုပ်တတ်စွမ်း Adobe Flash CS6, DAZ Bryce ပီဒီယာလုပ်ငန်းများတွင်ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်နိုင်စွမ်း SONY ACID, Adobe InDesign, Acrobat X	SYSTEM ESSENTIALS Mon+Wed+Fri 4:00 pm-7:00 pm ကွန်ပျူတာစနစ်ပညာသင်တန်းနှင့် Data Backup ပြုလုပ်ခြင်း System Analysis, BIOS, Data Backup A+ ထုတ်လုပ်ထောက်ခံခြင်းနှင့် ယုံကြည်စိတ်ချရသော အမှု OS, Application & Antivirus Installation Network များကိုထောက်ခံခြင်းနှင့် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာများအတွက် TCP/IP, NTFS permission, DNS, DHCP
---	---	--

Building 5, Room 4, MICT Park, Hlaing Tsp., Yangon. ☎ 652288, 521 125 f Myanmar WWW Institute

ကျော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(၄)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(ယ-၁)၊ ဦးပိုင် အမှတ်(၇၇) ၆၄x၆၅လမ်းကြား၊ မနော်တရီxစိန်ပန်းလမ်းကြား ရှိ ဒေါ်အေးအမည်ဖြင့် ချထားပေး သောမြေကွက်အား ဒေါ်စောထွေးဝင်း/မရမ(နိုင်)၀၀၂၆၄၂၂မှ ဦးပိုင်-၇၇ (ခဲစင်း) တောင်ဘက် ခြမ်းအားမြေ ဖိုးထွေးသွင်းပြီး ပြောပျောက်ဆုံး၊ ဒဏ်ကြေးပြေစာ၊ တရားရုံးကွမ်းကွဲချက်၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်များတင်ပြ၍ အခွန်ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာခင်းရေးကူးခွင့်ပြုပါရန် နှင့် ဂရန်သစ် အမည်ပြောင်း ဦးပိုင်ခွဲ၊ အမှုတွဲဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ တန့်ကွက်လိပ်က ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး ဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း တန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကျော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(၃)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(ခ-၃)၊ ဦးပိုင် အမှတ်(၃၀) ၆၂x၆၃ လမ်းကြား၊ ခိုင်ရွှေဝါလမ်းဝါ လမ်းကြားရှိ ဦးညွန့်ဝေ အမည်ဖြင့် ချထားပေးသော မြေကွက်အား ဦးသိုက်ဝင်း/မရမ(နိုင်)၀၇၂၈၀၈မှ မြေကွက်သစ်နေရာချထား ရေးငွေရပြေစာ၊ မြေပုံ၊ လမ်းဖိ၊ ပေးသွင်းခြင်းငွေရပြေစာ၊ တရားရုံးကွမ်းကွဲချက်၊ မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်တင်ပြ၍ အခွန်ပေးဆောင် ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာခင်းရေးကူးခွင့်ပြုပါရန်နှင့် ဂရန်သစ်အမည်ပြောင်း ဦးပိုင်ခွဲ အမှုတွဲ ဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ တန့်ကွက်လိပ်က ခိုင်လုံသောအထောက်အထား များ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း တန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

မရမ်းကန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် - ၂၇/သမိုင်း၊ မြေကွက်အမှတ်- ၂/က/၁၊ ၂/က/၂၊ ၂/က/၃၊ ၂/က/၄၊ ၂/က/၅၊ ၂/က/၆၊ ၂/က/၇၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၈) သီတာလမ်းသည်၊ သံလွင်သစ်ဥပယုဂ်လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ (၇)မြိုင်ခွဲ၊ မရမ်းကန်၊ (ဗိုလ်မှူး သိန်းထွန်း၊ ဒေါက်တာဒေါ်ခင်အေး)အမည်ပေါက် Bမြေပိုင်မြေ အိမ်ရာမြေအား အမည်ပေါက်တစ်စီးဖြစ်သူ ဗိုလ်မှူးသိန်းထွန်းမှာ ၁၂-၄-၂၀၁၃ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကုန်အမည်ပေါက်တစ်စီးဖြစ်သူ ဗိုလ်မှူးသိန်းထွန်းသည် တစ်စီးတည်းသော ဇနီး ဖြစ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ၊ သေစာရင်းတိုင်တင်၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အပိုင်ပေးစာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မရှိပါက လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက် ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒေါ်ပုမြနယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄/မြို့သစ်)၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၇၂)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၁၈၊ လေယာသိရိလမ်း၊ မြို့သစ်ရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုမြနယ် ဒေါ်ခင်သန်းဌေး/၁၂/၂၀၀၈(နိုင်)၁၁၅၄၈၈၊ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအား ဒေါ်ပုမြနယ် တရားရုံး တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၁၉/၂၀၁၃၊ တရားလို ဒေါ်အေးသန်းက တရားပိုင် ဒေါ်ခင်သန်းဌေးအပေါ် မြေနှင့်အိမ်အား အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးစေလိုမှုဆိုင်ရာ အရောင်း အဝယ်ပြုလုပ်သည့် စာချုပ်အား မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးစေရန် အမှတ်(၁၁-၈-၂၀၁၄ရက်ရှိ) စီရင်ချက်နှင့်ဒီကရီ တရားမဟုတ်မှုအမှတ် (၁၁၉/ ၂၀၁၄) အမိန့်တင်ပြချက် တရားရုံး(ဒေါ်ခင်သန်းဌေး)ကိုယ်စား တရားရုံး ဘီးလစ်ဒေါ်မင်းမင်းကြိုင်/ခမ(နိုင်)၀၀၄၆၂၂မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများတင်ပြ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန်ကွက်မရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေး သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပြည်တွင်းရေးရာ

အဆင့်မြင့် စံပြစက်မှုလယ်ယာဧက ၁၀၀ ဖော်ထုတ်ရေးစီမံကိန်း ဝါးခယ်မမြို့နယ်တွင် ဆောင်ရွက်

ကျောက်တစ်လုံး-စွန်းလွန်း ကျောက်ချောလမ်းဖောက်လုပ်

တောင်သာ၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်သာမြို့နယ် အတွင်းရှိ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျောက်တစ်လုံး-စွန်းလွန်း ကျေးရွာချင်းဆက် ကျောက်ချောလမ်းဖောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ယင်းသို့ ကျောက်တစ်လုံးကျေးရွာမှ စွန်းလွန်း ကျေးရွာအထိ ကျောက်ချောလမ်းဖောက်လုပ် ရာတွင် ၁၁ မိုင်(၂၀၆၀x၂၀၆)အတိုင်းအတာ ဖောက်လုပ်လျက်ရှိသည်။ လမ်းများဖောက်လုပ် ပေးခြင်းကြောင့် လယ်ကွက်ကြီးကျေးရွာ၊ ဆုံကုန်း ကျေးရွာ၊ သပွတ်ပင်တဲကျေးရွာ၊ နှဲတောကျေးရွာ၊ ဇီးပင်ကန်ကျေးရွာ၊ ကြက်တက်တောကျေးရွာ၊ ခါးတက်ကုန်းကျေးရွာ၊ အရှေ့ဘက်တဲကျေးရွာ၊ အိုးတောင်ကျေးရွာ၊ရတနာမြိုင်ကျေးရွာ၊ အောင် သပြေကျေးရွာ၊ သီးပင်ကုန်းကျေးရွာနှင့် သန်းပင် ကုန်းကျေးရွာတို့မှ ဒေသခံပြည်သူများမှာ ယခင်က ထက် သွားလာရေး လွယ်ကူအဆင်ပြေချောမွေ့ ကြပြီး ဒေသထွက်ကုန် ကုန်စီးဆင်းမှုမှာလည်း မြန်ဆန်လာကြောင်း ဒေသခံများကပြောသည်။

ကျေးလက်များကို မြို့ပြဒေသနှင့်မခြားဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာစေရန် နိုင်ငံတော်မှ ဆောင်ရွက်လျက် ရှိရာ လမ်းပန်းဆက် သွယ် ရေးကောင်းမွန်မှု ရှိမှသာလျှင် ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ ဆင်းရဲ မှုလျော့ချရေးနှင့် လူမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် များစွာ အထောက်အကူပြုမည်ဖြစ်ကာ ကျန်းမာရေး၊ ဇီးပွား ရေး၊ ပညာရေးနှင့် လူမှုရေးကဏ္ဍများဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်လာမည်ဖြစ်သည်။ **ကျော်စိုးနိုင်(တောင်သာ)**



မြောင်းမြ၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့အစီ အစဉ်ဖြင့် မြောင်းမြခရိုင်၊ ဝါးခယ်မမြို့နယ် အကျွန်းကျေးရွာအုပ်စုတွင် အဆင့်မြင့် စံပြစက်မှုလယ်ယာဧက ၁၀၀ ဖော်ထုတ်ရေး စီမံကိန်းကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင် ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ အဆင့်မြင့်စံပြစက်မှုလယ်ယာ ဧက ၁၀၀ စီမံကိန်းကို အာရှအိမ်ထောင်စုကုမ္ပဏီ က လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်က ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေး ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမြင့်သိန်း၊ တိုင်း စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန တိုင်းဦးစီးမှူး ဦးအေးဟန်တို့နှင့်အတူ မြောင်းမြခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွေးမြင့်၊ ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေး ဦးစီးမှူး ဦးမြင့်အေး၊ ဝါးခယ်မမြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူးနှင့် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးတိုးမြှင့်ရေး အဖွဲ့ဝင်များက လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေ အနေများကို ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ ကြောင်းသိရသည်။

ယင်းနေ့က စံပြလယ်ယာဖော်ထုတ်ရေး တာဝန်ခံ ၊ အာရှအိမ်ထောင်စုကုမ္ပဏီမှတာဝန် ရှိသူတစ်ဦးက လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကာ

ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းများ အား ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ စနစ်ကျသော စံပြစက်မှုလယ်ယာများ ဖော်ဆောင်ခြင်းဖြင့် တောင်သူလယ်သမား များဘဝ တိုးတက်မြှင့်တင်ပေးမည်ဖြစ်ရာ လူမှု ဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက်ရည်ရွယ် သော အဆိုပါအဆင့်မြင့်စံပြစက်မှုလယ်ယာ

ဧက ၁၀၀ ဖော်ထုတ်ရေးတွင် အလျား ၃၃၀ မေ၊ အနံ ၁၃၂ မေရှိ တစ်ဧကကွက်များ ဧက ၁၀၀ ဖော်ထုတ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ရေပြန်ရေ ကျော်ပေါက်များ၊ ရေသွင်းရေနုတ်မြောင်း များ၊ ကုန်ထုတ်လမ်းသွယ်နှင့် ကုန်ထုတ် လမ်းမများ ပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးမြင့်အေးက ပြောကြား

ခဲ့သည်။ ယင်းသို့ အဆင့်မြင့် စံပြစက်မှုလယ်ယာ ဖော်ထုတ်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ် ၂၆ မြို့နယ် လုံးတွင်လည်း ဖော်ထုတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ကြောင်း ခရိုင်ဦးစီးမှူးက ဆက်လက်ပြောကြား ခဲ့သည်။ **ခရိုင်(မြန်/ဆက်)**

မီးလောင်မှု ဖြစ်ပွား

မော်လမြိုင်၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇

မွန်ပြည်နယ်၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ ခြောက်မိုင်ကျေးရွာ၌ နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက် ည ၈နာရီခွဲခန့်က မီးလောင်မှုဖြစ် ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ဒေါ်သင်းသင်းခိုင်နေ အိမ်မီးဖိုချောင်တွင် လျှပ်စစ်ထမင်း ပေါင်းအိုး တည်ထားခဲ့ရာမှအပူလွန် ကဲမှုကြောင့် မီးစတင်လောင်ပြီး တစ် ထပ် လူနေအိမ်တစ်လုံး မီးလောင် ဆုံးရှုံးသွားသည်။မီးလောင်မှုဖြစ် ပွားရာသို့ မီးငြိမ်းသတ်ယာဉ်လေးစီး ဖြင့် မီးငြိမ်းသတ်ရာ ည ၉ နာရီတွင် မီးငြိမ်းသွားခဲ့သည်။မီးလောင်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ မြိုင်သာယာ ရဲစခန်းက ပ-၁၆၀/၂၀၀၄/၂၈၅ ဖြင့် အမှုဖွင့် ထားသည်။ **ဆက်ဇော်အောင်**

ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ လူငယ်များ မူးယစ်ဆေးဝါးဆိုးကျိုးအန္တရာယ် ဆန့်ကျင် တားဆီးကာကွယ်ရေး ကလေးမြို့တွင် ဟောပြောပွဲပြုလုပ်

ကလေး၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇

ပညာသင်ကြားနေသော ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်နှင့် လူကုန်ကူးမှုပျောက်ရေး အသိပညာ ဗဟုသုတ တိုးပွားစေရန် ရည်ရွယ်၍ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများ အန္တရာယ် ဆန့်ကျင်တားဆီးကာကွယ်ရေး ဟောပြောပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ က ကလေးမြို့ အထကခွဲ၊ အလက(၃) ကျောင်း ကွင်းပြင်၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါဟောပြောပွဲတွင် ကလေးခရိုင် ဒုတိယ ရဲမှူးကြီး တင်ဇော်ထွန်းက အဖွင့်အမှာစကား

ပြောကြားရာတွင် ကလေးမြို့တစ်ခွင်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးများ သုံးစွဲရောင်းဝယ်သူများ အား ဖမ်းဆီးအရေးယူမှု၌ တန်ဖိုးငွေသိန်း ဂဏန်းပေါင်း သောင်းချီ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း၊ အရပ်သားတွင်သာမက ဝန်ထမ်းများကိုပါ တွေ့ရှိ ဖမ်းဆီးအရေးယူ၍ တရားရင်ဆိုင်နေကြောင်း၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအနေဖြင့် အထူး သဖြင့် မူးယစ်ဆေးဝါးကို မစမ်းသပ်မိစေရန်နှင့် အပေါင်းအသင်းမများကြစေရန် လိုအပ်ကြောင်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

“မြန်မာနိုင်ငံဟာ ဘုရားအဆူ ရွှေရောင် ထွန်းနေတဲ့ နိုင်ငံဖြစ်သလို တစ်ဖက်ကလည်း

မူးယစ်ဆေးဝါးအများဆုံးထွက်တယ်ဆိုတာကို ဝမ်းနည်းစွာနဲ့လက်ခံနေရပါတယ်” ဟု ကလေး ခရိုင် MANA အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဆရာဦးကျော်ဝင်း က ဟောပြောခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ကလေးခရိုင် မူးယစ်တပ်ဖွဲ့ စု (၅) မှ ဒုတိယရဲမှူး လှထွေးက ကျောင်းသားလူ ငယ်နှင့် မူးယစ်အန္တရာယ်ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ကလေးခရိုင် MANA အသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ဝင်းက မူးယစ်ဆေးဝါး၏ ဆိုးကျိုးအန္တရာယ်ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ကလေးမြို့ မြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုတိယရဲမှူး ကျော်ကျော်က မူးယစ်ပိုင်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်

များ ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ကလေး မြို့နယ် ဥပဒေအရာရှိ ဒေါ်ဌာနကျထွေးက မူးယစ် ဆေးဝါးနှင့်ပတ်သက်သော ဥပဒေရေးရာများ ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း အသီးသီးရှင်း လင်းဟောပြောခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါဟောပြောပွဲကို ကလေးခရိုင် MANA အသင်း၊ မူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေးအသင်းမှ ဦးဆောင်၍ ကျင်းပခြင်းဖြစ်ပြီး ကျောင်းအုပ် ဆရာကြီး ဦးသိန်းလွင်နှင့် ကျောင်းအကျိုးတော် ဆောင်များ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများအပါအဝင် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၇၈၉ ဦး တက်ရောက်ခဲ့သည်။ **ချင်းတွင်းသား(မြန်/ဆက်)**

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၇၉)၊ မြေကွက်အမှတ်-၈၇၅၊ ဧရိယာပေ(၄၀x၆၀) ပါမစ်မြေအမျိုးအစား၊ အမည်ပေါက် ဦးကျော်နီ (G/RGN 017415) ထံမှ မြေကွက်အမှတ်(၈၇၅/ခ) ဧရိယာပေ(၂၀x၆၀)အား ဆက်စပ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ဆိုင်သည့် အခြေပြင်နှင့် ငြ/တကန(နိုင်)၁၇/၂၀၈၇/ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကန်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်မာသောအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်လွင်မာထွန်း(LLB)၊ အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၀၀၈၇)၊ ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၀၁၀၃၁၊ ၀၉-၇၉၇၄၂၀၇၈၊ ၂၇/ဘီ၊ (ပ)ထပ်၊ မဟာဓမ္မလလန်းမြို့နယ်၊ ကျောက်တဲတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၅)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၁၆/က) မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၁၁၆/က) မြိုင်သာ(၃)လမ်း(၁၅) ရပ်ကွက်တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်ရှိ ပေ(၂၀x၆၀) ပါမစ်မြေကွက်ကို ပါမစ်အမည်ပေါက် ဦးစန်းထံမှ အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားကြောင်းနှင့် ပါမစ် ပျောက်ဆုံးကြောင်း တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူ၊ ရဲစခန်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထောက်ခံချက်နှင့် ကိုယ်တိုင် ဝန်ခံချက်တို့ တင်ပြရန် ဒေါ်စန်းရွှေ/တဆန(နိုင်)၀၀၀၆၇၆၂၅ ဝန်ခံချက်ထောက်ထားလာရာတွင် ဤဌာနရှိ မြေငှားခည်းကြပ်မူစာရင်း၌ အမည်ပေါက် မှတ်သားထားခြင်းမရှိသဖြင့် မြို့ရွာနှင့် အိုးအိမ် ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနသို့ အမည်ပေါက်မေးမြန်းခဲ့ရာ ၁၉၈၈ခုနှစ်က မိမိ၏ဖုတ်ဆီးခံခဲ့ရသဖြင့် အမည်ပေါက် ပြန်ကြားနိုင်ခြင်း မရှိကြောင်း ပြန်ကြားလာသဖြင့် ဒေါ်စန်းရွှေ၏ ပါမစ်ပျောက်ဖြင့် မြေငှား စာချုပ်(ဝန်) လျှောက်ထားလာခြင်းအား ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်သူမရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၂၂၊ မြေကွက်အမှတ်-V ၁၅၄၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်-၁၀၄၊ (၁၄)လမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ Chin Ngwan Pheng အမည်ပေါက် နှစ်(၃၀) ဝန်ခံ(သက်ကန်)မြေအား အမွေဆက်ခံနိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြက်ဟကျောညာစာချုပ်-၄၉၉၂/၂၀၁၄/၂၇-၈-၂၀၁၄ အရ ပိုင်ဆိုင်ကြသော မြေအမည်ပေါက်၏ မြေများ(၅)ဦးရှိသည့်အနက်မှ ဒေါ်တင်မေခင် (ခ) လင်းခင်ခင်(၁၂/လမတ(နိုင်)၀၁၇၅၆၉) ဦးတင်အေးခင်(ခ)ဇော်လင်းခင်(၁၂/ဗတက(နိုင်)၀၁၈၉၂) ဒေါ်မိမိခင် (၁၂/အလန(နိုင်)၀၀၃၀၈၃)၊ ဦးတင်မေခင်(၁၂/မရက(နိုင်)၀၁၂၉၂(၄)ဦးတို့ ကိုယ်စား ငှားတိုက်အိမ် GP (၂၀၁၄၈/၄-၈-၂၀၁၄)ရရှိသူ ဦးညက်လင်းခင်(၁၂/အစန(နိုင်)၀၁၅၈၉၄၉၄) ကျန်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးနေဝင်းခင် (၁၂/အစန(နိုင်)၀၁၅၉၀၂၄)တို့မှ ယင်းမြေ၏ဝန်ခံချက်တင်ပြ၍ ဝန်ခံချက်တင်ပေးပြီး လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဝန်ခံချက်တင်ပေးပြီးလျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၀၈၁၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၅၂/ခ၊ မြေကွက်တည် နေရာ အမှတ် ၆၂၊ မြိုင်သာ(၃)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်း မြို့နယ် (အစိုးရကျေးရွာ) အမည်ပေါက် မြေပိုင်ခြေ ၀၈/န ၃-၈ မြေအာအမည်ပေါက် အကြောင်းအရာ (၁၂/မရက(နိုင်) ၀၄၀၀၀၆) ၏ GP ၃၅၉၉/၂၀၀၈ (၂၅၉-၂၀၀၈) ရရှိသူ ဒေါ်ခင်မာမာ အမည်ပေါက်သည် အပိုင်ပေးစာချုပ် အမှတ် ၃၅/၃၅၉၄ (၆၄၃၅၉၄)အရ GP ကျွမ်းကျင်သူ တို့တင်ပြ၍ အပိုင်ပေးစာချုပ်ချုပ်ရန် မြေပိုင်ကုမ္ပဏီက ထားလာရာ အရောင်းခံနိုင်ရုံသာ အထောက်အထား များဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်သူမရှိပါက လုပ်ထုံး လုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

“ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ”
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်- ၁၀၈၁၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၂၊ မြေကွက် တည်နေရာ-အမှတ်-၈/၇၆/မြိုင်သာ (၃)လမ်း (၁)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် (ဦးတင်ရွှေ) အမည်ပေါက်(၆၀)ဂရမ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးတင်ရွှေမှာ (၁၇-၁၁-၂၀၁၄)ရက်နေ့တွင် ကျယ်လှမ်းသွားမည်ဖြင့် ဝန်ခံချက်တင် ပြုပြီး (၁၂/မရက(နိုင်)၀၈၆၆၆၆)မှ တင်ပို့ထား သော နေ့-မြေကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ၊ သောစာရင်း နှစ်(၆၀)ဂရမ်တိုင်ဖြင့် အမွေ ဆက်ခံနိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ချုပ်ရန် မြေပိုင် ကျွမ်းကျင်သူများနှင့် နိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်သူမရှိပါက လုပ်ထုံး လုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်-၂၄၊ မြေကွက်အမှတ်-၈၀၅၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၈၀၅) မင်္ဂလာလမ်း၊ (၂၄)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံတောင်၊ ဦးကျော်စိုး (AE-၂၇ ၀၈၂၀) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးကျော်စိုး ကွယ်လွန်၍ ဒေါ်စန္ဒာဖြင့် (ခ)နီနီ(၁၂/၁၀၀(နိုင်)၀၄၂၀၂၆)မှ တစ်ဦး တည်းသောနေထိုင်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ တင်ပြပြီး ၎င်းထံမှ GP No. ၂၆၆၇၃/၂၉-၉-၂၀၁၄ဖြင့် ရရှိသူ ဒေါ်ယုယုခင်(၁၂/မဂဒ(နိုင်) ၀၅၅၀၄၂) မှိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ရန် မြေပိုင်လျှောက်ထားရာ ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက် နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်(၉) မြေကွက်အမှတ် (၁၉၃)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၉၃)၊ (၉) ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (ဇီလ်ယူတင်စို) (ITA -၀၆၆၆၃၆) အမည် ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးလှထွေးထံမှ ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်လှမာမာခင် (၁၀/သထန(နိုင်)၀၁၂၉၈၉)မှ တရားဝင် တစ်ဦးတည်းသောနေထိုင် တော်စပ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူနှင့် သောစာရင်းတင်ပြ၍ အမွေ ဆက်ခံနိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ရန် မြေပိုင်လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက် အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက် မှုမရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ် ကွက်အမှတ်(၃၂)မြေကွက်အမှတ်(၁၀၀၃)မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၁၀၀၃)ဦးကျော်စိုး(၂)လမ်း(၃၂) ရပ်ကွက်အစိုးရမြေအား ဦးကျော်စိုး(RGN-၀၀၅၅၆) မှ အမည်ပေါက် ဦးစန်းအောင်(ခ)စန်းရွှေ/ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်စန္ဒာဖြင့် (၁၂/ရကန(နိုင်)၀၅၀၄၅၀)ကွယ်လွန်သူ၏ထောက်ခံ နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးကျော်စိုးထံမှ ကွယ်လွန်သဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက် မှုမရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
အင်းစိန်မြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃၅၄)၊မြေကွက်အမှတ်(၁/ခ)၏တစ်စိတ် တစ်ဒေသ ၁/ခ ၈၈၂၆၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ်(၇၃၄)ဗိုလ်တောလမ်း၊ဝပ်မိုင်၊စော် ဘွားကြီးကုန်းရပ်ကွက်အင်းစိန်မြို့နယ်၊ရွာမြေ၊ အမည်ပေါက်ရွာမြေ(အောင်တော်ရန်လေးရေး စီမံချက်)မြေအားစရိယာ(၂၉-၇၃၆)ဧက၏ မှအရပ်ကတိအရောင်းအဝယ်စာချုပ်များတင် ပို့နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇) ရက်အတွင်းကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါကလုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပြည်တွင်းရေးရာ

လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး ပံ့ပိုးချေးငွေပေးအပ်

မြင်းမြို့၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မြင်းမြို့နယ်၊ နတ်ထားကျေးရွာ ဓမ္မာရုံ၌ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီတွင် ကျေးရွာလျှပ်စစ်မီးလင်းရေး ပံ့ပိုးချေးငွေပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးအောင်ဇံက လျှပ်စစ်မီးကို ဌာနဆိုင်ရာ၏ညွှန်ကြားချက်နှင့်အညီ ရှိသောသုံးစွဲကြရန်၊ သုံးတတ်လျှင်မိတ်ဆွေ မသုံးတတ်လျှင် ရန်သူဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုပေးအပ်သော ပံ့ပိုးချေးငွေများကို မိတာတပ်ဆင်ရေးတွင် အသုံးပြုရန်ဖြစ်ပြီး၊ အခြားအပျော်အပါး လောင်းကစားလုပ်ငန်းများတွင် သုံးဖြုန်းမပစ်ရန် လိုကြောင်း၊ ချေးငွေများကိုလည်း သတ်မှတ်ကာလအတွင်း မှန်ကန်စွာပေးဆပ်သွားရန်လိုကြောင်း အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် မြို့နယ်သမဝါယမဦးဌာန၊ ဦးစီးအရာရှိ ဦးဇော်ဝင်းနှင့် မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်း

အောင်တို့က ပံ့ပိုးချေးငွေများရယူခြင်း၊ ပြန်လည်ပေးဆပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းအောင်က ကျေးရွာလျှပ်စစ်မီးလင်းရေးကော်မတီထံသို့ အိမ်ထောင်စု ၂၁၅ အိမ်အတွက် ပံ့ပိုးချေးငွေပေးအပ်သိန်း ၃၂၂ ဒသမ ၅ အား ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ကျေးရွာလူထုကိုယ်စား ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားသို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးအောင်ဇံ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းသိန်းအောင်၊ မြို့နယ်သမဝါယမဦးဌာန၊ ဦးစီးအရာရှိ ဦးဇော်ဝင်း၊ မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစု ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းအောင်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများ တက်ရောက်ခဲ့သည်။
ဇော်ဝင်း(မြင်းမြို့)

ရန်ကုန် တောင်ပိုင်းခရိုင် သုံးခွမြို့နယ်တွင် ရန်ကုန်မြို့တော် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့ လျှပ်စစ်ကွမ်းကျင်လိုင်းဝန်ထမ်းများမှ ဓာတ်အားလိုင်းများ ကြိုနိုင်ရေး၊ ဗိုအားပြည့်မီစွာ သုံးစွဲနိုင်ရေး၊ လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး၊ စဉ်ဆက်မပြတ် လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး၊ ဓာတ်အားပျောက်ဆုံးမှု လျော့နည်းစေရေးတို့ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက် နံနက်က သုံးခွမြို့ အမှတ် (၁၂) ရပ်ကွက် မဇ္ဈလမ်းတွင် အများပြည်သူ လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းစေရေးအတွက် ဓာတ်အားလိုင်းကြိုးများနှင့် မလွတ်ကင်းသော သစ်ကိုင်းသစ်ခက်များ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်း လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။
သတင်းနှင့် ဓာတ်ပုံ - ကိုကျော်(သုံးခွ)



အရာတော်မြို့နယ်အတွင်း စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများ အလုပ်ပါးချိန်တွင် တစ်ပိုင်တစ်နိုင်ကျောက်စရစ်ထုတ်ခြင်းလုပ်ငန်းကြောင့် ဒေသခံများ ဝင်ငွေရရှိ

အရာတော်၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇

အရာတော်မြို့နယ်အတွင်း စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများ အလုပ်ပါးချိန်တွင် တစ်ပိုင်တစ်နိုင်ကျောက်စရစ် ထုတ်လုပ်ငန်းကြောင့် လက်လုပ်လက်စားပြည်သူများအနေဖြင့် ဝင်ငွေများ ရရှိလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

“အခုအချိန်က စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းတွေက အလုပ်ပါးတဲ့အချိန်ဆိုတော့ အပိုင်ဝင်ငွေရနိုင်တဲ့ အခုလိုချောင်းအတွင်းက ကျောက်စရစ်ထုတ်တဲ့အလုပ်ကို လုပ်ကြတာပါ။ မြို့မှာက အဆောက်အအုံတွေလမ်း၊ တံတားတွေဆောက်လုပ်ရာမှာ မပါမဖြစ်လိုအပ်တဲ့ ကျောက်စရစ်ကို ချောင်းထဲမှာ ဆန်ခါတွေနဲ့စစ်စစ်ပြီး တစ်ကျင်းကို ငွေကျပ် ၂၅၀၀၀ ကျပ်ကနေ ၃၀၀၀၀ ကျပ် အထိရပါတယ်။”

‘တောင်းတစ်တောင်းချင်းရောင်းရင်တော့ ၅၀၀ ကျပ်ရတယ်။ ငါးဦးလောက်ရှိတဲ့ မိသားစုတစ်စု တစ်ရက်လုပ်ရင် ကျောက်စရစ်တစ်ကျင်းလောက်ရတယ်။ တစ်ရက်ဝင်ငွေ နှစ်သောင်းခွဲ သုံးသောင်းလောက်ရတယ်” ဟု တစ်ပိုင်တစ်နိုင် ကျောက်စရစ်စုဆောင်းရောင်းချသူတစ်ဦးက ပြောသည်။



စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ အရာတော်မြို့နယ်သည် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများကို အဓိကထားလုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး စိုက်ပျိုးရေးသက်သက်ချိန်များတွင် လက်လုပ်လက်စား အလုပ်သမားများအနေဖြင့် မြို့နယ်အတွင်းရှိ မကျည်းကန်ကျေးရွာအနီးရှိ ချောင်းအတွင်းမှ တစ်ပိုင်တစ်နိုင် ကျောက်စရစ်ထုတ်သည့်လုပ်ငန်းကို လုပ်ကိုင်ကြခြင်းဖြစ်သည်။
မြို့နယ်(မြန်/ဆက်)

ကားနှင့်ပွတ်တိုက်မိကာသေဆုံး

လားရှိုး၊ နိုဝင်ဘာ ၁၂

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) လားရှိုးမြို့ ရပ်ကွက်(၅) နယ်မြေ(၁) ခိုင်ရွှေဝါလမ်းနှင့် ဘုံကျောင်းလမ်းထောင့်တွင် နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက် ညနေပိုင်း ၆ နာရီခန့်က အသက်(၈၀)အရွယ်အဘွားအိုတစ်ဦး လမ်းလျှောက်လာစဉ် ကားတစ်စီးက ပွတ်တိုက်မိရာမှ သေဆုံးသွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်ပွားပုံမှာယာဉ်မောင်း ဦးကျော်ဝင်း လားရှိုးမြို့နေသူသည် ရပ်ကွက်(၄)ပန်အုပ်ကျောင်းကြီးဘက်မှ ရပ်ကွက်(၅) ခိုင်ရွှေဝါလမ်းဘက်သို့ ဒိုင်နာ(အဖြူ)ယာဉ်အမှတ် ၆က/. . . အားမောင်းနှင်လာစဉ် မေတ္တာဂုဏ်ရည်ဆေးခန်းရှေ့သို့အရောက်၌ လမ်းပေါ်တွင် ခြေကျင်လျှောက်နေသူ ဒေါ်ရှုံးကြည်(၈၀)နှစ် လားရှိုးမြို့နေသူအား ပွတ်တိုက်မိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ထိုသို့ပွတ်တိုက်မိခဲ့ခြင်းကြောင့် ဒေါ်ရှုံးကြည်တွင် ယာမုက်ခုံးဖူးရောင်ပေါက်ပြဲဒဏ်ရာရရှိခဲ့သဖြင့် လားရှိုးပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးသို့ ပို့ဆောင်ကုသခဲ့သော်လည်း ရရှိထားသော ဒဏ်ရာဖြင့် သေဆုံးသွားခဲ့သဖြင့် ယာဉ်မောင်းဦးကျော်ဝင်းအား အမှတ် (၆၅) ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့ (လားရှိုး)မှ ရဲအုပ်စောဝင်းက လားရှိုးမြို့မရဲစခန်း၌ ယာဉ်(ပ)၅၅/၂၀၁၄ ပြစ်မှုပုဒ်မ ၃၀၄ (က) အရ အမှုဖွင့်အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဇော်အောင် (လားရှိုး)

ဥတုရာသီ တောကိုမို၏

GUSTO
Institute of Information Technology

နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြု ကွန်ပျူတာဘွဲ့လက်မှတ် ရရှိရုံ သာမက
ITကုမ္ပဏီကြီးများတွင် တိုက်ရိုက်ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်နိုင်မည့်

HND Diploma in Computing (UK)

- အင်္ဂလန်နိုင်ငံ၏ QCF Level - 5 အဆင့်ရှိ HND Diploma ကို ရန်ကုန်မြို့ရှိ GUSTO - Institute of IT တွင်စာသင်ကာလ (၂)နှစ် တက်ရောက်ပြီး ရယူနိုင်ပါပြီ။
- GUSTO မှ HND ရရှိပြီးပါက ပြည်တွင်းပြည်ပ ITကုမ္ပဏီကြီးများတွင် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်ခွင့်ရရှိမည် ဖြစ်သည်။
- B.Sc.(Hons.) Computing ဘွဲ့ကိုဆက်လက်သင်ယူလိုပါက အင်္ဂလန်နိုင်ငံ၏ ထိပ်တန်းတက္ကသိုလ်ကြီးများဖြစ်သော University of the West of England, Teesside University, University of Huddersfield အစရှိသည့် နိုင်ငံတကာ တက္ကသိုလ်ပေါင်း(၂၀၀)ကျော်၏ နောက်ဆုံးနှစ်ကို တိုက်ရိုက် တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
- နောက်ဆုံးနှစ်ကို ပြည်တွင်း၌ တက်ရောက်လိုပါက GUSTO - Institute of IT ၌ပင် ဘွဲ့ရသည်ထိ တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

#289 (A), Pyay Road, Sanchaung Yangon. **Enroll Now!**
09 - 86 288 06, 09 - 4500 56 104 **November Intake**

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဖျာပုံခရိုင်အတွင်း တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော ဝန်ထမ်းများအတွက် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း ပညာပေးသင်တန်း ဖွင့်လှစ်

ဖျာပုံ၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံခရိုင် ဖျာပုံမြို့တွင် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုးတင်၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် ပြည်သူများ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေရေးအတွက် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း ပညာပေးရေး သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၁၆/၁၄) ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်က သီရိအာဏာဝါခန်းမကြီး၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သင်တန်းသို့တက်ရောက်လာသော ဖျာပုံခရိုင် အတွင်းရှိ မြို့နယ်အသီးသီးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင် နေသော ဝန်ထမ်းများကို ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးထွန်းရှိန်

(မအူပင်ခရိုင်) က ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း လိုက်နာရမည့်စည်းကမ်းချက်များ၊ ယာဉ်အန္တရာယ် ကင်းရှင်းစေရေး Road Safety အန္တရာယ်ရှိ သတိပေးလမ်းညွှန်များ၊ အမိန့်ပေးခြင်းလမ်းညွှန် များ၊ တားမြစ်ခြင်းနှင့် ကန့်သတ်ခြင်းလမ်းညွှန်များ၊ မီးပွိုင့်အချက်ပြသကော်တမ်းများအပါအဝင် ယာဉ် မောင်းသူများလိုက်နာရမည့် စည်းကမ်းချက်များကို အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါပညာပေးသင်တန်းတွင် ဆိုင်ကယ် မောင်းသူများအား ပညာပေးဟောပြောပြီးနောက် ရေးဖြေစာစစ်ခြင်းနှင့် လက်တွေ့ဆိုင်ကယ်မောင်း နှင်ခြင်းများကို သတ်မှတ်စည်းကမ်းများအတိုင်း

စစ်ဆေးပြီး (က) ယာဉ်မောင်းလိုဏ် ထုတ်ပေးမည် ဖြစ်သည်။

ယခုသင်တန်းသို့တက်ရောက်လာသော ဝန်ထမ်း ဦးရေ ၁၂၀ ရှိကြောင်းသိရသည်။

သင်တန်းတက်ရန် ကျန်ရှိနေသောဝန်ထမ်းများ နှင့် ပြည်သူများကို ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော် မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ကော်မတီဝင်များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ခရိုင်ယာဉ်စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီဝင် များက ပညာပေးသင်တန်းများ ဆက်လက်ဖွင့်လှစ် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးသာ

အရန်သားဖွားဆရာမ မွမ်းမံသင်တန်းဆင်းပွဲပြုလုပ်

ကွမ်းလုံ၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) ကွမ်းလုံမြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဖွင့်လှစ် သည့် အရန်သားဖွားဆရာမ မွမ်းမံသင်တန်း(၂၀၁၄) ဆင်းပွဲအခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၃ နာရီက ပြည်သူ့ဆေးရုံ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမင်းဆွေက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာသိန်းမြို့က သင်တန်း ဖွင့်လှစ်မှုအခြေအနေနှင့် ရှေ့ဆက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် သင်တန်းသူများအား သင်တန်းဆင်းလက်မှတ် များ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော် မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဖုကြာမုန်း၊ မြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးအယ်လ် တိန်းဘောင်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

သင်တန်းသို့ ကွမ်းလုံမြို့နယ်တွင်းရှိ ကျေးရွာများမှ သင်တန်းသူ ၁၃ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်မှ ၁၄ ရက်ထိ ဖွင့်လှစ်ပို့ချပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ပြည်တွင်းပြည်ပခရီးသွားဧည့်သည် ဝင်ရောက်မှုများပြားလာသဖြင့် စစ်ကိုင်းတောင်တက် ခေါက်တိုကွဲယာဉ်များ အလုပ်ဖြစ်

စစ်ကိုင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၁၇

စစ်ကိုင်းတောင်တန်းသို့ လာရောက်လည် ပတ်သည့် ပြည်တွင်းဘုရားဖူးဧည့်သည်များ၊ ပြည်ပနိုင်ငံခြားသားခရီးသွားဧည့်သည်များ ယခုလအတွင်း များပြားလာသောကြောင့် စစ်ကိုင်းတောင်ပေါ်သို့ ခရီးသည်တင်ခေါက် တိုကွဲယာဉ်များ အလုပ်အကိုင်ဖြစ်နေ ကြောင်း သိရသည်။

စစ်ကိုင်းတောင်တက် ခေါက်တိုကွဲယာဉ် များအနေဖြင့် မြို့တွင်းမြို့ပြင် ဘုရားဖူးခေါက် တိုခရီးစဉ်အဖြစ် ကောင်းမွန်တော်ဘုရားကြီး၊ ကံတလူဘုရားနှင့် မင်းကွန်းဒေသသို့လည်း ပို့ဆောင်ပေးလျက်ရှိနေကြောင်း၊ ယခုအခါ ခရီးသွားလုပ်ငန်းကမ္ဘာ့ဇာတိများ၏ အစီအစဉ် ဖြင့် နေ့စဉ် နိုင်ငံခြားခရီးသွားဧည့်သည်တင် မှန်လုံယာဉ်ကြီးများ လာရောက်လျက်ရှိနေ သဖြင့် စစ်ကိုင်းတောင်တက် ခေါက်တိုကွဲ ယာဉ်များ အဆင်ပြေလျက်ရှိသည်။

မင်းကွန်းဒေသနှင့် အင်းဝမြို့ ဟောင်းသို့ လည်း နေ့စဉ်ခရီးသွားဧည့် သည်အများ အပြားလာရောက် လေ့လာလျက် ရှိ နေ သဖြင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်စပ်သည့် စားသောက်ဆိုင်များတွင်လည်းခရီးသည် ဝင်ရောက်စားသုံးမှု များပြားနေကြောင်းဒေ

သခံများက ပြောသည်။ ခရီးသွားရာသီဖြစ်သည့်အတွက် စစ်ကိုင်း မြို့နှင့် စစ်ကိုင်းတောင်ရိုးသို့ နေ့စဉ်ခရီးသွား ဧည့်သည်လာရောက်လည်ပတ်မှု များပြား လျက်ရှိနေသည်။ ခရီးသွားဧည့်သည်များ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေရန်အတွက် လမ်း ကျဉ်းမြောင်းပြီး အတက်အဆင်းအတွေ့ အကောက်များသည့် စစ်ကိုင်းတောင်ပေါ်သို့ ခရီးသည်တင်ယာဉ်ကြီးများအား တက်ရောက် ခွင့်မပြုကြောင်း၊ ခရီးသည်များအား ရှင်ပင် နန်းဦးစေတီတော်ခြေရင်း၊ မြို့သစ်ရပ်ကွက်၊ ရေကန်ကြီးအနီးမှ တောင်တက်ခေါက်တိုကွဲ ယာဉ်များဖြင့် တစ်ဆင့်စီးနင်းတက်ရောက် စေခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“ကားအနေနဲ့ကတော့ နိုင်ငံခြားသားတွေ ကို အသွားအပြန်အတွက် စင်းလုံးပြတ်ချေး ကျပ်တစ်သောင်းခြောက်ထောင် ယူပါတယ်။ နိုင်ငံခြားသားတွေအများစုက ဆယ်ယောက် ထက် ပိုမစီးကြပါဘူး။ တစ်ခေါက်ကို ခုနစ် ယောက်လောက်ပဲစီးတာတွေလည်းရှိတဲ့ အတွက် စင်းလုံးပြတ်ငှားပေးရတာပါ။ ပြည် တွင်းဘုရားဖူးဧည့်သည်တွေကတော့ အဖွဲ့ လိုက် ကားအပြည့်စီးကြတယ်။ ဒါကြောင့် တစ်ယောက်ကို ကျပ်တစ်ထောင်နှုန်းယူပြီး



ပို့ပေးပါတယ်” ဟု တိုးတက်ရေးယာဉ်လိုင်းမှ ဝန်ထမ်းတစ်ဦးက ပြောသည်။ စစ်ကိုင်းတောင်တက် ခေါက်တိုကွဲယာဉ် များအဖြစ် နိုင်ငံခြားကားနှင့် လိုက်ထရပ်ကား များကို စီစဉ်ပြေးဆွဲလျက်ရှိနေကြောင်း၊ မြို့ တွင်းမြို့ပြင် ခေါက်တိုကွဲယာဉ်လိုင်းအဖြစ် တိုးတက်ရေးမော်တော်ယာဉ်လိုင်းမှ တာဝန် ယူပြေးဆွဲပေးနေကြောင်း သိရသည်။

နန္ဒာမင်းလွင်

ကန့်ကွက် နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ

သာကောတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂/မြောက်) မြေကွက်အမှတ်(၁၂၅၄/က) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၂၅၄) သဒ္ဓါ(၂)လမ်း၊ ၂/မြောက်ရပ်ကွက်၊ သာကောတ (ခေါ် ဝင်းမြင့်)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ခေါ် ဝင်းမြင့်(မိခင်) နှင့် ဦးထွန်း(ဖခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် သားသမီးများဖြစ်သော (၁)ခေါ်မြင့်မြင့်အေး၊(၁၂/သကတ(နိုင်)၁၀၀၆၀၇)၊ (၂)ဦးဝင်းအောင် (၁၂/သကတ(နိုင်)၁၀၀၆၀၈)၊ (၃)ဦးအေးရွှေ၊(၁၂/သကတ(နိုင်)၁၀၀၇၈၂)တို့ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၂၇၃၄၆/၁၄)နှင့် (၂၇၈၅၁/၂၀၁၄)ရသ ဦးချမ်းငြိမ်းအောင်မှ သေစာရင်း ဝရန်၊ ကျမ်းတိုနိဂ္ဂဟာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံခိုင်ကြောင်းစာချုပ် ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ဦးလှသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက် နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ

တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃) မြေကွက်အမှတ်(၃၅၁) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၃၅၁) ၁၂လမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ တ/ဥက္ကလာပမြို့နယ် (ခေါ် မေရီလ)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရန်မြေအား ဦးအောင်သန်း+ ၂၅ တရားလိုပြု၍ ဒေါ်မူမူသန်း+ ၂၇ ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတွင် တရားမကြီးမှုအမှတ် (၁၉၄/၂၀၁၁)ဖြင့် အမွေပစ္စည်း စီမံခန့်ခွဲပေးစေလို မှုဖြင့် ခွဲဆိုရာမှ တရားရုံးမှ တရားလို(၃)ဦးအား အမွေပစ္စည်းအပေါ် နှိပ်စိမ့်ဝေယူရန် အနိုင်ဒီကရီချမှတ်ခဲ့သဖြင့် တရားရုံး အနိုင် ဒီကရီတင်ပြ၍ ဒေါ်မူမူသန်း(၁၂/ဥက္ကလာပမြို့နယ်)၊ ဒေါ်ဖြူဖြူသန်း(၁၂/အစန(နိုင်)၀၄၅၇၂၉)၊ ဦးရဲသန်း(၁၂/ဥက္ကလာပ(နိုင်) ၀၇၀၂၅၁)၊ ဦးအောင်သန်း(၁၂/ဥက္ကလာပ(နိုင်)၀၇၀၅၇၂)၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်သန်း(၁၂/ဥက္ကလာပ(နိုင်)၀၄၇၂၀၅)တို့မှ အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ဦးလှသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ် ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာ အပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

HND HIGHER NATIONAL DIPLOMA **umg college** **edexcel Approved Centre No.93851**

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း IGCSE / GCE O-Level အောင်မြင်ပြီးသူများနှင့် တက္ကသိုလ်ပထမနှစ်ကျောင်းသားများသည် Foundation Course မှတစ်တက်ရောက်နိုင်ပြီး AGTI, B.Tech နှင့် အခြားဘွဲ့ရယူနိုင်သည်။ ပထမနှစ်မှ တစ်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

UMG College မှ ဖွင့်လှစ်သည့် HND အင်ဂျင်နီယာသင်တန်းများ

- Mechanical Engineering
- Electrical and Electronic Engineering
- Civil Engineering
- (Construction and the Built Environment)

UK, Australia, Singapore ဆန်စောင့် နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်များတွင် Top-up Course များကို ဆက်လက်တက်ရောက်နိုင်ပြီး B.E (သို့) B.Sc (Hons) Engineering ဘွဲ့ကို ရယူနိုင်သည်။

www.facebook.com/umgcollege www.umgcollege.com

UMG College - ယခင်သိရှိမိလားလျှင် ပထမထပ်(ယာ)ကမ်းနားလမ်းကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း - 09 8631823, 09 73036488, 09 730 25440, 01 215678~9, 01-2301580~1 (Ext 216, 219)

ကြေးမုံ

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်
National Management College (NMC)

FINANCIAL SERVICES နှင့် BUSINESS MANAGEMENT
အမှတ်စဉ် (၈) သင်တန်းသားများ ဝေ့ချာက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ် နှင့် STI Myanmar University တို့ ပူးပေါင်း၍
အောက်ဖော်ပြပါ Certificate သင်တန်းအမှတ်စဉ် (၈)ကို ဖွင့်လှစ်ပညာပြုပါသည်။

(က) Certificate in Financial Services (CFS)
 (ခ) Certificate in Business Management (CBM)

၁။ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဖြေဆိုပြီး အောင်မြင် ပြီးသူများနှင့် တက္ကသိုလ်မှ တစ်ခုခုရရှိထားသူများလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူများနှင့် ဘဏ်များ၊ ကုမ္ပဏီများမှဝန်ထမ်းများ သီးခြားအတန်းခွဲများတွင် တက်ရောက်ရပါမည်။

၂။ သင်တန်းကာလ(၆)လကြာမြင့်ပြီး ၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ(၁၃)ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပါမည်။

၃။ Certificate သင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများသည် Diploma, Advanced Diploma သင်တန်းများမှ တစ်ဆင့် The Open University of Hong Kong နှင့် ချိတ်ဆက်ထားသော Bachelor of Business Administration/ Finance and Banking (BBA) တွဲ နောက်ဆုံးနှစ်သင်တန်းသို့ ဆက်လက်တက်ရောက်နိုင်ပါမည်။ BBA တွဲ ရရှိရန် သင်တန်းကာလ စုစုပေါင်း (၃)နှစ် (၆)လ ကြာမြင့်ပါမည်။

၄။ ပညာအရည်အချင်းအထောက်အထား (မူရင်းနှင့်မိတ္တူ) နှစ်စုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မူရင်း နှင့် မိတ္တူ) နှစ်စုံ၊ လိုင်စင်ခါတ်ပုံ (၃)ပုံ တင်ပြရမည်။

(လူဦးရေကန့်သတ်ထားပါသဖြင့် ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။)

တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲရမှတ် (၄၀၀)မှတ်နှင့်အထက် ရရှိသူများအတွက် BBA တွဲ အထိ ပညာချွန်ဆု လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက- အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်၊ STI Myanmar University ကုန်သည်လမ်း (၅၃-၅၄ လမ်းကြား) ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းဆေးရုံကြီးအနီး၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ် ဖုန်း - ၀၉၄၂၀၃၁၇၃၊ ၀၉၄၂၀၃၁၇၅၊ ၃၇၇၉၈၊ ၅၀၇၁၅၁/၅၂၊ ၀၉၄၂၀၂၅၄၈၇၂

မင်္ဂလာဦးဆွမ်းကျွေးဧည့်ခံပွဲ ကျွေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်နေ ဦးမိုးတိန်း+ဒေါ်ခင်အေး တို့၏သား
ဗိုလ်ကြီးမျိုးမောင်မောင် (ငြိမ်း) B.C.Sc (DSA)

နှင့်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မအူပင်မြို့နယ်နေ (ဦးအောင်သိန်းမြင့်)+ဒေါ်ခင်ထွေးရီ တို့၏ သမီး
နော်နီနီအောင် B.A (Home Economics) Diploma in Business Management

တို့၏ ၁၆-၁၁-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ(ဓမ္မသာယာခန်းမ)၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော မင်္ဂလာဦးဆွမ်းကျွေးဧည့်ခံပွဲတွင် ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော နှစ်ဖက်မိဘများ၊ ဆရာသမားများကျေးဇူးရှင် ဆွေမျိုးများ၊ စစ်ဘက်နယ်တက်မှ ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ၊ ညီအစ်ကိုမောင်နှမများ၊ ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုး မိတ်သဟာများ အားလုံးတို့နှင့်တကွ၊ စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၄၅)မှ သူငယ်ချင်းများအားလုံးတို့အားလည်းကောင်း၊ မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ၊ ရွှေရွှမ်းကန်စားသောက်ဆိုင် နှင့် ရွှေလမင်းစားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်း၊ မိသားစုတို့မှ စီစဉ်တည်းခင်းဧည့်ခံပေးပါသော တာဝန်ရှိသူများအားလုံးတို့အားလည်းကောင်း အထူးပင်ကျေးဇူး ဥပကာယတင်ရှိပါကြောင်းနှင့် လိုအပ်ချက်တစ်စုံတစ်ရာရှိခဲ့ပါက နားလည်ခွင့်လွှတ်ပေးကြပါရန် လှိုက်လှိုစွာ မေတ္တာရပ်ခံကျေးဇူးတင်ရှိအပ်ပါသည်။

ဗိုလ်ကြီးမျိုးမောင်မောင် (ငြိမ်း) + နော်နီနီအောင်

WINNER CRYSTAL TRADING CO.,Ltd ®

mail.agkymyanmar@everytimecctv.com
 www.everytimecctv.com
 everytime.cctv@facebook.com

AGK CCTV

“ခေတ်မှီတိုးတက်နေသည့်နှင့် အမျိုးမျိုးလုံခြုံရေးစနစ်များအဆင့်မြှင့်လာရန်အတွက် AGK CCTV မှ မြန်မာပြည်တစ်ပြည်လုံးသို့အကောင်းဆုံးသော နည်းပညာဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးနေပါပြီ”

2 YEAR warranty

CCTV & SECURITYS ပစ္စည်းများ CCTV နှင့်သက်ဆိုင်သောအပိုပစ္စည်းအမျိုးမျိုးတို့ကို တစ်ဆင့်ပြန်လည်ရောင်းချလိုသူများအတွက် အထူးလျော့စျေးများဖြင့် လက်လီလက်ကားရောင်းချပေးနေပါပြီ.....

Call Us : **AGK CCTV SHOP : 01-246669 , AGK CCTV SHOP (2) : 01-209155,09-425016158 , AGK CCTV SHOP (3) : 09-33923000 , 01-249282 , EVERYTIME SHOWROOM (1) : 09-49442409 , 09-4500 622 81 , EVERYTIME SHOWROOM (2) (ဘားအံ) : 09-5174558 , 09-449004368 , 058-22567**

ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်

၁၅-၁၁-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့) ၁၀၀၀နာရီခန့်က ခြောက်ထပ်ကြီးဘုရားအနီး ရတနာဓမ္မာရုံကျောင်း ဆွမ်းကျွေးအလှူသွားရောက်စဉ် Valentino Rudy အမျိုးအစား အနက်ရောင် အမျိုးသား သားရေလက်ကိုင်အိတ် ဇစ်ပိတ်တစ်လုံး ပျောက်ဆုံးသွားပါ၍ အတွင်းရှိ နိုင်ငံသားသက်သေခံလက်မှတ်(၁၂/၁၈၄(နိုင်)၀၀၆၁၉၄)၊ အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းပင်စင်ကတ်ပြား၊ အလုပ်မှတ်ပုံတင်ကတ်ပြား၊ ကမ္ဘောဇဘဏ် ATM ကတ်ပြား၊ ကမ္ဘောဇဘဏ်ချက်လက်မှတ်စာအုပ်တစ်အုပ်တို့အား ကောက်ရေတွဲရှိထားပါက အောက်လိပ်စာပါ စာတိုက်မှဖမ်းမိသည့်ပုံပါ ရန်နှင့် ထိုက်တန်စွာ ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။

ဒဂုံစာတိုက်၊ စာပို့သင်တန်း-၁၁၁၉၁
 ၁၂၊ ဦးပီစာရလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၁-၃၇၇၃၅၅

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၀၇/ခ) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၅၀၇/ခ၊ ဇေယျာ(၁၇)လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ တ/ပ/မြို့နယ်၊ ဦးတင်ဟန်အမည်ပေါက်၊ နှစ်(၆၀) ဝန်မြေအား အမည်ပေါက် (ဦးတင်ဟန်နှင့်ဒေါ်ခင်မိမိ)တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးသောင်းဝင်း (၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၀၄၉၄) က တစ်ဦးတည်းသောသားတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ ၎င်းကိုယ်စားအထွေထွေကိုင်စားလုပ်လွှဲစာအမှတ်- ၂၀၅၆၃(၃၀-၇-၁၄)ဖြင့် လွှဲအပ်ခဲ့သည့် ဒေါ်ဝင်းဝင်းကြည် (၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၀၄၉၄)က ပါဝါပေးသည့်ကိုင်စားရုံးကြောင်းနှင့် ပါဝါမရသေးသေးကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ-၁၆၅၆(၂၅-၉-၁၄)တို့ တင်ပြပြီး အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန်နှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်သူမရှိပါက ဌာနမှလုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

တာမွေမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၄၅၁ (၇၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(V-၁၄၄)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၆၄) အင်းဝလမ်း၊ ကျောက်မြောင်းကြီးရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ Jai Ram Singh အမည်ပေါက် နှစ်(၉၀)ဝန်မြေအား အမည်ပေါက် Jai Ram Singh ထံမှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ် (၁၃၇၄/၆၃)(၃၀-၈-၆၃) အရ လယ်ယူသူ ဦးအောင်တင် (CJ-၀၃၇၃၇၀) က ဝန်ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကတိသစ္စာပြုလွှာနှင့် ရဲစခန်းထောက်ခံစာတို့တင်ပြ၍ ဝန်ပျောက်မှုနှင့် အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားလာရာ (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန်ကွက်သူမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

The **YANGON DIRECTORY** **ရန်ကုန်လမ်းညွှန်**

နိုဝင်ဘာလအတွက် ဒုတိယအပတ်ကံထူးရှင်

ရန်ကုန်လမ်းညွှန်၏ ၂၀၁၄ ကံစမ်းမဲ နောက်ဆုံးပိတ်

အထူးအစီအစဉ်အဖြစ်
ဘန်ကောက် ခရီးစဉ် (၂) ဦးလိုက်ပါခွင့်
 ကံထူးရှင် ပေါက်မဲနံပါတ်
016389

November 16th **ဘာပဲဂျီဂျီ HOT LINE 01-8619277**

Register လုပ်ရန်နှင့် ချာမာရောက်ထုတ်ယူရန်
 ၇လွှာ၊ အဆောင် (၈)၊ စက်ရုံလမ်းနှင့် ဗညားဒလလမ်းထောင့်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။ Ph : 01-9000 712, 9000 713

ကံစမ်းမဲများကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ်လမှ နိုဝင်ဘာလအထိ လစဉ် (၁) ရက်နေ့နှင့် (၁၆) ရက်နေ့များတွင် တစ်လနစ်ကြိမ် မဲဖောက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး လစဉ်ကံထူးရှင်များအား ရန်ကုန်လမ်းညွှန်ဝဘ်ဆိုက် www.yangon-directory.com, www.facebook.com/TheYangondirectory မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာနှင့် ကြေးမုံသတင်းစာတို့တွင် ဖော်ပြပေးသွားပါမည်။

LCCI-EDI (UK) မှ ချီးမြှင့်သော ထူးချွန်သင်တန်းကျောင်းဆရာ

စီးပွားပန်းခင်း
 ပညာရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း

LCCI စာရင်းကိုင်သင်တန်း **AutoCount & MYOB**
 Computerised Level 1-2-3 Accounting

2015/June Series တန်းခွဲသင်များ (6.12.2014) ဝန်ခံမည်။
 (5500/-Ks) ကြိုတင်ချမ်းသာ 30.11.2014 အတွင်းအပ်နှံသူများ (0% Discount) ရမည်
 ငြိမ်း = (၃၀၃) (၄၅၅) (၄၂) လမ်းထိမ်း၊ ပဟာမန္တလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်။
 လှည်းတန်းတိုက် (၂၃)၊ အခန်း (A-4)၊ လှည်းတန်းလမ်း၊ ကမာရွတ်၊ ရန်ကုန်။
09-5118647-73009869-73013432-73028433

ကလေးနာမည်ပေးနာမည်ကျော်ဆရာကြီး
ရာဇာဇော်ဝင်း (LL.B.) နှင့် သာသနာ့သွယ်ပါ

ရှေးမှုမပျက်ခေတ်မှ လူမသောနာမည် လူလှ လေးများကို ဖုန်းသေ ဆက်လိုက်ပါက ဝန်ပျောက်မှု / မင်္ဂလာမော်ကွန်း / ဇာတာ / ဂဏန်းပေးခင် အဟောများ / နက္ခတ်အဟောများ / မိဘနာမည်တွဲသုံး ပုံလမ်းညွှန် / တစ်သက်တာဟောစာတမ်းများ / နာမည်ပေး ပါရဂူဆရာကြီးနှင့်ဆက်သွယ်လျှင် ထူးချွန်သောကလေး ဖြစ်စေရန် အာမခံသည်။ ရင်သွေးဝယ်၏ အနာဂတ် အလုံးစုံ ပါဝင်သော အကြားအမြင် ဟောစာတမ်း ပါဠိပညာ တလေး အတွက် အစုံ ပါသည်။ အစီမံ ဝိ. ၇၀၀ တို့ နယ်သို့ စာတိုက်မှ ပို့မည်လျှင် လိုရာမေးကွန်ပျူတာဖြင့် နာမည်ပေးပါ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်ရက်ကောင်းရွေးစာအုပ် ချုပ်ချိ ပို့မည်။

အမှတ် (၃၅) မြေညီထင် (၈၇)လမ်း မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် ရန်ကုန်မြို့။
01-394727, 01-399426, 09-73009994, 095152521 (ပိတ်ရက်မရှိ)

ဝန်ထမ်းအမည်ပေါက်၊ ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ရောင်းမည်။ ပေ ၃၀ x ပေ ၅၀၊ အခန်း (၆) ခန်း ပါဝင်သော (၃)ထပ်လုံးချင်း တိုက်၊ ကြိုးဖုန်း (၁)လုံးပါ၊ ရေမီးအစုံ၊ အမှတ် (၁၅) ပိတောက်လမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ ဘိုကလေးမြို့၊ ဘဏ်၊ Showroom တော်ဒါဆောင်၊ တည်းခိုခန်း၊ ကုမ္ပဏီဖွင့်ရန် အဆင်ပြေ အရွယ်အရင်း မရှိ၊ အသင့်နေထိုင်နိုင်။
 ဖုန်း-၀၉၅၁-၃၄၉၂၀၊ ၀၉၅၁-၉၅၂၈၇

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
ဦးမြင့်ကြွယ် (မောင်မြင့်ကြွယ်) (မောင်ညစ်ကျယ်)
 လက်ဝဲတန်းမြို့၊ အသက်(၈၂)နှစ်

၁၇၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့ (၆-၁၁-၂၀၀၄) ရက် နံနက် ၅နာရီအချိန် နေအိမ်တွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့သော ဦးမြင့်ကြွယ်၏ နာရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ရေဝေးသူသားနှင့် လိုက်ပါပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြသော မိတ်ဆွေသင်္ဘောများကိုလည်းကောင်း၊ ဝမ်းနည်းကြောင်း သတင်းပေးပို့ခဲ့ကြသော ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွန်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၊ ဦးတင်ခ (တက္ကသိုလ်တင်ခ) ဇနီး ဒေါ်မြင့်မြင့်မိသားစု၊ တောင်ပုလဲကျောက်ဆင် တောရ ဒုလ္လဘစခန်း(သာဓကန်) ဖြစ်မြောက်ရေးအဖွဲ့၊ ဦးအောင်ကြည် (မင်းဗထူး) ဇနီး ဒေါ်သက်သက်ဆွေ (တက္ကသိုလ်မလေးခိုင်)၊ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်း၊ ဦးသိန်းထွန်း(နာယက)နှင့် ကော်မတီဝင်များ၊ တန်းမောင်အေးရှင်းစာပေကော်မတီ အမှုဆောင်အဖွဲ့၊ လက်ဝဲတန်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့နှင့် အသင်းဝင်များ၊ မြန်မာ့အလင်း၊ ကြေးမုံစာတည်းမှူးချုပ်များ၊ (၁၉၈၄-၁၉၈၇) မြန်မာ့အလင်းမှ တပည့်ဝန်ထမ်းများ၊ အမှုဆောင်ကော်မတီ (ကုက္ကိုင်းရေကူး အသင်း)၊ ဦးတိုး-ဒေါ်သူမိမိသားစု၊ စိန်သရဖူနှင့် ပေါ်ပြူးလာချည်ချောလှချည် ဝမ်းတွင်းမြို့တိုအားလည်းကောင်း၊ နေအိမ်သို့လာရောက်သတင်းမေးမြန်းအားပေး စကားပြောကြားပေးခဲ့ကြသော မိတ်ဆွေသင်္ဘောများကိုလည်းကောင်း၊ တယ်လီဖုန်း၊ ဖက်(စ်) အီးမေးလ်ဖြင့် ဝမ်းနည်းကြောင်း သတင်းမေးကြသူများကိုလည်းကောင်း၊ အထူးသဖြင့် နာရေးအတွက် စိတ်ရောကိုယ်ပိုဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သော ဒေါ်စန်းနွဲ့ကို လည်းကောင်း၊ နာရေးအတွက် ရောစာရောရာကူညီပေးခဲ့ကြသော အမှတ်(၁၀၀) ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့သားများကိုလည်းကောင်း၊ အမှတ်(၁၀၀) ရပ်ကွက် လုံခြုံရေးနှင့် သာယာရေးကော်မတီအဖွဲ့သားများကိုလည်းကောင်း၊ ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မူမကျန် အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။

ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ညီအစ်ကိုမောင်နှမများ

အနိစ္စ

ရဟန်း၊ ကျောင်း၊ ဝါယံကမကြီး
ဒေါ်အေးမြင့် (၇၈)နှစ်
တပ်မြေ
နှစ်ကျိပ်ရစ်ဆွေမိလောင်းဓမ္မာရုံ၊
ဓမ္မစင်္ကြာဝတ်အဖွဲ့-ဥက္ကဋ္ဌ
 ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်အမှတ်-၂၁ပိတောက်လမ်း နေ (ဦးစောရင်-ဒေါ်ဦးဦး)တို့၏ သမီးကြီး၊ ဦးလှမြင့်(ခ)ဦးဘမ်း၏ဇနီး၊ ဒေါ်ရီရီတင်၊ ဦးမောင်မောင်ထွန်း-ဒေါ်တူတူ၊ (ဦးမောင်မောင်)ဒေါ်မြင့်မြင့် အေးတို့၏အစ်မ၊ ဦးဇော်မင်း-ဒေါ်ခင်မြင့်ဇော်၊ ဦးကျော်သူ-ဒေါ်နန်းအေးမွန်၊ (ဦးဝင်းမင်းနိုင်) ဒေါ်သန်းသန်းဆွေ တို့၏ မွေးသမီးခင် မြေကီးယောက်၊ ဖြစ်တစ်ယောက်တို့၏ အဘွား ဒေါ်အေးမြင့်သည် ၁၇-၁၁-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂.၀၅နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၄နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသူသားနှင့် ပို့ဆောင်မိသားစုဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဘောများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၁၅နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးမျိုးဝင်း(ရွှေကျင်) (၈၆)နှစ်
 B.Sc (Geology)
ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ စက်မှုဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်း
ရေနံမြေဖန်နေရာ(ငြိမ်း)၊ မြန်မာ့ရေနံလုပ်ငန်း
မြန်မာနိုင်ငံ ဘူမိဗေဒပညာရှင်များအသင်းဝင်
မြို့မကျောင်းသားဟောင်း

(ဦးမြန်-ဒေါ်ဖားစိန်)တို့၏သား၊ (ဦးညို-ဒေါ်နန်းအေးခိုင်)တို့၏ သား သမက်၊ (ဦးစိတ္ထန်းဝေ-ဒေါ် Ann Wai တို့၏ညီ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်အောင်လမ်းသွယ်(၂) တိုက်(၃၁၉) အခန်း(၁၅)နေ (ဒေါ်မြင့်ကြီး)၏ခင်ပွန်း၊ (ဗိုလ်မှူး တင်ထွဋ်လတ်) ဒေါက်တာကြည်သာမျိုးဝင်း (ကလေးအထူးကုဆရာ ဝန်ကြီး၊ တောင်ငူပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး)၊ ဦးတောမောင်ဝင်း-ဒေါ်မော်လီမြသောင်း၊ (ဦးထွန်းဖြူ) ဒေါ်ကုမ္ဘာမျိုးဝင်း၊ ဦးကျော်စွာမျိုးဝင်းတို့၏ ဖခင်၊ မောင်တောဇော်ခိုင်၊ မဝင်တင်ထွဋ်လတ်၊ မတောဇော်ဝင်း၊ မကျော့မှူးအိမ်၊ Nicole Wim Nedelene Winတို့၏ အဘိုးသည် ၁၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် သယ်နီးကျွန်းစံပြ ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၁၇-၁၁-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၄.၅၀ နာရီတွင် ရေဝေးသူသားနှင့် မိသားစုဖြစ်ပါကြောင်း၊ [ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၂၁-၁၁-၂၀၁၄(သောကြာနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁ နာရီအထိ အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း
ဘဒ္ဒန္တ ကုဏ္ဍလ
သီက္ခာတော် (၄၇)ဝါ ၊ သက်တော် (၆၇) နှစ်
(မြို့နယ်သံဃာ့နာယကအဖွဲ့ - တုံ့ဖော်အတွင်းရေးမှူး)

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ညောင်ဦးခရိုင်၊ ညောင်ဦးမြို့နယ်၊ မီးလောင်ဖျား ကျေးရွာ၊ ရွှေမန်ကျည်းကျောင်းတိုက်ကြီး၏ ဦးစီးပဓာန နာယကဆရာတော်ကြီး ဘဒ္ဒန္တကုဏ္ဍလသည် (၁၇၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၃ ရက်) ၄-၁၁-၂၀၁၄(အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၅.၅၀နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသည်။ (၁၇၇၆-ခုနှစ်၊ နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၃၂၄ ရက်) ၉-၁၂-၂၀၁၄(အင်္ဂါနေ့)နှင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)များတွင် နှစ်ရက်တိုင်တိုင် အနိစ္စအာပူနာပူဇော်ပွဲကို ကျင်းပမည် ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယကာမအပေါင်း တို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ စာပေကျမ်းပရေကော်မတီ (မီးလောင်ဖျားကျေးရွာ)

ဦးထင်ကျော်(ခ)ကိုညို (၈၄)နှစ်
ဒုတိယအထွေထွေပန်နေကုန်(ငြိမ်း)
မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း(ပုသိမ်မြို့)

ရန်ကုန်မြို့နေ (ဦးစ-ဒေါ်မမကြီး)တို့၏သား၊ ဦးစိန်ချစ်-ဒေါ်သန်းတင် အေး၊ (ဒေါက်တာ ချစ်စိန်-ဒေါ်မြသန်း)၊ ဒေါက်တာကျော်အောင်-ဒေါက်တာ ဒေါ်သန်းတင်တို့၏ ညီ/မောင်၊ (ဒေါ်ခင်သိန်း)၏ ချစ်လွှာသော ခင်ပွန်း၊ မသင်း သင်းဦး၊ မောင်ဝင်းကျော်-မကေသွယ်မြင့်တို့၏ချစ်လွှာသောမောင်၊ ငြိမ်းနှစ်ယောက် တို့၏အဘိုးသည် ၁၇-၁၁-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀နာရီတွင် ရွှေတိုင် အထူးကုဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသူသားနှင့် ပို့ဆောင်မိသားစုဖြစ်ပါမည် ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဘောများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်သန့် (၈၃)နှစ်
အငြိမ်းစားပါမောက္ခ၊ မြန်မာစာဌာန
မြန်မာနိုင်ငံ ဝိဇ္ဇာနှင့် သိပ္ပံပညာရှင်အဖွဲ့၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်

တပည့်ရိုအား (တပည့်ရိုအား) မြန်မာစာကို မြန်မာစကားသံ စစ်စစ်ဖြင့် သင်ကြားပါသော ကျေးဇူးရှင် ဆရာကြီးကွယ်လွန်သွားခြင်းအတွက် နှမြောတသ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ **တေ(၂)မှ တပည့်များ**

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးရဲမြင့် (ငြိမ်း)(ရေ/၃၁၇၂) (၇၈)နှစ်
ညွှန်ကြားရေးမှူး (ငြိမ်း) ၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန

သူငယ်ချင်းကိုရဲ-မပညာတို့၏ ဖခင် ဗိုလ်မှူး ရဲမြင့် (ငြိမ်း) (ရေ/၃၁၇၂) အသက်(၇၈)နှစ် သည် ၁၄-၁၁-၂၀၁၄ (သောကြာနေ့) ညနေ ၆.၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ **ငယ်သူငယ်ချင်းများ**
ကိုဝေ-သီရိ၊ ကိုဝင်းချို-ပြုံး၊ ကိုမင်းသိမ်းတင်-သင့်သင့်၊ ကိုတေဝေ-တူးမာ၊ ကိုမော်-ဆွေဆွေ၊ မေသူ

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
ဦးစိန်ဝင်း(ကျောက်မဲ) အသက်(၇၀)

၁၀-၁၁-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားသော ဦးစိန်ဝင်း နာမ ကျန်းစဉ်ကပြုစောင့်ရှောက်ခဲ့ကြသော ဆရာဝန်၊ ဆရာမများ၊ ဆေးဝန်ထမ်းများ၊ နာရေးကိစ္စတွင် အာကဲဘက်မှ ပိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သော ဆွေမျိုးမိတ် ဆွေများ၊ လိုက်ပါပို့ဆောင်ကြသူများ၊ လူကိုယ်တိုင်မလာရောက်နိုင်သော်လည်း သတင်းမေးအားပေးကြသူများ၊ ဝမ်းနည်းကြေကွဲကြောင်း ပေးပို့ကြသူများ၊ ပန်း ငြင်းများပေးပို့ကြသော ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများ အားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
ဦးစိန်ဝင်း(ကျောက်မဲ) အသက်(၇၀)

၁၀-၁၁-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားသော ဦးစိန်ဝင်း နာမ ကျန်းစဉ်ကပြုစောင့်ရှောက်ခဲ့ကြသော ဆရာဝန်၊ ဆရာမများ၊ ဆေးဝန်ထမ်းများ၊ နာရေးကိစ္စတွင် အာကဲဘက်မှ ပိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သော ဆွေမျိုးမိတ် ဆွေများ၊ လိုက်ပါပို့ဆောင်ကြသူများ၊ လူကိုယ်တိုင်မလာရောက်နိုင်သော်လည်း သတင်းမေးအားပေးကြသူများ၊ ဝမ်းနည်းကြေကွဲကြောင်း ပေးပို့ကြသူများ၊ ပန်း ငြင်းများပေးပို့ကြသော ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများ အားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်ခင်ထွန်း (၆၄)နှစ်
ညွှန်ကြားရေးမှူး (ငြိမ်း)၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
 BE. Chemical (RIT, 1975 Batch)
 SCG Chemicals (SCG Plastics Co., Ltd) မှ Country Representative ဒေါ်မာလာထွန်း၏ အစ်မကြီး ဒေါ်ခင်ခင်ထွန်းသည် ၁၆-၁၁-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ အကယ်ဒမီဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန် သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရ ပါသည်။ **Plastics Logistic Department**
SCG Trading Co., Ltd. (Yangon Branch)

(၂)နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း
ဗိုလ်ကြီးစိုးဦးထိုက်(ငြိမ်း)
(ကြည်း-၂၂၂၉၈၊ အမှတ်စဉ်-၈၀)
(၁၈-၁၁-၂၀၁၂)မှ (၁၈-၁၁-၂၀၁၄)

မမျှော်လင့်ဘဲ ထာဝရဓမ္မာသွားကာ ၁၈-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှာ (၂)နှစ်ပြည့် ခဲ့ပါပြီ။ မနေ့တစ်နေ့ကလွဲပဲ သတိရနေဆဲပါ။
 ပြခဲ့သူမျှ ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစု (၂)နှစ်ပြည့်နေ့မှာ မန္တလေးမြို့၊ မင်္ဂလာ ဗိုလ်ကျောင်းမှာ သံဃာတော်တွေကို လျှို့ဝှက်ဝတ္ထုတွေနဲ့ ဆွမ်းဆက်ကပ်လျှာဒါနနဲ့ ခွဲမှုတွေကို အမှုပေးပေးပေးပါ။ ပြုပြင်သူမျှကုသိုလ်များကို မြင်မြင်သော ဘုံဘဝမှ သာဓုဒေါ် ဆိုနိုင်ပါစေ။

ချစ်ဇနီး-ဒေါ်နန်းကိုင်
ချစ်သမီး-မေသီရီ(ခ)ဆိုင်းနူးမိုင်

ဒေါ်ခင်လေးချို (၅၂)နှစ်
အထက်တန်းသူနာပြု
 ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊ ဆင်မင်း ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၂၆) ကွင်းကျောင်း(၁) လမ်းနေ (ဦးဘချို-ဒေါ်မြကြည်) တို့၏ သမီးထွေး၊ (ဦးခင်စိုး)-ဒေါ်တင်အေးချို (ဦးခင်မောင်ချို) - ဒေါ်သန်းသန်းချို (ဦးအောင်မြင်ချို)၊ ဦးမြင့်သိန်းချို-ဒေါ်ဟန်ချို၊ ဦးဘသန်းချို၊ ဦးလှသန်းချို-ဒေါ်ဏည်အိ၊ ဒေါ်ယုထွေးချိုတို့၏ ညီမ တူ/တူမရစ်ယောက်တို့၏အဒေါ်၊ မြေးမြေးတော်ယောက်တို့၏ အဘွား ဒေါ်ခင်လေးချိုသည် ၁၆-၁၁-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၁၁:၀၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၈-၁၁-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထိန်ပင်သာသနာသို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ် မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဘော များအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉.၃၀နာရီ တွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးပြည်သိန်း
အသက်(၆၆)နှစ်
ကထိက-ငြိမ်းပထဝီဝင်ဌာန၊
ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ပထဝီဝင်နည်းပြ၊
အမှတ်စဉ်(၁၈)၁၉၂၊ ၂၀၊ ၂၁၊ ၂၂)
မေမြို့စစ်တက္ကသိုလ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၇) မိုင်ပြည်သူ့လမ်းခြံအမှတ်(၄)နေမြို့စစ်တန်း နား၊ (တောင်ပိုင်ကြီး)-(ဒေါ်လှမေ)တို့၏ သား၊ ဒေါ်တင်တင်စိန်၏ ချစ်လွှာသော မောင်၊ ခေတ္တအမေရိကန်ပြည် ထောင်စုနေ ဒေါ်မေချယ်ရီအောင်၏ ချစ်လွှာသောမောင် ဦးပြည်သိန်းသည် ၇-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် အမေရိကန် ပြည်ထောင်စု တက္ကဆက်ပြည်နယ် တက္ကသိုလ်၊ နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွား ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမိတ်ဆွေသင်္ဘော အပေါင်းအား အသိပေးအကြောင်းကြား အပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးအောင်ခင် အသက်(၇၀)
မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်(ငြိမ်း)

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ တိုက်(၁) အခန်း(၅) ၅၁-လမ်း၊ အိမ်ယာစခန်းနေ (ဦးမောင်မောင်ထွန်း-ဒေါ်မြမြ)တို့၏ ဖခင်၊ (ဦးခင်မောင်ကြီး-ဒေါ်တင်ညွန့်) တို့၏သား သမက်၊ ဒေါ်တင်တင်ဦး (အထက-၂) ဗိုလ်တထောင် ငြိမ်း)၏ခင်ပွန်း၊ ဦးဇော်ဝင်း-ဒေါ်ခင်သန်းလင်း၊ ဦးအောင်ကြိုင်-ဒေါ်ခင်စန်းဝင်း၊ ဒေါ်ခင်စန်းထွန်း၊ ဦးမြင့်ထူး-ဒေါ်လှလှထွန်း၊ ဦးသန်းဌေး တို့၏ အစ်ကို ဦးအောင်ခင်သည် ၁၇-၁၁-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၅ နာရီ တွင်နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင်ရေဝေးသူသားနှင့် ပို့ဆောင် မိသားစုဖြစ်ပါကြောင်း၊ (တိုက်(၇) အခန်း(၄၀)၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်နေ အိမ်မှကားများ နံနက် ၉.၃၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်ခင်လှနွယ်(ကဲမျိုး) (၆၁)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၂)တောင်ရပ်ကွက်၊ ရန်ပြေ(၃)လမ်း၊ အမှတ် (၈၉၃) နေ ဦးလှရွှေ-ဒေါ်သန်းနွယ်တို့၏ သမီး၊ (ဦးအေးမြင့်)၏ ဇနီး၊ ကိုသန်းထိုက်-မအေးအေးမြတ်တို့၏ မိခင်၊ မမေချမ်းအိမ်၊ မအေးရူပါထွန်းတို့၏ အဘွားသည် ၁၇-၁၁-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၂.၀၅ နာရီတွင် ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသူသားနှင့် ပို့ဆောင်မိသားစုဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဘောများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (အထက်ပါ နေအိမ်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၁-၁၁-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက်တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရား တော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

လပတ္တမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း၊ ဝါယံကမကြီး
ဒေါ်သင်းသင်းဇင်(ဘ-၈၅) (၅၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ အမှတ်(၂) ရပ်ကွက်၊ မင်းလမ်းသွယ် (၂)လမ်း၊ အမှတ်(၂၉/၂၄၈)နေ ဦးဟိန်ဦး (ဘ. ၈. ၅)၏ ဇနီးသည် ၁၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀.၄၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့ ညနေ ၄.၃၀ နာရီတွင် မိသားစုဖြစ်ပါကြောင်း အသင်းသူ အသင်းသားများ သိစေရန် အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ အမှုဆောင်အဖွဲ့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယံကမကြီး
ဒေါ်ဆင်သိန်း(နေဖြူဖြူ) အသက်(၉၀)

ဗဟိုသမဝါယမ အသင်းလိမ္မာတက် အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာဦးကြည်တင်၏မိခင် ဒေါ်ဆင်သိန်း(နေဖြူဖြူ)သည် ၁၂-၁၁-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ **ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့် ဝန်ထမ်းများ**
ဗဟိုသမဝါယမအသင်း လိမ္မာတက်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယံကမကြီး
ဦးရဲမြင့် (၇၈)နှစ်
ဗိုလ်မှူး(ငြိမ်း)၊ ရေ/၃၁၇၂
ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန

ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၁၃၂/၈) မိမိလက်နဲ့သာလမ်းနေ ဦးရဲထွဋ် (CEO, M.Y Group of Companies)-ဒေါ်ဥမ္မာမြင့် (M.D, M.Y Group of Companies)တို့၏ ကျေးဇူးရှင် ဖခင် မအေးပြည့်ရဲထွဋ် မောင်အောင် ပြည့်ရဲထွဋ်တို့၏ ချစ်လွှာသောဘိုးဘိုးကြီးသည် ၁၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားခြင်းအတွက် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါကြောင်း။

ဝန်ထမ်းများမှ ရည်စူးလှူဒါန်းသော ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစုကို အဖျရ၍ သာဓုဒေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။
 အဖျ၊ အဖျ၊ အဖျ

Gold Cement Co., Ltd မှ ဝန်ထမ်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယံကမကြီး
ဦးရဲမြင့် (၇၈)နှစ်
ဗိုလ်မှူး(ငြိမ်း)၊ ရေ/၃၁၇၂
ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန

ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၁၃၂/၈) မိမိလက်နဲ့သာလမ်းနေ (ဒေါ်ဆွေဆွေသက်) ၏ ခင်ပွန်း၊ ဦးရဲထွဋ် (CEO, M.Y Group of Companies)-ဒေါ်ဥမ္မာမြင့် (M.D, M.Y Group of Companies) တို့၏ ကျေးဇူးရှင် ဖခင် မအေးပြည့်ရဲထွဋ် မောင်အောင်ပြည့်ရဲထွဋ်တို့၏ ချစ်လွှာသောဘိုးဘိုးကြီး ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ကောင်းရာ သုဂတိလောပါစေလို့ ဆုတောင်းပေးပို့ပါသည်။

M.Y Associates Co, Ltd.
(YGN Head Office မှ ဝန်ထမ်းများ)

ဦးအုန်းလွင်(သူရ-၁၀) (၆၂)နှစ်
ဒုရဲမှူး(ငြိမ်း)

ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်နီးကျွန်းမြို့နယ်၊ သုဝဏ္ဏ၊ ၂၄-ရပ်ကွက်၊ နီလာလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၁၄၇)၊ အခန်း(၈)နေ (ဦးအေးမြင့်)-ဒေါ်တင်တင်အေးကြီး၊ ဒေါ်ဆွေဆွေဦး(မြို့နယ်သမ/ပုဇွန်တောင်) ၏ ချစ်လွှာသောခင်ပွန်း၊ ကိုဇော်ဇော်(MCC) မမြတ်ကြည်သော် (Lin Dagon Garment Co.,Ltd.) မကေဇာဦး(Final Part-2ဆေး-၂) နှုတ်ချွတ် ရေဝေးသူသားနှင့် ပြည်ထောင်စု နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။ [ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၂၂-၁၁-၂၀၁၄ (စနေနေ့) နံနက် ၉.၃၀နာရီမှ ၁၂.၀၅ နာရီထိ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော် နာယူမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် အထူးကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများ အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးအုန်းလွင်(သူရ-၁၀) (၆၂)နှစ်
ဒုရဲမှူး(ငြိမ်း)

ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်နီးကျွန်းမြို့နယ်၊ သုဝဏ္ဏ၊ ၂၄-ရပ်ကွက်၊ ပတ္တမြားလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၁၄၇)၊ အခန်း(၇)နေ (ဦးအေးမြင့်)-ဒေါ်တင်တင်အေးကြီး၊ ဒေါ်ဆွေဆွေဦး(မြို့နယ်သမ/ပုဇွန်တောင်) ၏ ချစ်လွှာသောခင်ပွန်း၊ ကိုဇော်ဇော်(MCC) မမြတ်ကြည်သော် (Lin Dagon Garment Co.,Ltd.) မကေဇာဦး(Final Part-2ဆေး-၂) နှုတ်ချွတ် ရေဝေးသူသားနှင့် ပြည်ထောင်စု နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။ [ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၂၂-၁၁-၂၀၁၄ (စနေနေ့) နံနက် ၉.၃၀နာရီမှ ၁၂.၀၅ နာရီထိ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော် နာယူမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် အထူးကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများ အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

တောင်သာမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
ဦးတင်မောင်ဦး (၆၃)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ အနော်ရထာလမ်းမကြီး၊ တိုက်-၇၄/၇၆၊ အခန်း (၃၄) ဒုတိယထပ် (သာ)နေ အသင်းဝင် ဒေါ်ခင်မေ၏ ချစ်လွှာသော ခင်ပွန်း ဦးတင်မောင်ဦးသည် ၁၆-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၁၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသူသားနှင့်ပို့ဆောင် မိသားစုဖြစ်ပါမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသင်းဝင်များ လိုက်ပါ ပို့ဆောင်ကြပါရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၁.၃၀ နာရီ ထွက်ပါမည်။) အမှုဆောင်အဖွဲ့

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း၊ ဝါယံကမကြီး
ဒေါ်သင်းသင်းဇင်(ဘ-၈၅) (၅၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ အမှတ်(၂) ရပ်ကွက်၊ မင်းလမ်းသွယ်(၂) လမ်း၊ အမှတ် (၂၉/၂၄၈)နေ ဦးဟိန်ဦး (ဘ. ၈. ၅)၏ ဇနီး၊ မောင်အောင်အိမ်၊ မောင်ရဲဦးမောင်အောင်(ဆေး-၂) မောင်ရဲဦးမောင်အောင်(Grade-XI တောင်စုစု)တို့၏ မိခင်၊ မလှနေဥမ္မာဦး၏ အဒေါ် ဒေါ်သင်းသင်းဇင်သည် ၁၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀.၄၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကွယ်လွန်သူ၏ဆန္ဒအရ ယင်းနေ့ ညနေ ၄.၃၀ နာရီတွင် မိသားစုဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဘော အပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၂၂-၁၁-၂၀၁၄ (စနေနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁ နာရီအထိ အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ရက်လည်တရားတော်နာကြွရောက်ကြပါရန်ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးမောင်ဝေဝေ (၅၇)နှစ်
အမက(ကျောင်းအုပ်)
လေးတောင်/ကျောက်ချောင်း

ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ရခိုင်မြို့နယ်၊ လေး တောင်ရေပြင်ရွာနေ(ဦးဝင်း-ဒေါ်မြ သာ)တို့၏သား၊ ဦးသိန်းထွန်း-ဒေါ်နယ် လီသန်း) ဦးမောင်မောင်-ဒေါ်ခင်စန်းမြင့် ဒေါ်မြင့်မြင့်၊ ဒေါ်မြသွေးတို့၏ မောင်၊ ဦးစိုးလွင် - ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းတို့၏ အစ်ကို၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ဗဟိုလမ်း၊ တိုက်အမှတ် (၁၇၆)အခန်းအမှတ်(၄-A)နေ ဒေါ်မြသွေး သန်း(ခ)ဒေါ်မုတ် (RTC-ငြိမ်း)၏ ချစ်လွှာသော ခင်ပွန်း၊ ဦးဇော်ဝင်း-ဒေါ်ဝါဝါသန်း၊ ဦးကျော်တင်-ဒေါ်ဖြူဖြူ သန်း၊ (ဦးလှမင်း)-ဒေါ်နွယ်နွယ်တို့၏ မွေးသမီးဝင်းကျေးဇူးရှင်၊ မြေးခွန်လေးတစ်ယောက်ဖြစ်ပါသည်။ အဘိုးသည် ၁၆-၁၁-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၁၀.၄၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၈-၁၁-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထိန်ပင်သာသနာသို့ ပို့ဆောင်မိသားစုဖြစ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၁.၃၀ နာရီ ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၂-၁၁-၂၀၁၄ (စနေနေ့) နံနက်တွင် ရက်လည် ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာယူမည်ဖြစ်ပါမည်။] အထက်ပါ နေအိမ်သို့ တရားတော်နာ ကြွရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးဌေးကို အသက်(၇၀)
(RTC-ငြိမ်း)
MGS Beverages Co., Ltd

ရန်ကုန်မြို့နေ (ဦးသန်းရွှေ-ဒေါ်ခင် တင့်)တို့၏သား၊ ဦးသိန်းထွန်း-ဒေါ်နယ် လီသန်း) ဦးမောင်မောင်-ဒေါ်ခင်စ

အလိုရှိသည်

မန်နေဂျာ (၂)ဦး
(၂၅၀၀၀၀-၅၀၀၀၀၀)
ကားမောင်းကျွမ်းကျင်ရမည်။ နေပြည်တော်နှင့် ရန်ကုန်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်
ဖုန်း-၀၉-၄၉၂၇၄၅၅၊ ၀၉-၄၂၀၃၀၃၇၆၇

လောကဏ္ဍထိရောက်စွာ အမြန်အလိုရှိသည်

တောင်ဒဂုံစက်မှုဇုန်တွင် ပွင့်လင်းရာသီ၌ စတင်မည့် warehouse office တည်ဆောက်ရေးအတွက် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်သားအဖွဲ့များ လိုအပ်ပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသူများ လုပ်ကွက် အဆိုပြုရေးနှုန်းများ နှင့်အတူ အမြန်ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

- ၁။ လက်သမားအဖွဲ့ ၂။ ပန်းရုံအဖွဲ့
 - ၃။ လျှပ်စစ်လုပ်ငန်း ၄။ သံချိတ်ကွေးအဖွဲ့
 - ၅။ မြေကြီးတူးအဖွဲ့ ၆။ အလုပ်ကြမ်းအဖွဲ့
- ဆက်သွယ်ရန် အမှတ်-၃၃၊ ၆မိုင်ခွဲ၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၃၁၆၂၃၉၊ ရုံးချိန်အတွင်းသာ

Success Creator Services Co.,Ltd

ဂျပန်နိုင်ငံတွင် တရားဝင်အလုပ်လုပ်ရန်အတွက် အမျိုးသမီးများအလိုရှိသည်။ အထည်ချုပ်စက်ရုံ -> အထည်ချုပ်ကွမ်းကျင်သူအမျိုးသမီးများ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ (အထည်ချုပ်စက်ရုံအတွက် အထည်ချုပ်သင်တန်းစီစဉ်ပေးသည်။) (အကြားစနစ်ဖြင့်လည်းသွားနိုင်ရန်စီစဉ်ပေးလျက်ရှိပါသည်။) ဒီဇင်ဘာလ ၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ဂျပန်နိုင်ငံမှ လုပ်ငန်းရှင်များတို့က ရွတ် လူတွေ့ထပ်မံလာရောက်တွေ့ဆွယ်မည်ဖြစ်သောကြောင့် အထည်ချုပ်နှင့်ဂျပန်သွားရန် စိတ်ဝင်စားသူများအဖွဲ့အစည်း လူကိတ်တိုင်ဖုန်းသို့ အမြန်လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ (မလေးရှား၊ ထိုင်း၊ ဂျော်ဒန်အစရှိသော နိုင်ငံများမှ ပြန်လာသူများကို နွေးထွေးစွာ ကြိုဆိုနေပါသည်။)

(ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်)
၁။ ဂျပန်စာနှင့်စကားကိုကောင်းစွာဘာသာပြန်နိုင်သောသူ (၃)ဦး
၂။ ဂျပန်စာ သင်ကြားနိုင်သောဆရာမ (၂)ဦး
၃။ စာရင်းကိုင် (၂)ဦးအလိုရှိသည်။
အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိရှိလိုပါက နှစ်စဉ်အတွင်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
နံနက် ၉နာရီမှ ညနေ ၅နာရီ
ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ- (၁) အမှတ်-၅၁၊ မြိုင်ဟေဝန်ကွန်ပွန်း၊ တာဝါ(B)၊ စမိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
(၂) ၂၈/၂၈၃၊ မင်းကြီးမဟာမင်းခေါင်လမ်းနှင့် ဦးတရုတ်ကြီးလမ်းထောင့်၊ ရွှေလင်းဗဟိုစက်မှုဇုန်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- (ရုံး) ၀၁-၆၅၅၅၄၆၊ ၀၁-၆၀၃၇၈၅၊ ၀၁-၆၀၃၈၉၄၊
၀၉-၇၃၁၂၈၆၇၃

MYEIK TOWNSHIP TRAINING CENTER

Myeik Township Training Center (MTTC) မှ အောက်ပါသင်တန်းများ စတင်ခေါ်ယူနေပါသည်။
1. Mechanical Engineer (15) Posts
- Education B.E (Mechanical)
- Gender Male or Female
- Age 20 to 35 years
2. Foreman (5) Posts
- Education B.Tech
- Gender Male
- Age 20 to 35 years
3. Worker (30) Posts
- Education အနိမ့်ဆုံး (၁၀)တန်း
- Age 20 to 35 years
သင်တန်းကာလ
- Engineer and Foreman (10) weeks
- Worker (2) weeks
လျှောက်လွှာပို့ရန်။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ မှတ်ချက်။ စနစ်စရိတ်၊ စားစရိတ်ငြိမ်းဆက်သွယ်စုံစမ်းရန်။
ပေါင်းကျေး-ဥက္ကဋ္ဌကွက်၊ ရွှေနုသာကျေးရွာအုပ်စု၊ ဝဏ္ဏမာလမ်း၊ ပုလဲမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ဖုန်း- 09-250579269 (Only Office Hour)
Email-natalinw1@gmail.com, nawsuesie13@gmail.com

Job Coach Coalition Myanmar (JCCM) မှ

မသန်စွမ်းဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
မကြာမီဖွဲ့စည်းလုပ်ဆောင်ခဲ့သော နိုင်ငံတကာအဆင့်မီတတ်သွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရာထူးနေရာများ၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသည့် (အရည်အချင်းနှင့်ကိုက်ညီသော) မသန်စွမ်းဝန်ထမ်းများ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
(၁) Kitchen (အကြားအာရုံအားနည်းသူ၊ ဉာဏ်ရည်မသန်စွမ်းသူ) (၅) ဦး
(၂) Service Bar (ကိုယ်အင်္ဂါမသန်စွမ်းသူ) (၃) ဦး
(၃) Fo Service (ကိုယ်အင်္ဂါမသန်စွမ်းသူ) (၂) ဦး
(၄) Laundry (အကြားအာရုံအားနည်းသူ) (၃) ဦး
(၅) Reservation Agent (ကိုယ်အင်္ဂါမသန်စွမ်းသူ) (၁) ဦး
(၆) Engineering Helper (တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအမြင်အာရုံအားနည်းသူ) (၁) ဦး
အမှတ်စဉ်(၃)နှင့်(၅)အတွက် အင်္ဂလိပ်စကားကို ကျွမ်းကျင်စွာပြောဆိုနိုင်သူဖြစ်ရမည်။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် CV Form အပြည့်အစုံ၊ အခြားအထောက်အထားများနှင့်အတူ ၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့နောက်ဆုံးထား၍ အောက်ပါလိပ်စာများသို့ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
ရွှေမင်းသားဖောင်ဒေးရှင်း(မြန်မာ)ရုံးချုပ်
အမှတ်(၇၉၇)၊ ဝဏ္ဏမာလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၁-၂၃၀၀၃၃၂၊ ၀၁-၂၃၀၀၃၂၉။
မေရီချက်(၆)မင်းနားမကြားသောကလေးများကျောင်း၊
အမှတ်(၂)သံတမန်လမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဖုန်း- ၀၁-၂၂၁၈၇၂၊ ၀၁-၂၁၈၃၄၃

N-Car (Korea Car Sales and Service Center)

မှ အောက်ပါဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည်
- Engineer (ကားစက်ပြင်-ကျွမ်းကျင်အဆင့်) ကျား ၂ ဦး
- Sales and Marketing မ ၂ ဦး
- Office Staff မ ၂ ဦး
အတွေ့အကြုံရှိသူကိုဦးစားပေးမည်။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း- ၀၉-၂၅၀၈၆၉၆၀၁
လိပ်စာ- အမှတ်(၈)၊ A1လမ်း၊ မင်္ဂလာဒုံစက်မှုဇုန်၊
အောင်မင်္ဂလာအဝေးပြေးကားရိတ်အနီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

Thai Pot BBQ & Buffet Restaurant စားသောက်ဆိုင်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်
1. Chef (Thai) ကျား (၁) ဦး
2. Assistant Chef (Thai) ကျား (၂) ဦး
3. Kitchen Supervisor ကျား (၄) ဦး
4. Commis-1 ကျား (၆) ဦး
5. Assistant Manager ကျား/မ (၂) ဦး
6. Purchasing Supervisor ကျား/မ (၂) ဦး
7. လုံခြုံရေး ကျား (၃) ဦး
8. Office Staff မ (၂) ဦး
9. Cashier မ (၁) ဦး
10. Waiter & Waitress ကျား/မ (၃) ဦး
11. Kitchen Helper ကျား (၃) ဦး
ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ- အမှတ်(၂၀၅)၊ အင်းစိန်လမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊
သံလမ်းမှတ်တိုင်အနီး။
ဖုန်း- ၀၉-၅၀၀၇၉၇၂၊ ၀၉-၂၅၆၀၃၇၇၉၊ ၀၉-၄၃၁၂၄၅၀၈

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဝက်စီဆိုင်အများဆုံး ရေးဆွဲထုတ်လုပ်နေသော ကုမ္ပဏီမှ

အမြန်အလိုရှိသည်
Sales Promoter
ဒီပလိုမာတစ်ခုခုရရှိသူ(သို့) ဘွဲ့ရပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။
Computer အခြေခံရှိရမည်။
ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ပြီးအလုပ်လုပ်ချင်စိတ်ရှိသူဖြစ်ရမည်။
အဆောင်(၃)၊ အခန်း(၁)၊ မြန်မာအိုင်စီတီပတ်(ခံ)၊ လှိုင်မြို့နယ်၊
ဖုန်း- ၆၅၂၂၅၀၊ ၆၅၂၃၂၃၊ ၀၉ ၅၀၆၂၄၈၁၂
အထက်ပါလိပ်စာသို့ လူကိတ်တိုင် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

HAN Golf Masters Pte.Ltd.
မြန်မာဂေါ့ဖ်လေဆီလမ်းထောင့်၊ ကျောက်ရေတွင်း၊
ဥက္ကဋ္ဌလမ်းနှင့်လေဆီလမ်းထောင့်၊ ကျောက်ရေတွင်း၊
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း- ၀၉ ၇၃၀ ၇၄၁၆၂၊ ၀၉ ၇၃၀ ၄၁၈၀၈။
(1) Junior Accountant မ(၂)ဦး
- ဘွဲ့ရ LCCI Level (III)၊ Computer Accounting Software, Excel, English/Myanmar Typing ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၂)နှစ်နှင့်အထက်ရှိရမည်။
(2) Secretary (for female Director) မ(၁)ဦး
- ဘွဲ့ရ Microsoft Word, Excel, Internet & Email, English/Myanmar ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရမည်။ ရုံးလုပ်ငန်း Filing System နားလည်တတ်ကျွမ်းရမည်။ ကားမောင်းတတ်သူဦးစားပေးမည်။
(3) Sales & Marketing Manager မ(၁)ဦး
- M.B.A. ဘွဲ့ရ Microsoft Word, Excel, Internet & Email, English/Myanmar Typing ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရမည်။
(3) Inventory Controller မ(၃)ဦး
- ဘွဲ့ရ LCCI Level (II)နှင့်အထက်၊ Computer Excel, English/Myanmar Typing ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
(4) Inventory Helper ကျား(၃)ဦး
- အလယ်တန်းအောင်မြင်ပြီး ရိုးသားကြိုးစား၍ လုပ်ဆောင်နိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။
လျှောက်ထားလိုသူများသည် လိုင်စင်ခါတ်ပုံ၊ လိုအပ်သည့်စာရွက်စာတမ်း အပြည့်အစုံ၊ မှတ်ပုံတင်နှင့် သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ ရဲစခန်းနှင့် ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူနှင့်အတူ (၂)ပတ်အတွင်း အထက်ပါလိပ်စာသို့ ရုံးချိန်အတွင်း လူကိတ်တိုင်လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဖောင်ဒေးရှင်း

“စေတနာဆေးခန်း” များတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် တာဝန်ခံဆရာဝန်များအလိုရှိသည်
ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ ပြည်၊ ကေတုမတီ၊ မကွေး၊ ပခုက္ကူ၊ မုံရွာ၊ စစ်ကိုင်း၊ ကလေး၊ တီးတိန်၊ ဖလမ်း၊ ကျောက်ဖြူမြို့များရှိ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဖောင်ဒေးရှင်း “စေတနာဆေးခန်း” များတွင် ဒေသနှင့်သင့်လျော်သော ခန့်မှန်းလစာဖြင့် ဆရာဝန်များ(ပင်စင်စားနှင့်သစ်လွင်ဆရာဝန်များ ဦးစားပေး) ခန့်ထားလိုပါသည်။ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဖောင်ဒေးရှင်းရုံးချုပ် အမှတ်(၅၂)၊ ချင်းတွင်းလမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၂၃၀၅၈၂၉၊ ဖက်(၆)၀၁-၂၃၀၅၈၂၈ သို့ ကိုယ်ရေးရာဇဝင်ကျဉ်းနှင့်အတူ လျှောက်လွှာများကို ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၅ရက် နောက်ဆုံးထား ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
စုံစမ်းရန်- ဒေါက်တာကျော်ကျော် (စေတနာဆေးခန်းမှူးစီမံချက်မန်နေဂျာ) ဖုန်း-၀၉-၅၀၄၉၂၈၂၊ ဒေါက်တာတင်ကျော်ဦး(ဒုတိယစီမံကိန်းမန်နေဂျာ) ဖုန်း-၀၉-၅၃၀၀၃၀၁၊ ဒေါက်တာဝေမောင်မောင်(ဌာနချုပ်လက်ထောက်ဆရာဝန်) ဖုန်း-၀၉-၅၂၁၄၁၆၇

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

Medi Max Trading Co., Ltd သည်ဆေးဝါးများတင်သွင်း ဖြန့်ချိနေသောကုမ္ပဏီဖြစ်ပါသည်။ ဆေးဝါးအရောင်းမြှင့်တင်ရေးအတွက် အောက်ဖော်ပြပါဝန်ထမ်းများ လိုအပ်ပါသဖြင့် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
(၁) Medical Sales Representatives (၃)ဦး (F)
တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရပြီးသူ၊ ဆေးဝါးအရောင်းမြှင့်တင်ရေးနှင့် လူမှုဆက်ဆံရေးလုပ်ငန်းများတွင် စိတ်ဝင်စားသူ၊ ရုပ်ရည်ချောမောပြေပြစ်၍ အိမ်ထောင်မရှိသူ၊ နယ်သို့ခရီးထွက်နိုင်သူ (အင်္ဂလိပ်စာအရေးအဖတ်အပြော အသင့်အတင့်တတ်ရမည်) လျှောက်ထားလိုသူများသည် CV နှင့်တကွ နံနက် ၉နာရီမှ ၁၁နာရီအတွင်း (၁၀၄၇/၂) မြေခံခြံလမ်း(ဗိုလ်မှူးလမ်းမိုင်ရန်)၊ မြေနီကုန်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၅၁၁၁၃၇၊ ၀၉-၅၁၅၀၂၈၃ သို့ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ တစ်ပတ်အတွင်း နောက်ဆုံးထား၍ ဆက်သွယ်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

Pink Rose Beauty Saloon

ဝန်ထမ်း(အမြန်) အလိုရှိသည်။
၁။ ဆံပင်ညှပ်ကျွမ်းကျင် - မ(၂)ဦး
၂။ ခေါင်းလျှော်ကျွမ်းကျင် - မ(၂)ဦး
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း- ၀၁-၅၈၀၀၀၂၊ ၀၉-၄၃၂၀၂၃၄၆

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

၁။ လက်ထောက်မန်နေဂျာ မ(၁) ဦး
- ရုံးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိပြီး ဘွဲ့ရဖြစ်ရမည်။
- Computer Excel, Word အသုံးပြုနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
၂။ Nurse Aid မ(၃) ဦး
- သူနာပြု Diploma အောင်မြင်သူ၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ၊ စိတ်ရှည်သည်းခံ၍ ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
၃။ Delivery ပို့ဆောင်သူ ကျား/မ (၂) ဦး
- ပညာအရည်အချင်းအထက်တန်းအဆင့်ရှိသူဖြစ်ပြီး ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
၄။ ထမင်းချက်အကူ မ(၂) ဦး
- သစ်ရပ်သန့်ရှင်းပြီး စည်းကမ်းအတိုင်းလိုက်နာနိုင်သူဖြစ်ရမည်။ စိတ်ပါဝင်စားသူများ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၂)ပတ်အတွင်း အောင်လက်မှတ်မိတ္တူ၊ ကိုယ်ရေးရာဇဝင်အကျဉ်း (CV Form)၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ ဓာတ်ပုံ (၂)ပုံနှင့်အတူ အောက်ပါလိပ်စာတိုင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
အမှတ်(၅၂/အ) စတုတ္ထတန်း၊ Sakura House၊ စံရိပ်ခြံ(၃)လမ်းထိပ်၊ အင်းစိန်လမ်း၊ စံရိပ်ခြံ၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၂၅၀၂၃၄၁၀၈၊ ၀၉-၅၁၄၀၄၉၈

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်

(၁) စာရင်းကိုင် မ (၂) ဦး
(၂) တရုတ်စကားပြန် မ (၂) ဦး
(၃) ရုံးဝန်ထမ်း ကျား(၂) ဦး
(၄) ယာဉ်မောင်း ကျား(၂) ဦး
ပညာအရည်အချင်း
အမှတ်စဉ်(၁)အတွက် ACCA (သို့) C.P.A (သို့) B.Com (သို့) LCCI (III) တစ်ခုခု အောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။ ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင်သူဖြစ်ရမည်။
အမှတ်စဉ်(၂)နှင့်(၃)အတွက် ဘွဲ့ရပြီးသူဖြစ်ရမည်။ စာစီစာရိတ်ကျွမ်းကျင်ရမည်။
အမှတ်စဉ်(၄)အတွက် အခြေခံပညာအထက်တန်းအဆင့်ရှိရမည်။
အထက်ပါရာထူးအားလုံးအတွက် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ လိုင်စင်ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်းထောက်ခံစာ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာနှင့်အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်မိတ္တူတို့နှင့်အတူ တစ်ပတ်အတွင်း နောက်ဆုံးထား၍ ကိုယ်တိုင်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ- အမှတ်(၃၂)၊ ကုန်းမြင့်ရိပ်သာလမ်း၊ (၇)မိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း- ၀၁-၆၅၂၉၅၇၀၇

အင်းလေးချစ်သူ (Travels & Tours)
အဆင့်မြင့် ဘုရားဖူးခရီးသွားလုပ်ငန်း
 ✨ အင်းလေးချစ်သူ၏ ရာသီသစ်ခရီးစဉ်များ

ပုဂံ၊ ပုပ္ဖိုး၊ စွယ်တော်လေး၊ ပခုက္ကူ	(Hotel-2Night) (Nov-21 / Dec-12,24)	109,000/-
တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ကိုလုံ၊ ထမိန်	(Hotel-2Night) (Nov-21 / Dec-5,24)	119,000/-
မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ အင်းဝ	(Hotel-2Night) (Nov-28)	109,000/-
မန္တလေး၊ စစ်ကိုင်း၊ အင်းဝ၊ အလောင်းတော်ကယပ်	(Hotel-2Night) (Dec-24)	119,000/-

Inlaylover.travelintour@gmail.com 09421030814, 09428118838, 09250092602, 095010851

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့မီးရထား
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ(Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း
 ၁။ အောက်ပါ လုပ်ငန်းများကို မြန်မာ့မီးရထားပို့ဆောင်ရေးကော်မရှင်လုပ်ငန်းသည်-

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	လုပ်ငန်းအမည်နှင့် တာဝန်များ	တင်ဒါပုံစံ နှုန်း(ကျပ်)
၁	၄၂၉/မမ/CE	- နေပြည်တော် ရထားရုံတပ်ဖွဲ့ အမှုထမ်း၊ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်း (၆) နှစ်(၄) သက် (၁) လုံး အတွက် ရေရရှိရေးလုပ်ငန်း (၆ လက်မ အဝါစိတ်တွင်းတွင်း၊ Ground Tank with Pump House တည်ဆောက်ခြင်းနှင့် ရေပိုက်လှိုင်း သွယ်တန်းခြင်း)	၂၀၀၀/-
၂	၄၃၀/မမ/CE	တိုင်း(၁) မြစ်ကြီးနား - မိုးကောင်း-နမ့်တီးကြား မိုင် ၆၈၆/၁၂-၁၇ ရှိ တံတားအမှတ်(၆၆၇) ဆေးသုတ်ပြုပြင်ခြင်း	၂၀၀၀/-

တင်ဒါပုံစံမည့် နေ့/အချိန် - အမှတ်စဉ် (၁) ၂၈. ၁၁ . ၂၀၁၄ (သောကြာနေ့) (၁၂.၃၀) နာရီ အမှတ်စဉ် (၂) ၁၇ . ၁၂ . ၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) (၁၂.၃၀) နာရီ

၂။ တင်ဒါပုံစံများကို အောက်ဖော်ပြပါဌာနတွင် (၁၇ . ၁၁ . ၂၀၁၄) ရက်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက ၎င်းဌာနသို့ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ ထောက်ပံ့ဌာန၊ မြန်မာ့မီးရထား၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့် သိမ်ဖြူလမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း: 294352, 291994

စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း
 ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ၁၆ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၁၃)နေ ဦးတင်ထွဋ်-ဒေါ်လှလှဝင်း တို့၏သား **မောင်မြတ်သူ(B.C.I.S) နှင့်** မော်လမြိုင်မြို့၊ ဘိုကုန်းရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၁၇)၊ သံလွင်ဥယျာဉ်လမ်းနေ ဦးစံဝင်း-ဒေါ်တင်လှ တို့၏သမီး **မချိုနန္ဒာဝင်း (MBA) (B.C.I.S)** တို့သည် ၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့ Royal Garden Restaurant ၌ နှစ်ဖက် သော မိဘဆွေမျိုးများရွှေ့မောက်တွင် စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးပါကြောင်း။
နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် မောင်မြတ်သူ-မချိုနန္ဒာဝင်း

တိုက်ခန်းအမြန်ရောင်းမည်
 တာမွေ၊ နတ်ဆောင်၊ ပုညဇုန်လမ်း၊ ၁၅*၆၀၊ ၈-လွှာ (၃၃၀) ညှိနှိုင်း (အကျိုးဆောင်မလို) ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၆၅၁၀ ၀၉-၄၂၀၀၄၅၇၄

မီး သတိပြု

ဗုဒ္ဓသာသနာ့ဥပဇာတိ ချုပ် မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ အမှတ်(၁၆)သာသနာ့ရိပ်သာလမ်း၊ မဟာမင်း(ဟာမစ်တစ်)ရန်ကုန်မြို့။
 ဖွဲ့- ၅၄၁၉၄၁၊ ၅၄၅၄၆၉၊ ၀၉-၄၂၀၀၄၅၇၄၄
အုပ်ချုပ်ရေးမှူး(အယ်ဒီတာ)(၁)ဦးအလိမ္မာညီ

- (၁) ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင်သူဖြစ်ရမည်။
- (၂) အင်္ဂလိပ်စာအုပ်ထုတ်ဝေသည့်နေရာတွင် အတွေ့အကြုံရှိသူဖြစ်ရမည်။ (သို့မဟုတ်) အင်္ဂလိပ်စာဘာသာရပ်တွင် အနည်းဆုံးဒီပလိုမာတစ်ခုခုရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။
- (၃) အသက်(၃၅)နှစ်အထက် ပုဂ္ဂိုလ်များလျှောက်ထားနိုင်သည်။
- (၄) ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်ဖြစ်ရမည်။
- (၅) လျှောက်လွှာများကို မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ ပင်မဝင်ပေါက်ရှိ လုံခြုံရေးအဖွဲ့ထံတွင် ရုံးချိန်အတွင်းရယူနိုင်ပါသည်။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ CVA(ကိုယ်ရေးရာဇဝင်)၊ ဘွဲ့/ဒီပလိုမာ/အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူများ ပူးတွဲတင်ပြရမည်။
- (၆) လျှောက်လွှာကို(၃၀-၁၁-၂၀၁၄)နေ့ (နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှညနေ ၄ နာရီအတွင်း) နောက်ဆုံးထားပေးပို့ရမည်။

ချောမွေ့သော/ ငွေဆောင်
 (အမှတ်) (အမှတ်) (အမှတ်)
 ပြည် အတော်တော်၊ ပုဂံရေတော်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ကျောက်တန်း
 ကျောက်တန်းရုံး ၉၀၀၀
 ၀၉-၃၁၇၃၈၈၄၀, ၀၉-၂၅၁၀၁၃၅၅၉

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
Marketing - မ (၂) ဦး
 လစာ + ကော်မရှင်
 Ph: 09 5670262 09 73184279

A1 Construction Co.,Ltd.
 အမှတ်(၃၃/၄၉)၊ မဟာဗန္ဓုလမ်းနှင့် ဘက်လမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၁-၃၇၇၈၉၃
ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

1. Safety Supervisor Male (5) Posts
 - ပညာအရည်အချင်း အထက်တန်းအဆင့်ရှိရမည်။
 - လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ ဓာတ်ပုံ (၂)ပုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်းထောက်ခံစာနှင့်အတူ အဝေးဆောင်လုပ်ငန်းကုမ္ပဏီ(ဗူးချုပ်)သို့ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

UNITED ELEVEN CO.,LTD

- (1) Sales & Marketing ကျား/မ(၇)ဦး
 - တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
 - အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်သူ ဖြစ်ရမည်။
 - စကားပြော ပြေပြစ်ချောမွေ့ပြီး ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
 - လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး(၂)နှစ်ရှိရမည်။
 - လစာ ၁၅၀၀၀ ရရှိမည်။
- (2) Accounting မ(၂)ဦး
 - LCCI Level -II အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။
 - အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်သူ ဖြစ်ရမည်။
 - Computer ကို ကျွမ်းကျင်သူ ပိုင်နိုင်စွာ အသုံးပြုနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
 - လိုအပ်လျှင် အပြင်သို့ သွားနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
 - ငွေစာရင်းကို ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
 - လစာ ၁၅၀၀၀ရရှိမည်။
- (3) Reception မ(၂)ဦး
 - တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှဘွဲ့ရရှိပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။
 - အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်သူ ဖြစ်ရမည်။
 - စကားပြော ပြေပြစ်ချောမွေ့ပြီး ဆက်ဆံရေး ကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
 - ရုပ်ရည်ချောမောလှပရမည်။
 - လစာ ၁၅၀၀၀ရရှိမည်။
- (4) Sale Promotor ကျား/မ(၁၀)ဦး
 - ၁၀တန်းအောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။
 - အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
 - စကားပြောပြေပြစ်ချောမွေ့ပြီး ဆက်ဆံရေး ကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
 - လစာ ၁၀၀၀၀ ရရှိမည်။
- (5) ကြော်ငြာတာဝန်ခံ ကျား/မ(၂)ဦး
 - တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
 - အိမ်ခြံမြေ ဈေးကွက်ကို ကျွမ်းကျင်သူဖြစ်ရမည်။
 - Computer DTP, Internet, Email ကို ကျွမ်းကျင်သူ ဖြစ်ရမည်။
 - လစာ ၁၅၀၀၀ ရရှိမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကာလာဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ ကိုယ်ရေးရာဇဝင် အကျဉ်းချုပ်၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ရပ်ကွက်/ရဲစခန်းထောက်ခံစာမိတ္တူတို့နှင့်အတူ ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ရက် နောက်ဆုံးထား၍ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
 Email-hr@smg-united.com မှတ်စာနှင့် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
အမှတ်(၂၀အေ)၊ စံရိပ်ခြင် ၆လမ်း၊ ၂-ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်။
ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၂၈၇၇၄၊ စံရိပ်ခြင်မှတ်တိုင်(သို့) မာလာမှတ်တိုင်တွင် ဆင်းရန်။

Myanmar Finest Automobile Co., Ltd
 အမှတ်(၂၃/၂၅)လှိုင်လမ်း၊ ဝမ်းရောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၅၁၀၆၅၄၄ (email:HR.MFA@ASECompanyGroup.com)

1. Sales & Marketing Supervisor Male/ Female (2) Posts
 - တက္ကသိုလ်မှဘွဲ့ရရှိပြီးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ(၂)နှစ်နှင့်အထက်ရှိရမည်။ Marketing Plan ရေးဆွဲနိုင်ရမည်။ လက်အောက်ရှိဝန်ထမ်းများအား ဦးဆောင်နိုင်ပြီး Management အတွေ့အကြုံရှိရမည်။ English (4) Skills အသင့်အတင့်ပြောဆိုနိုင်ရမည်။ Internet & E mail အသုံးပြုတတ်ရမည်။ ရန်ကုန်မြို့တွင်း ကျွမ်းကျင်စွာ သွားလာနိုင်ရမည်။ လိုအပ်ပါက နယ်စပ်သွားနိုင်ရမည်။
2. Receptionist & Customer Care Female (3) Posts
 - တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁)နှစ်ရှိရမည်။
 - ရုပ်ရည်ချောမောပြေပြစ်ရမည်။ အသက်(၃၀)နှစ်အောက်ဖြစ်ရမည်။ English Speaking အသင့်အတင့်ပြောဆိုနိုင်ရမည်။ အသင်းအဖွဲ့နှင့်လုပ်ကိုင်တတ်ရမည်။
3. Sales & Marketing (Brand & Outdoor Sales) Male/ Female (2) Posts
 - တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁)နှစ်ရှိရမည်။
 - ရုပ်ရည်ချောမောပြေပြစ်ရမည်။ အသက်(၃၀)နှစ်အောက်ဖြစ်ရမည်။ English Speaking အသင့်အတင့်ပြောဆိုနိုင်ရမည်။ အသင်းအဖွဲ့နှင့်လုပ်ကိုင်တတ်ရမည်။
4. Sales & Marketing (Marketing) Male/Female (2) Posts
 - တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁)နှစ်ရှိရမည်။
 - ရုပ်ရည်ချောမောပြေပြစ်ရမည်။ အသက်(၃၀)နှစ်အောက်ဖြစ်ရမည်။ English Speaking အသင့်အတင့်ပြောဆိုနိုင်ရမည်။ အသင်းအဖွဲ့နှင့်လုပ်ကိုင်တတ်ရမည်။
5. Admin Assistant Male (2) Posts
 - တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁)နှစ်ရှိရမည်။ English (4) Skills အသင့်အတင့်ပြောဆိုနိုင်ရမည်။ ရန်ကုန်မြို့တွင်း ကျွမ်းကျင်စွာ သွားလာနိုင်ရမည်။ Internet & Email သုံးတတ်ရမည်။ အသက်(၂၀-၃၀)နှစ်ကြားရှိရမည်။
6. Cashier Female (2) Posts
 - တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁)နှစ်ရှိရမည်။ အသက်(၃၀)နှစ်အောက်ဖြစ်ရမည်။
7. Purchaser Male (2) Posts
 - အခြေခံပညာ အလယ်တန်းအဆင့် အောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁)နှစ်ရှိရမည်။ အသက်(၃၀)နှစ်အောက်ဖြစ်ရမည်။ ရန်ကုန်မြို့တွင်း ကျွမ်းကျင်စွာ သွားလာနိုင်ရမည်။ ကားနှင့်ပတ်သက်သော အစိတ်အပိုင်းများကို နားလည်ရမည်။
8. Assistant Store & Quality Control Male (2) Posts
 - တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁)နှစ်ရှိရမည်။ အသက်(၃၀)နှစ်အောက်ဖြစ်ရမည်။ Microsoft Officeကို ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုတတ်ရမည်။ Internet & E mail အသုံးပြုတတ်ရမည်။
9. Security Male (2) Posts
 - စစ်မှန်စွာ/ရဲဝန်ထမ်းဟောင်းများအား ဦးစားပေးမည်။ နေ/ညတာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။
 - ရိုးသားကြီးစား၍ ကျန်းမာသန်စွမ်းသူဖြစ်ရမည်။ အသက်(၆၀)နှစ်အောက်ဖြစ်ရမည်။
10. Cleaner Female (2) Posts
 - အသက်(၂၀-၄၅)နှစ်ကြားရှိရမည်။ သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်။
 - ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ရမည်။ တစ်ကိုယ်ရည်သန်ရှင်းမှုရှိရမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် (၁)လအတွင်း ရိုက်ကူးထားသော ကာလာဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံချက်၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ ပညာရေးအထောက်အထားမိတ္တူများအား Emailဖြင့် လည်းကောင်း၊ လူကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

အမည်ပြောင်း
 ဦးသန်းထိုက်ဦး၏သား မြောင်းမြမြို့၊ အထက်(၆) အငွေမတန်း(A)မှ မောင်မြိုးသက်နောင်အား မောင်မြိုးမင်းခန့်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။

Da Chin Architecture Development Construction Co.,Ltd
 အမှတ်(၄၇) ဗိုလ်ဉာဏလမ်း၊ ၅-ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်။
 ဖုန်း ၀၁-၆၆၅၉၃၄၊ ၀၉-၄၃၁၃၉၉၂၊
 Email-dachin.adc@gmail.com

Da Chin Architecture Development Construction Co.,Ltd တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်အတွက် အောက်ပါရာထူးများ လစ်လပ်လျက်ရှိပါသည်။

၁။ Site Engineer	Male (3) Posts
၂။ Purchaser	Male (1) Post
၃။ Marketing Executive	Male (1) Post
၄။ Marketing Staff	Male/Female (2) Posts
၅။ Site Supervisor	Male (4) Posts
၆။ Welder Supervisor	Male (1) Post
၇။ Train Welder	Male (8) Posts
၈။ လက်သမား(ပရိဘောဂ)	Male (5) Posts
၉။ Driver	Male (2) Posts
၁၀။ တရုတ်စကားပြန်/ထိုင်းစကားပြန်	Male (2) Post
၁၁။ Accountant	Female (1) Post

အမှတ်စဉ် ၁၅ ၈နှင့် ၁၁အထိ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းပိုင်းတွင် စိတ်ပါဝင်စား၍ အနည်းဆုံးလုပ်သက် (၂)နှစ်ခန့် ရှိရပါမည်။ အမှတ်စဉ်အားလုံးအတွက် စာရိတ္တကောင်းမွန်ပြီး အများနှင့်ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်၍ Co., တွင် ရေရှည်လုပ်ကိုင်နိုင်သူများအား ဦးစားပေးခန့်အပ်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။
 စိတ်ပါဝင်စားသူများအနေဖြင့် CV အပြည့်အစုံ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်နှင့် အခြားပညာအရည်အချင်း အထောက်အထား အပြည့်အစုံဖြင့် လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ E-mail မှဖြစ်စေ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁)ပတ်အတွင်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်

ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ သရက်တောကျောင်းတိုက်၊ ဓမ္မာရုံကျောင်း ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၌ စာချ/စာသင် သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များ သီတင်းသုံးရန်အတွက် ပေ(၇၀x၆၇) အကျယ်အဝန်းရှိ ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်နေပြီဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါရန် နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

- ၁။ ပြတင်းတံခါးတစ်ပေါက် ၁ သိန်း
၂။ အခန်းတံခါး ၂ သိန်း
၃။ ရေချိုးခန်း ၃ သိန်း
၄။ ကုဋီတစ်ခန်း ၅ သိန်း
၅။ အဝင်တံခါးကြီးတစ်စုံ ၇ သိန်း
၆။ သံကုက္ကံတစ်စုံ ၉ သိန်း
၇။ သံယာနစ်ပါးနေတစ်ခန်း ၁၀ သိန်း
၈။ ရေတိုက်တစ်လုံး ၁၂ သိန်း
၉။ ရေစက်တစ်လုံး ၁၉ သိန်း
၁၀။ သံယာလေးပါးနေတစ်ခန်း ၂၀ သိန်း
၁၁။ မုခ်ဦး ၃၀ သိန်း
၁၂။ ဘုရားခန်း ၅၀ သိန်း
၁၃။ စာသင်ခန်းမဆောင် ၁၀၀ သိန်း
၁၄။ ဆွမ်းစားဆောင် ၃၅၀ သိန်း
၁၅။ ကျောင်းဆောင်တစ်ထပ် ၁၀၀၀ သိန်း
၁၆။ ကွန်ကရစ်တိုင်တစ်လုံး ၃ သိန်း
၁၇။ စာချဆရာတော်များနေတစ်ခန်း ၂၅ သိန်း

အလှူရှင်များ ကမည်းထိုးပေးပါမည်။

ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်ရေးကော်မတီ
ဓမ္မာရုံကျောင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်
ဖုန်း-၀၁-၇၀၈၈၇၄၊ ၀၉-၈၆၃၀၅၁၆

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း

(၂၀)ရာစု အာဆီယံ-ဂျပန် ချစ်ကြည်ရေးအသင်း (AJAFA-21) ၏ အကြိမ် (၂၀)မြောက်ဒေသတွင်း တွေ့ဆုံပွဲရပ် (20th RLF)ကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ညောင်ဦးခရိုင်၊ ပုဂံညောင်ဦးမြို့ရှိ Bagan Umbra တိုက်တွင် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄မှ ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ အထိ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါပွဲရပ်ကျင်းပခဲ့သည့်ပြင် အထူးကျေးဇူးတင်ကြောင်း အစီရင်ခံစာ၊ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားပေးပါသော မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားပေးပါသော မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဦးကျော်ဆန်း၊ ဖိုရမ်ကျင်းပနိုင်ရေးအကူအညီပေးကြပါသော JICA ရုံးချုပ်၊ JICA (မြန်မာ)ရုံးတာဝန်ခံနှင့် ညောင်ဦးခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ တက်ရောက်ဆွေးနွေးကြပါသော အာဆီယံဒေသတွင်းမှ အသင်းဝင်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် မြန်မာနိုင်ငံမှ Youth Friendship နှင့် Young Leaders များ၊ ဖိုရမ်ကျင်းပနိုင်ရေး ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြသည့် JAAM အမှုဆောင်များနှင့် အသင်းဝင်များ၊ ဖိုရမ်အတွက် ပံ့ပိုးကူညီကြသည့် ကုမ္ပဏီများ၊ အသင်းအဖွဲ့အစည်းများကို ဖိုရမ်ကျင်းပရေးကော်မတီမှ အထူးကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း။

ဘုရင့်နောင်မြေညီတိုက်ခန်းကျယ်ငှားမည်

ဘုရင့်နောင်ပွဲရုံအနီး၊ တပင်ရွှေလမ်းလမ်းမကျယ်၊ နှစ်ရက်ပတ်လည် သူများကို နှိုးဆော်ပေးမည်။ နေ့ကျယ်ငှားမည်၊ ဘက်၊ ရုံးခန်း၊ စတိုးဆိုင်သင့်တော်၊ ကားပါကင် အဆင်ပြေသည်။ ၀၉-၄၄၈၀၁၃၃၃၊ ၀၉-၂၀၇၇၃၉၇

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာမသန်စွမ်းသူများနေ

၃-၁၂-၂၀၁၄ရက် အကြိုအခမ်းအနား
မြန်မာနိုင်ငံဥက္ကဋ္ဌရည်မသန်စွမ်းသူများ မိဘအဖွဲ့မှ ပထမအကြိမ်အဖြစ် ဥက္ကဋ္ဌရည်မသန်စွမ်း ကလေးများ လမ်းလျှောက်ပွဲ၊ အားကစားပွဲ၊ ဖျော်ဖြေပွဲ (စွမ်းရည်ပြပွဲ) ဆွေးနွေးပွဲ၊ အနုပညာရှင်များ ဖျော်ဖြေပွဲနှင့် ဈေးရောင်းပွဲအခမ်းအနားကို ၃-၁၁-၂၀၁၄(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ည ၇နာရီအထိ ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရှင်စောပုလမ်းရှိ Myanmar Event Park တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ စိတ်ပါဝင်စားသူ မည်သူမဆို တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။ ယင်းအခမ်းအနားအတွက် စေတနာထက်သန်စွာ လှူဒါန်းလိုသူများအား စိတ်ဝင်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၂၂၀၃၊ ၀၉-၇၃၃၉၃၇၆၊ ၀၉-၅၀၇၇၃၉၇ မြန်မာနိုင်ငံဥက္ကဋ္ဌရည်မသန်စွမ်းမိဘအဖွဲ့

T.D.K Trading
Big Promotion 3 days only 50% discount
လယ်ထွန်စက် သံပြားပြတ်စက် ဝန်တင်သန့်ယာဉ် အခြားစက်ပစ္စည်းများ
အမြန်ဆုံးဆက်သွယ်ပါ Toe Wai Aung 09-254 008946 09-323 64314

အမြန်ငှားမည်။

ဘက်၊ Car Show Room၊ ကုမ္ပဏီရုံးခန်း၊ ဖွင့်ရန်ကောင်းသည်။
(1) 85'x 85'၊ RC 4ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ၊ ၈၅လမ်း၊ နှင့် ၃၀လမ်း၊ ထောင့်၊ ချမ်းအေးသာခံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
(2) 65' x 75' = 5000 Squire မြေကွက်လပ်၊ ၁၁လမ်း၊ ဆိပ်ရန်ကုန်-မန္တလေး လမ်းမကြီး၊ ကျွဲဆည်ကန်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။ ဆက်သွယ်ရန် 09-5017911, 09-5103508

ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ အင်ကြင်းကျေးရွာတွင် သိပ္ပံလယ်အင်ကြင်း ကုန်းတောရ တရားရိပ်သာကို မြေ ၅ ဒသမမြေပေ ပေါ်တွင် မည်သည့်နည်းနှင့်မဆို ရာသက်ပန် တရားအားထုတ်လိုသော ရဟန်းရှင်လူ သူတော်စင်များအတွက် တည်ထောင်လှူဒါန်းရာ ၁၄-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကျောင်းဆောင်ဓမ္မာရုံ ဝန်ကုဋီ၊ ဆေးရုံ မှတ်တိုင်၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်စသည်တို့ကို အလှူရှင်များကိုယ်တိုင် (ရတနာအုတ်မြစ်စီ)မင်္ဂလာပြုလုပ်ပြီး တည်ဆောက်မည်ဖြစ်ပါသောကြောင့်အောက်ပါအလှူများကို ကြိုတင်စာရင်းပေး ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါသည်။

- ၁။ စုပေါင်းတရားထိုင်ရန် သိပ္ပံလယ်ဓမ္မသာယာဓမ္မာရုံကြီး ပေ(၁၀၀x၅၀) တစ်ခန်းချင်း အလှူရှင်များ။
၂။ မဟာမုနိကုဋီကျောင်းဆောင်တော် ပေ(၃၅x၃၀) ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်နှင့် တစ်ခန်းချင်း အလှူရှင်များ။
၃။ ဆေးရုံ ပေ(၅၀x၃၀) တစ်ခန်းချင်းအလှူရှင်များ
၄။ ယောဂီ(၅) ယောက်ဆောင် အမျိုးသား/အမျိုးသမီး သိန်း (၁၀၀)
၅။ ယောဂီ(၁)ယောက်ဆောင် အမျိုးသား/အမျိုးသမီး သိန်း (၃၀)
၆။ ရေကန်ကြီး(၁၅)သိန်း၊ ရေကန်သေး (၇) သိန်း
၇။ မဟာရုံအုတ်တိုင်စိုင်း ၈၀၀၀/-
၈။ အလင်းမီးတိုင် ၈၀၀၀/-
၉။ ကုဋီ(၃) ခန်းတွဲ (၁၅)သိန်း
ဆက်သွယ်လှူဒါန်းလိုပါလျှင် ဦးကြွနောဘာသသိပ္ပံလယ် ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်နှင့် တောရရိပ်သာ အမှတ်(၁၄/၂) ရပ်ကွက်၊ တာသံလမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။ ဖုန်း-၀၁-၅၆၃၂၂၊ ၀၉-၂၅၃၀၆၈၁၉၄၊ ၀၉-၃၂၀၃၈၆၆၈။

နှစ်(၃၀)ပြည့် ပုလဲရတုမင်္ဂလာဆုတောင်း

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်မြို့၊ အမှတ် (၆၁) ကန်လမ်းနေ ချစ်ဖေဖေ ဦးသန်းငြိမ်း နှင့် ချစ်မေမေ ဒေါ်သန်းသန်းဆွေ တို့၏ ၁၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကျရောက်သော နှစ်(၃၀)ပြည့် ပုလဲရတု မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင်အောင် လောကီလောကုတ္တရာအကျိုးတို့ကို ယခုထက် ပိုမိုဆောင်ရွက်နိုင်ပြီး စိတ်ချမ်းသာ၊ ကိုယ်ကျန်းမာစွာဖြင့် သာယာချမ်းမြေ့သော ဘဝခရီးလမ်းကို ချစ်သောသားသမီးများနှင့်အတူ ပျော်ရွှင်စွာ လျှောက်လှမ်းနိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

သမီးကြီး- ဒေါက်တာဆွေဝင်းငြိမ်း
Changi General Hospital Singapore
သမီးငယ်- မဖြူဝင်းငြိမ်း
B.Med-Tech (Laboratory)
Pathlab ဓာတ်ခွဲခန်း

ရွှေကျွန်းကုန်းမိုးကုတ်ဝိပဿနာ

ရာသက်ပန်အမြဲတမ်း ဓမ္မရိပ်သာကြီး၏ ရိပ်သာခွဲ သာဓကန် မိုးကုတ်ဝိပဿနာ ဓမ္မရိပ်သာဖွင့်ပွဲမင်္ဂလာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်

- နေရာ - ရွှေပြည်သာမြို့နယ် သာဓကန်ဘုရားအနီး၊ ရန်ကုန်မြို့။
နေ့ရက်/အချိန် - ၂၀-၁၁-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)၊ ကြာသပတေးနေ့-နံနက် ၈နာရီ
အထူး(၇)ရက်တရားစခန်းပွဲ
နေ့ရက် - ၂၀-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှ ၂၇-၁၁-၂၀၁၄ရက်
နေရာ - သာဓကန်မိုးကုတ်ဝိပဿနာဓမ္မရိပ်သာ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ သာဓကန်ဘုရားအနီး၊ ရန်ကုန်မြို့။

အထက နေခြည်၊ မြန်အောင်၏

စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားစာ
မြန်အောင်မြို့၊ အထက နေခြည် ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားဟောင်းများ၏ စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၄-၁-၂၀၁၅ရက် (လွတ်လပ်နေ့နေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ပညာနေခြည်၊ ကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။
ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားဟောင်းများအားလုံး ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ ကြွရောက်ကြပါရန်နှင့် လှူဒါန်းလိုသူများသည် ဦးဌေး-၀၉-၄၀၇၉၂၄၆၊ ဦးနေဝင်း-၀၉-၅၄၀၅၇၀၅၊ ဦးဝင်းရီ-၀၉-၄၂၂၄၅၇၉၉၄၊ ဦးကြည်စိုးထွန်း-၀၉-၄၂၂၄၄၄၄၄၆၊ ဦးရဲသူအောင်-၀၉-၇၃၀၇၃၉၆၃နှင့် ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက် (မြန်အောင်ဘဏ်ခွဲ) ငွေစာရင်းအမှတ်-၁၀၃၁၂၀၀၀၁၃၆၃၃ သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါသည်။
အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ အထက နေခြည်၊ မြန်အောင်မြို့။

လက်ထပ်ပြီးစီးခြင်း
ကျွန်တော် မောင်မောင်သန်း (၇/ပခန(နိုင်)၂၂၈၂၀၇) နှင့် ကျွန်မ မတင်မျိုးဆွေ (၇/ပခန(နိုင်)၁၇၂၂၀၇) တို့သည် ၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက်နေ့တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ လက်ထပ်ပြီးစီးပါကြောင်း။ မောင်မောင်သန်း+မတင်မျိုးဆွေ

နတ်ရေကန်၏ ဂုဏ်ပြုခြင်းခံရသော ထူးခြားထူးချွန်ပုဂ္ဂိုလ်များ၏ အလှူငွေ (၄၈)သိန်း -သာဓခေါ်ပါရန်



မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်းကြီးမှ လူမှုကရုဏာ လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ နတ်ရေကန်၏ ဂုဏ်ပြုခြင်းခံရသော ပုဂ္ဂိုလ်များမှ အလှူငွေ (၄၈)သိန်းကို အောက်ပါ(၁၆)ဌာနများသို့ လှူဒါန်းပေးပို့ခဲ့ပါသည်။
လှူဒါန်းခဲ့သည့်နေရာများ
(၁) ငှက်အော်စမ်း လူငယ်သင်တန်းကျောင်း(ကျေးဗူး)၊ (၂)ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၊ (၃)ရန်ကုန်အမျိုးသမီးဆေးရုံကြီး၊ (၄)တန်တော်လေးဘိုးဘွားရိပ်သာ၊ (၅)ရန်ကုန် ဇီဝတဒါနဆေးရုံ၊ (၆)နှင်းဆီကုန်းဘိုးဘွားရိပ်သာ၊ (၇)ရွှေဂုံတိုင် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးဂေဟာ၊ (၈)သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်းမျက်စိကုဆေးရုံ၊ (၉)ရန်ကင်းကလေးဆေးရုံသစ်၊ (၁၀)နာရေးကူညီမှုအသင်း (ရန်ကုန်)၊ (၁၁)သန်လျင်ကြက်ခြေနီအသင်းခွဲ၊ (၁၂)ကျောက်တန်းကြက်ခြေနီအသင်းခွဲ၊ (၁၃)ကချင်ပြည်နယ် ဒုက္ခသည်စခန်း၊ (၁၄)ရခိုင်ပြည်နယ်ဒုက္ခသည်စခန်း၊ (၁၅)ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်းဒုက္ခသည်စခန်း၊ (၁၆)အထွေထွေရေဘေး နတ်ရေကန်မှ ---ရုပ်ရှင်အစည်းအရုံး၊ ဂီတအစည်းအရုံး၊ မြန်မာ့အသံအဖွဲ့(ငြိမ်း)၊ ဆရာဝန်များအသင်း၊ သူနာပြုဆရာမများအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံဓာတ်ပုံအသင်း၊ ဒေါ်ဥက္ကဋ္ဌာရီသီလရှင်ကျောင်း၊ အပါး(၁၈၀)၊ စမ်းချောင်း သဟာယဆွမ်းလောင်းအသင်း အပါး(၁၀၀၀)ကျော်၊ ကျောက်တန်း(၉၆၉) သီလရှင်ကျောင်း အပါး(၁၀၀)စသည်တို့ကိုလည်း လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။
သီဟသူဓမ္မမင်္ဂလာတရား-နတ်ရေကန်ဦးတင်မောင်ထွေး

မြန်မာနိုင်ငံရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း

(၁၂)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် အသင်းသားစုံညီအစည်းအဝေး ဖိတ်ကြားစာ
မြန်မာနိုင်ငံ ရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ (၁၂)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အသင်းသားစုံညီအစည်းအဝေးကို ၂၂-၁၁-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ည ၆:၃၀နာရီမှ ၉:၃၀နာရီတွင် ဒဂုံမြို့နယ်၊ အလံပြဘုရားလမ်းရှိ Park Royal Hotel(Yadanar Ballroom)၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အသင်းသူ၊ အသင်းသားများအနေဖြင့် ဖိတ်စာရရှိသည်ဖြစ်စေ၊ မရရှိသည်ဖြစ်စေ စုံစုံညီညီ တက်ရောက်ပေးကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
မှတ်ချက်။ ။ အစည်းအဝေးတက်ရောက်မည့်သူများ (ဖုန်း- ၂၁၄၈၃၇)သို့ ၂၀-၁၁-၂၀၁၄ရက် နောက်ဆုံးထား အကြောင်းပြန်ကြားပေးပါရန်။
အလုပ် အမှုဆောင် အဖွဲ့

ရွှေတိဂုံစေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့

၂၀၁၅ခုနှစ်၊ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန် ဈေးပြိုင်ကြော်ငြာ

ရွှေတိဂုံစေတီတော်ဝတ္ထကမြေအတွင်း ဘုရားဖူးများအဆင်ပြေစေရန် ဂေါပကအဖွဲ့ကစီမံဆောင်ရွက်ထားသော အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းများသည် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် လုပ်ငန်းများ ချထားပေးရန်ရှိပါသည်။

မှတ်ချက်။ ၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက်၊ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာစည်းကမ်းချက်များရောင်းချပေးမည်။ အာမခံငွေများကို မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ် ဘဏ်ခွဲ(၄)တွင် ပေးသွင်းခြင်းအပါအဝင် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းသူများလိုက်နာရန် စည်းကမ်းတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြပေးမည်။

ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာတင်သွင်းရန်လုပ်ငန်းများ

- (၁) ယာဉ်ဝင်ခွင့်ကောက်ခံခြင်းလုပ်ငန်းများ (၁၀) အုန်းပွဲ၊ ငှက်ပျော့ပွဲရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်း
(၂) ဓာတ်ပုံလုပ်ငန်း (၁၁) လိပ်စာ၊ ငါးစာ ရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်း
(၃) ရွှေဆိုင်ရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်း (၁၂) ကားကွင်းများ၌ ထိကာရပ်နားရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်းများ
(၄) သန့်စင်ခန်းလုပ်ငန်းများ (၁၃) အုန်းသီး၊ ထန်းသီး ခူးဆွတ်ရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်း
(၅) စားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်းများ (၁၄) သရက်သီး၊ ပိန္နဲသီး ခူးဆွတ်ခြင်းလုပ်ငန်း
(၆) လက်ဆောင်ပစ္စည်းရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်း (၁၅) ကုန်မျိုးစုံဆိုင်ရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်း
(၇) ပန်းဆိုင်ရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်းများ (၁၆) ဂုဏ်ပြုလွှာမှန်တောင်သွင်းခြင်းလုပ်ငန်း
(၈) မိနပ်အင်္ကျီလုပ်ငန်း (၁၇) Money Exchange Counter နှင့် ATM စက်ဖွင့်လှစ်ခြင်းလုပ်ငန်း
(၉) နိဗ္ဗာန်ကုန်ရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်းများ (၁၈) ATM စက်တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်း

ဂေါပကအဖွဲ့

Travel Zone Travels & Tours Co., Ltd. (ခရီးစဉ်)
ဗုဒ္ဓဂယာ ခရီးစဉ်-----(15) ရက် Jan, Feb 950000
ဗန်ကောက်၊ အယုဒ္ဓယ၊ ပတ္တရား-----(6) ရက် Dec 26 650 \$
ချင်းမိုင်၊ ချင်းမိုင်၊ ရွှေတိဂုံ-----(5) ရက် Dec 16 500 \$
ဗီယက်နမ် (ဟိုချီမင်း - ဟာလောင်း)---(5) ရက် Dec 28 950 \$
စင်ကာပူ ခရီးစဉ်----- (4) ရက် Dec 19 950 \$
ဗန်ကောက်၊ အယုဒ္ဓယ၊ ပတ္တရား ခရီးစဉ်အတွက် နိုင်ငံဘာလ အတွင်း စာရင်းပေးသွင်းပါက တည်းလျှင် 50 USD Special Discount ရရှိနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

မဟာဓဉ္ဇိ ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးအကျိုးဆောင်လုပ်ငန်း
2014 DEC - 2015 Jan ဘုရားဖူးခရီးစဉ် အထူးနှုန်း
- ဖွား ပွင့်၊ ဟော စံ (၇) ရက်ခရီး (၇-၅) သိန်း 17 Dec ထွက်မည်။
- လေးဌာ သင်္ကန်းစိုက် - အာရာ - ဒေလီ (၁၄) ရက် (၈-၅) သိန်း
ဘုရားဖူး (၁၀) ဦး လေယာဉ်လက်မှတ် တစ်စောင် လက်ဆောင်ပေးမည်။
- ထိုင်းဘန်ကောက် ဘုရားဖူးစေ့ပေး၊ ဆေးစစ်၊ မြဘုရား အယုဒ္ဓယ၊ ပတ္တရား၊ ချင်းမိုင်၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ အန်ကောပယ် (သောကြာနေ့တိုင်း ထွက်မည်)
- သီရိလင်္ကာ-ကန် ဗုဒ္ဓမြတ်စွယ်တော် အနုရာဇပူရ မုလတေမိပင်-ကိုလံဘို-ကလျာဏီသိမ်-ဂါဂါရာမ (တစ်လတစ်ကြိမ်)
ရန်ကုန် - (၃၀)၊ ဥလမ်း၊ ခေတ္တမဟာဓဉ္ဇိလမ်းနှင့်လှည့်ထွန်းလမ်းထောင့်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန် - ၂၂၇၃၂၂၊ ၀၉ ၉၅၂၉၇၀၆၊ ၀၉ ၇၅၂၉၅၀၉
မန္တလေး - (၄၁)၊ လမ်း ၂၊ ၂၂-၃၂ ကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ ရန် - ၀၉ ၉၅၀၃၉၅၅၊ ၀၂ ၃၅၆၅၇
မော်လမြိုင် - အမှတ် (၄၇)၊ ချီလီချပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ မြို့ပင်သာယာရပ်၊ ရန် - ၀၉ ၇၅၀၁၆၀၊ ၀၉ ၄၉၀၀၂၀၆

KING STAR
အောက်ဖော်ပြပါအစည်းအဝေးအစီအစဉ်များကို အစီအစဉ်ပြုပါသည်။
Internet (8000Ks)
i-Office 2010
D.T.P
Graphic Design
A* Hardware
Video Editing
AutoCAD 2D,3D

SAYA-TONY Since 1989
အင်္ဂလိပ်စကားပြန်ဟောင်း၊ ဘာသာပြန်ဆရာ (SHELL) ဦးစီးသော
*IELTS/TOEFL
*GMAT, BBA, MBA, EMBA
ဝင်ခွင့် သင်တန်းများ (ဖြည့်တင်း/ဖြည့်ပ)
Elementary Spoken English (ESE)
Intermediate General English (IGE)
Advanced General English (AGE)
Basic Grammar & Essay (BGE)
Basic Translation Course (BTC)
အခြေခံစကားပြော
အလယ်အလတ်စကားပြော
အဆင့်မြင့်စကားပြော
အခြေခံသင်္ချာနှင့်အရေး
ရေး၊ ဖတ်၊ သတင်းတာသာပြန်

မော်ဒယ်မြင့်ကားများနဲ့ခေတ်မီနည်းပညာတွေကိုစိတ်ဝင်စားတဲ့ လူငယ်များအတွက် ဘဝအာမခံချက်ပေးနိုင်သောပညာရပ်
ကားကွန်ပျူတာစနစ်စစ်ဆေးပြုပြင်သင်တန်း
အင်ဂျင်နီယာများကိုယ်တိုင်ကြီးကြပ်သင်ကြားသည်
စာတွေလက်တွေ့သင်တန်းကာလ(၃)လဖြစ်သည်
နယ်ကျောင်းသားများအတွက်အဆောင်စီစဉ်ပေးသည်
Engine Doctor Engineering
No. 102, ground floor, 52nd st., Yangon
Call: EDE Engine Doctor 09421144495 09421144496 09421144497
ဒီဇင်ဘာလ(၁)ရက်နေ့ အမှတ်စဉ် (၆၂) (၆၃) တန်းခွဲသစ်များစတင်ပါမည်

ကိုးဘွဲ့ရရှိသည့်အမြတ်ဆုံးသိမ်၊ ဘုရား၊ ကျောင်း ၁က ခံယူပါ။
နိုင်ငံကျော် ဓမ္မကထိက၊ ကိုးဘွဲ့ရဆရာတော် အရှင်အာဇာနည်ကရုဏာသိင်္ခတို့ တည်ဆောက်သော ဝိပဿနာရိပ်သာ (၁) မြေ ငါးပေပတ်လည် ငါးသောင်းကျပ်၊ (၂) ကျောင်း ငါးပေပတ်လည် ငါးသောင်းကျပ်၊ (၃) သိမ် ငါးပေပတ်လည် ငါးသောင်းကျပ်၊ (၄) ဘုရားစေတီ ငါးပေပတ်လည် ငါးသောင်းကျပ်၊ (၅) အုတ်တံတိုင်း ဆယ်ပေတစ်ခန်း ငါးသောင်းကျပ်၊ (၆) ပစ္စည်းလေးပါးပဒေသာလင် ငါးသောင်းကျပ်နှုန်းဖြင့် - ရန်ကုန်၊ မြောက်ဒဂုံ၊ (၄၂)ရပ်ကွက်၊ ဝိလ်မူး၊ ဗထူးလမ်း၊ ကိုးဘွဲ့ရကျောင်းသို့ ဖြစ်စေ၊ အရှင်အာဇာနည်ကရုဏာသိင်္ခတို့ တည်ဆောက်သော အကျော်စဉ် ၀၇၀-၁၂-၁၀၀-၇၃-၇၃၃ သို့ဖြစ်စေ လျှောက်ဆိုနိုင်ကြပါပြီ။ (ဖုန်း ၀၉ ၂၁-၁၀ ၃၀၅၊ ၀၉ ၄၂-၁၁ ၄၃ ၃၆၆၊ ၀၉ ၄၄ ၀၀၀ ၁၄၄၄)

OD Tour Oriental Dragon Travels & Tours Co., Ltd.
Since 1997
ဒီတီဟောင်းဒီတီသစ်များအားလုံး ချမ်းသာပျော်ရွှင်ကြပါစေ။
တောင်ကြီး၊ အင်းလေး (၃၂/၄ရက်)(၄၂/၅ရက်) Dec.20,24,Jan.
ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗသိပ်၊ ပုသိမ် (၃၂/၄ရက်)(၄၂/၅ရက်) Dec.20,24,Jan.
ထားဝယ် (ရှင်ကိုးရှင်/ ကန်ချိန်ဘူရီ) (၅၂/၆ရက်) Dec.20,24,Jan.
မန္တလေး၊ မေတ္တီမြို့(မင်းကွန်း/ ဂုတ်ထိပ်) (၃၂/၄ရက်)(၄၂/၅ရက်) Dec.20,24,Jan.
စစ်တွေ၊ မြောက်ဦး/ ငပလီ လေယာဉ်/ ကား + ဟိုတယ် Daily
ကျိုက်ထီးရိုး/ ချောင်းသာ/ ငွေဆောင် ကား + ဟိုတယ် Daily
(၇၃) ကျွန်းတော်လမ်း၊ ဖမ်းချောင်း။ Email: odtravels@gmail.com www.odgtour.com

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့စီးပွားရေး
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း
၁။ အောက်ပါ ပစ္စည်း/လုပ်ငန်းများကို မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူ/ဆောင်ရွက်လိုပါသည်။
စဉ် တင်ဒါ အမှတ် ပစ္စည်း/လုပ်ငန်းအမျိုးအမည် တင်ဒါ ဖိတ်ရက်
၁ ၄၂၇/မမ/CE ခေါင်းတံတားတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းမှခေါင်းတံတားတစ်ဘက်တစ်ချက် တွင် ၂၀-ပေ Span Slab တံတား(၁)စင်း၊ စီမံခန့်ခွဲခြင်း (၂) စင်းတည်ဆောက်ခြင်း 24.11.14
၂ ၄၂၈/မမ/CE လမ်းခင်းကျောက်(1"x1 1/2") များကို တိုင်း(၁၁)ပုဂံ နယ်မြေအတွင်းရှိ အောင်လံ ဘူတာအရောက် (၃၀၀၀) ကျင်းနှင့် စကရာဇ်ဘူတာအရောက် (၃၀၀၀) ကျင်း ဝယ်ယူရန် 28.11.14
တင်ဒါရုံစုံများကို အောက်ဖော်ပြပါဌာနတွင် (၁၇. ၁၁ .၂၀၁၄) ရက်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင် ကြောင်း နှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ၎င်းဌာနသို့ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ ထောက်ပံ့ပစ္စည်း မြန်မာ့စီးပွားရေး၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့် သိမ်ဖြူ လမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း 294352, 291994

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး
တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး၊ ထားဝယ်မြို့ (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)
စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ထားဝယ်မြို့၊ စိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံကျောင်းတွင် အောက်ပါလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ရာ ဆောင်ရွက်လိုသည့် လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ် အပ်ပါသည်။
၁။ လမ်းဖောက်လုပ်ခြင်း
စဉ် အမျိုးအမည် ဆောင်ရွက်မည့်ဒေသ
၁။ ထားဝယ်စိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံကျောင်းအဝင် ကွန်ကရစ် လမ်းဖောက်လုပ်ခြင်း (အမြင့် ၁၀၀x၈ကျပ် ၁၀၀x၈ကျပ် ၁မိုင်) တနင်္သာရီ ထားဝယ်
၂။ ရုံးသုံးပရိဘောဂဝယ်ယူခြင်း
စဉ် အမျိုးအမည် အရေအတွက်
၁။ ပရိဘောဂအမျိုးအစား(၁၃)မျိုး 1402Nos
၃။ စက်ပစ္စည်းဝယ်ယူခြင်းလုပ်ငန်း
စဉ် အမျိုးအမည် အရေအတွက်
၁။ Generating set (100KVA, 50Hp) 1 Nos
၂။ Line material 400V(21120)fts 1 Lot
၂။ တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၁၇-၁၂-၂၀၁၄ ရက်၊ ၃နာရီ (ညနေ)
တင်ဒါဖြင့်ရက် - ၂၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက်
၃။ တင်ဒါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါ နှုတ်ပေးရန်ပေးသည့် နှုတ်ခေါ်ခွင့်တွင် စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး
ဖုန်း-၀၇၉-၂၁၁၃၈၊ ၀၇၉-၂၃၈၉၁၊ ၀၇၉-၂၁၂၆၉၊ Fax-၀၇၉-၂၁၁၃၈၊ ၀၇၉-၄၉၈၇၄၃၃
တင်ဒါခေါ်ယူရေးနှင့် လုပ်ငန်းကြီးကြပ်မှုတော်မဝီ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ထားဝယ်မြို့

PIONEER ပျိုဘိုင်းဖုန်းသင်တန်းကျောင်း
HARDWARE 15000 Ks, SOFTWARE 15000 Ks
နယ်ကျောင်းသားများ အတွက်အဆောင်ရှိပါသည် အစည်းအဝေး 24.11.2014
၆၀-အင်းစိန်လမ်း၊ ဗိုလ်ကြီးရပ်ကွက်၊ လှည့်တန်း၊ ကမာရွတ်၊ ရန်ကုန်။ ၀၉ ၅၁၂၄၆၇။ ၀၉ ၃၁၄၅၂၀၅၉

ကန့် ကွက် နိုင် ကြောင်း ကြော်ငြာ
ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ တာမွေကလေးရပ်ကွက်၊ လေးဒေါင်ကန်လမ်း(သယ်နန်းကွန်းလမ်း) တိုက်အမှတ်(၁၉/ဘီ)(N2)အခန်းအမှတ်(၀၀၄)မြေညီထပ်(ခေါင်းရင်း)ဟုခေါ်တွင်သော(အလျား ၁၇' x အနံ ၅၀') အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်းအပါအဝင်ယင်းတိုက်ခန်း၌ ဆက်စပ်တွယ်ကပ်လျက်ရှိသည့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး တို့ကို လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟုဆိုသူ ဦးထက်ညို(ကေအမ်ပိုင်တီ - ၀၁၄၉၂၃)ထံမှအပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ရောင်းကြေးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက် လိုပါက တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကိုယ်တိုင် နှုတ်ဆိုအတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်း မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီပြုမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးသန်းညွန့်(စဉ်-၃၅၅၀) ဦးအောင်နိုင်ဦး(စဉ်-၄၂၅၂) ဦးမျိုးညွန့်(စဉ်-၅၁၄၂) ဒေါ်ဆွေစင်သော်(စဉ်-၉၃၁၁)
L.L.B,C.P.T,C.J.T L.L.B L.L.B,D.B.L L.L.B,L.L.M,M.Res,Ph.D.(Thesis)
အထက်တန်းရှေ့နေများ
ဒေါ်နန်းထက်ထက်စော်(စဉ်-၃၃၅၂၆) ဒေါ်ထွေးစုလှိုင်(စဉ်-၃၄၅၁၇) ဒေါ်လှိုင်ယဉ်မွန်(စဉ်-၄၀၆၄၀)
L.L.B,D.B.L,D.L.L L.L.B,D.B.L,D.L.L L.L.B
“ စိုင်း ခွန် နောင် ” ကုမ္ပဏီ (အိမ်၊ မြေ) နှင့် ဥပဒေအကြံပေးလုပ်ငန်း
ရုံးချုပ် - အမှတ်(၁)၊ ပင်ရွှေညောင်လမ်း၊ (တာမွေ ILBC ကျောင်းအနီး)၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။
ဖုန်း - ၀၁ - ၅၅၁၁၉၇၊ ၅၄၁၅၀၁၊ ၄၀၀၇၀၁၊ ၀၉ ၅၁၄၅၉၅၃၊ ၀၉ ၇၃၁၀၄၂၀၀



သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်းစကျါဒနသေးရုံ(ရန်ကုန်) ၏ (၄၁)ကြိမ်မြောက် နိုဝင်ဘာလ(၁၅၊ ၁၆) ဦးရေ(၅၃၃၀)ပြည့် အလင်းဒါနအစီအစဉ်တွင်

သာဓကတ၊ မြို့ရွာညှိအိမ်ရာ၊ ဦးနိုင်လင်းအောင်အားရှည်စူး၍ ဒေါ်အခြည်မိုးမြို့ သမီး- မသွန်းဝတီနိုင်၊ သား-ရွှေဘုန်းနိုင်၊ နိုင်မိသားစုတို့က မျက်စိဝေဒနာရှင် ဦးရေ (၃၀)အတွက် ကျပ်ငွေ (၁၂)သိန်းနှင့်

သာဓကတ၊ အနော်မာ ဦးကျော်လှ+ဒေါ်စန်းတင့် (ရွှေလင်းဆေးဆိုင်)မိသားစုတို့က ကျပ်ငွေသိန်း(၄၀)ပြည့်မြောက်ကိုလည်းကောင်း၊ မျက်စိဝေဒနာရှင်တစ်ဦး မျက်စိခွဲစိတ်ခြင်း ကုန်ကျအလှူတော် ကျပ် ၄၀၀၀/- အတွက် အလင်းဒါန အလှူရှင်အဖြစ်ခံယူ၍ ရွှေပြည်ဟိန်းဆရာတော်ထံ လှူဒါန်းကြသည်ကို ဂုဏ်ပြု မှတ်တမ်းတင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်သောဌာန - ရွှေပြည်ဟိန်းကျောင်း သီတဂူ-ရွှေပြည်ဟိန်း စကျါဒနသေးရုံ - ၁၆ ရပ်ကွက်၊ ပြည်သာယာ၊ ရန်ကင်း၊ [ကျိုက္ကသံစူပါဝမ်း၊ တာငွေလေးသံလမ်းအနီး] ဖုန်း ၅၄၁၄၉၃၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉



သံတွဲ GTI ဒုတိယအကြိမ်မြတ်ဆရာပုဂ္ဂိုလ် ဖိတ်ကြားခြင်း
ကျေးဇူးရှင် ဆရာ၊ ဆရာမများကိုကန်တော့ပြီး ကွဲကွာနေကြသော သူငယ်ချင်းများ ပျော်ရွှင်စွာ ပြန်လည်တွေ့ဆုံနိုင်ရန်အတွက် သံတွဲ GTI မြတ်ဆရာပုဂ္ဂိုလ်ကို ၁၅-၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းသားဟောင်းများ အနေဖြင့် ပါဝင်ပေးပါင်းဆောင်ရွက်ကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

Virgin Land ဧ နိုဝင်ဘာစာပန်းဖြေခရီးစဉ်များ
* ကျိုက်ထီးရိုး (2D/1N) 68000/-
* ငွေဆောင် (3D/2N) 60000/-
* ချောင်းသာ (3D/2N) 80000/-
* ငပလီ (3D/2N) 250000/-
Ph : 01-8610252, 09 5202643, 09 5123793

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ကျောင်းပိတ်ရက် စော့ဝယ်အထူးခရီးစဉ်
ထားဝယ် - နယ်စပ် ထီးသီး (တန့်ချာပုဂံ / မြို့ဘုရား)
၂၃ - ၁၂ - ၂၀၁၄ မှ ၂၈ - ၁၂ - ၂၀၁၄ ထိ
သုခမိန်စာပေ ၀၁၂၅၃၀၇၉ / ၀၉ ၅၁ ၅၅၆၅၄

သုခလမ်းညွှန် Travel & Tours
- ကျိုက်ထီးရိုး (နေ့စဉ်) (Scania နှစ်ထပ်ကား)
- ပြည်၊ အကောက်တောင်၊သရေခေတ္တရာ (Nov 15, 22, 29)
- အင်းဝ၊ မင်းတူ၊ မန္တလေး၊ စီးရက်ရေတံခွန်နှင့် ရေပြာစိုင်း (Nov 28)
- ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ) ပုပ္ပိုး (Nov 28)
- သီလင်း (ပဲခူး ကျောက်) သထုံ-ဘုရင့်ညီတော်ကျောင်း၊ ရေသေ့ရွာ မော်လမြိုင်၊ ကျောက်မီးပွား (Nov 28)
Ph:01-539459, 09-255924808, 09-255924810, 09-259370003

မန်းသုရိယစန္ဒာ ခရီးသွား ကုမ္ပဏီ
CHRISTMAS & NEW YEAR BIG SALE!
Early booking can get PROMOTION
25 Nov, 25 Dec - ဗန်ကောက် (၄ ရက်ခရီး) \$ 450
Nov, Dec - မော်ဒိုက် (၆ ရက်ခရီး) \$ 2000
27 Nov, 24 Dec - ကိုရီးယား (၉ ရက်ခရီး) \$ 2200
27 Nov, 24 Dec - ဂျပန် (၈ ရက်ခရီး) \$ 3200
27 Nov, 30 Dec - စင်ကာပူ (၄ ရက်ခရီး) \$ 850
27 Nov, 23 Dec - ဟောင်ကောင် (၈ ရက်ခရီး) \$ 1450
17 Dec - Costa Curise (၆ ရက်ခရီး) \$ 1100
25 Dec - ဗီယက်နမ် (၇) ရက် ခရီးစဉ်
(ဟိုချီမင်း-ဒန်နန်-ဟောင်အန်-ဟူး-ဟာလောင်း-ဟန့်ဇင်း)
\$ 1100
Hot Line!
09 43132193, 09 43145879
No(531), Thu Meiktar 14 Street, North Okklapa, 1 Ward, Yangon, Myanmar

အင်္ဂလိပ်စာ Professor Thein EX-TUTOR, DEPARTMENT OF ENGLISH, EX-LANGUAGE INSTRUCTOR, ECC (BKK, S'PORE)
Aptis Test သင်တန်း
သမ္မတပညာသင်ဆု
CD နှင့် ပြစာအုပ်ထွက်ပြန်
K100,000 (Daily/အနီးကပ်)
မေးခွန်းလွှာ(၁)ခုချင်းအလိုက် ကွန်ပျူတာဖြင့်လေ့ကျင့်ပေးသည်။
အမှတ်(၁၃၀)၊ ၃၀-လမ်း(လယ်)၊ ကျောက်တံတား၊ အမှတ်(၅၅)၊ ၄၆-လမ်း(အောက်)၊ YMCA အနီး၊ ဗိုလ်တောင်၊ အမှတ်(၂၂)၊ ၂၂-လမ်း(ယာ)၊ ပန်းဆိုးတန်း(လယ်)၊ အနောက်ရထားလမ်းထိ၊ ကျောက်တံတား။
0973129358, 0931693030, 0931860260, Res: 0930010056

လင်းလွန်း မိုးကောင်းကင်
အဆင့်မြင့်ခရီးသည်ပို့ဆောင်ရေး
ထားဝယ် ↔ ရန်ကုန် ↔ မုံရွာ (နေ့စဉ်)
ရန်ကုန် ↔ မြိတ် တိုက်ရိုက်ခရီးစဉ်
ဆွီဒင်နိုင်ငံထုတ် SCANIA ကားသစ်ကြီးများဖြင့်
(၇-၁၁-၂၀၁၄) နေ့မှ စတင်ဖြေခွဲပေးမည် (ကြိုတင်လက်မှတ်ဝယ်ယူနိုင်ပြီ)
အမှတ် ၁၁-၂/၁၀ "ပ" ဧကန်စင် "၁" အောင်မင်္ဂလာယာဉ်ရုပ်ရွာအနီး (အောင်မင်္ဂလာအထူးပြောင်း)
ဖုန်း ၀၇၁-၇၀၆၈၅, ၀၁-၆၃၇၆၄၃, ၀၁-၆၃၇၆၄၄, ၀၉-၇၃၀၈၀၂၈, ၀၉-၅၆၆၁၈၈၁
မုံရွာ ၀၇၁-၂၈၀၆၂, ၀၇၁-၂၈၀၆၃, ၀၉-၄၃၀၂၉၆၅, ၀၉-၄၀၀၄၀၂၄၈၈
မန္တလေး ၀၉-၂၅၀၈၅၆၆၆၈, ၀၉-၂၅၀၈၅၆၆၆၉, ၀၉-၄၂၁၀၁၂၁၅၅
မြိတ် ၀၉-၄၂၁၀၁၂၁၅၅, ၀၉-၇၃၂၅၄၄၂၂, ၀၉-၈၆၂၆၃၂၂

ဦးသန်းဌေး (၆၀၃)
ဗေဒင်တတ်ချင်၊ တွက်နည်းသင် အဆင့်(၀)
ရာသီစက်၊ ဘာဝစက်၊ နှင်းစက်
(ကြိစ္စကူဇာတာ) နှင့် ဒဿစဉ်နည်းများ
ကွန်ပျူတာဖြင့် စာစီ၍ ကောက်ကိန်းလေးများကိုလည်း Excel ဖြင့် စီစဉ်ထားသည်။
ဒုတိယအကြိမ်ထုတ်ဝေသည်။
ဂုဏ်ထူးစာပေ - ထူးထူး(၀၉၂)၊ (၀၉)သန်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ခန်း-၀၁ ဝမ်းဇာတိ၊ ၀၁ ဝမ်းဇာတိ

ကား ချိန်ခုံ
(Alphard/Hiace ဂျာပန်ယာဉ်စီး/ Saloon/ ၂၅၃၃၄၅၅ယာဉ်စီး)များကိုခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးအတွက်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များကိုယ်တိုင် ချိန်သောစော့စော့ဖြင့်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
Ph:09-5418126

မြေထွက်ဝယ်လိုသည်
ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်း
09 250644566
09 255781353
09 254046497

ယတြာမင်း
အိမ်/မြို့/မြေ အမြန်ရောင်းချရန်၊ ဟိုတယ်/မြေ
ယတြာလုပ်လိုလျှင်ဖုန်းဖြင့်အမေ့တိုင်ပင်နိုင်ပါသည်။
Ph : 09-250509060
09-254683268 09-73078260
အမှတ်(၁၃၀) ဝမ်းဇာတိ(၀၉)သန်း၊ ဝမ်းဇာတိ(၀၉)သန်း

မြန်မာ့အသံများမှ မိတ်ဆွေများ စာအုပ်များ မှာယူလိုပါလျှင်
အောက်ဖော်ပြပါ လိပ်စာနှင့် ဖုန်းနံပါတ်များသို့ မှာယူပါရန် အသိပေး
အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
လင်းလွန်းခင်စာပေတိုက်
တိုက် (D)ပထမထပ် (အလယ်) လိပ်ကန်ပန်းခြံလမ်း (အပေါ်ထပ်)
လိပ်ကန်လမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉ - ၂၂၀ ၁၇၃၀၊ ၀၉- ၄၂၀ ၁၄၅ ၂၃၁
၀၉ - ၂၅၄ ၅၅၀ ၈၆၃။

Win Publishing House
ဝင်းဝင်းမြင့် (နန်းတော်ရွှေ)
ရောင်စုံစာပန်းခင်း
ရင်တွင်းပန်းချီလေးတွေနဲ့ စာတေး သိပ္ပံ့ခဲ့ပါတယ် . . . ၊
ပေတ္တာချစ်ခြင်းတွေနဲ့ ရောင်စုံ စာပန်းခင်းပါ . . . ၊ ထွက်ပြီ။
ဖြန့်ချိရေး - လင်းလွန်းခင် စာပေတိုက်
ဖုန်း - ၀၉- ၄၂၀၀၄၅၂၃၁၊ ၀၉ - ၂၅၄၅၅၀၈၆၃၊ ၀၉- ၂၂၀၁၇၃၀။

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်
ရန်ကုန်မြို့၊ (ယခင်အခေါ်)သိမ်ဖြူတိုက်နယ်(ယခုအခေါ်)မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၁-N)၊ မြေကွက်အမှတ်(X-၁၃၇)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(အလျား ၃၂ x အနံ ၃၆ / ၃၈)၊ ဧရိယာ(၀. ၀၃၀)ဧကရှိ နှစ်(၉၀) ဝန်မြေနှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ လွတ်လပ်ရေးရပ်ကွက်၊ ၉၉လမ်း၊ အမှတ်(၂၄)ဟုခေါ်တွင်သော အဆောက်အအုံ (အိမ်ငှားတစ်ဦးအပါအဝင်)အား တရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးမောင်လှ(ခ) နူးရဲမာမတ်(၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၀၉၃၉၁)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းချခြင်းတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါ သည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဝန်ပေးရန်၊ စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားများ နှင့်တကွ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည့်တိုင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဝယ်ယူသူ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးမောင်မောင် (ဘဏ်) B.A.,R.L. ဒေါ်ခင်နှင်းရည် B.A.,R.L.
မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်ရှေ့နေနှင့် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
အိမ်-တိုက်-၂၊ နှင်းဆီလမ်း၊ အခန်း(၀၁၇)၊ ယုဇနကုန်မို၊
မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၁-၂၉၂၇၀၄၊ ၀၉-၅၁၀၆၄၀၆၊ ၀၉-၅၁၅၅၀၆၇

PROPERTY Directory
Golden Hexagon Media Group
Golden Hexagon Media Group မှ (၄)လတစ်ကြိမ် ထုတ်ဝေဖြန့်ချိနေသောအိတ်ဆောင်း PROPERTY Directory လမ်းညွှန်စာအုပ် Volume 1, Issue 4 တွင်
ဖြန့်ချိနိုင်သည့်အတွင်းရှိ အိမ်၊ မြို့၊ မြေအကျိုးဆောင်ကုမ္ပဏီများ၊ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီများ၊ အိမ်တွင်းအလှဆင်လုပ်ငန်းများ နှင့် ကားအရောင်း၊ မြို့နယ်များ၊ ကားဝင်ရောက်မှုများ၊ ကားတာယာဆိုင်များ၊ လက်ဝတ်ရတနာအရောင်းဆိုင်များ၊ Mobile ဖုန်းအရောင်းဆိုင်များ၊ Computer အရောင်းဆိုင်များနှင့် Bank ATM ဝက်ရိုက်သည့်နေရာများ၊ ဝတ်လုပ်ငန်းများ နှင့် ပတ်သက်ပြီးလူကြီးမင်းတို့ သိရှိလိုသောအကြောင်းအရာအချက်အလက်များကို အလွယ်တကူရှာဖွေတွေ့ရှိနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်၍ ဆက်သွယ်ရန် လိပ်စာများ၊ ဖုန်းနံပါတ်များ။
Email လိပ်စာများ။ Services များကို English Version ဖြင့်တင်ပေးပါသည်။
PROPERTY Directory လမ်းညွှန်စာအုပ်ကို Banks , Hotels , Restaurants , ExpressWays , Travel and Tours Agencies , Airlines and Companies များထံသို့ ဖြန့်ချိသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။
ဝယ်ယူပတ်ချင်သူများအနေဖြင့် ရန်ကုန်၊ မန္တလေးမြို့များရှိစာအုပ်ဆိုင်များနှင့် Supermarket ဆိုင်ကြီးများတွင်
November (17) ရက်နေ့မှ စတင် ဝယ်ယူပတ်ချင်နိုင်ပါပြီ။
Golden Hexagon Media Group
Contact No. : E-3/B, Thazin Branch Road (2), No.(9) Quarter, Hlaing Yadanar Housing, Hlaing Township, Yangon, Myanmar.
Phone : 01-2304318 Hotline : 09-43185047, 09-31008468
Website : findmyanmar.com Email : mediamarketing@ggroups.com

